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III. Adunarea efesiană a lumii a treia



Actul VII

Raportul episcopilor ciprioţi la Consiliul Ephesian

În vara domniei suveranilor noştri, întotdeauna cel mai august, Flavia Theodosie al XIII-lea şi
Flavia Valentiniana a treia, în ajunul lui septembrie Calends (31 august), când, prin har,
Prin Dumnezeu şi prin decretul celor mai pioşi şi iubitori împăraţi ai noştri, s-a adunat un consiliu.
în metropola Efesului, în biserica sfântă numită Maria, Rigin, Episcopul Sfintei Biserici în
Constantius în Cipru a spus, Din moment ce unii sunt indignat la bisericile noastre cele mai sfinte, întreb
Ia şi citeşte ziarul pe care îl ţin în mână.

Sfântul Consiliu a spus: Luaţi ziarul şi citiţi-l.
Sfântul, Gloriosul şi Marele Sinod, adunat prin harul lui Dumnezeu şi

Prin porunca împăraţilor noştri cei mai pioşi, în metropola din Efes,
Petiţia lui Rigina, Zinon şi Evagrius, episcopi ai Ciprului. Chiar şi înainte, Sfinte Părinte şi
Fostul episcop de Troilus a suferit mult din cauza clerului Antiohiei şi a episcopului cel mai pios.
Theodore a suferit o violenţă extraordinară, improbabilă, nesăbuită şi fără lege.
Chiar şi loviturile care nu ar trebui să fie provocate oamenilor depravaţi. Și când a murit,
Și apoi a existat o altă cauză, și el a ajuns la un sfârșit binecuvântat.
După ce au profitat de moartea sa, ei au vrut să cucerească şi să subjuge sfinţii cu forţa.
episcopii insulei, contrar regulilor şi definiţiilor apostolice ale Preasfântului Niceean
Catedrala. Şi acum, de îndată ce au aflat că cei binecuvântaţi au plecat din această viaţă, au vorbit.
Eminentul general Dionysius a scris ordine guvernatorului provinciei şi celui mai sfânt cleric.
Biserica Constantia. Ordinele sunt publice; le avem sub mâinile noastre şi suntem gata să vi le arătăm.
Sfinte. Din acest motiv, cerem și ne rugăm ca nu este permis să introducă orice
Oameni care vor să facă ce vor de la început.
regulile şi regulamentele stabilite de cei mai sfinţi taţi adunaţi în
Niceea, pentru a înșela Marele și Sfântul Consiliu cu dovezi de nici un folos. Pentru ca noi
Au spus că eminentul general Dionysius nu se va grăbi cu planurile sale.
Biserica asuprită, şi nu ar fi potrivită pentru el însuşi ceea ce nu îi aparţine, şi nu ar interveni.
c Aventurile Bisericii, dacă sunt înşelate de cei mai sfinţi episcopi adunaţi acolo şi
El nu credea în poruncile Domnului şi nici nu credea în poruncile Sale.
care (nu) fără sfatul lor luat împotriva episcopului Constanţa, Mitropolia Ciprului.
Vă rugăm să citiţi aceste scrisori şi ordine ale eminentului comandant, şi tot ce s-a făcut şi
făcut în această situaţie tristă, ca sfinţenia voastră şi marele consiliu să ştie de la ei,
Ce violenţă insuportabilă s-a făcut. În plus, vă prezentăm Catedrala Sfântă că
Cu scrisorile celui mai glorios comandant, diaconul Sfintei Biserici din Antiohia a fost trimis şi el. Prin urmare,
Ne rugăm triburilor voastre sfinte că, conform definiţiei canonice,
de la începutul timpului apostolilor şi prin decretele şi regulamentele Preasfântului şi
Marea catedrală din Nisa, catedrala cipriotă, a rămas inviolabilă şi inaccesibilă.
Vrem să fim drepţi şi drepţi şi vrem dreptate.
Opinia ta infailibilă şi corectă şi decizia ta.

Riginus, episcop de Constantia în Cipru, semnat cu mâna mea.
Zenon, Episcopul Sfintei Biserici a lui Dumnezeu în Cipru, semnat cu mâna mea.
Evagrius, umil episcop al Sfintei Biserici a lui Dumnezeu din Sol în Cipru, semnat

Cu mâna mea.
Rigin episcopul a spus: Din moment ce am adus şi preceptul eminentului conducător Dionysius,



trimis la șeful provinciei, vă rog să-l citiți.
Sfântul Sinod a spus: Citirea şi preceptul acestui eminent Dionysius.
Flavius Dionysius, cel mai strălucit şi eminent comandant al ambelor armate, Theodore,

Cel mai înalt conducător al regiunii Cipru. Puterea imperială sacră, populară
şi sigilate, şi în multe privinţe, şi mai ales
Din motive ecleziastice, cei mai piosi episcopi se vor aduna la Efes. Dar cum am ştiut că
Episcopul oraşului Constanţa s-a mutat din viaţa actuală, ajungând la
Apoi au crezut că era necesar să-ţi trimită un ordin, ca nimeni să nu îndrăznească să sune.
Morţii altuia fără cunoaşterea sau determinarea scrisă a Sfântului Sinod. Trebuie să fie.
să se aştepte la o determinare conform căreia atât de mulţi dintre cei mai pioşi episcopi vor face:
Aşa cum am mai spus, celor mai temători li se porunceşte să se adune, aşa cum am spus, de dragul
aceste cazuri. Prin urmare, dacă încăpăţânatul se răzvrăteşte împotriva mulţimii, atunci o parte din puterea ta, parte subordonată ei.
Armata va încerca să-i supună şi prin toate mijloacele să prevină pe oricine de la
Aşa cum am spus, a îndrăznit să-şi ia locul înainte să-şi stabilească autoritatea.
Cei mai pioşi episcopi. Dacă există un precept al acestuia, preceptul este
Dacă cineva este episcop, porunceşte-i să plece, ca şi alţii, conform unui decret sacru.
împăratului din Efes. Să ştii că dacă te hotărăşti altfel, va trebui s-o fac.
Du cinci lire de aur în trezorerie şi aceeaşi cantitate de lire în armată. Şi...
Mai degrabă, definiția celor mai pioși episcopi a fost compilată și scrisă, în acest scop noi
Au ordonat ca Maturias şi Adelphia să fie trimişi la ei. - În a 12-a zi a calendarului iunie
(12 iunie), în Antiohia.

Rigin episcopul a spus, Există un alt ordin al aceluiaşi eminent Dionysius, scris
Către cel mai pios preot al Mitropoliei Constanţa; vă rog să o citiţi.

Sfânta Catedrală a spus, ? Pentru a pune, după lectură, în înregistrările memoriale. 
Flavius Dionysius, cel mai eminent şi glorios lider şi comandant al ambelor armate, şi

Proconsul, cel mai pios cler din Constanţa, Mitropolia Ciprului. Cunoscut şi cunoscut
Prin pioşenia pe care împăratul şi cel mai invincibil lord al universului au poruncit să se adune în
Efes pentru cei mai piosi si mai sfinti episcopi de dragul multor si mai ales al bisericii. Şi...
Căci am învăţat de la cei mai sfinţi episcopi care s-au adunat aici că cei mai binecuvântaţi
Episcopul tău a murit din voia lui Dumnezeu, aşa că am simţit că e datoria mea să te informez de pietatea ta.
Ai încercat să previi alegerea unui episcop sau numirea unui episcop.
Ei vor aştepta ca îndrumarea să fie emisă. Po Po
Este dreptate și dreptate pentru părinții sfinți să respecte ceea ce poruncesc părinții. Dacă la cine?
Vom putea să stăm pe scaun înaintea preceptului nostru (mitropolitan), ceea ce nu credem.
Spune-i să meargă cu cei mai pioşi oameni la Efes, conform decretului imperial,
Ştiind că cei ascultători sunt răsplătiţi cu laude, iar cei neascultători vor înţelege cum trebuie.
Reţetă.

Sfântul Consiliu a spus: Cum putem să nu vedem motivele care au determinat eminentul şi gloriosul
Dionysius, conducătorul lui Dionysius, a emis un astfel de ordin: cei prezenţi sunt mulţumiţi.
Cei mai pioşi episcopi ai bisericilor sfinte din Cipru anunţă ce l-a făcut pe eminent
Guvernatorul trimite un astfel de ordin.

Zinon, Episcopul Bisericii Siriei din Cipru, a spus, În memoria binecuvântat de Sapricius,
Cel care a venit aici cu mine a venit aici în acest caz. Dar când a plecat din această viaţă, noi
Considerăm necesar să vă informăm Sfântul şi Ecumenicul Consiliu că eminentul conducător a scris
şef (regiunea Ciprus) şi cler, la instigarea Episcopului Antiohian şi clerului.

Sfântul Consiliu a întrebat: Ce vrea episcopul din Antiohia?
Evagrius, episcop de Sol în Cipru, a răspuns: Încearcă să ne subjuge insula şi să o răpească.



Dreptul la coordonare, contrar regulilor şi obiceiurilor, care au fost mult timp în vigoare.
Sfântul Consiliu a întrebat: S-a gândit Antiohianul la sfinţirea Episcopului Constanţa?
Zinon, episcopul Siriei în Cipru, a declarat: Ei nu pot arăta (începând cu)

sfinţii apostoli pe care Antiohia i-a condus sau rânduit vreodată, sau
El a învățat insula harul de hirotonisire, și nimeni altcineva.

Sfântul Sinod a spus: Este plăcerea sfinţilor episcopi să-şi amintească de domnia sfinţilor Părinţi.
Niceea, care protejează avantajele originale ale fiecărei biserici. Lasă-l şi pe el.
Îşi aminteşte şi de Episcopul Antiohiei. Aşadar, dovediţi prin vechile obiceiuri că Antiohia nu este
Ai drepturi de rigoare.

Episcopul de Zenon a spus: Am afirmat deja înainte că el nu a condus, nici
El nu a rânduit nici în Metropolis, nici în alt oraş; ci Mitropolitul a făcut un consiliu,
Se adună în zona noastră. Prin urmare, cerem ca Sfântul tău Consiliu în definiția sa
El a fost de acord cu noi și a stabilit un obicei vechi, care a avut până acum forță, astfel încât chiar acum el
Am făcut-o și nu a existat nici o inovație în domeniul nostru.

Sfântul Sinod a spus: Să dovedească cei mai piosi oameni că acest om sfânt și
de binecuvântată amintire, Episcop de Troilus, care acum se odihneşte, sau de memoria sfântă a Sabinei, care
înaintea lui, sau înaintea lor, venerabilul Epifanius,
Un fel de catedrală.

Episcopul Zenon a spus, atât cei menţionaţi acum şi anterior cei mai sfinţi episcopi, şi
Astfel, din timpul sfinţilor apostoli, toţi ortodocşii sînt numiţi de cei din Cipru; şi
Nici episcopul din Antiohia, nici altcineva nu avea dreptul de a fi hirotonisit în ţara noastră.
regiunea.

Definiţia aceluiaşi Consiliu Sfânt

Sfântul Sinod a spus: Cazul în care cel mai iubitor de Dumnezeu, IPS Rigin şi
Împreună cu el, cei mai iubiţi episcopi ai regiunii cipriote, este o inovaţie dezgustătoare.
la decretele şi regulile ecleziastice ale sfinţilor apostoli şi la încălcarea libertăţii tuturor.
Prin urmare, întrucât bolile sociale au nevoie de cele mai puternice medicamente, aşa cum fac ele.
Mai mult rău, şi mai ales dacă vechiul obicei nu permite episcopului din Antiohia
A hirotonit Ciprul, aşa cum proclamau cei mai respectanţi oameni în scris şi în propriile lor cuvinte,
Cei care au venit la Sfântul Sinod: Primatele Sfintelor Biserici cipriote vor păstra
inviolabil şi inviolabil, conform regulilor Sfinţilor Părinţi şi conform vechilor obiceiuri,
Dreptul de a hirotoni cei mai piosi episcopi. Va fi la fel.
Se va observa în alte districte și în toate regiunile că nici unul dintre cei mai iubitori de Dumnezeu episcopi
El nu a ocupat o zonă străină, care înainte şi încă din antichitate nu i - a recunoscut puterea.
Dacă cineva l-a luat sau l-a subjugat cu forţa, să-l întoarcă.
ca nu cumva regulile părinţilor să fie încălcate, ca nu cumva mândria să se strecoare sub pretextul preoţiei.
Nu trebuie să pierdem, distrugând puţin, libertatea pe care am acordat-o.
Cu sângele nostru Domnul nostru Isus Hristos, eliberatorul tuturor oamenilor. Aşa că te rog.
La Sfântul şi Ecumenicul Consiliu pentru a păstra curat şi inviolabil în fiecare zonă
drepturi ca a avut de la început, în conformitate cu obiceiul vechi. Fiecare metropolitan are dreptul să
Ia lista din această definiție. Dar dacă cineva prezintă un contrar
Întregul Consiliu Sfânt şi Ecumenic a stabilit că
E invalid.

Regulile a doi sute de sfinţi şi binecuvântaţi taţi adunaţi în Efes



Sfântul şi Sfântul Sinod Ecumenic, care s-au unit în Efes la porunca celor mai pioşi
către împăraţi, către episcopi, către presbiteri, către diaconi şi către toţi oamenii din fiecare regiune şi oraş.

Când ne - am adunat la decretul împăraţilor din metropola efesiană, unii au căzut.
dintre noi, numărând aproape treizeci (om), având în fruntea retragerea lui Ioan, episcop
Antiohian. Numele lor sunt: primul episcop din Antiohia Siriei, apoi Ioan.
Damasc, Alexandru de Apame, Alexandru de Hierapolis, Imerius de Nicomidia,
Fritilas din Iraklia, Helladius din Tars. Maximin din Anazarva, Dorotheus (Theodore)
Markonopolski, Petru din Traianopol, Pavel din Emes, Polychronius din Iracliopol,
Euphyrius de Tiana, Meletius de Neocesary, Theodoret de Cirus, Apringius de Chalcedon
(Apamea), Macarius (episcop) al marii Laodiceea, Zoza lui Esvuntus, Sallustius (episcop)
Corica de Cilicia, Isichius (episcop) de Castavala de Cilicia, Valentin de Mutlovlaki,
Eustathius din Parnassus, Filip din Theodosie, Daniel, Decsian, Julian, Cyril, Olympia,
Diogenes, Theofans (episcop) de Philadelphia, Tarian (Traian) de Augustus, Aurelius
Muzeul Irinopolitan, Muzeul Aradului, Helladius of Ptolelemaid, sunt complet nedemne.
nicio autoritate ecleziastică prin care ar putea afecta sau beneficia
Unii dintre ei, cu excepţia a ceea ce este între ei şi cei detronaţi, mai ales din cauza faptului că au fost infectaţi.
Nestorius şi Celestius au refuzat cu noi să-l condamne pe Nestorius; acesta este Sfântul Sinod.
Printr-o definiţie generală, el i-a privat de toate comuniunile bisericeşti, le-a privat de dreptul de a face toate lucrurile.
Un act sacru prin care pot face rău ori beneficiul oricui.

Reguli:
Pentru cei care nu au fost la Sfântul Sinod, ci au rămas în țara sau orașul lor.

pentru orice motiv, ecleziastice sau corporale, nu ar fi trebuit să fie lăsat în ignoranta de
Ceea ce este decretat pe ea, noi proclamăm sfințenia și dragostea ta,

1.
Dacă el este un metropolitan al regiunii, după ce a plecat de la sfântul şi ecumenicul consiliu,

S-a alăturat gazdei apostate sau după aceea s-a alăturat sau a practicat.
Sau va fi înţelept ca Celestius; nu poate face nimic împotriva episcopilor săi.
zona, aşa cum a fost deja aruncată de Consiliu din toate comuniunile bisericii şi
vid; dar va fi în continuare supus procesului aceloraşi episcopi ai regiunii şi ai împrejurimilor
Mitropoliţi, înţelepţi ortodocşi, pentru erupţia perfectă de la episcopie
Preoţia.

2.
Dacă episcopii diocezi nu ar fi prezenţi la Sfântul Sinod, şi

să se alăture retragerea, sau să încerce să se alăture, sau, și să semneze o erupție
Nestorius, din nou trecut la gazda apostat: astfel, prin voia Sfântului Consiliu,
Pentru a fi complet străin preoției și detronat de la gradul său.

3.
Şi dacă cei care aparţin clerului, în fiecare oraş sau sat, sunt supuşi

Interzicerea preoţiei de Nestorius şi complicii săi pentru înţelepciunea ortodoxă:
Asta i-am dat. În general vorbind cu ortodocşii
Noi poruncim membrilor clerului în nici un fel să se supună Consiliului Ecumenic.
Retragerea sau Retragerea Episcopilor.

4.
Dacă vreunul dintre membrii clerului pleacă şi îndrăzneşte, fie în particular, fie public,

pentru a fi înțelept ca Nestorius sau Celestius: astfel de Sfântul Consiliu pe bună dreptate acordat să fie
Metropolitan.



5.
Dacă unii sunt condamnați pentru fapte indecente de către Sfântul Consiliu sau propria lor

Episcopii, şi Nestorius, în toată acţiunea lui nesăbuită, şi
Cei care sunt drepţi sau drepţi sunt drepţi.
Am recunoscut că este inutil pentru ei, și să le rămână spulberate.

6.
Ca şi cum ar fi vrut să facă ceva.

Acesta a fost decretat cu privire la fiecare consiliu sfînt din Efes; apoi Sfântul Sinod a decis să-i răstoarne din
Dacă există episcopi sau membri ai clerului şi excomunicaţi dacă există laici.

Şi toţi episcopii au semnat în ordinea 1.

Mesajul aceluiaşi Sfânt Sinod Efezian către Sfântul Consiliu
Pamphylia, despre Eustathias, fostul lor metropolitan

Căci Scriptura inspirată spune: Fă toate lucrurile cu sfaturi (Proverbele 31:4).
Cei care au primit mult serviciu sacru trebuie să ia în considerare cu atenţie ceea ce ei
Ar trebui. Pentru cei care doresc să trăiască această viață, circumstanțele lor
Sunt într-o poziţie sigură şi sunt ca un vânt din spate în direcţia
dorinţe. Acest discurs are o mulțime de plauzibilitate. Uneori este dificil şi insuportabil.
Durerea care vine asupra minţii, o întunecă foarte mult, deviază de la dorinţa pentru ceea ce se cuvine şi o încurajează.
A se vedea ca ceva util, ceva care este în mod inerent nedemn. Ceva.
S-a întâmplat, aşa cum am văzut, cu cel mai respectabil şi pios Eustathius. Deşi...
Ordinar conform regulilor atestate; dar confuz, cum spune el, de unii
oameni care au venit în circumstanțe neașteptate, apoi din cauza inactivitatei excesive
Obosit de lupta cu grijile sale și nu a putut abate de la furia lui
Nu ştim cum, a scris o renunţare scrisă. Pentru că a fost datorită lui,
Cel care odată a avut grijă de preoţi, să o aibă cu grijă spirituală.
ca şi cum s-ar înarma pentru muncă şi ar suporta de bunăvoie sudoarea pentru care promit
premii. Şi cum s-a arătat odată neglijent, deşi s-a întâmplat mai mult de la
Mai degrabă decât lenevie și lenevie, pietatea ta este necesară.
L-a hirotonit pe cel mai pios şi pios frate al nostru şi pe IPS Theodore.
pentru grija Bisericii; căci este indecent ca ea şi turma Mântuitorului să rămână fără
Pastore. Dar a venit cu lacrimi. nu oraşul, nu biserica care contestă cele menţionate mai sus.
Cel mai pios Episcop Theodore, dar cerând doar onoarea şi numele episcopului;
Tuturor ni s - a făcut milă de bătrân şi, luând în considerare lacrimile lui comune, ne - am grăbit să aflăm dacă a căzut sau nu.
erupția legală menționată mai sus sau pentru anumite acte inadecvate
Avem pe unii care i-au dispreţuit bunătatea. Şi am aflat că nu există aşa ceva.
El este cel care este mai vinovat decât celălalt. De aceea nu condamnăm
Pietatea ta, care l-a hirotonit pe episcop în locul lui.
Theodore. Dar, din moment ce este indecent să argumenteze mult despre inactivitatea soțului, și din contră, trebuie să fie
să-l cruţe pe bătrânul care a rămas mult timp în afara oraşului său natal şi în afara tatălui său
Aşa că ne-am gândit la dreptate şi am hotărât că el ar trebui să aibă
numele episcopului, precum şi onoarea şi părtăşia, deşi el nu a rânduit sau nu a ocupat biserica.
Şi nu a acţionat cu autoritate, ci dacă nu invită sau permite,
Din întâmplare, frate şi co-episcop, prin bunăvoinţă şi iubire în Hristos. Dacă pui
Este o decizie mai îngăduitoare; ea va mulţumi şi Sfântul Consiliu.



Definitia unui consiliu sfant si ecumenic impotriva mesalianilor nelegiuiti,
Se numesc şi Euhithi şi Enthusians.

Cei mai pioşi şi mai respectanţi episcopi care au venit la noi, Valerian şi
Amphilochius a fost propus să fie luat în considerare în cadrul reuniunii generale despre mesalieni, adică euchiți sau mesali.
Entuziaști care se întâlnesc în Pamphylia, sau cu un alt nume
numit cei mai răi eretici. Dar când ne-am uitat la ea, ne-am uitat la ea.
Cel mai pios episcop Valerian a adus o înregistrare sinodică a lor, compilată în mare
Constantinopolul în memoria binecuvântată a Sisiniei: aici a fost citit şi aprobat de toţi,
deoarece este bine compus și conține o judecată corectă. Şi cu toţii am vrut, şi
Pentru cei mai pioşi episcopi Valerian şi Amphilochius şi pentru toţi episcopii cei mai pioşi.
provinciile Pamphylia și Lycaonia, astfel încât tot ceea ce conține în istoricul familiar să aibă forță și
Nu este în nici un fel deranjat; că tot ce a fost făcut în
Alexandria, astfel încât toți cei care sunt în întreaga provincie sunt eretici pentru Messalieni sau
Entuziaştii sau suspecţii acestei erezii, fie membrii clerului, fie laici, au fost de acord.
Cei care au scris versetele şi cei care le-au scris,
Aşa cum s - a menţionat în relatarea biblică menţionată mai sus, dacă există membri ai clerului, să rămână în ea
clerul, dacă Laity, poate fi admis la comuniune. Dacă refuză să anatematizeze,
Prezbiterii sau diaconii, sau în orice alt grad ecleziastic, pot fi daţi afară din
Clerul şi gradul şi părtăşia, şi laicii să fie blestemaţi. Şi nu coabitând împreună.
Pentru a permite mănăstiri astfel încât pleava să nu se multiplice și să crească. Ei bine,
Toţi oamenii, cei mai devotaţi episcopi ai lui Valerian, insistă cu ei.
Amphilochius şi alţi nobili episcopi ai întregii provincii. De aceea am vrut.
pentru a anatematiza cartea proastă a acestei erezii, numită Asceticon, pe care a adus-o
Cel mai respectuos şi pios Valerian, compus de eretici. Ca şi cum
Mulţi dintre ei vor găsi ceva în armonie cu nelegiuirea lor, şi astfel să fie condamnaţi. Cu excepţia
atunci când sunt de acord cu privire la ceea ce este util și necesar pentru consimțământ și comunicare și
Să fie clar pe hârtie. În cazul în care întrebarea apare cu privire la ceea ce este necesar în
Și dacă există orice îndoială și dificultate, ceea ce nu este confirmat.
Cei mai pioşi episcopi Valerian şi Amphilochius şi alţi episcopi din provincie,
Totul ar trebui să fie acoperit în articole suplimentare. Şi măcar au fost lăsaţi în urmă.
Cei mai pioşi episcopi, fie că sunt Lycian sau Lycian, nu trebuie totuşi să părăsească
Metropolitan din orice provincie 2. Cei care au nevoie de acest lucru pot
Ei caută aceste ordine în suveniruri; lăsaţi pe alţii să le explice cu atenţie.

Petiţia prezentată Sfântului Consiliu de Evprepius, episcop de Biz şi
Arcadiopol şi Cyril, episcop de Celenna

Către Sfântul şi Consiliul Universal, prin harul lui Dumnezeu şi cu permisiunea celor mai pioşi.
al împăraţilor adunaţi în metropola Efesului, din Euprepius, episcop de Biz şi
Arkadiopole şi Cyril, episcop de Celensk.

În regiunile Europei există un obicei străvechi la care fiecare episcop ar trebui să fie supus
două sau trei episcopii. Prin urmare, episcopul irakian guvernează Heraclius și Panion, și
Episcop de Biz, Bizoi și Arkadiopolis; ca episcopul de Celenia, întregul și
Gallopolem; apoi episcopul de Sabsadia va conduce Sabsadia și Afrodisiad. Deci, din timpuri străvechi.
Și de la început doi episcopi ai Europei au condus aceste biserici, și orașele nu au numit niciodată.



Ei nu au primit episcopi de-ai lor; dar alţii de la început au fost subordonaţi lui Heraclius.
Arcadiopolis era subordonat episcopului de Biz, Gallipoli episcopului de Celena. Dar cum acum
Fritilas, episcop de Irakliusbius, a devenit apostat din Sfântul Sinod și a fost transferat la Sfântul Sinod.
El şi tovarăşii săi sunt în pericol.
Inamicul, sau cei care guvernează cu el episcopia, va merge într-o zi la
Episcopii din oraşele menţionate, care prin tradiţie veche şi stabilită niciodată
Ei au primit proprii episcopi: apoi au crezut că un obicei vechi, care este vechi și vechi.
A fost în vigoare, va fi încălcată de inovaţii, vă cerem pietatea să emiteţi o definiţie a
la acest obiect, în numele Sfântului şi Marelui vostru Consiliu şi pentru a-l confirma prin propriul sigiliu,
ca să nu ne pierdem Bisericile, în care am muncit mult, şi obiceiul cel vechi,
nu a fost încălcată de niciuna dintre cele de mai sus; și
Nu vor exista certuri şi tulburări, în special între episcopii Europei. Dacă
Îi mulţumim Dumnezeului tuturor celor care au adunat locul tău sfânt aici.
pentru îmbunătăţirea bisericilor din univers.

Sfantul si Consiliul Ecumenic a spus: Onorabil este petiţia celor mai pioşi episcopi.
Evprepia și Cyril, care figurează în cartea prezentată. Prin urmare, nu în regulile sfinte,
Nici în legile externe, acestea din urmă nu au (pentru ele însele) un obicei antic, iar acum forţa legii nu este.
Nimic nou nu va fi introdus în oraşele Europei; dar să fie guvernate conform celor dintâi.
după obiceiul episcopilor de care depindeau şi pentru multă vreme; pentru că nici acum nu mai există unul
un metropolitan care altfel şi-ar fi însuşit puterea; nici după aceea,
Nu introduce nimic nou în obiceiurile antice.



A treia separare care conţine în sine

Unele documente referitoare la Adunare și

De asemenea și după el, compus

Explicarea celor 12 capitole ale Arhiepiscopului Cyril
În Alexandria, când Sfântul Consiliu a cerut o declaraţie clară a

Toate potrivit Scripturilor sunt drepturile celor care înţeleg şi drepturile celor care capătă înţelegere (Proverbele 8:9). Pentru cei
Cei care privesc cu o minte ascuţită şi pură la cuvintele sacre ale celor inspiraţi
Scripturile sunt ca cele din cer şi din cer.
Şi cei care au o minte predispusă la minciuni şi devotaţi la vorbe goale despre orice,
Cei care iubesc cunoaşterea necurată vor fi tovarăşii celor despre care scrie Binecuvântatul Pavel: în ei, de asemenea,
Dumnezeul acestei epoci a orbit minţile necredincioşilor, aşa că nu străluci asupra lor lumina evangheliei gloriei.
Christs (2 Corinteni 4:4). Căci conducătorii sunt orbi (Matei 15:14).
Ei cad în gropile pierzaniei, aşa cum însuşi Mântuitorul spune: Orbii conduc, amândoi cad în groapă.
(ibid.). Deci, unii oameni vorbesc gol despre dogmele adevărului și semănă răutate nedrept pe
El este singurul care nu înţelege Scriptura şi nu spune nimic.
Ei nu le pretind (1 Tim 1:7). Inventatorii acestei nelegiuiri erau mulţi
Pentru trecut, iar acum ei nu sunt inferiori răutății lor, Nestorius și a lui
Asemenea fariseilor din vechime, ei se răzvrătesc împotriva lui Cristos şi cu îndrăzneală
Ei exclamă, De ce l-ai făcut pe Dumnezeu pentru tine (Ioan 10:33)? Prin urmare, este necesar
De asemenea, trebuia să ne înarmăm cu cuvinte împotriva lor, să le anatematizăm părerile necurate şi josnice.
Amintindu-şi cum spune Dumnezeu în vocea profeţilor, Priţi, ascultaţi şi depuneţi mărturie casei. 
Pentru Iacov, zice Domnul Dumnezeu Atotputernic (Amos 3:13), şi din nou, intră prin porţile mele, şi
Ia pietrele de pe drum (Ieremia 7:2, 3 cap. 50).3 Noi, cei care luptăm pentru dogme adevărului trebuie
pentru a îndepărta obstacolele de la drum, astfel încât oamenii să nu se clatine în nici un fel despre ele,
Ei mergeau pe un drum larg spre locuinţele sacre şi divine, vorbind numai în fiecare dintre ele.
Aceasta este poarta Domnului, cei drepţi vor intra în călugăriţă (Psalmi 117:20). Deci, când Nestorius a devenit
Există o mulțime de lucruri mari în cărțile noastre, și suntem salvați.
Cei care le vor citi, vor pune laolaltă anatematisme, nu doar ceva ce mi-a venit în minte.
A fost scris într-o scrisoare de avertizare pentru el, dar când a fost legat, el a subliniat că
Ciudate şi extraterestre dogme ale pietăţii sunt rezultatul nebuniei sale. Poate,
Unii vor fi nemulţumiţi de cuvintele noastre, adică cei care nu înţeleg adevărata putere.
sau fostii predicatori ai ereziei impure din Nestorieva, si participantii raului,
Oamenii lui ca-minded. Dar adevărul nu este ascuns de oricine este obişnuit cu înţelepciunea.
Ortodox. Dar cum, poate, unii care au fost corupţi de ingeniozitatea lor nu înţeleg,
Cum au ajuns să fie şi cum au ajuns să fie?
Anatematismul si explica cat de mult au nevoie, puterea lor. Acest caz, cred, va aduce mare
E bine pentru cititori.

Anatematismul 1

Oricine nu-l mărturisește pe Immanuel ca Dumnezeu adevărat, și de aceea Sfânta Fecioară a lui Dumnezeu, așa
Cum a dat naştere în trup Cuvântului care este al lui Dumnezeu Tatăl, a făcut carne; să fie anatemă.



Explicație 1

Binecuvântaţi Părinţi care odată s-au adunat în oraşul Niceea şi au stabilit definiţia dreptei şi
Ei cred în Dumnezeu Tatăl, Creatorul tuturor lucrurilor vizibile.
Şi în singurul Domn Isus Hristos, Fiul Său, şi în Duhul Sfânt, cheamă-L.
a. Cuvântul care strălucea de la Dumnezeu, prin care au fost create toate lucrurile, prin lumină din lumină, de Dumnezeu.
El este adevăratul Dumnezeu, adevăratul Dumnezeu şi adevăratul Dumnezeu.
Căci fiind Dumnezeu prin natură, singurul Cuvânt născut al Tatălui a primit din sămânţa lui Avraam, ca
Binecuvântat zice Pavel (Evrei 2:16), şi ca noi a devenit părtaş din carne şi sânge:
S-a născut din Sfânta Fecioară şi a făcut om, aşa cum facem noi, fără să înceteze să fie.
Dumnezeu, să nu fie, ci să rămână ceea ce a fost, și locuind în natura divină și
Glorie. Noi spunem deci că a fost făcut om, fără a fi transformat în ceea ce nu este
Nu a fost nici o schimbare, pentru că este întotdeauna acolo şi nu poate tolera umbrele schimbării.
Dar noi afirmăm că nu a existat nici o confuzie, sau fuziune, sau fuziune a naturii Sale.
Cu carnea, dar spunem că Cuvântul a fost unit cu carnea, având un suflet raţional,
Este de neînţeles şi inexpresiv, şi de îndată ce se cunoaşte pe sine însuşi. Astfel, el a rămas Dumnezeu şi a fost acceptat.
din carne, şi există un Fiu al lui Dumnezeu şi al Tatălui, Domnul nostru Isus Hristos, unul şi acelaşi înainte
din toate vârstele și timpurile, ca Cuvântul și imaginea Lui, și în ultimele timpuri.
El este un om care a fost făcut pentru noi. Şi unii oameni o resping.
Naşterea lui conform cărnii, care a fost de la Sfânta Fecioară pentru salvarea tuturor naşterii, nu pentru început.
El ne cheamă, dar El ne face ca noi, și ne salvează de la moarte.
Din acest motiv primul nostru anatematism lovește răutatea lor, mărturisește
El credea că Emanuel era cu adevărat Dumnezeu şi deci Sfânta Fecioară.
Fecioara.

Anatematism 2nd

Cine nu mărturisește că Cuvântul, care este al lui Dumnezeu Tatăl, este unit cu carnea ipostazică, și că
De aceea Hristos este unul cu trupul Lui, adică unul şi acelaşi este Dumnezeu şi omul împreună.
anatema.

A doua explicație

Preotul misterelor divine, inspiratul Pavel scrie:
El mănîncă misterul pietăţii: Dumnezeu S'a arătat în trup, neprihănit în Dus, arătând ca un înger,
El a fost predicat în limba, crezut în lume, înălţat în glorie (1 Timotei 3:16). Deci, ce este?
apar în carne şi oase? Ie. Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl a fost făcut carne, nu ceea ce a schimbat sau
El şi -a făcut trupul, cum am spus mai sus, dar mai degrabă trupul luat din sfinţi.
Fecioarele şi-au făcut propriul fiu unul şi acelaşi Fiu, înainte de încarnare, până acum fără trup.
Cuvântul, după încarnare, este deja în carne şi oase. Prin urmare, spunem că unul și
Dumnezeu este la fel şi omul este la fel; noi nu împărtăşim punctul de vedere al Lui ca un om luat.
separat, în sine şi ca în Cuvântul lui Dumnezeu separat, pentru a nu-i înţelege pe cei doi Fii,
Mărturisim acelaşi lucru prin acelaşi Hristos şi Fiul şi Domnul. Şi care
Se gândesc la asta într-un mod diferit, sau vor să creadă altfel, împart unul în doi fii.
Ei se separă unul de altul, care este cu adevărat conectat, spunând că unirea omului cu
Neprihănirea sau dreptatea lui Dumnezeu a fost una: noi considerăm că cei care sunt străini Bisericii Ortodoxe.



Credinţa imaculată. El este numit unsul şi numit Fiul lui Dumnezeu (Rom.
1:4): Nu ne este rușine de economie, dar spunem că este același Cuvânt al lui Dumnezeu Tatăl care
El a fost făcut un om ca noi, şi de atunci a fost numit trimis şi uns.
Suntem oameni. Căci cine a ajuns ca noi, deşi a rămas aşa cum era, n-a făcut-o
A noastră este respinsă, dimpotrivă, tot ce se referă la umanitate este asimilat de economie.
în măsura oamenilor, fără a aduce nici un prejudiciu gloriei sau puterii sale;
Căci astfel rămâne Dumnezeu şi Domnul tuturor lucrurilor.

Anatematismul 3

Cel care, într-un singur Hristos, după unire (de natură), împarte fețele, unindu-le doar.
o uniune de demnitate, care este, în voință sau în vigoare, și nu, mai bine, o uniune formată în unitate.
Să fie anatemă.

Explicația 3

În examinarea sacramentului de consolidare a economiei al întrupatului Doar Begotten, spunem că
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl într-un mod miraculos şi inexpresiv a fost unit cu trupul sfânt, care are
Un suflet raţional; unul şi totuşi îl înţelegem pe Fiul, aşa cum îl putem vedea pe noi.
Sufletul este o ființă diferită de trup, dar ambele sunt unite într-o singură ființă vie. Dar...
Unii oameni înţeleg greşit acest lucru: prin separarea unui om de noi, de el însuşi, ei spun că el
El este unit cu Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl cu demnitate sau cu dreptate, nu cu uniune.
Credem în adevăr şi credem în adevăr.
Efeseni 2:3, folosind cuvântul natură în loc de cuvânt
Într-adevăr. Astfel, ipostazele despărțitoare după unire, și stabilire fiecare
Omul şi Dumnezeu sunt separaţi unul de altul, dar unul câte unul.
Doi fii au voie să trăiască în demnitate, în timp ce versetul inspirat spune:
Un Fiu şi un Domn. Prin urmare, după conjuncţia inefabilă, dacă îl suni pe Emmanuel,
Dumnezeu, noi vom înţelege Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, întrupat şi făcut om; dacă îl numiţi
Suntem fiinţe umane, suntem fiinţe umane şi suntem fiinţe umane.
umanitate. Noi spunem că inviolabilul a devenit tangibil, invizibil.
Căci nu era străin de El trupul unit cu El, pe care noi îl numim
tangibil şi vizibil. Cei care nu cred, însă împărtășesc, după cum se spune, ipotecă
Ele pot fi conectate doar între ele prin virtute sau drept.
Anatematismul propus îl face pe înţeleptul extraterestru ortodox.

Anatematism 4th

Cine sînt cuvintele cărţilor Evangheliilor şi ale apostolilor, dacă sînt folosiţi de sfinţi despre Hristos?
Sau el sau ea va avea doi oameni sau doi, și el sau ea va avea unul.
Pentru un om pe care îl reprezintă ca distinct de cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, și alții ca demn de Dumnezeu,
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl: Să fie anatema.

Explicație 4th

După chipul şi egalitatea cu Dumnezeu, Cuvântul nu l - a considerat un furt ca fiind egal.



Dumnezeu aşa cum este scris (Filip 2:6), dar ea s-a predat epuizării voluntare şi liberului ei arbitru.
El a coborât la asemănare cu noi, nu încetând să fie ceea ce este, ci rămânând încă Dumnezeu şi nu fiind Dumnezeu.
disprețuirea măsurilor umanității. De aceea toate lucrurile Lui, divine şi umane, unde
Dar s-a minimalizat dacă îi este ruşine de măsura omenirii? Şi dacă a urât omul, cine a făcut-o?
A fost forţat să fie ca noi din necesitate şi constrângere? Bine.
Evangheliile, fie că sunt umane sau divine, aparţin aceleiaşi persoane.
Oricât de mult credem că Hristos Isus, adică Cuvântul întrupat şi umanizat,
Există un singur Fiu al lui Dumnezeu; dacă numiţi ceva uman, îl atribuim fiinţelor umane.
Măsura umanităţii sale, pentru că omul din nou este al lui; dar dacă se spune despre el,
ca Dumnezeu, crezând că omul este Dumnezeu,
Din nou ne referim la El ca la un singur Cristos şi Fiul. Şi împărţind în două feţe
Inventează doi fii, pentru că e imposibil să împarţi o persoană în două.
Suntem o ființă umană, deși el este format din suflet și trup, dar există una și aceeași persoană.
Mă gândesc la Emmanuel. Cuvântul întrupat şi umanizat al lui Dumnezeu este unul singur.
Fiul şi Domnul au o singură faţă. Noi Lui îi atribuim ființe umane.
El este Dumnezeul creaţiei. El este Dumnezeul creaţiei.
Dumnezeu Tatăl. Dar cei care împart şi împart El în om, separat de Cuvânt.
Fiul lui Dumnezeu, şi fiul lui Dumnezeu, ca şi celălalt fiu, care vorbeşte despre doi fii,
Cei drepţi cad sub forţa anatematismului propus.

Anatematism 5th

Cine îndrăzneşte să-l numească pe Cristos un Dumnezeu, şi nu, mai bine, un Dumnezeu adevărat, ca
Fiul unuia în natură, pentru că Cuvântul a devenit carne şi s-a apropiat de noi.
După ce au primit sângele și carnea noastră (Evrei 2:14), să fie anatema.

Explicație 5th

Cuvântul lui Dumnezeu este carne, spune evanghelistul inspirat Ioan (Ioan 1:14).
transformarea sau schimbarea propriei naturi în carne, după cum am spus mai sus,
că nu are nici o parte în schimbare, ca Dumnezeu, ci într-un astfel încât a devenit parte din carnea și sângele nostru.
şi a devenit om. Scripturile inspirate au obiceiul de a numi omul carne.
Şi toată carnea va vedea salvarea lui Dumnezeu (Luca 3:6). Şi inventatorii.
El sau ea este cel care nu ascultă de el.
Ei pretind că acceptă cuvântul întrupat, dar nu spun că Cuvântul lui Dumnezeu a fost întrupat.
De fapt, el a devenit un om ca noi, nu încetează să fie ceea ce era.
Se spune că singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu a fost introdus în cel născut din Sfânta Fecioară, ca în
Unul dintre oamenii sfinți, astfel încât (în opinia lor) nu trebuie să mărturisească că Hristos singur și
Fiul şi Domnul şi s-au închinat, dar trebuie să se închine Lui ca om individual şi separat.
El este singurul care poate fi glorificat şi glorificat prin Cuvânt.
demnitate. Dumnezeu locuieşte în noi prin Duhul Sfânt, şi de aceea în timpurile străvechi.
El a zis prin unul din prooroci: ,,Voi locui kn ei, wi voi arqta ca ei, wi Dumnezeu va fi cu ei, wi cu Mine va fi. " 
2 Corinteni 6:16 Leo 26:13; şi binecuvântatul Pavel scrie, Nu ştiţi că este templul lui Dumnezeu?
Da, şi Duhul lui Dumnezeu locuieşte în voi (1 Corinteni 3:16); şi Hristos însuşi vorbeşte despre sfinţii Săi profeţi,
Sau, cum se spune mai înainte, cuvântul lui Dumnezeu este cuvântul lui Dumnezeu.
Dar Tatăl, de asemenea, sfințește un ambasador în lume, tu spui, ca un verb blasfemie, taci, eu sunt Fiul lui Dumnezeu.
(John). 10:35-36: Dar nu astfel Dumnezeu locuiește în noi ca în Hristos, căci El este Dumnezeu conform lui Hristos.



Cel care este făcut ca noi este unicul Fiu, şi în momentul în care este făcut
Carne. Cei care îndrăznesc să-L numească Blând de Dumnezeu şi nu Dumnezeu întrupat,
Este necesar să se supună anatematismului propus.

Anatematismul 6

Cel care spune că Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl este Dumnezeu sau Domnul lui Hristos, şi nu mărturiseşte, este mai bun.
Dumnezeu Însuşi şi împreună cu omul, pentru că conform Scripturilor (Ioan 1:14), Cuvântul a devenit
Să fie anatemă.

Explicația 6

Domnul nostru Isus Hristos, singurul Fiu al lui Dumnezeu şi Tatăl, Cuvântul cărnii
E cu tatăl lui şi e cu el. Va pleca fiecare genunchi.
din cer, pqmknt wi iad, din toate limbile wi mqrturisirile, ca Domnul Isus Hristos spre glorie
Dumnezeu Tatăl (Filip 2:10, 11). El este Domnul tuturor, căci este Dumnezeu.
cu carnea după bărbăţie; şi deasupra Lui nici Dumnezeu, nici Domnul,
Este foarte absurd, sau este mai bine, într-adevăr, să fii umplut de toată răutatea, această înţelepciune sau vorbire.
Prin urmare, este doar împotriva acestui anatematism compus.

Anatematism 7th

Cine spune că Isus, ca om, era instrumentul Cuvântului lui Dumnezeu şi era înconjurat de glorie?
Să fie anatema!

Explicația nr. 7

Când Gabriel a predicat Sfintei Fecioare naşterea conform cărnii singurului născut
El a zis: ,,Adu un fiu, şi cheamă - l pe Isus (Luca 1:31).
poporul lor din păcatul lor (Matei 1:21). El este numit şi Cristos pentru că este uns cu noi.
Potrivit psalmistului, el iubea adevărul şi ura nelegiuirea.
Din acest motiv, Dumnezeu al tău Dumnezeu este părtaşul vostru cu untdelemnul bucuriei (Psalm 48:8). Deşi...
El dă Duhul Sfânt şi Îl dă celor vrednici de o măsură de nepătruns, căci El este plin şi de împlinirea Sa.
Noi toţi plutim, conform Scripturilor (Ioan 1:16): dar conform economiei, ca om, se numeşte
Uns pentru că spiritual şi non-uman Duhul Sfânt a coborât peste El pentru a rămâne.
Şi în noi, pentru că s-a retras la început din cauza căderii lui Adam. Deci, singurul cuvânt în sine
Dumnezeu, făcut trup, se numeşte Hristos, şi are puterea lui,
Cuvântul lui Dumnezeu a făcut miracole. Prin urmare, ei afirmă că la puterea lui Hristos
Gloria Only-Begotten s-a alăturat, ca şi cum singurul născut ar fi diferit de Hristos.
Doi fii, unul acţionând şi celălalt, prin care, printr-un om ca noi,
Acţionează; din acest motiv este supus forţei anatematismului.

Anatematismul 8

Şi oricine va spune, că omul care a primit-o,
Cuvântul lui Dumnezeu trebuie să - l glorifice împreună cu El şi să - l cheme pe Dumnezeu ca unul într - unul singur.



Celălalt (pentru că face particula adăugat în mod constant - συν împreună cu), și nu onorează
Immanuel este un singur închinător, și nu trimite El este o singură laudă, deoarece Cuvântul a devenit Cuvântul.
Să fie anatemă.

Explicație 8

Am fost botezaţi într - un singur Dumnezeu, Tatăl Atotputernic, într - un singur Fiu şi într - un singur Duh.
Sfinte. Sau nu înţelegeţi, zice Binecuvântatul Pavel, ca un copac în Hristos Isus.
Eşti răstignit la moartea lui? Fii botezat în moarte; da
Pe măsură ce Hristos se ridică din morţi prin slava Tatălui, şi noi umblăm în înnoirea vieţii.
Să începem (Romani 6:3, 4). De aceea ei au crezut şi au fost botezaţi, cum s-a spus, într-un singur Domn.
Isus Hristos al nostru, adică Cuvântul întrupat şi umanizat al lui Dumnezeu Tatăl.
Suntem învăţaţi să ne închinăm lui Dumnezeu şi puterilor superioare cu noi, pentru că este scris,
El spune: "Să se închine Lui toţi îngerii lui Dumnezeu."
1:6). Dar singurul născut a devenit primul născut când a apărut ca un om ca noi.
El este numit şi fratele celor care Îl iubesc. Dacă cineva îl învaţă să se închine, cum
Omul este separat de Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, separat de El.
El se închină într - o singură închinare, unindu - se prin adevărata unitate într - un singur Cristos şi Fiu şi
Domnilor, el este doar supus puterii acestui anatematism.

Anatematismul 9

Cine spune că singurul Domn Isus Hristos este glorificat de Duhul în sensul că
El a folosit ca şi cum ar fi fost o putere străină, şi de la el a primit puterea de a cuceri pe cei necuraţi.
ca să facă semne divine în oameni, şi să nu se închine cu Duhul Său,
Cine? A făcut miracole, să fie anatemă.

Explicația 9

Singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu, care a devenit om, a rămas totuşi Dumnezeu.
având tot ce are Tatăl, cu excepţia unei proprietăţi, să fie Tatăl;
Duhul Sfânt, în prezenţa Sa, a înfăptuit semne divine. Prin urmare, și după
El a fost făcut om, şi în acelaşi timp a rămas Dumnezeu, şi astfel în Duhul.
A făcut miracole prin forţă. Cei care spun că El este ca unul dintre acei oameni.
pentru noi, sau ca unul dintre sfinţi, glorificat prin acţiunea puterii Duhului, pentru că el a avut
Nu este al lui, ci al lui; nu este la fel de bun ca Dumnezeu, ci ca şi cum ar fi o parte din el.
Prin harul luat Sf. prin Duhul la cer, ei vor fi supuşi drept puterii acestui anatematism.

Anatematism 10th

Scriptura spune că Hristos a fost un sfânt și mesager al nostru.
(Evrei 3:2) că El S-a adus pentru noi în duhoarea miresmului lui Dumnezeu şi Tatălui (Efeseni 5:2).
Prin urmare, dacă cineva spune că Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl nu a fost sfântul și mesagerul nostru,
Când el a devenit carne și un om ca noi, și ca și cum cineva altul decât El,
Un om care este de soţie sau care spune că s-a oferit ca ofrandă şi pentru el însuşi.
El nu se cunoştea pe El însuşi şi nu numai pentru noi, căci El nu cunoştea păcatul.



Să fie anatema.

Explicație 10th

Cu adevărat nesemnificativ este uman pentru Cuvânt, născut din Dumnezeu Tatăl.
Este josnic din cauza economiei, deoarece, fiind Domnul prin natura, el
El a coborât la asemănare cu noi, luând asupra Sa imaginea unui sclav, și a numit El însuși un sfânt.
Trimişii noştri au fost chemaţi de oamenii lumii. Trădat pentru noi.
În duhoarea mirosului pentru Dumnezeu şi pentru Tatăl (Efeseni 3:2), el a făcut o singură ofrandă pentru a mânca pentru totdeauna.
Evr 10:14, cum este scris. Dar nu ştiu cum spun ceilalţi gânditori,
Nu chiar Cuvântul lui Dumnezeu, făcut om, a fost numit mesager şi sfânt.
Se spune că există un alt om special, născut din el.
Sfânta Fecioară este numită atât mesager, cât şi sfântă, şi ca şi cum măsura succesului a fost înălţată până în acest punct.
Nu este numai pentru noi, ci pentru Sine S-a sacrificat lui Dumnezeu.
Tată. Acesta este un străin absolut al credinţei drepte şi ireproşabile; căci El nu este păcătos.
Cel ce a creat şi care este deasupra păcatului şi care nu are parte de păcat, nu are nevoie de el.
la victimă pentru el. Cei care tăgăduiesc, tăgăduiesc Adevărul, născocesc iarăş doi fii.
Anatematismul de necesitate a fost compilat, răsturnand în mod clar această răutate a lor.

Anatematismul 11

Cine nu mărturisește carnea Domnului ca fiind dătătoare de viață și a lui însuși?
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, dar aparţinând aşa cum a fost altcuiva în afară de El şi unită.
El este singurul cu dreptate, nu cu dreptate.
El mărturisește, așa cum am spus, carnea lui dătătoare de viață, pentru că a devenit Cuvântul potrivit.
Oricine poate da viaţă, să fie anatema.

Explicație 11

Facem un sacrificiu sfânt, care dă viaţă şi fără sânge în biserici, crezând că
Corpul oferit, precum și sângele neprețuit - nu un om obișnuit ca noi,
Dar luând corpul ca propriul său corp și sângele ca sângele Cuvântului care dă viață.
Toate. Căci carnea obişnuită nu poate da viaţă; Mântuitorul însuşi este un martor la aceasta.
El spune,  Şi aşa
Carnea este făcută din Cuvântul potrivit şi, bineînţeles, dă viaţă, aşa cum spune el.
Ca un ambasador, eu sunt un Tată viu, şi Az trăieşte de dragul Tatălui: chiar şi Cel veninos Eu, şi el va trăi.
Pentru mine (Ioan 6:57). Nestorius şi asociaţii lui îl distrug pe Geoelik.
Puterea acestui sacrament: prin urmare, anatematismul este foarte corect propus.

Anatematismul 12

Cine nu mărturisește Cuvântul lui Dumnezeu pentru cei care au suferit carnea, răstignit carnea,
moartea trupului, şi în cele din urmă a făcut întîi născut din morţi, căci el este viaţa şi
Să fie anatema.

Explicația 12



Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl este nemilos şi nemuritor, pentru că divinul şi
Natura nedistrugetă este mai presus de suferinţă şi dă viaţă însăşi, şi mai presus de corupţie şi toate cele.
Ea poate suferi: cuţitul, fiind astfel în esenţă, Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl a făcut potrivit.
carne care este capabilă de moarte, pentru ca prin intermediul a ceea ce poate suferi, să poată lua asupra sa
Vom fi salvaţi de moarte şi moarte şi vom fi salvaţi de moarte.
Dumnezeu, trupul Lui şi întîiul născut vom muri (1 Corinteni 15:20) şi vom naşte din morţi.
(Col. 1:18). Căci cel care a ridicat o cruce cinstită pentru noi şi a gustat moartea nu era un om obişnuit.
un om în sine și în afară de cuvântul lui Dumnezeu Tatăl; dar
Domnul slavei a suferit carnea, după Scripturi. Și cei care doresc să se amestece cu dreptul și
Pentru credinţa imaculată, opiniile goale şi lipsite de pietate spun că un om obişnuit a ridicat pentru noi.
Crucea: a devenit un anatematism necesar, dezvăluind măreţia răutăţii lor.

Cyril, Arhiepiscop de Alexandria, apărarea celor douăsprezece capitole
4.vs. Episcopii estici

Cei care îşi dedică mintea Dumnezeului sfânt şi iubesc să vorbească despre dogmele adevărului
Ei resping prostiile rele ale ereticilor; şi aspiră la interior şi la ascuns.
Ochii inimii sînt deschişi Scripturii, şi inima este plină de lucruri bune.
Sunt foarte curajoşi să se răzvrătească împotriva celor care se răstoarnă. Ortodoxia, ca şi cum ai spune:
Gelos pentru Domnul (3 Samuel 19:10). Când Nestorius a scuipat multe şi
diferite blasfemie împotriva Mântuitorului tuturor dintre noi Hristos și, așa cum au fost, mutat de la fundațiile venerabilului și
Acesta este marele mister al bărbăţiei: când vedem că nu este sigur să rămânem tăcuţi în acest caz,
Ei l-au sfătuit să stea departe de astfel de blasfemie, și când el nu a avut deloc timp,
Au venit la apărarea dogmelor pioşeniei, au ales câteva capitole din el.
Ei au fost dispreţuiţi şi i-au anatematizat, adică au vrut să-i urmeze, ascultându-i.
Către Binecuvântatul Pavel, care zice: ,,Cine te -a botezat, este anatema? " 
Va fi. Fie noi, fie un înger din cer, vă vestim o veste bună:
va fi (Galateni 1:9, 8). Dar eu nu știu de ce unii oameni sunt atât de supărat despre asta; sau
Oameni cu aceleaşi idei şi concepte, sau care pretind că resping astfel de lucruri
Ei caută să-l protejeze şi să-l facă să-l urască.
care vor să protejeze Salvatorul. Trebuia să mă gândesc că reproșul asupra studenților este contrar
Şi şi-au dat dragostea lor lui Hristos, dar acum au făcut un lucru rău.
ceea ce este mai bine şi mai ales ceea ce se cuvine, dar au devenit ostili celor care
Ei au imitat, ar fi primit o coroană de incoruptibilitate cu ei. Ei denunță anatematism ca și cum
compus incorect, și în scris contravenind la fiecare ficțiunea minții sale și
Unele vorbe nesăbuite, gândindu - se astfel să - i captiveze pe cititorii nesăbuiţi ai cărţilor lor. Prin urmare,
A trebuit să-i înfruntăm cu adevărul, să le respingem atacurile, să-i expunem.
Ei iubesc adevărul, iar adversarii lor sunt exploratori ai adevărului. Aşa că mai întâi oferă-mi.
Fiecare dintre anatematişti şi apoi să-i comparăm cu ceea ce au compus, am adăugat
El îi cheamă pe cei care cunosc versetele ca să judece.
Judecată de la cei care ştiu adevărul.

Anatematismul 1

Oricine nu-l mărturisește pe Immanuel ca Dumnezeu adevărat, și de aceea Sfânta Fecioară a lui Dumnezeu, așa
Cum a dat naştere în trup Cuvântului care este al lui Dumnezeu Tatăl, a făcut carne; să fie anatemă.



Obiecţie estică

Şi cine va mărturisi că Cuvântul lui Dumnezeu, făcut carne, s-a născut carnal?
Dacă a născut carnal, nu e ca o virgină. Ni se spune că Duhul Sfânt va găsi
Şi puterea Celui Preaînalt vă va umbri (Luca 1:35), dacă, după părerea lui a cincea, Fecioara l-a născut carnal,
Și cum a arătat steaua, care părea ciudat, spre El?
2:2, 7? Și magicienii, condus de ea, a venit din Persia, în căutarea pentru născut și găsirea
Au adus daruri vrednice de pricepere şi de vedere, şi îngerii cari se pogorau din cer,
Când au fost uniţi cu păstorii, au cântat naşterea cu cuvintele: Mărire lui Dumnezeu în cel mai înalt şi pe pământ pace, în
Buna plăcere a omului (Luca 2:14). La ce indică aceste semne? Tulburări vasculare
O naştere sfântă? Şi dacă acceptăm cuvintele lui prosteşte, o vom face.
să inventeze şi să transmute Cuvântul, şi să-l transforme în carne; şi este de asemenea permis ca
Acesta a fost făcut păcat și jurământ (2 Corinteni 5:21). Galateni 3:13, dacă nu acordăm atenţie
Primul şi ultimul verset este Scriptura.
Dar conform Evangheliilor, suntem sub expresia: Cuvântul carne este, noi înțelegem corect.
Fiinţa lui în carne şi oase.

Protejarea Cyril

Misterul întrupării singurului Fiu născut al lui Dumnezeu este explicat de cel mai înţelept Ioan,
Cuvântul era trup şi locuia în ei (Ioan 1:14). Înțelegerea acestor cuvinte în mod corespunzător,
Părinţii binecuvântaţi, care au fost odată adunaţi în Niceea, l-au numit Cuvântul, născut din Dumnezeu, prin intermediul
Care Tatăl a creat toate lucrurile, prin lumina luminii, prin adevăratul Dumnezeu al adevăratului Dumnezeu,
încarnat şi încarnat, adică unit cu carnea având un suflet raţional, şi
A devenit bărbat, deşi era încă Dumnezeu. Şi ce fără transformare şi fără transformare?
Cuvântul lui Dumnezeu, după cum se spune, a rămas ceea ce este.
Deşi a fost făcută carne, pentru că este de neschimbat în natură, este sigură pentru toată lumea.
Căci întruparea nu înseamnă transformarea în natura cărnii, ci altceva este însemnat.
diferită de ea şi conectată la ea. Astfel, cu înţelepciune, taţii binecuvântaţi chemaţi
Sfânta Fecioară a lui Dumnezeu, căci ei credeau că ea a dat naştere întrupatului şi omului
Fiul prin care Tatăl a creat toate lucrurile. Şi inventatorul noilor defăimări pentru noi
Nestorius, vorbind împotriva acestei opinii, condamnă cuvântul Maicii lui Dumnezeu ca fiind neadevărat.
Mi-a spus: Este Dumnezeu, spui tu, născut dintr-o femeie binecuvântată?
Fecioară? Vor fi liniștit despre asta. Şi oricine spune că va suporta această blasfemie,
Cine a dat naştere templului pentru a spune că Dumnezeu a fost creat prin Duhul? Atunci când adăugăm:
Deci, ceea ce este indecent spunem atunci când vă sfătuim să evite acest nume, dar să dețină rapid.
Care este natura comună a expresiei pentru ambele? Cuvintele noastre le par o blasfemie. Sau
Mărturiseşte clar că Deitatea s-a născut din Maria binecuvântată, sau, evitând expresia blasfemie,
De ce te prefaci că nu-mi spui? Aşa că atunci când insistă, mai ales
Dar el ne asigură că cei care o numesc pe Fecioara Maica Domnului trebuie să mărturisească că fructul
El s-a născut străin de carnea şi natura lui Dumnezeu separat, şi că Cuvântul lui Dumnezeu a avut începutul fiinţei.
Vrem să dovedim că suntem complet străini de această opinie (pentru că nu suntem atât de nebuni).
Noi spunem că Fecioara a dat naștere Cuvântului.
Dumnezeu, care a fost făcut trup, potrivit Scripturilor, adică omul, l-a născut carnal.
Căci Dumnezeu şi Tatăl lui Dumnezeu au născut un Fiu. Şi ceea ce se naşte din
Carnea este carne, aşa că Fecioara, ca şi carnea însăşi, a născut carnal. Când se spune carnal, este prin acest



Superioritatea naşterii nu este distrusă, activitatea Sfântului Gheorghe nu este respinsă. Spirit, prin
pe care l-a făcut în pîntecele născut; dar este mai bine să ştim cum dă Dumnezeu naştere.
harul lui Dumnezeu este în conformitate cu natura Lui, și omul este în conformitate cu natura Sa.
Omenirea, care este, carne, carne, fiind în esență Dumnezeu, Cuvântul, deși a făcut
Dumnezeu este Neprihănirea, Dumnezeu este Neprihănirea, căci este Unul.
El a avut o mamă necăsătorită şi a păstrat o fecioară care L-a născut în carne şi oase. Sunt surprins
Cei care se tem să o cheme pe Sfânta Fecioară, Maica Domnului, spun că a dat naştere lui Dumnezeu decent:
O persoană obişnuită nu se naşte în mod evlavios. Se spune că magicienii sunt magicienii.
Ele sunt atât vizibile și vizibile, și se împart din nou.
unirea în doi din singurul Domn Isus Hristos, căci cel ce este înţeles a ajuns
vizibil nu printr-o schimbare de ființă, ci prin uniune cu corpul vizibil. sacru
Scriptura spune că sfinţii apostoli erau auto-văzători şi servitori ai Iubirea (Luca 1:2), deşi nu erau
Ştie toată lumea că Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl este incorporal, intangibil şi invizibil? Dar...
Cunosc cuvintele sfinţilor apostoli: Încă de la început, de la auz, de la vederea ochilor noştri,
De îndată ce vom vedea, și mâinile noastre sunt palpabile, O Slovezi ca un animal (1 Ioan 1:1). Deci, cadouri decente cele
(Ei au fost aduse) de unul, adică Hristos: El este deopotrivă cu Dumnezeu şi cu omul. Prin urmare,
Când S-a născut, coruri de îngeri sfinţi şi regimente de spirite cântate, numindu-L Mântuitor şi Mântuitor.
Eliberatorul. Ei se tem că în cuvintele evanghelistului, cuvântul trup este fiind (Ioan 1:14).
orice transformare a naturii divine a Cuvântului, dacă expresia
Va păstra propria semnificaţie. Laud frica, dar sunt surprins că cei care se tem de ea.
a înţelesului său adevărat şi necesar, se spune că
Acesta a fost făcut pentru carne, așa cum a fost făcut, un jurământ și păcat (Galateni 3:13, 2 Cor.)
5:21). Atunci cum de nu văd că evanghelistul binecuvântat a spus
Cuvântul, fiind, distruge imediat gândul oricărei transformări, adăugând:
Ei au locuit în noi (Ioan 1:14). Este absurd și lipsit de sens să îndrăznești să spui că Cuvântul este
A fost făcută carne, cum a fost făcută, un jurământ şi un păcat, căci este
Acesta nu a fost nici un jurământ, nici un păcat, ci a fost atribuit nedrepţilor.
drept, pentru a invalida păcatul (Marcu 15:28 Ir. 53:12); și numit
Binecuvântarea fiarei, pentru a distruge jurămintele care au cântărit asupra noastră, şi pentru a elibera
de osânda credincioşilor în El. De aceea nu a fost făcut cu adevărat un jurământ şi un păcat, ci este numit
să distrugă jurământul şi păcatul. De aceea, dacă a făcut aceasta cărnii, a nimicit -o şi pe ea.
carne ca un jurământ şi un păcat, şi de aceea nu a făcut pe om, nici nu s-a încarnat pe el însuşi.
Dar misterul există într-o singură imaginaţie, iar cuvântul întrupare este gol.
Iar speranţa învierii este complet distrusă. Deci, ce moarte suntem
Unde este cuvântul credinţei pe care îl predicăm? Şi mărturisind că Isus este Domnul, şi
Pentru că noi credem că Dumnezeu a ridicat El din morţi, noi suntem salvaţi. Nu este ca noi și obișnuit?
Va exista credinţă în om şi ne vom închina Cuvântului care a apărut pentru noi în condiţia umană?
Imagine? Sau nu a acceptat el chipul unui sclav ca Dumnezeu? Sau nu s-a umilit în glorie
Înălţimea lui Dumnezeu? Sau, fiind asemenea Tatălui, el nu a ajuns la epuizare.
El dă lucruri bune din plinătatea sa? Dar scapă cu ideea rea! Altfel am fost învăţaţi.
Binecuvântaţi Părinţi: Ei au spus că Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl a fost cu adevărat întrupat.
A fost invariabil și nemanifestly uman; și imaginea economiei este complet de neînțeles.
Voi depune mărturie asupra cuvintelor lor.

Martirul Peter, episcop de Alexandria

Evanghelistul spune adevărul: Cuvântul era carne şi locuia în ei (Ioan 1:14).



Îngerul a salutat-o pe Fecioară, şi a zis: ,,Bucură-te, binecuvântatule, cu Domnul! "
de către dumneavoastră (Luca 1:28). Cuvintele, Domnul este cu tine, care sunt acum auzite de Gabriel, sunt vorbite în loc de
Cuvântul lui Dumnezeu este cu voi, căci aceasta înseamnă că el însuşi este conceput în pântece şi făcut carne aşa cum este el.
Duhul Sfînt va veni peste voi, şi puterea Celui Preaînalt vă va umbri; în acelaşi fel, lucrul născut este sfînt.
Fiul lui Dumnezeu va fi numit (Luca 1:35).

Athanasia, Arhiepiscop de Alexandria

Când carnea Fecioarei Maria s-a născut, s-a spus că s-a născut cel care dăruieşte.
Suntem născuţi altora pentru a ne naşte singuri.

La fel şi din Epictetus.

Cum îndrăznesc cei care se numesc creştini să se îndoiască că Domnul a venit de la
Maria, care, fiind Fiul lui Dumnezeu în esenţă şi în natură, conform cărnii seminţei lui David,
Din carnea Sf. Maria? Care au fost atât de îndrăzneț să spună că
Nu este Domnul, Mântuitorul, Dumnezeu şi Fiul Tatălui? Sau cum?
Ei cred că sunt numiţi creştini, cei care spun că Cuvântul a venit în omul sfânt, ca în
Profetul nu a devenit un om care a luat carnea Mariei.
Este Isus Fiul Tatălui, înaintea Mariei şi înaintea veacurilor? Sau cum?
Pot ei spune că celălalt este Fiul şi celălalt Cuvânt al lui Dumnezeu?

Aceste gânduri ale Sfintelor Părinţi sunt ţinute de noi. Dar dacă cineva învață diferit și înțelept diferit,
El nu este pe calea cea dreaptă şi dreaptă. Ce nu este neobişnuit pentru taţii sfinţi să folosească?
expresie Cristos s-a născut carnal şi, dimpotrivă, această expresie este comună printre altele,
Este adevărat şi pentru noi că următoarele cuvinte

Amphilochius, episcop de Iconia

Dacă nu s-ar fi născut carnal, nu te-ai fi născut spiritual; dacă nu s-ar fi născut
Dacă ai fi fost sclav, nu ai fi dobândit gloria fiului tău. - Este clar că cuvântul este aici.
carnal înseamnă, de asemenea, că, potrivit cărnii, ca de exemplu, cuvântul fără echivoc divin cu cuvântul
Doamne.

Anatematismul 3

Care într-un singur Cristos, după unirea naturilor, împarte feţele, unindu-le doar.
o uniune de demnitate, care este, în voință sau în vigoare, și nu, mai bine, o uniune formată în unitate.
Să fie anatemă.

Obiecţie estică

Să - i reamintim din nou cuvintele sale şi să ne gândim cum vorbeşte el însuşi despre două ipostaze.
De exemplu, în primul volum, el spune, "Prin urmare, în legătură cu natura Sa, Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl. 
Ea nu a primit încă o singură sfinţire. Dacă cineva crede că el este născut dintr-un sfânt
Fecioara este unsă şi sfinţită singură, în acest sens se numeşte Cristos. Deci, pe ce motive?
El, ca şi cum şi-ar uita cuvintele, uneşte natura într-o singură hipostazie, le uneşte şi le numeşte.



O uniune divină naturală? Şi cine o va considera naturală?
Unirea divină în misterul economiei? Dacă conexiunea este naturală, unde
Unde este misterul divin? Pentru natură, așa cum știm, odată stabilit
Urmează Dumnezeu legea necesităţii? Asta e din nou.
dezvoltarea economică, conform rotaţiei şi ordinii naturii, va continua timp de o mie de ani.
A fost urâtul Apollinarius nebun şi fabulos?

Protejarea Cyril

Pavel Divin, arătând clar tuturor cum singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu
El a fost făcut om, ca ziditor al misterelor lui Dumnezeu şi având în el Hristos vorbind,
El spune:  Afară.
Fraţii să aibă milă în toate lucrurile, ca marele preot să fie credincios în ele.
Evrei 2:16, 17. Noi, considerând această zicală ca fiind cea mai adevărată, urmăm pretutindeni.
Scripturile sunt pline de minuni şi minuni.
Considerându-le drept legi divine, afirmăm că Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl nu a împrumutat de la sfinţi.
Îngeri, nici măcar din natura noastră; noi credem, conform Sfintei Scripturi,
Sfânta Fecioară, ca putere a Tatălui Preaînalt, El a format un trup din ea.
St. A fost făcut om, şi a chemat pe fiul lui Avraam şi pe David, fără să -l piardă.
El este Fiul lui Dumnezeu şi al Tatălui, dar el este Fiul lui Dumnezeu.
El a fost făcut carne în natură, maiestate şi glorie a lui Dumnezeu, pentru că este de neschimbat şi mai mare.
transformări ca Dumnezeu. Prin urmare, El este acelaşi Fiu şi Domn înainte de încarnare şi
după încarnare. Şi să împarţi unul în doi fii şi să distrugi lucrarea adevăratei uniuni,
Dividing în părți și special plasarea om și mai ales Dumnezeu, cauza nelegiuită este mai presus de toate.
descrierea. Dar, puţin grijuliu, Nestorius a îndrăznit să spună aceleaşi cuvinte: "Asta e."
S-a umilit în voi, chiar şi în Cristos Isus, care, după chipul lui Dumnezeu, s-a micşorat, vederea unui sclav.
Iată ce se întâmplă (Filip 2:5, 6). El n'a zis: ,,Să fie înţelept în voi, chiar şi în Cuvîntul lui Dumnezeu, care
Fiind după chipul lui Dumnezeu, ea a primit vederea unui sclav; dar folosind cuvântul Hristos ca nume.
care înseamnă două naturi, fără frică cheamă Cel care a luat forma unui sclav şi a lui Dumnezeu,
Nu este clar cum se referă cuvintele la două naturi separate. În altă predică
El a zis: ,,În Numele lui Isus, fiecare genunchi se va închina cerurilor, pămîntului şi lumii de dincolo. 
Și fiecare limbă va mărturisi, așa cum Domnul Isus Hristos (Filip 2:10, 11). Voi citi pentru purtător.
De dragul ascunsului, mă închin celor vizibili. Dumnezeu este de nedespărţit de cei vizibili.
Împărtăşesc onoarea celui care este indivizibil; împărtăşesc natura, dar unesc închinarea. Şi din nou.
,,Vorbeşte despre cel ce primeşte că este Dumnezeu; adaugă celui ce primeşte, după chip,
Apoi adaugă demnitatea uniunii, pentru că puterea ambelor este comună.
Demnitatea ambelor este aceeaşi; în diviziunea naturii, se declară unitatea demnităţii.
Vedeți cum natura este împărțită între ele peste tot, unește, așa cum spune el, venerează și venerează.
Recunoaşte doar puterea şi unitatea unei singure demnităţi. Dar generale, dacă este general, în
Cel puțin nu una, ci două sau multe, luate separat și separat. Deci, de ce?
Există dreptate în Cuvântul lui Dumnezeu care este drept? Ce?
Dacă o vom face, vom putea spune cele mai rele şi mai rele lucruri.
A acordat Nestoria grija cuvenită salvării fraţilor? Adică, ei spun că sunt.
Îmi contrazic propriile cuvinte, iar dovada face parte din mesajul pe care l-am scris.
Pentru călugării sfinţi, consider că e şi datoria mea să răspund. Ei spun că am sunat eu.
Două dintre ele şi nu avem nici o îndoială că nu am putut face acest lucru.
Ei spun. Prin urmare, după ce am propus această parte a mesajului, voi adăuga după



Aceasta este o dovadă vădită că toţi sunt mincinoşi în cuvintele lor. Ea este.
Cât despre Prin urmare, Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl nu este sfinţit separat.
Dar dacă cineva crede că cel născut din Sfânta Fecioară este uns şi sfinţit singur,
în sensul de a fi numit Hristos, să mai spună dacă ungerea este suficientă pentru a
Cel uns i s-a arătat lui Dumnezeu ca egal şi cu tronul, care este mai presus de toate. E frumos.
Nestorius, inventatorul noii blasfemii, afirmă adesea că Hristos este chemat separat.
Cuvântul lui Dumnezeu, separat și specific, este un alt Hristos, născut din Sfânta Fecioară:
Noi nu credem în adevăr şi nici nu ştim adevărul.
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, analizat separat, este uns cu untdelemnul bucuriei, nici cu cel uns.
El este Fiul omului şi nu Cuvântul lui Dumnezeu.
Dimpotrivă, afirmăm că toţi trebuie să mărturisească un singur Cristos.
Singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu, pentru că Domnul este unul, unul.
credinţă, un singur botez (Efeseni 4:5). Deci pentru toţi cei obişnuiţi cu înţelepciunea ortodoxă, este clar că
Ei întorc sensul cuvintelor mele şi calomniază astfel adevărul. Sigur că da.
infailibil, foarte drept, și nu ar merita nici o condamnare orice alt gând,
că carnea este prin natură diferită de Cuvântul născut din Dumnezeu Tatăl, şi
Singurul născut e diferit de natura lui. Dar să înţelegi asta nu înseamnă să împărtăşeşti.
natura după conexiune. Într-adevăr, dacă cineva ar dori să ia în considerare puterea sacramentului
Cu un ochi ascuţit al minţii, aş vedea că Dumnezeu nu a împrumutat din natura sa, aşa cum s - a afirmat la început.
Cuvîntul, dar al seminţei lui Avraam; şi trupul sfînt al seminţei lui Avraam nu s'a născut dintr'o singură substanţă.
Cuvântul lui Dumnezeu. De la Sfânta Fecioară a împrumutat un om care a venit în existenţă, pentru a deveni ca fraţii şi
Doar născut să fie numit original. Dar deşi un corp de o natură diferită de Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl;
Dar este un singur Hristos, Fiul, Dumnezeu şi Domnul, deşi a fost făcut trup. Şi nu inofensiv.
Pentru a distruge modul de uniune adevărată prin divizarea ipostaziei în doi fii, ca și în cazul în care acestea
Ele există separat, separat și separat, și au o uniune sau o uniune externă.
O singură virtute. Când îl numim natural, înţelegem adevărul.
Căci Scriptura inspirată are obiceiul de a folosi această expresie.
De exemplu, într - un singur loc, Pavel le scrie unor persoane:
El este un copil al mâniei, ca şi alte lucruri (Efeseni 2:3). Și nimeni nu va spune că au căzut pe
Pentru natura mâniei divine, pentru ca păcătoşii să fie urmaşii ei; altfel noi
Să fim de acord cu cei infectaţi cu nebunia maniheană. Dar cuvântul natură, de asemenea,
E adevărat. Astfel, fără a fuziona natura și amestecându-le una cu alta, așa cum spun adversarii,
Noi spunem că a avut loc o uniune naturală; dar peste tot spunem că a celor două naturi
Neidentificat, zeitate și umanitate, a fost făcut un singur Hristos, și Fiul, și Domnul.
Este evident că nu avem nimic în comun cu opiniile lui Apollinaris; pentru o dată condamnat,
Ei sunt cei care resping adevărul.

Anatematism 4th

Cine sînt cuvintele cărţilor Evangheliilor şi ale apostolilor, dacă sînt folosiţi de sfinţi despre Hristos?
Sau el sau ea va avea doi oameni sau doi, și el sau ea va avea unul.
Pentru un om pe care îl reprezintă ca distinct de cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, și alții ca demn de Dumnezeu,
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl: Să fie anatema.

Obiecţie estică

Se potriveşte aici să-i amintească de poziţiile sale în care spune:



Dacă auziţi că aţi prosperat în înţelepciune, vârstă şi graţie, să nu credeţi că Cuvântul lui Dumnezeu
El a devenit înţelept treptat; şi din nou nu îndrăznesc să golească cuvintele că prosperitatea de vârstă,
Noi atribuim înţelepciune şi graţie omului. Deși el respinge dovezile aici.
Scriptura arată că prosperitatea a avut loc în natura cărnii vizibile a Domnului:
Acum nu este momentul să denunţăm acest lucru, pentru că am grăbit acest capitol. Pentru a arăta că el
El vorbeşte despre două ipostaze şi se contrazice; să propunem ceea ce a spus cu mult timp în urmă: Nu trebuie să fie. 
pentru a fi de acord cu cuvinte care împart unirea, adică, un Fiu în două persoane, sau ipostaze,
sau doi fii, pentru că uniunea cea mai perfectă este inseparabilă şi inseparabilă.
În toate privinţele şi în fiecare sens există un Fiu. Dar când persistă
cea mai perfectă unire, şi un singur Fiu, Hristos şi Domnul sunt mărturisite:
Pentru a primi cuvintele aceluiaşi Fiu; prin puterea naturii unite, fără îndoială,
Acesta trebuie să fie aplicat unui Fiu ceea ce se spune. Dar dacă nu împărtăşim cuvintele Evangheliei,
Sau rugăciunea Domnului, sau Scripturile.
Oare nu va depăşi înălţimea hulei? Dacă nu ne împărtăşim discursurile, cum vom putea
să-i înfrunte pe Eunomius şi Arius, care amestecă toate cuvintele ca şi cum ar fi vorbite.
Erau aproximativ o singură natură, iar umanitatea joasă este atribuită în mod flagrant naturii superioare a purului.
Zeitate? Sau cum înţelegem ce spune Dumnezeu despre natură?
Nu strănut, lasă-mă să-mi fac voia (Ioan 6:38), şi am primit o poruncă, că râul şi
12:48, și eu nu fac nimic despre mine (8:28) și mă înalț la Tatăl meu și Tatăl.
Al tău, Dumnezeul meu, Dumnezeul tău (Ioan 20:17) şi altele asemenea? Dacă cuvintele, precum și
6 Tatăl va fi Dumnezeul singurului Dumnezeu născut, şi
El este slujitorul şi executorul poruncilor părinteşti, Fiul lui Dumnezeu. Şi dacă umilinţă
Cui vom aplica cuvintele: Az şi Tatăl sunt o Esma.
10:30), şi ceea ce face el ca Tatăl; Eu sunt aceste cuvinte; aşa cum Tatăl învie morţii şi trăieşte,
Îi doreşte Fiul şi Tacos şi trăieşte El (Quran 5:21)? Dar pe bună dreptate,
În cuvintele Domnului Însuşi, Tatăl este Tatăl şi Dumnezeu: Dumnezeul care s-a sculat în cele din urmă din sămânţă.
David cu carne, şi Tatăl Dumnezeului Cuvântului, născut fără pasiune şi veşnic,
Și mărturisi filiație într-un sens separat. Cum să înţelegem: amine amine verb tine,
Înainte ca Avraam să nu fi fost, eu sunt (Ioan 8:58), şi prin toate acestea am fost (1:3) dacă nu erau ei
Cuvinte împărţite? Să ne referim la natura care a venit în ultimele zile din sămânţă?
Davide, tu vorbeşti despre a fi înaintea lui Avraam şi David, şi despre toate lucrurile create prin el? Sau,
crezând că natura este inseparabilă şi declarând uniunea inseparabilă,
Este pios ca cuvintele prin puterea naturii unite, asa cum am spus mai sus, se refera la una
Fiul, Domnul şi Hristos, dar nu sunt toate aplicate unei singure naturi?
natura, fiecare în funcţie de o înălţime de neînţeles pentru noi, ca de exemplu: nimeni
El a urcat în cer, coborând din cer, acest Fiu al omului din cer (Ioan 3:13).
Căci veţi vedea pe Fiul omului înălţîndu-se, înainte de 6:32, nu înţelegem noi într'un singur lucru?
Numele Fiului Omului şi al celui care este unit cu el nedivizat şi inseparabil? Pentru totusi
El a fost chemat Fiul omului în legătură cu natura acceptată şi vizibilă a cărnii; dar prin lucrări,
Ei s-au dovedit a fi Dumnezeu. Din nou, Isus Hristos, toate lucrurile pentru ei (Evrei 2:10); şi
Iisus Hristos ieri şi astăzi (şi pentru totdeauna) (Apocalipsa 13:8). Cum, prin el,
Dacă prin El toate lucrurile, cum atunci, ieri şi astăzi? Dar e şi adevărat.
Că toate lucrurile sunt prin El este adevărat, și ceea ce este ieri și ziua este adevărat, și ceea ce este la fel pentru totdeauna.
Potrivit diferenţelor de natură, uniţi inseparabil şi inseparabil, să ne referim la cuvintele de ieri şi de astăzi.
Se pare că pentru totdeauna la invizibil, și pentru unitatea de filiație la același.

Protejarea Cyril



Cei care doresc să denunţe anatematismele celor mai mari
Se pare că există un singur scop util şi necesar, să gândim sau să nu spunem nimic adevărat.
(a) să furnizeze dovezi clare că sunt implicaţi într-o singură calomnie. Pentru că dacă
Ei şi-au scris cuvintele şi şi-au scris cuvintele lor.
Cuvintele şi cuvintele pe care le spun sunt anatematizate.
Aceasta dovedeşte că nu este compusă în mod inteligent. Îţi spun eu cum. Bravo nouă.
Nestorius, predicând în biserică, a spus ceva mai clar şi pentru toţi.
Arius, Eunomius, Apollinarius, şi mulţimea tuturor celor ce aparţin
Ei au încercat să introducă cuvântul Maicii Domnului, astfel încât atunci când a existat confuzie și
Natura nu va fi divizată, nimic inferior nu a fost acceptat în omenire și apoi a fost
Ar fi o şansă să ne împotrivim lui Dumnezeu, ca şi cum tot ce se spune este un singur lucru. Când
Astfel s-a spus că anatematismul a fost foarte util din partea noastră, ceea ce nu a permis
Să împarţi în două persoane şi să faci ipostaze un singur Domn Isus Hristos. Şi că ei înşişi sunt de acord
Cuvintele noastre vor fi clare din cuvintele scrise şi recunoscute ca corecte. Aici.
Aceste cuvinte: "Nu este necesar să fim de acord cu cuvinte care împart uniunea, adică un Fiu pe celălalt."
două persoane, sau ipostaze, sau doi fii, pentru că este inseparabilă și inseparabilă.
uniune perfectă, și în orice fel, în toate privințele, și în fiecare sens, unul
Fiule. Dar când uniunea perfectă este păstrată şi un Fiu şi Cristos sunt mărturisiţi, şi
Domnul: El va primi cuvintele aceluiaşi Fiu, prin puterea celor uniţi.
Natura trebuie, fără îndoială, să se refere la un Fiu ce se spune. Deci, atunci când
Este posibil să avem acces secret la ea?
Cel care îndrăzneşte să se despartă, nu se rătăceşte de la Calea cea Dreaptă şi nu vrea
Va cădea complet din dogma evlaviei? Ce spune anatematismul? Cine împarte?
El vorbeşte astfel încât cineva să i se aplice lui Dumnezeu cu privire la un om considerat separat.
De la Cuvântul lui Dumnezeu, şi de la alţii ca Dumnezeu, până la Cuvântul lui Dumnezeu, să fie anatema. Bine.
Dacă cei ce împart şi dezintegrează un singur Cristos în om separat şi separat şi în Dumnezeu,
Cuvântul separat și distinct, nu-l împărți, nici nu vorbesc de doi fii, să fim acuzați.
Mă plâng. Şi dacă este atât de înţelept, atunci este împărţit şi împărţit.
De ce îndrăznesc să dea vina pe cuvintele noastre, când ei înşişi, aşa cum spun ei, mărturisesc că
Immanuel este inseparabilă şi este una într-o uniune perfectă? Aşa că mă laud, şi
Cred că fiecare care este obişnuit cu dreptul la înţelepciune, datoria de a accepta
Şi fiecare cuvânt pe care îl rostesc, chiar dacă ar fi vorbit,
Ele sunt decente de Dumnezeu, iar altele sunt mai conforme cu economia cărnii. Există unul și
Acelaşi Dumnezeu şi acelaşi om împreună: uneori este foarte bine spus.
divin, uneori uman; totuşi afirmăm că ambele cuvinte ale aceluiaşi Isus
Hristos; noi şi templul de la Preasfânta Fecioară nu privăm Dumnezeirea, şi ştim că Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl nu
s-a dezmembrat după o legătură inefabilă. Dar sunt surprins că foarte atent
Cei care au studiat și, așa cum cred ei, au analizat subtil mesajele mele, omite în mod deliberat ceea ce au de spus.
Ele sunt utile și necesare pentru a dovedi corectitudinea și fidelitatea dogmelor, și foarte viu.
Ei spun ceea ce cred că este cea mai mică posibilitate.
Le ţes în calomnie împotriva noastră. Îmi amintesc cuvintele mele; am scris asta într-o scrisoare către Nestorius:
Iar discursurile Mântuitorului nostru în Evanghelii nu sunt împărţite între două persoane sau între două persoane.
două persoane; pentru că nu există unul şi un singur Cristos, deşi, desigur, unit de
de două naturi diferite într-o uniune inseparabilă, ca omul
Suflet şi corp, nu două, ci una din amândouă. Dar corect.
Credem că discursurile divine şi umane vorbesc despre un singur lucru. Când



El mă vede înaintea Tatălui (Ioan 14:9) şi Tatăl este unul.
10:30 Apoi îi înţelegem natura divină şi ineficientă, conform căreia el
Pentru Tatăl său, datorită identităţii fiinţei sale, este asemănarea, imaginea şi strălucirea gloriei.
A lui (Evrei 1:3). Dar cînd nu urăşte măsura oamenilor, zice în Iudei: ,,Acum căutaţi
M-au ucis un om care este adevărul pentru tine (Ioan 8:40): încă o dată îl cunoaştem.
Dumnezeu este Cuvântul în egalitatea şi asemănarea Tatălui, dar în umanitatea Sa. Pentru dacă
Este necesar să credem că adevăratul Dumnezeu a fost făcut în esenţă carne sau om.
Carnea este animată de un suflet raţional: ce motiv are cineva să fie ruşinat de cuvintele Sale?
Când s-au referit la umanitate? Dacă ar fi respins discursurile omului, cine ar fi făcut-o?
Ar Îl face să ne placă? Şi de dragul nostru ne-a dat liberul arbitru.
Din ce motiv ar respinge el cuvintele demne de această epuizare? Prin urmare,
Toate cuvintele din evanghelii trebuie atribuite unei singure persoane.
Pentru că Domnul Isus Hristos este unul după Scripturi. Deci, cât vezi?
De mai sus, nu putem fi acuzaţi de ignoranţă de economie şi cuvinte decente.
Fiecare natură; dar este mai bine să nu permitem celor fără suflet, fără spirit, să prudise sau
Să vorbim despre doi fii, separaţi unul de celălalt după o uniune neîntreruptă.
Şi când au luat o mică parte din mesajul nostru, l-au pus la început.
El ne - a promis că vom fi iertaţi pentru păcatele noastre.
Cuvântul Tatălui şi Cuvântul Tatălui au fost foarte neînţelepte să fie atribuite naturii Sale.
Prosperitate, carne decentă; atunci, poate, vom spune acest lucru, după ce a oferit întreaga parte.
Ei se temeau de adevăr şi îi înşelau pe ascultători.
O parte care părea mai potrivită pentru ei să poată
Pare potrivit să fie o calomnie împotriva noastră. A fost spus, "Când auzi,
Căci aţi prosperat în înţelepciune, vârstă şi graţie, nu credeţi că Cuvântul lui Dumnezeu a fost făcut.
Încet înțelept. Îmi amintesc în mod special că Pavel a scris acest lucru inspirat:
Hristos este puterea şi înţelepciunea lui (1 Corinteni 1:24). Și din nou, nu îndrăznesc să golească că
Noi atribuim prosperitate vârstei, înţelepciunii şi harului omului, pentru aceasta, cred,
Nu este nimic altceva decît să ne împărţim în doi un singur Hristos; ci aşa cum am spus mai înainte, fiind
El este numit Fiul predestinat al lui Dumnezeu în ultimele timpuri ale epocii.
El este stăpânul naşterii cărnii sale. Astfel se spune că
Este înțelepciunea celui născut că ea a excelat în înțelepciune, deși ea este perfectă ca
Dumnezeu, în timp ce ia de bunăvoie asupra sa prin uniunea perfectă a atributelor,
"Om." Atunci de ce tăgăduiesc ei adevărul când Dumnezeu o face?
El spune: Judecător corect (Deuteronomul 1:16). Pentru că nu predăm despre separarea ipostazelor după
Nici nu spunem că natura divină a avut nevoie de creștere și
Are succes, dar numai pentru că El este stăpânul cărnii.
El a făcut-o a lui, astfel încât carnea a fost conform Scripturilor (Ioan 1:14). Ce se poate spune despre această credinţă şi opinie?
Sunt de acord cu gazda Sfintelor Părinţi, voi încerca să arăt prin oferirea unui rol pentru convingere deplină.
O predică ţinută în memoria binecuvântată a lui Atticus. Aici este:

Attica, episcop de Constantinopol

Acum Domnul Hristos s-a născut din umanitate; pentru naşterea lui
Divinitatea era înainte. Apoi, el adaugă din nou la ea: 
El este epuizat de umanitate, fiind inepuizabil prin natura sa; căci el s-a diminuat, vederea unui sclav.
Iată (Filip 2:7). Cel care este întrupat pentru voi, căci Cuvântul este carne (Ioan 1:14).
Nerambursabil din cauza naturii incorporale este tangibil. Incepatorul este sub corp.



Crește perfect; cei imuabil prosperă; cei bogați se nasc în vizuină.
Cel ce îmbracă cerul cu nori este îmbrăcat cu voaluri; împăratul se odihneşte într - o iesle.

Şi aceea de a împărţi ipostazele după unire nu este ireproşabilă, ci dimpotrivă, de a degrada.
Misterul sfinţit al bărbăţiei, îl învăţăm nu mai puţin citind cuvintele lui Julius şi Felix,
foşti lideri ai Bisericii Romane.

Julia, episcop de Roma

Fiul lui Dumnezeu este predicat ca împlinire a credinţei şi întrupat din Fecioara Maria.
locuit de om; El nu a acţionat în om, pentru că acesta este cazul în
dintre profeţi şi apostoli; El este un Dumnezeu perfect în carne şi oase şi un om perfect.
Nu doi fii, un singur Fiu născut, care a primit pe om, ci pe celălalt muritor.
Un om primit de Dumnezeu, dar unul singur, născut în cer şi unic născut pe pământ, Dumnezeu.

Felix, Preasfântul Episcop al Romei şi Martirul

Cât despre întruparea Cuvântului şi a credinţei, noi credem în Domnul nostru Isus Hristos.
Noi credem că el este Fiul veșnic al lui Dumnezeu și Cuvântul, nu omul.
Dumnezeu este diferit de El, căci El nu L-a primit.
Omul este Fiul lui Dumnezeu, să fie diferit de el, dar să fie Dumnezeu perfect.
El a devenit un om perfect împreună, întrupat de la Fecioară.

Anatematism 7th

Cine spune că Isus, ca om, era instrumentul Cuvântului lui Dumnezeu şi era înconjurat de glorie?
Să fie anatema!

Obiecţie estică

Nimeni nu va mărturisi că în Domnul nostru Isus Hristos Duhul a acţionat ca în
Un om simplu, sau ca profet, sau ca apostol. Dar nu vom respinge, nici
pentru a exclude cuvintele Anostoliane spuse despre El cu privire la natura cărnii vizibile,
Ei spun: ?Potrivit lucrării puterii cetăţii sale, sud vorbind despre Hristos, ridicându-l din morţi. 
Morţii (Efeseni 1:19-20), după ce au rezolvat bolile muritoare (Fapte 2:24); şi din nou, de mâna dreaptă a lui Dumnezeu.
Înălțare (v. 33) și lucruri similare. Deși aceste cuvinte sunt puse pe seama cărnii vizibile;
Nimeni nu-l va lăsa să acţioneze în el (o forţă exterioară) sau ca în om.
Sau ca în cei drepţi, sau ca în profet, sau ca în apostol. Şi nu din nou.
pentru a distruge, sau a respinge, sau în mod neînțelept și blasfemând cuvintele divine,
ce a fost spus şi stabilit despre natura cărnii vizibile, şi să nu spunem că
El a acţionat ca un om simplu, ca un om drept, sau ca un profet.
Ca în apostol, pentru că el nu a spus, "Aceasta este ceea ce spune Domnul," ci ca Fiul.
Și v-am vorbit (Matei 5:22).

Protejarea Cyril

Împotriva aceloraşi cuvinte şi acum folosim aceeaşi metodă de protecţie. Fără îndoială,



Unul este Domnul nostru Isus Hristos, unul şi acelaşi, după credinţa noastră, este veşnic.
Cuvântul Etern al lui Dumnezeu Tatăl, şi în ultimele timpuri ale lumii un om de soţia sa care a avut un minunat
Carne născută. Dar pentru că El este un singur Fiu, Dumnezeu şi Domn, A făcut semne prin forţă.
Sunt mai uman, învăţând prin suficiente dovezi că deşi eram în carne şi oase,
Totuşi, în acelaşi timp există atât adevăratul Dumnezeu, cât şi puterea Tatălui; căci el nu a încetat să fie ceea ce este.
Era o fiinţă umană. A făcut lucruri extraordinare, s-a ruşinat.
Satana este un demon şi dă lumină orbilor, învie morţii, îmblânzeşte morţii.
Într-un cuvânt, marea mişcătoare, şi de aceea nu glorifică pe nimeni,
un Cristos separat, cum ar fi unul dintre sfinţii profeţi sau apostoli,
El era un Dumnezeu adevărat şi credea că el este Dumnezeu.
A devenit om. Astfel a fost cel mai absurd să tolerăm cuvintele lui Nestorius:
Acţiunile Trinităţii sunt împărţite doar între ipostaze; prin urmare, gloria Singurului Begotten este
Uneori este asimilată Tatălui, uneori Duhului şi uneori puterii lui Cristos. Deci, doresc
pentru a respinge, sau pentru a ne arăta, un alt Hristos, separat și distinct existent, și
Singurul Cuvânt al lui Dumnezeu i-a stăpânit puterea, ca şi cum Fiul ar fi fost
sau dacă singurul născut este de la Tatăl şi de la soţie, omul nu este în trup, şi
Celălalt, dar la fel, dacă a fost necesar să se păstreze tăcerea și dacă nu a fost necesar să
să se opună puterii adevărului vacuităţii sale, ceea ce ascunde frumuseţea dogmei.
pioşenie? Aşadar, Fiul însuşi a fost şi este Dumnezeu. Dar odată coborât la măsura umanităţii şi nu
El a considerat economia demnă de respingere, și a suferit totul prin voluntariat pentru noi.
Se spune despre El că El este dat viață de Tatăl, deși prin natură există viață.
Se spune că el acceptă slava, deşi există un Domn al gloriei. De aceea, evreul iudeilor este adevărat.
El a fost învăţat în Lege, şi din seminţia lui Beniamin a zis: Pavel apostolul nu este nici al omului, nici al omului.
Isus Hristos şi Dumnezeu Tatăl l-a înviat din morţi (Galateni 1:1) şi glorie
care i l-a dat (1 Petru 1:21). Dar deşi se spune că El a primit glorie de la Tatăl, pentru că este o chestiune de
Dar el însuşi ştia că avea demnitatea celei mai înalte creaturi.
Pentru că, bineînţeles, există Dumnezeu, şi de aceea el a spus: Toate lucrurile îmi sunt date de Tatăl meu.
Dar nimeni nu cunoaşte pe Fiul, pe Tatăl, nici pe Tatăl, ci pe Fiul, şi chiar pe Fiul îl vrea.
au fost deschise (Matei 11:27). Dar poate că unul dintre cei curioşi va spune:
Devotat de la Tatăl, ca având nevoie de glorie şi având această autoritate asupra
Din cauza umanității, așa cum spui, este imposibil pentru mintea oamenilor.
Să te cunosc, ca pe Tatăl? Dar, cu adevărat, spune el, cunoaşterea mea nu este limitată.
Văzut pentru că eu sunt Dumnezeu în carne şi oase; cineva mă poate cunoaşte în carne, dar prin natură şi prin natură.
În slava lui Dumnezeu am la fel ca Dumnezeu și Tatăl, și eu stau mai presus de orice minte și cuvânt. Deci...
Mă întorc la gândul a ceea ce a fost propus, nu distrugem discursurile apostolice, nici nu le distrugem.
Şi fără să gândim sau să spunem altceva incoerent, nu distrugem fundaţiile.
El este Cel ce ascultă de Scripturi şi El este Cel ce le ascultă.
Infailibilitatea, ne opunem doar celor care răstoarnă dogme ortodoxe.
biserici. Şi dacă se spune că Tatăl l-a înviat pe Domnul nostru Isus Hristos din morţi,
Nimeni nu se va îndoi că această lucrare a fost făcută în mod evident doar în legătură cu carnea.
El. El însuşi, însă, fiind viaţa dătătoare de viaţă şi puterea eficientă a Tatălui, a dat viaţă.
Distruge această biserică, spune el, şi o voi construi trei zile (Ioan 2:19). Bine.
Nu era un străin, nu o persoană ca noi.
Trupul Cuvântului în sine.

Anatematismul 8



Şi oricine va spune, că omul care a primit-o,
Cuvântul lui Dumnezeu trebuie glorificat Chemaţi-L ca unul în Dumnezeu.
Este cealaltă (pentru că este făcută de particula adăugat în mod constant - σляν împreună cu), și nu onorează
Immanuel este un singur închinător, și nu trimite El este o singură laudă, deoarece Cuvântul a devenit Cuvântul.
Să fie anatemă.

Obiecţie estică

Nu ne închinăm sau nu ne închinăm ca două persoane sau ipostaze.
fii, ca şi cum carnea ar fi fost închinată în mod special, şi Cuvântul lui Dumnezeu este special; dar dimpotrivă, noi oferim
O singură închinare, şi restul ca un singur Fiu, şi închinarea ca el însuşi 7 spune în primul
Tome. Căci El, ca şi Cuvîntul, stă totdeauna cu Tatăl, dela El şi în El,
Dar fiind cu carnea, el l -a ascultat şi a zis: ,,Stai la dreapta mea, voi pune pe duşmani pe podea. "
Toaleta piciorului este taburetul piciorului (Psalm 109:1). Acesta este modul în care vorbim despre închinarea lui de la noi înșine și de la
Îngeri sfinţi. [8] El este singurul care este dispus să facă acest lucru.
Pentru a-l venera pe acelaşi Fiu cu carnea, căci cuvântul μετня este altceva.
[9] Aceasta este ceea ce spune el, după cum s-a afirmat mai sus, spunând că ar trebui să se închine Lui.
cu carnea, dar respingând închinarea la carne cu zeitatea.

Protejarea Cyril

Pavel, inspirat, ne prezintă ca fiind foarte capabili de a raţiona, spunând:
Gândiţi-vă, în timp ce mâncaţi cu credinţă (2 Corinteni 13:5). Căci deşi mintea umană este din cauza iubirii de sine
Dacă nu este pe calea cea dreaptă, atunci este pe calea cea dreaptă.
într-un fel leneş şi speriat să se convingă de discordia gândurilor sale: dar foarte convenabil
să se corecteze prin studierea atentă a lucrărilor Sfinţilor Părinţi, care sunt cu toţii lăudaţi pentru
El este drept şi credincios; atunci el îşi va determina credinţa. Toate având
Ei încearcă să urmeze opiniile Sfinţilor Părinţi, pentru că ei înşişi umplu mintea.
cu tradiţia apostolică şi evanghelică şi foarte uşor, corect şi imaculat corectează problema.
Erau luminile din lume, care conţineau cuvântul vieţii, aşa cum este scris.
2:15, 16). Prin urmare, în memoria veşnică, tatăl nostru şi episcopul Atanasie scriu despre Hristos.
Pentru Mântuitorul tuturor în cărţile întrupării: De asemenea, mărturisim că El este Fiul lui Dumnezeu şi Dumnezeu în spirit. 
Fiul omului conform cărnii; nu două naturi, un Fiu, unul venerat, şi celălalt
Infidelul, dar o singură natură a lui Dumnezeu Cuvântul întrupat şi venerat cu trupul ei.
Nu există doi fii, un fiu al lui Dumnezeu, unul adevărat şi venerat.
Maria este Fiul lui Dumnezeu, Fiul lui Dumnezeu.
Prin urmare, el este născut din Fecioara Maria, Fiul lui Dumnezeu prin natura și Dumnezeu.
El este un om adevărat, nu prin har și participare, ci printr-o singură carne a Mariei un om, și prin spiritul însuși.
Fiul lui Dumnezeu şi al lui Dumnezeu, dacă cineva mai învaţă din versetele divine, vorbind despre un singur lucru.
Fiul lui Dumnezeu și Fiul Mariei, adoptat prin har, așa cum am fost.
Cei doi fii sînt unul din fire, Fiul lui Dumnezeu dela Dumnezeu, şi altul, prin harul Mariei, om; sau
Dacă cineva spune că trupul Domnului nostru este deasupra, şi nu al Fecioarei Maria, sau că Dumnezeu este
sau schimbat, sau că zeitatea Domnului suferă; sau că carnea
Domnul nostru este ca carnea omului, nu ca carnea omului.
Doamne şi Dumnezeu: o astfel de biserică sfântă şi catolică anatematizează, ascultând de divinitatea
Apostolului care spune: "Oricine vă evanghelizează, să fie anatema." 



(Gal 1:1) Deşi acest om este atât de înţelept şi ne scrie nouă, dar Nestorius, care doreşte să ia gloria
Hristos, şi cine îşi deschide gura peste El, aşa zice iarăşi:
Noi mărturisim în om Dumnezeu, noi onorăm prin uniune divină cu Dumnezeu Cuvântul. 
unui om venerat. Nu l-a numit pe Cristos un om cu Dumnezeu şi a spus:
A existat o uniune a omului comun cu Dumnezeu, aşa cum se spune.
Stick la Domnul, există un singur spirit (1 Corinteni 6:17)? Dar de ce?
Nu este adevărat că El este Dumnezeu însuşi şi un om împreună, nu numai un om.
El este cel care are o relaţie specială cu Dumnezeu.
Ultimul? Pentru că după unirea de nedescris, dacă cineva îl cheamă pe Emmanuel Dumnezeu,
Cei care sunt umani şi încarnaţi trebuie să înţeleagă Cuvântul lui Dumnezeu.
Ştim că Cuvântul Tatălui este cu El. Deci, este un alt lucru de spus că cuvântul
Dumnezeu Tatăl este un Fiu cu trupul care este unit cu El, şi este altul să spună:
Dumnezeu este Dumnezeu, aşa cum a fost în profeţi, sau în noi înşine, prin Duhul Sfânt.
Este sigur și infailibil, așa cum cred eu, să spun nimănui că
Cuvântul întrupat al lui Dumnezeu trebuie venerat nu fără trupul Său, ci cu el mai bine decât cu el.
pentru un singur Fiu, aşa cum sufletul omului este venerat cu trupul său, şi
Cei doi sunt numiţi unul după altul ca fiind o fiinţă vie. Bine.
Când te gândeşti la Hristos ca la Mântuitorul tuturor, împarţi unul în doi şi consideri
o persoană separat și separat, atunci îndrăznești să spui că ar trebui să se închine și să cheme
Dumnezeu este ca Hristos, Fiul lui Dumnezeu prin natura sa, diferit de el.
Să răbdăm şi să trecem în tăcere o răutate atât de clară împotriva Lui? Ar fi trebuit să fie mai bine.
Pentru a spune, Noi onorăm Cuvântul lui Dumnezeu, l-am făcut pe om, l-am numit pe Dumnezeu, şi căruia i-am dat numele
Sunt veneraţi în umanitate pentru că El este prin natura lui Dumnezeu şi a strălucit de la Dumnezeu Tatăl. Dar,
Ei spun că adversarii, şi el însuşi 10 a recunoscut acest lucru când a scris în epistola că Fiul era cu el.
S-a aşezat la masă cu Tatăl, de ce îi reproşează celui ce spune că ar trebui
Să ne închinăm omului cu Cuvântul lui Dumnezeu şi să-l numim Dumnezeu? Pentru a spune același lucru
σ.ν și μετ.. Aici îi condamnăm în ignoranţa puterii cuvintelor şi în ignoranţa naturii lucrurilor. Când
El vorbește despre o singură persoană și natură, adică despre o singură persoană, din care constă sau
Compusul se leagă în mod natural de σ.ν sau μετ.: obiectul rămâne așa cum a fost, și anume unul
Nu se pliază și nu se descompune separat în două. Când se spune că versetele sau versetele sunt
Împărțit anterior în două și, în plus, astfel încât fiecare să fie înțeles separat și separat:
În acest caz, spunem, este indicat de două sau mai multe, și nu unul prin adăugare. Dacă
De exemplu, spunem noi, să presupunem că sufletul unui om venerează cu trupul său ori de câte ori este.
Cineva a început să onoreze un om, care este format din doi, adică, dacă unul spune că
Sufletul este o fiinţă vie cu trupul ei; nu separă o persoană de alta.
Doi, dar este mai bine să știi ce constă în sau este compus în mod natural. Când...
Eu spun că Petru și Ioan sunt numiți (σ,ν) oameni, sau ce altceva cu Petru (μετ,).
Ioan a intrat în templu; apoi σ-ν sau μετ- nu mai indică un singur lucru, pentru Petru
Nu este combinat cu Ioan, și ambele nu fac parte din același om. De ce se perversează?
Adevărul, împărţirea nebunească a lui Hristos în două? Şi dacă ei cred că noi, spunând că Fiul
Lkngq trupul Lui, l-au knvqyat pe Tatql, wi l-au knvqyat sq knyeleagq pe cei doi fii; sq examineze dacq au zis:
Suntem că un Fiu este onorat de un vecin, și nu de doi, astfel încât unul și particular este
Ataşat trupului, şi celuilalt, şi din nou special, Cuvântului. Dar ei nu au putut spune acest lucru, pentru ce
Cum, sau de unde? Noi afirmăm că ar trebui să-l onorăm pe Fiul cu Tatăl.
Carnea lui, acelaşi Dumnezeu şi omul împreună. Și să spun că o persoană este de acord cu
Fiul lui Dumnezeu este la fel ca mărturisirea a doi închinători sau
Se sună reciproc. Dar un astfel de discurs este foarte stupid și complet străin la dreptate.



Adevăruri de gândire. Prin urmare, anatematismul este făcut împotriva celor care
Astfel Immanuel este împărţit în om separat şi în Dumnezeu Cuvântul separat.
Cuvântul lui Dumnezeu ne vorbește și Cuvântul lui Dumnezeu ne vorbește.
Scripturile.

Anatematismul 9

Cine spune că singurul Domn Isus Hristos este glorificat de Duhul în sensul că
El a folosit ca şi cum ar fi fost o putere străină, şi de la el a primit puterea de a cuceri pe cei necuraţi.
ca să facă semne divine în oameni, şi să nu se închine cu Duhul Său,
Cine? A făcut miracole, să fie anatemă.

Obiecţie estică

Din nou, este bine să punem în mijloc ceea ce a spus cu mult timp în urmă şi să-i reamintim, probabil.
Cuvintele sale au fost uitate, pentru că el nu numai că a pretins că Domnul a făcut miracole prin Duhul.
Dar el însuşi, când a murit, a fost animat de Duhul, aşa cum spune în primul volum: "Dacă nu, atunci nu este o fiinţă umană."
El a murit în carne, după cum este scris, şi nu a fost înviat de Duhul. Ar trebui să vezi aici.
În anatematismele sale el neagă că Domnul este prin Duhul.
Dumnezeu a izgonit demonii şi a făcut alte miracole şi a respins cuvintele scrise în Evanghelii.
Să scot demoni despre sufletul lui Dumnezeu? (Matei 12:28). Dar mărturisim că
Domnul nostru Isus Hristos a făcut minuni atît prin puterea Lui, cît şi prin lucrarea Duhului; dar nu din pricina aceasta.
A folosit puterea Sfântului Ioan. Un spirit care nu are putere. Dar să spun că Duhul Sfânt nu este
Cred că este doar pentru cei care o resping.
Scriptura divină. Căci deşi Scriptura divină spune că Tatăl a făcut miracole,
Ce spune? Tatăl rămâne în Mine, şi El face lucrările pe care le fac Eu (Ioan 14:10-12).
Dar Fiul Însuşi face toate lucrările lui Odd; şi deşi se spune că Duhul face lucrările Fiului,
Să izgonesc demoni despre sufletul lui Dumnezeu? (Matei 12:28)
Căci Fiul nu este înstrăinat de Tatăl sau Duhul, şi este inseparabil şi inseparabil.
Trinitate, dar acţiunea atribuită în Scriptura acestei persoane sau a acelei persoane este
Întreaga Treime. De exemplu, Scriptura numeşte uneori orice lucrare de creaţie.
Prin cuvântul Domnului cerurile sunt întărite, şi uneori Duhul, adăugând:
Prin Duhul gurii Lui toată puterea lor (Psalm 32:6). Căci nu este pentru că Tatăl nu poate face toate lucrurile pe care le face şi
Fiul, și din nou, nu pentru că Fiul este neputincios pentru creație, ci pentru că Duhul se unește.
Este adevărat că se spune că toate lucrurile sunt viaţă (Ioan 1:3), dar să ne arate că Trinitatea este una şi aceeaşi.
Este egal și egal, și se spune uneori despre aceleași lucruri pe care Tatăl le-a făcut.
Fiul, uneori Duhul Sfânt. Deci credem că totul se bazează pe un singur lucru.
Cuvântul lui Dumnezeu este Cuvântul lui Dumnezeu, singura fiinţă născută.
El s-a născut din ea nemilos, aşa că Duhul, care iese din ea, există în a lui
Astfel încât o esenţă este exprimată în trei ipostaze, şi nici unul dintre ele nu poate fi
considerat înstrăinat în raport cu esența, și poate fi înțeles în unele
Au proprietăţi diferite care le separă reciproc. Deci, cum va fi separat?
Acţiunea celor care au aceeaşi esenţă, putere şi voinţă? Pentru că cine are în comun, fără
Îndoiala şi acţiunea sunt una.

Protejarea Cyril



Voi avea nevoie de vocea martorilor pentru a arăta că adversarii
Vor să ne calomnieze şi să ne calomnieze? Cred că se va dovedi și
Unul dintre discursurile lor. Căci deşi în anatematismul propus am afirmat clar că Duhul Sfânt este
Pentru propriul Său Fiu şi pentru că prin El cel din urmă făcea semne divine: cuţitul adesea
Cei care pretind că am uitat cuvintele mele merg atât de departe încât să fie proşti, şi
Ei cred că spun că Isus nu a alungat demoni prin Duhul. Nu e evident?
Libel? Dacă nu onorează exorcizarea demonilor printr-un fel de divin
Lasa-i sa spuna ce vor, lasa-i sa plece cu mine, lasa-i sa ma acuze ca nu sunt.
El a spus acest lucru clar, păstrând tăcerea despre semnele divine. Și dacă există o revărsare de demoni cu
Alţii au un fel de semne divine demne de mirare: de ce nu ştiu ei?
Moderaţie în discursuri ca inutil, şi evitarea de a spune adevărul ca o ocupaţie de ruşine,
Ei au creat o calomnie împotriva noastră şi au considerat că nu este important să facem atât de multe lucruri pe care Dumnezeu le urăşte.

Oameni? Dar mi se pare că au uitat cuvintele lui Hristos: Cum îi spui fratelui tău,
Lasă-mă să fac un elev din haina ta, şi iată, în lâna ta? Ipocritule, bate-l pe primul.
Apoi i-au văzut pe ucenici scoşi din ochiul fratelui tău (Matei 7:4-5). E sfânt.
Trinitatea este consubstanțială, echivalentă și egală, am învățat nu din cuvintele tale, ci mai bine.
Ei sunt învăţaţi prin Scriptură inspirată; şi că anatematismul propus nu este în nici un fel
Ea contrazice cuvintele credinţei corecte, dar, dimpotrivă, este de folos, este uşor de văzut.
Căci îl desparte pe singurul Domn Isus Hristos şi Îl dezintegrează, aşa cum a făcut de multe ori.
Am vorbit cu omul separat şi cu Dumnezeu Cuvântul separat, astfel încât două persoane să fie reprezentate.
şi două persoane separate unele de altele, astfel încât nu permite; şi
să spună că în Isus Duhul a acţionat ca într-unul dintre oamenii obişnuiţi, adică:
El ar putea efectua semne divine; altfel El nu ar fi diferit de sfinţi.
Apostoli sau profeți care, prin harul de sus, înzestrat cu daruri divine,
Ar putea spune: Prin harul lui Dumnezeu, eu sunt cel care este (I Corinteni 15:10). Dar sfânt.
Oamenilor care primesc daruri de la Dumnezeu li se dă un astfel de discurs; lui Cristos,
Nu; căci Duhul Sfânt este Duhul Său, precum este Dumnezeu Tatăl; şi cum lucrează Tatăl prin intermediul
Spirit, la fel şi El. Şi deşi le spune iudeilor, multe lucrări bune v-au fost revelate de la Tatăl meu.
10:32), și eu nu vorbesc despre mine, dar Tatăl rămâne în mine, pentru cel care face lucrările sale (14:10).
Spune: "Să scot demoni despre sufletul lui Dumnezeu?" 
Din cauza identităţii creaturii. Și multe și multe lucruri se pot spune despre ea; dar
Cei care doresc ar trebui, cred, să-şi răspândească discursul în timpul lor liber. Deci spunem,
Că în Immanuel Duhul nu a acţionat ca o putere extraterestră, ci că în opoziţie Era divin.
El a folosit-o și a avut puterea corespunzătoare a Spiritului consubstanțial. Binecuvântaţi discipoli, făcând
Ei spuseră: "O, voi oameni! La ce vă uitaţi, fie prin puterea voastră, fie prin pioşenie?"
Să umbli cu cineva care stă la poarta roşie a şchiopului (Fapte 3:12)?
A lui. Cei care vor să ne răstoarne cuvintele, să le spunem: dacă le place lor.
să separe indivizibilul și să spună că Duhul a lucrat în Isus ca în obișnuit
Oamenii nu au prea multe de spus oamenilor care sunt în acest fel. Dacă
Ei mărturisesc că există un singur Hristos, Fiul şi Domnul, acelaşi Dumnezeu şi omul împreună.
Să creadă cu noi că puterea Duhului Sfânt nu lucrează în el ca superiorul şi străinul său, ci că
El Însuşi face semne divine prin Duhul ca ale Lui, în care toate lucrurile sunt
Puterea creaţiei (Psalm 32:6). Astfel, ei vor fi tăcuţi în zadar de cei care ne bat joc şi
Avem dinţi de ură.

Anatematism 10th



Scriptura spune că Hristos a fost un sfânt și mesager al nostru.
El a mărturisit (Evrei 3:1) că S-a adus pe Sine pentru noi în duhoarea parfumului către Dumnezeu şi către Tatăl (Efeseni 5:2).
Prin urmare, dacă cineva spune că Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl nu a fost sfântul și mesagerul nostru,
Când el a devenit carne și un om ca noi, ca și în cazul în care altcineva decât El,
Un om care este de soţie sau care spune că s-a oferit ca ofrandă şi pentru el însuşi.
El nu este singur, și nu pentru noi, pentru că Nu cunoştea păcatul, nu avea nevoie de ofrandă.
Să fie anatema.

Obiecţie estică

Dacă Cuvântul lui Dumnezeu este episcop, cui îi aduce El serviciile Sale? Am uitat.
12 Binecuvîntatul Pavel zice: ,,Nici un Imam bo ierarh nu poate să sufere de infirmitatea noastră. " 
Dar ea este ispitită în orice fel, cu excepţia asemănarii păcatului (Evrei 4:15). Cine este acest om sofisticat? Doamne.
Este cuvântul sau natura umană sămânţa lui David? Și totuși, nimeni nu acceptă propria onoare,
Dar chemat de Dumnezeu, ca Aaron. Să nu te glorifici marele preot (5,
4, 5). Şi care, atunci, compară demnitatea preoţiei cu Aaron şi ca el, nu
Se acceptă această onoare, dar este chemată de Dumnezeu şi urcă la preoţie?
Este natura divină, co-eternă Tatălui, având tot ce are Tatăl? Încotro?
Demnitatea, cel mai înalt, se ridică? Și să spunem ce este mai demn de divin?
Este o preoţie peste care nu este de la sine, ci este chemată de Dumnezeu.
Cine a devenit faimos? Sau este din sămânţa lui David care a fost hirotonisit?
Şi pe care Dumnezeu a jurat, potrivit psalmistului, că va da preoţia pentru totdeauna, căci ei jură, zice Domnul,
Şi nu se va pocăi: Eşti preot pentru totdeauna, conform ordinului lui Melchizedek (Psalm 109:4)? E un zeu?
Singurul născut a primit de la Dumnezeu un jurământ că va primi preoţia pentru totdeauna.
Te va face faimos? Şi cine va tolera că spunem sau gândim aşa, şi cine nu va vedea dacă
Să afirmăm că Dumnezeu este hirotonit episcop și acceptă jurămintele că
El va fi chemat la demnitatea preoţiei şi nu va accepta el însuşi o asemenea onoare.
Este numit să fie comparat cu primul preot? Și el spune din nou, ca în
Eşti preot pentru totdeauna, conform ordinului lui Melchizedek. Şi cine compară din nou?
Preoţia cu Melchizedek? Este posibil să ne gândim la Dumnezeu însuşi, sau la ceea ce facem?
din carne, nedivizată şi nelegată de El? Şi spune din nou, în timpul zilei
Rugăciuni şi rugăciuni pentru cei care îl pot salva de la moarte, cu un strigăt puternic şi cu un strigăt puternic.
Cu lacrimi (a adus şi a auzit cu respect) (Evrei 5:7). Este Dumnezeu Cuvântul?
El a adus rugăciuni şi rugăciuni, şi cu un strigăt puternic şi cu lacrimi pentru cineva puternic.
El a fost ascultat pentru respectul său şi a învăţat ascultarea prin ceea ce a îndurat. Bine.
Dacă Dumnezeu este un episcop, atunci El a învăţat şi a împlinit ceea ce a îndurat. Dar nu.
Inima ta este tulburată atunci când aude de cel care a suferit, și Fiul este mai rău (Evrei 5:8).
Doi fii, unul suferind şi celălalt dezinteresat. Fostă sămânță
David nu este în mod specific sau separat de zeitatea numită Fiul, ca zeitate după unire
El nu este numit Fiul fără carne vizibilă. Sonship după unirea unuia cu celălalt
natura, deoarece ele sunt inseparabile unul de altul; după unire nu a existat nicio separare;
Pentru că legătura rămâne eternă. Chiar şi în suferinţa cărnii, zeitatea era inseparabilă.
El a rămas lipsit de pasiune şi a înfăptuit prin carnea lui Dumnezeu demnă. De aceea mărturisim unul şi
din acelaşi Fiu, deşi natura a rămas neatinsă; să nu vorbim despre unul şi despre celălalt,
Va fi, dar cam acelaşi lucru. Deci, toată lumea va mărturisi că el este un episcop și apostol.
Domnul nostru Isus Hristos, potrivit Scripturii divine, a fost făcut al nostru, şi nu al omului
o femeie despărţită de Cuvîntul lui Dumnezeu Tatăl; aşa că natura care era din sămânţa lui David,



Uniţi, indescriptibil şi inseparabil cu Cuvântul Tatălui, este un episcop tentat.
Cu excepţia păcatelor şi suferinţelor sale, el a învăţat ascultarea.
Dumnezeu şi Tatăl, nu pentru noi înşine, ci numai pentru noi. Să nu spunem prosteşte că
Cuvântul lui Dumnezeu este un episcop care s - a oferit lui Dumnezeu şi Tatălui; căci Tatăl nu este Dumnezeul lui Dumnezeu.
Doar născut, dar tată.

Protejarea Cyril

Le vom spune adversarilor noştri din nou cu bună credinţă, în timp ce tu te umfla pe amândouă,
(3 Samuel 18:21)? Trebuie să ai o minte sănătoasă şi corectă ca să cunoşti corectitudinea.
El nu este o dogma, nu o persoana cu inima dubla, nu infectate cu mare impotenta si incapabil sa
Pentru a merge pe calea cea dreaptă; căci un om cu două suflete nu este satisfăcut în toate căile lui, şi nimic nu mai rămâne.
El va primi de la Dumnezeu (Iacov 1:8, 7). Spun acest lucru de mare surpriză că adversarii doresc acest lucru.
Este neruşinat şi nesăbuit să cenzurezi anatematismul propus acum. Nu e nimic.
E ciudat că nu vor să-i cheme pe apostol şi pe episcopul confesiunii noastre Cuvântul lui Dumnezeu.
Tatăl, când El a fost făcut om, pentru că nu a putut fi respinse căile?
Ei sunt cei care se străduiesc să doboare Nașterea lui în întregime în conformitate cu carnea și îndrăznesc să
Ei o resping ca fiind neadevărată şi nu sunt de acord să o numească pe Sfânta Fecioară, Maica lui Dumnezeu? Prin urmare,
Să audă cuvintele lui Isaia: Dacă nu credeţi, înţelegeţi mai jos (Isa 7:9). Pentru totusi
Evanghelistul inspirat Ioan a tunat pentru ceruri ceva măreţ şi extraordinar,
Spunând: Cuvântul trupeşte (Ioan 1:14); dar cei care ascund puterea adevărului spun că este în aceasta.
Şi în ce sens a fost făcută carne, prin jurământ şi păcat (Galateni 3:14, 2 Corinteni 5:21). Chiar dacă noi
Ei au vorbit destul despre acest lucru înainte de a face vorbirea lor falsă și goală.
Dar chiar şi acum vom spune asta împotriva calomniatorilor: învăţaţi să ascultaţi, mici gânditori.
recunoaşte fundamentul sacramentului în Hristos, primele principii ale economiei şi cele mai multe
Spune punctul de plecare; crede cu noi și crede în Scriptura mai sacră; da, da.
vocea adevărului, mărturisind că singurul născut Cuvântul lui Dumnezeu, care există în sânul Tatălui, prin care
Toate lucrurile au fost create, şi în care toate lucrurile au fost făcute carne, fără transmutare sau confuzie.
Dar întotdeauna prin natura sa ceea ce a fost și este și va fi. Făcut din carne,
După ce m'am născut din Sfânta Fecioară, vorbesc după trup, şi am fost numit fiul omului.
Ca şi noi, a fost făcută parte din sânge şi carne. Cine crede și conține astfel de
Adevărul este limpede şi limpede şi Adevărul este limpede.
Pentru că este scris: Toate drepturile celor care înţeleg şi drepturile celor care obţin
Motivul (Proverbele 8:9). Cred că trebuie să vă spun motivul pentru care este
anatematism. Nestorius, care a răsturnat totul, care a încurcat totul de sus şi de jos, a spus ceva de genul acesta.
Hristos, Mântuitorul tuturor, a fost trimis să anunţe captivilor pustiirea care a fost făcută.
El este un mare preot credincios lui Dumnezeu, căci a fost făcut, şi nu pentru totdeauna; este puţin prea puţin înălţat.
un eretic!) la gradul de mare preot. Şi a adăugat multe alte lucruri.
E acelaşi tip de răutate. Deci cine, după ce a auzit astfel de cuvinte ruşinoase, ar vrea totul?
Ai ales sau tolerat tăcerea lui Dumnezeu? Hristos a murit pentru noi, dispreţuind ruşinea,
El a suferit crucea şi moartea după trup; nu vom mulţumi noi oare din inimă?
în cuvintele binefăcătorului nostru, dar să stăm nemişcaţi, auzind astfel de blasfemie josnică, sau chiar
Poate prin participarea la vina de blasfemie împotriva Lui? Alas, ce spui: "Achieved"
gradual, înalta preoţie? Dar Cuvântul s-a epuizat prin a fi Dumnezeu; liber prin natură.
Era un sclav, creatura supremă, şi strălucea cu slava lui Dumnezeu umilit. Dacă
Cum a reuşit sau cum s - a degradat? Nu chiar.
L-a servit umilinţa la onoare şi glorie, va spune cineva? După aceea, ce loc va fi acolo?



epuizare? Dar cu adevărat, spune el, dacă chiar Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl a fost făcut episcop, atunci
Cel care este mai mare decât El şi mai înainte de El El face serviciul sacru? Deci, voi spune ceva din nou.
Credeți că, deși este Dumnezeu în esență și Fiul după chipul Tatălui, El nu l-a considerat un furt.
El era egal cu Dumnezeu, dar era extenuat luând forma unui sclav. Dacă el a devenit un om, și
El este un sclav, un sclav, un sclav şi un sclav.
să fie numit apostol şi episcop? şi nu o măsură dispreţuitoare a noastră
Cum va respinge umanitatea umanitatea? Desigur, nu ar fi greu de spus mai multe.
Şi mult mai mult timp pentru a face o discuţie despre ea; dar amâna până la ocazie, voi da cuvintele lor.
Noi înşine. Ei au scris: Să nu ţi se tulbure inima când auzi de cel care a suferit: chiar şi de Fiul.
5:8; căci noi nu numărăm doi fii, unul suferind și celălalt rămas.
dezinteresat. Cel care este din sămânţa lui David nu este în mod specific sau separat de Dumnezeu, numit Fiul.
Aşa cum zeitatea după unire nu este numită Fiul fără carne vizibilă; şi, prin urmare,
Mărturisim acelaşi Fiu, deşi natura rămâne nefuzată; nu vorbim despre unul.
şi un prieten, dar nu acelaşi lucru. Deci toată lumea va mărturisi că
Domnul nostru Isus a devenit episcopul şi apostolul nostru conform Scripturii divine.
Hristos, nu bărbat de femeie, separat de cuvântul lui Dumnezeu Tatăl. Deci, dacă vorbesc
Un Fiu nu este împărţit în doi, unul dintre sămânţa lui David şi celălalt.
- Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl: Cum să nu comită crime împotriva sacramentului când împărtăşesc
Nu este între Dumnezeu şi om, ci între Dumnezeu şi om.
Un om căruia îi aparţin toate lucrurile, un om vrednic de Dumnezeu? Pentru că atunci când
El spune ceva despre caracterul cel mai onorabil al lui Dumnezeu şi noi spunem că este perfect adevărat.
Căci ştim că El este Dumnezeu; dacă se spune ceva despre oameni,
Să admitem acest lucru, căci mărturisim că El este Dumnezeu în carne şi oase şi prin om.
Vom cunoaşte măsura omenirii; căci mii de îngeri sfinţi îi slujesc lui şi serafimilor.
Ei înconjoară Tronul său divin. Şi când Cuvântul a fost făcut om, a fost numit
Nu atât de mult încât ar aduce serviciu Dumnezeului mai mare, dar atât de mult încât El însuși și Tatăl
Mărturisirea credinţei noastre este sacră. Roşeşti când auzi că te numeşti preot.
Cauza umanităţii? După aceasta nu aţi fost surprinşi că nu era înaintea altora, după obiceiul preoţilor,
El face lucrarea de serviciu, dar opusă lui însuşi şi Tatălui, aşa cum am spus? Când
Spui că este nedemn de Dumnezeu să slujească, sunt de acord; dar dacă Cuvântul ar fi fost
Unul wi fqrq trup, ai spune adevqrul; dar cum a fost fqcut om, uita-te la el.
El este cel care lucrează pentru umanitate, și ca Dumnezeu, creatura supremă.
Pentru că este un vecin al lui Dumnezeu şi al Tatălui. Uită-te la el ca şi cum
Dumnezeu este Stăpânul, precum şi Dumnezeu. Pentru ceea ce spune el
Binecuvântat Paul? Acesta este Imamul Marelui Preot, care stă pe tronul cel bun al Maiestăţii.
cer (Evrei 8:1). De aceea, ştiind că Dumnezeul existent a fost făcut om şi că există unul şi acelaşi Fiu, toţi
Noi Lui i-l atribuim ca unul, şi să nu fim neştiutori de căile economiei, întotdeauna cu pricepere.
Este înţelept să transformăm puterea gândirii în supunere faţă de El.

Anatematismul 11

Dacă cineva nu mărturiseşte carnea Domnului ca fiind datoare de viaţă şi potrivită.
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, aparţinând altcuiva decât Lui,
El este singurul care are dreptul să fie cu El.
El nu mărturisește, așa cum am spus, carnea ființei sale dătătoare de viață, pentru că a devenit
Cuvântul însuşi, care poate da viaţă tuturor: să fie anatemă.



Obiecţie estică

Este bine să mărturisească că carnea dominantă a Cuvântului a fost făcută Lui prin uniune.
Este adevărat, dar se înţelege că este împrumutat de la noi. Se raportează valoarea absolută a obligațiilor care decurg din contracte de reasigurare și din contracte de reasigurare.

Unora care se deosebeşte de El nu le este de folos decât dacă tăgăduieşte că este împrumutată
Noi. Pentru că este numit în permanenţă adecvat, ciudat pentru cel care respinge
Carnea lui Dumnezeu din natura noastră. Şi unde este glorificarea noastră, prin care, spune Pavel,
Are El ne-a ridicat şi ne-a aşezat (Efeseni 2:6)? Şi carnea fiecăruia dintre noi pentru care alt om
aparţine? Nu are fiecare dintre noi în comun cu fiecare carne în sensul de a fi unul?
Carnea fiecăruia nu este carnea altuia, ci a unuia.
Cine este carne? Deci, ce vrea să spună prin propriul cuvânt, ca şi cum ar spune ceva?
Încă unul? Dacă înţelege că carnea dominantă este luată de la noi, înţelege şi că ea, ca
Carnea fiecăruia îi aparţine, şi nu altuia, nu este ciudat că el spune că este
A ta? Sau poate respinge sub acoperire că este luat din natura noastră, ca mai clar
Iar copilul, spune el, nu era ca noi, adică nu este pur şi perfect.
Ca noi, dar în umanitate prin carne şi divină, ca deasupra noastră şi din cer.
În volumul II, spune el, corpul nu a fost de un alt ca noi, ci de un altul ca noi. 
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, născut din ea. Cine a spus că carnea Domnului?
A mai fost unul din veacuri, cum ar fi Abelev, Noe sau Eliina, sau
Altcineva de secole? Dar nu numai că afirmăm carnea suverană,
că nu era alt om de vârsta lui, ci numai al lui.
Domni, neîmpărţiţi cu Dumnezeu prin Cuvânt; dar carnea fiecăruia dintre noi,
Se spune că nu este niciodată carnea altcuiva decât a unuia care este carne. Dacă
Aşa declară toţi fiii Bisericii, ceea ce vrea să spună, numind-o încontinuu
E posibil să ne respingă natura? Cum interzice
Să-l numim unit cu El cu demnitate şi autoritate, când el însuşi spune în primul volum:
În acest fel şi noi suntem îmbogăţiţi de sărăcia Sa, pentru că în El natura umană este înălţată.
În demnitate divină? Dar îi vom spune, cine se contrazice, aşa că dacă
natura rămâne neatinsă, aşa rămâne uniunea; dar noi spunem că închinarea, şi
puterea, demnitatea şi puterea sunt demne să i se atribuie ca Fiu unic.
Natura rămâne nefuzată în legătură. Dacă mai e ceva de spus,
Cedăm şi suntem de acord, cu excepţia fuziunii naturii. Dar e clar că e bine.
Nu este lăsat să exprime perfecţiunea uniunii, ci să trimită natura. Şi noi
Să păstrăm natura neînţeleasă şi să declarăm cea mai perfectă, divină şi
Este o uniune de neînţeles pentru noi, aducând totul spre glorie ca Dumnezeu şi ca Fiu unic.
Tu eşti Hristos, Fiul Dumnezeului celui viu (Matei 16:16).

Protejarea Cyril

Evreii, care fuseseră chinuiţi de săgeţi, erau cândva destinaţi urii fără lege.
invidie. Şi aşa cum mâinile rele s-au ridicat împotriva lui Hristos Mântuitorul tuturor, el
El le - a cerut să explice motivele acestei impertinenţe, spunând: Multe lucrări bune v - au fost revelate de Tatăl.
De ce mă pedepseşti pentru lucrarea lor (Ioan 10:32)? Dar au mers la o astfel de nebunie și
Cei răi au crezut împreună că ei încercau să aducă acuzaţii blasfematoare împotriva lui, căci ei au spus:
Pentru bine nu te voi pedepsi cu pedeapsă, ci pentru blasfemie, pentru că eşti om, fă-te singur Dumnezeu (v. 33).
Şi Salvatorul le -a zis: ,,Este scris în Legea Ta? " Azrech, mănânci Bozi (Psalm 81:6)? Mai mult



Cuvântul lui Dumnezeu este pentru ei, iar Scriptura nu poate fi distrusă. Tatăl lui.

Când privim versetele, le adunăm.
Cunoaşterea lui. Aşa zice El, prin cuvintele lui Isaia: ,,Duhul Domnului este peste mine, şi este pentru ungere. "
Eu celor săraci, ambasadorului meu, să le predic robilor iertare şi orbilor
Ceapă. 4:11 p.m. Isa. 61:1. Şi am trimis, spunem noi, Fiul Tatălui, a făcut om; şi a trimis,
Nu, aşa cum am spus, Cuvântul simplu şi fără trup al lui Dumnezeu Tatăl, ci mai bine să primeşti naştere prin
din carne, adică, care a luat trupul de la Sfânta Fecioară şi l-a unit cu ea însăşi în mod inefabil şi neînţelept, ca
De multe ori am spus: Dumnezeu este Domnul şi ne apare după Scriptură (Psalmi 117:27). Deci vorbim, corp.
Şi-a făcut propriul Cuvânt, şi nu un om special şi separat, nu altul decât el însuşi.
El, Hristosul şi Fiul au înţeles. Așa cum fiecare dintre noi este numit propriul nostru corp,
Ceea ce este separat este al Lui; la fel trebuie să se gândească şi unul despre Hristos; căci deşi trupul Lui este asemănător
la corpurile noastre, adică, de aceeași ființă, pentru că el a fost născut dintr-o virgină, dar desigur
Se numeşte, aşa cum am spus, a ei. Aşa cum Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl este viaţa prin natură,
El şi-a făcut trupul dătător de viaţă; de aceea ne-a dat viaţă.
O binecuvântare. De aceea Hristos a zis: ,,Amin, îţi spun: ,Eu sînt pîne de animale,
Cel ce s'a pogorkt din cer, wi a dat viaya lumii (Ioan 6:47, 48:51, 53); wi din nou, wi pknea lui, pe care o voi da,
51 Carnea mea este pentru viaţa lumii; şi din nou, carnea mea otrăvitoare, şi bea sângele meu, în mine.
Şi... El locuieşte în ea şi Az în ea (v. 56). Vezi, atunci, cum peste tot corpul este numit de soţie ca propria sa.
conexiune perfectă. În timp ce misterul are o asemenea semnificaţie, Nestorius în al său
Predica spune din nou, "Auzi deci, când te uiţi în cuvinte, "Cel care este otrăvitor, spune, carnea mea." Aminteşte-ţi,
Că este carnea, şi că numele cărnii nu este adăugat de la mine, ca să nu li se arate.
Carnea mea e otrăvitoare şi îmi bea sângele. El nu a spus, "Otrava mea este a mea."
Dumnezeu și bea divinitatea mea? Carnea mea otrăvitoare spune, şi bea sângele meu, rămâne în mine,
Şi Az în ea. Nu uita, e vorba de carne. Dar nu am înţeles niciodată greşit; să auzim,
Ca ambasador, eu sunt Tatăl viu (v. 57). El 13 vorbeşte despre Dumnezeu, eu vorbesc despre umanitate.
Să vedem cine interpretează greşit: Sunt un tată viu ca un ambasador. Eretic înţelege aici.
Doamne. Dar spune el că mi-a trimis pe Dumnezeu cuvântul Tatălui viu aşa cum gândesc ei, iar eu sunt Dumnezeu?
Trăiesc de dragul Tatălui? Apoi el a spus, şi din nou, că veninos mine va trăi. Ce mâncăm,
Dumnezeu sau umanitate? Dar despre discuţia lui ridicolă şi nesăbuită cu noi.
Petrecerile au avut un discurs lung. Ce vrea să spună prin a spune că Cuvântul nu este trimis de Dumnezeu?
încarnat și încarnat și poziționând vizibilul separat și separat, așa cum se vede din al său
Nu voi vorbi, dar sofismul este evident. Pentru că distruge imaginea conexiunii.
ca trupul lui Hristos să fie obişnuit, şi să nu fie al Celui ce
Chiar dă viaţă. Fără îndoială că toţi oamenii sunt nesemnificativi pentru Dumnezeul Cuvântului.
Ca El ne-a mulțumit să primească de dragul nostru epuizarea salvatoare a lumii, deși se spune că
El a fost trimis să predice libertate prizonierilor şi viziunii orbilor, dar este mai glorificat ca
Cel care a suferit o umilire comercială în carne și oase, și cred că nici unul dintre bine gândit este
El va tăgădui că s-a umilit pentru noi. Sau cel care pretinde că
Cel vizibil este un alt Fiu şi Cristos, distinct de Dumnezeul Cuvântului, căruia singur şi
să indice cazul ambasadei, nu explică misterul nostru de corp și sânge (аνθρωποφαγία);
Ei sunt cei care cred în minciună şi sunt cei care cred în ea.
Ceea ce este acceptat prin credinţă netestat. Pentru, deoarece natura zeității
De aceea nimeni nu va spune că trupul sfânt al lui Hristos este obişnuit. Dar ar trebui.
Pentru a ști că trupul, așa cum am spus mai sus, este propriul său Cuvânt, tot ce dă viață.
Este corpul care dă viaţă, pentru că dă viaţă muritorilor noştri.
Aboleşte dominaţia morţii. Şi Duhul lui Hristos ne dă viaţă:



Căci Duhul este cel ce dă viaţă, potrivit Mântuitorului însuşi (Ioan 6:63). Și nu
Părea că numai eu am numit trupul Cuvântului propriul meu; nu este nimic greu de spus.
Sfinţii Părinţi, ca adversarii să vadă cum strigă în zadar împotriva noastră, oriunde îi urmează.
cuvinte. Prin urmare, tatăl nostru glorios şi episcopul Atanasie, în cuvântul său despre Trinitate, spune: Și el a arătat,
cq n'avea un trup sfknt, ci avea un trup adevqrat; cqci este potrivit pentru Domnul, care wi -a pus haine de om.
Carnea, să o primească în întregime cu suferinţele sale ciudate, astfel încât, aşa cum spunem noi,
Era al lui, aşa că se putea spune că suferinţa trupului era doar a lui.
A noastră, deși nu am atins zeitatea lui; și din nou, trebuie să fi făcut mai întâi acest lucru. 
Am explorat acest lucru astfel încât, dacă vom vedea El acționează într-un mod divin prin corpul nostru,
Ca instrument, sau ca cei care vorbesc, ei vor şti că Dumnezeu o face. Asta spune cel binecuvântat.
Tatăl nostru Atanasie. Deși corpul este numit propriul său Cuvânt, este de la soția și
Este asemănător cu al nostru pentru că este purificat ca carne. Şi deşi binecuvântatul Paul spune, primul
El este al doilea om din cer (1 Corinteni 15:47), şi Hristos însuşi spune: Nimeni nu se va urca la cer.
cer, Fiul omului coborât din cer (Ioan 3:13): dar prin acestea
Nu se spune că Cuvântul din cer a adus un trup unit Lui. Dar Ono?
Fiind din cer şi din cer, ea şi-a făcut propriul trup, unit cu El inexpresiv.
Este de neînţeles, fără transmutare şi fuziune: în acest sens se spune despre sine că este din cer, şi
Când a devenit Fiul Omului. Deci, dacă cuvântul nostru este drept și nevinovat,
care vor să ne contrazică, ce pretext vor avea ei pentru a obiecta la noi atunci când
Este o minciună care respinge adevărul? Cred
Că nu am păcătuit în niciun fel în adevăr când am spus despre Cristos că El este superiorul nostru. Pentru totusi
Cuvântul lui Dumnezeu a fost făcut om, dar este mai presus nu numai noi, ci toată creaţia.
Nu numai că este uman și ca noi, dar este Dumnezeu însuși.
De sus şi de pe cer.

Anatematismul 12

Cine nu mărturisește Cuvântul lui Dumnezeu pentru cei care au suferit carnea, răstignit carnea,
moartea trupului, şi în cele din urmă a făcut întîi născut din morţi, căci el este viaţa şi
Să fie anatema.

Obiecţie estică

Să ne amintim din nou de propriile sale cuvinte, aşa cum el numeşte natura divină.
El a spus în primul său volum, Prin urmare, cel mai demn de toate. 
Şi-a dat sufletul pentru toţi, şi i-a plăcut să coboare pentru puţin timp înainte.
Carnea a murit şi din nou a distrus puterea morţii ca viaţă, incapabilă să îndure.
Ceea ce este contrar naturii Sale. Să spunem atunci celui care se contrazice, cum
A fost încântat să doboare carnea pentru o perioadă scurtă de timp până la moarte şi, ca şi viaţa, să distrugă puterea.
moartea, incapabilă să îndure ceea ce este contrar naturii sale, ca şi acum, după voi,
Suferă prin carne? Dar Dumnezeul unit cu carnea nu a suferit, ci carnea unită cu Dumnezeu.
Într-un cuvânt, prin harul Său ea a îndurat ceea ce era potrivit pentru ea, pentru că dacă El nu ar fi avut
El nu ar permite suferința sau moartea. Dacă nu există moarte, atunci când
Când Dumnezeu este prezent, sufletul este prezent şi nu numai Dumnezeu este prezent.
El este prezent, însă unit cu unii dintre cei mai desăvârşiţi şi cu El înţelege.
Cum suferința și moartea au biruit în templul Său fără El.
Binecuvântare? Dar nu zeitatea a fost unită cu carnea, care a suferit, ci carnea, după el.



Era foarte mulţumit de ceea ce făcuse. Dar avea 14 ani cu intenţie rea.
Expresia "suferit carnea," pentru a induce în eroare mintea simplu, este clar de la aceasta: cine a spus
El a suferit carnea, nu a păstrat în natura divină dispasiune, a spus el.
Fiul lui Dumnezeu este Fiul lui Dumnezeu. Și dacă el a fost rănit în carne și oase,
Mărturiseşte cu pasiune: El a suferit fie ca având capacitatea de a suferi sau în ciuda
natura. Şi dacă a suferit prin natură, Tatăl, care este unul cu Fiul, va fi şi el pasionat.
Pentru că este absolut necesar să atribuim celui născut tot ceea ce este atribuit.
Născut. Sau să mărturisim că El a suferit ca având capacitatea de a suferi, și
Tatăl nu are capacitatea de a suferi. Dar hai să vorbim despre eretici care
Ei spun că zeitatea singurului Fiu născut este pasională, iar zeitatea Tatălui este incapabilă de
suferință deoarece se spune că este o entitate diferită. Dacă ei spun că a suferit.
În ciuda naturii, să spunem, ce suferinţă este mai mare decât natura divină, astfel încât
Este ea cauza suferinţei care este lipsită de pasiune prin natură împotriva naturii? Dar el spune că e voia lui. Şi noi
Spune: "Voinţa Lui este nemiloasă, iar noi căutăm o suferinţă care să traducă natura nemiloasă.
într-o stare de suferinţă. Şi Dumnezeu vrea ceea ce este drept pentru el. De ce,
El spune, mai decent decât să nu salveze rasa umană? Dar cum a fost salvată cursa?
uman, în sine trecând în dispasiune, și natura divină și dezinteresată care implică
Suferinţa? Desigur, natura pasională, ca cel mai puternic, a comunicat celor dezinteresaţi
capacitatea de a suferi. Şi la ce-i foloseşte pe cei pasionaţi, dacă chiar şi cei nemiloşi au devenit
Pasionat? Și suferința nu este comuniunea celor dezinteresați în suferință.
Căci este mai degrabă o creştere a răului, şi nu o anihilare, din cauza faptului că nu există altul.
E pe moarte, dar creşte. Deci, care este salvarea suferinţei? Cum se spune, fără comunicare cu
El este lipsit de compasiune, însă este înălţat la cei nemiloşi. Asta a făcut Domnul Hristos, nu el însuşi.
redus la suferință, dar a ridicat toată omenirea prin carnea sfântă la înălțimi, și
Cel care era în cer şi care a fost în închisoare înainte,
Fiul. Atunci cine a fost datornicul morţii prin neascultare? Sigur.
Natura umană, nu divină. Cât de decent a fost să distrugi moartea
Nesupunere?

Protejarea Cyril

Puterea adevărului este cu adevărat remarcabilă: experienţa este un martor al ei. Va dura puţin.
Să-mi vorbească în apărare sau să-i convingă pe cei înşelaţi.
Ei cred că noi spunem că natura divină a Cuvântului suferă, pentru că
Adversarii au fost înfrânţi şi au mărturisit de bunăvoie, şi este foarte clar cât de puţini suntem.
Merităm vina lor pentru asta. Dar cât de neînțelept să facă o poziție pentru plăcerea ta,
care nu are nevoie de dovezi, și folosind răsuciri ascuțite de gândire, încercați să
Ei arată puterea spiritului posibil pentru ei şi sunt foarte întăriţi pentru a dovedi că Cuvântul lui Dumnezeu
Lasă-i să audă de la noi că luptă în zadar atunci când ei
Nimeni nu contrazice şi suflă în aer când nimeni nu gândeşte altfel. Şi pentru ce?
Transpiri şi extinzi lucruri inutile? Cine este atât de prost încât să gândească pasionat?
natura, care este mai presus de toate, și îndrăznesc să reducă la slăbiciunea suferinței ceea ce este mai presus de toate
Creat şi dezmembrat? Dar ca semnificaţia sacramentului este că singurul Fiu născut al lui Dumnezeu
El a devenit un om al naturii de la soția sa prin industrie, și noi afirmăm că trupul sfânt,
Ceea ce este primit de la Binecuvântata Fecioară Maria este a Sa: din acest motiv, și pentru aceasta foarte
Noi spunem pe bună dreptate că suferinţele cărnii sunt numite suferinţele Lui.
El este Dumnezeu! El este Dumnezeu! Bine.



Când se spune că El a suferit în carne, El nu a suferit în propria Sa natură.
Dumnezeu este Cel mai bun, însă El este Cel mai bun. Căci trupul unit cu el era făcut din el.
trupul, cum am spus recent; de aceea, de asemenea, inspirat Pavel numește primul născut
El este cel prin care Tatăl a creat toate lucrurile. Scrie asta:
Mulţumită lui Dumnezeu şi Tatălui care v-a chemat să luaţi parte la moştenirea sfinţilor în lumină.
Suntem întunecaţi de putere, şi punem dragostea voastră în împărăţia Fiului, şi Imams despre el.
Căci El este chipul Dumnezeului nevăzut, întîiul născut al întregii creaţii.
Toate lucrurile au fost create în cer şi pe pământ, vizibile şi invizibile.
Prima poruncă, prima poruncă, prima poruncă, prima poruncă.
Înaintea tuturor, şi toate lucrurile din ea; se vor întîmpla, şi capul va mînca din trupul Bisericii, care este
El este întîiul născut din morţi, căci în tot ce este întîietate.
Toate binecuvântările lui Dumnezeu sunt date şi toate binecuvântările lui Dumnezeu sunt date.
După ce s-a potolit cu sângele crucii sale, este la fel de pământesc precum este ceresc (Coloseni 1:12-20).
Vezi cum, spunând că prin el toate lucrurile au fost create, vizibile și invizibile, tronuri și puteri,
El spune că el este capul Bisericii, și el spune că el a fost făcut primul născut al
Toate lucrurile se împacă cu El şi se fac paşnice prin sângele crucii Sale.
Atât pământesc cât şi ceresc. Cine se va îndoi de aceasta şi se va teme în zadar, ca şi cum cuvântul
Sacramentele reprezintă natura care suferă a Fiului când se spune că El a suferit.
Carne? Căci el absoarbe, aşa cum am spus, suferinţele corpului său. Aşa vrei tu.
Petru a zis lui Hristos: ,,Voi suferi pentru carnea mea (1).
Petru 4:1. Dar este un alt lucru de spus: a suferit carnea, și altul să spună, a suferit.
natura divină. Căci aşa cum El este Dumnezeu şi omul împreună, nemilos în legătură cu
Este natura divină, dar pasionată de umanitate: ceea ce este nepotrivit când se spune că
El a suferit pentru ceea ce era capabil să sufere prin natura sa şi pentru ceea ce nu ştia.
Suferinţa? Şi ştim că sfinţii Părinţi străluceau atât de mult prin credinţă, din ceea ce au scris.
Păzesc porunca Mântuitorului, pentru că şi-au adus aminte de cel care a zis: "Dă-i tu tonului, dă tonul." 
(Mat. 10:8).

Gregory, episcop de Nyssa

Aceasta, zice el, sq fie knyelept kn voi, ca kn Hristos Isus: care, dupq chipul lui Dumnezeu,
Aceasta, nu prin admiraţia unei fiinţe neliniştite, este egală cu Dumnezeu; dar el s-a umilit pe sine însuşi, noi primim vederea unui sclav (Filip 2:5, 6).

Ce este mai umilitor pentru Dumnezeu decât imaginea unui sclav? Ce este mai umilit pentru regele universului decât în mod voluntar
Pentru a veni la comuniune cu natura noastră slabă? Regele regilor şi Domnul domnilor
Îmbrăcat sub formă de sclav; Judecătorul tuturor va fi supus autorităţilor; Domnul creaturilor în Naşterea Domnului
adapost; toata durata nu gaseste un loc in hotel, ci se bazeaza pe o iesle
Cei puri şi nedeterioraţi nu resping impurităţile naturii umane şi,
Cei care au trecut prin toată sărăcia noastră ajung la gustul morţii. Fii moderat.
Sărăcie voluntară! Viaţa gustă moartea; judecătorul este pus la încercare; Domnul tuturor.
Persoana vie este supusă sentinţei judecătorului; regele întregii puteri mondiale nu se fereşte de mâinile sale.
sclavi. El spune: ? Lasă-l să vadă exemplul umilinţei tale. 

Basil, episcop de Cezareea

Cerurile, pământul, mările şi apele.
plante, stele, aer, anotimpuri şi diverse ornamente ale întregului univers,
Ele reprezintă măreţia puterii, care este exprimată într-o conjugare pasională prin



carne cu moartea Dumnezeului infinit, pentru a ne dărui suferinţa.
dezinteresat.

Atanasie, episcop de Alexandria

El a arătat că nu avea un trup fantomă, ci avea un trup adevărat; căci era potrivit.
Domnul, care se pune pe carnea umană, o acceptă pe deplin, cu trăsăturile sale speciale.
Aşa cum spunem că trupul lui era al lui, aşa că se poate spune că
Şi suferinţele trupului erau ale Lui, deşi ei nu se preocupau Zeitatea lui. Și dacă corpul altcuiva,
Suferinţa se numeşte suferinţa celuilalt. Dar dacă carnea este cuvinte, pentru
Cuvântul "fleş" (Ioan 1:14), este necesar să numim suferinţa cărnii suferinţa acesteia,
Şi carne. Căci cărora le sunt atribuite suferinţele, care sunt mai ales: condamnare, ceartă,
Setea, crucea, moartea şi alte infirmităţi ale corpului, la fel ca meritul şi harul. Prin urmare,
Este corect şi potrivit spus că aceste suferinţe nu sunt de la altcineva, ci de la Domnul, pentru ca el să poată
De la El nu ar trebui să fim închinători la idoli, ci închinători adevăraţi.
Căci noi nu chemăm nicio făptură, nu un om obişnuit, ci pe Dumnezeu.
a naturii şi a adevăratului Fiu, care a devenit om, dar care totuşi a rămas el însuşi.
Dumnezeu, Dumnezeu şi Mântuitorul.

Deci, destul de, cred, propozițiile propuse sunt suficiente pentru a convinge.
Gânditori, după mărturia clară a legii divine, când doi sau trei,
Fiecare verb va deveni martor (Matei 18:16). Și dacă cineva dorește să concureze după aceasta,
Să audă de la noi: Mergeţi pe drumul vostru şi vom urma Scripturile şi credinţa.
dela sfknyii pqrinyi; cqci astfel vom primi răsplata celui mai mare chemare kn Hristos, prin care
Și cu care mulțumesc lui Dumnezeu și Tatălui cu Duhul Sfânt pentru totdeauna. Amin.

Epistola lui Cyril, episcop de Alexandria, împotriva lui Euoptius,
Refuzarea celor 12 capitole de către Theodorite

Dumnezeu este milostiv şi milostiv cu fratele şi sora Sa, Domnul.
El vrea tot binele.

Când am citit scrisorile trimise de pioşenia ta, am fost uimit de locaţie şi
Sinceritatea iubirii în Hristos. Şi acum mă simt obligat să spun cât de adevărată este cartea.
Noi ajutăm un frate de la un frate, căci cetatea este fermă (18:19). Şi cred că e o chestiune de dragoste.
Ea este foarte apreciată în scriptura inspirată şi pe bună dreptate. Pentru că conţine plenitudine
Legea, şi întrece toate virtuţile, şi în mare este venerarea sufletelor sfinţilor.
Şi este împlinit, spunem noi, nu numai în sunete goale de cuvinte, dar (când) este depus mărturie.
Făcând-o. Căci ca şi în pietrele cele mai preţioase, care se numesc indieni,
Ei nu sunt uimiţi de ceea ce spun, ci de ceea ce văd.
Dar cred că într-un fel frumuseţea genială a dragostei străluceşte atunci când este arătată în toate lucrurile.
Cele mai frumoase lucruri. Ai o mare apreciere pentru evlavia ta.
În ochii sfinţilor, el îşi exprimă buna viaţă spre gloria sa. Acum a ta.
Am fost binecuvântat cu o carte pe care am scris-o.
Se spune că Theodoret a fost compus din Kiric; astfel, ei spun, orașul este numit. Ai citit-o.
I-am mulţumit lui Dumnezeu şi nu am lăsat aceste cuvinte: Doamne, salvează-ţi sufletul.
Eu sunt din gurile celor nedrepţi şi din limba celor măgulitori (Psalm 119:2). Căci peste tot văd calomnii împotriva mea,
Şi e în fiecare capitol. Am văzut că, deși, cum spun unii dintre prietenii mei, acest om



El a învăţat să vorbească şi poate că a dobândit o cunoştinţă directă despre sacru.
Scriptura, dar puțin înțeles puterea acestor capitole. Așa că trebuie să mă gândesc și să presupun,
Că el favorizează dorințele unora atunci când pretinde că nu știe că el nu este considerat.
nu bine și prea mult, dar dimpotrivă, au folosit cu succes calomnii împotriva noastră, deși
Mi se pare că nu era nimic dificil şi înalt şi nimic de neînţeles în cuvintele mele. Dar...
aşa cum ar fi trebuit, deşi am scris deja despre asta, să spunem câteva împotriva ei, astfel încât nimeni să nu poată spune nimic împotriva ei.

Am crezut că am tăcut din cauza ignoranţei noastre, aşa că mă voi proteja.
Aşa că a fost potrivit pentru el, care practica în Cartea inspirată,
Dacă el a avut un singur scop, să vorbească cu noi despre misterele divine,
să ne amintim doar Sfintele Scripturi şi astfel să scriem
Este sacrosanct, și nu pentru a transporta în mijloc vechi și fabule împuțite pentru noi. El onorează
Compară cuvintele mele cu un măr de ceartă, poate pentru a arăta cât de mult este.
El a dobândit înţelepciune. Avem o mare surpriză pentru el: el
Ne pare atât cel mai elocvent cât şi cel mai învăţat, pentru că ştie ce este.
Mărul disputei şi Paris Priamov. Cu toate acestea, lăsându-l la un moment convenabil, ne întoarcem
Mai bine ţintei.

Epistola lui Theodoret, episcop de Cirus, către Ioan, episcop de Antiohia

Sunt foarte trist să citesc anatematismele pe care ni le-ai trimis.
Comanda de a le respinge în scris și de a expune la toate sensurile lor eretice.
M'am întristat că omul căruia i s'a încredinţat turma, a încredinţat o astfel de turmă, şi a poruncit:
Vindecă oi slabe, nu numai bolnav și foarte mult, dar, de asemenea, încearcă să infecteze
Boala şi oile, şi mai rău decât fiarele sălbatice le chinuie oile. Răpesc şi chinuiesc oile.
Cei rătăciţi şi despărţiţi de turmă, şi El, care este în mijlocul ei, este considerat păstor.
El este Stăpânul celor care îi dau ascultare. Când
Dacă el luptă deschis, el poate fi protejat; dacă el pregătește înșelăciune sub masca prieteniei, atunci
Îl găseşte nepregătit împotriva cui luptă şi îi face rău. Prin urmare,
Cei care luptă în secret sunt mai dăunători decât cei care luptă deschis. Mai ales eu.
Este numele Domnului şi numele Domnului.
Spews eretice și blasfemii cuvinte, și reînnoiește ceea ce a fost distrus înainte, gol și împreună.
Învăţătura nelegiuită a lui Apollinaris; şi dincolo de aceasta, el nu numai că o respectă (doctrina), ci şi îndrăzneşte.
Cei care nu vor să fie de acord cu el, dacă este al lui.
El nu este dusmanul adevarului, ci dusmanul adevarului, ridicand flacarile la o inaltime, el a pus jos de la ea.
Numele și exprimate în mijloc, ca un măr de discordie, despre care o fabulă este compus. Deci, este el?
Sau oricine, numai sub numele lui, le-a adunat, eu, în ajutorul luminii Duhului Sfânt,
Având în vedere calomnia eretică, cât de mult am putut, am denunţat-o cât de mult am putut.
El a contrastat cu învăţăturile evanghelice şi apostolice, a arătat absurditatea opiniei sale şi
El a spus clar cât de mult nu a fost de acord cu dogmele divine, comparând capitolele cu cuvintele.
Spiritul lui Dumnezeu și cât de mult sunt străini și nu sunt de acord cu divinul. Şi împotriva
Pot spune doar că Paul, marele predicator al adevărului,
Cel care îndrăznește și împotriva îngerilor, anatematizează pe cei care strică Evanghelia și
Învăţături apostolice, nu cele dedicate oamenilor teologici
Căci El îi păzeşte pe cei binecuvântaţi, zicând: ? Viţeii sunt regula. 
Pacea fie asupra lor şi mila şi asupra Israelului lui Dumnezeu (Galateni 6:16). Să mergem.
Tatăl adună din blestemul apostolic roadele muncii sale şi snopii eretici
Seminţe; vom rămâne în învăţătura sfinţilor Părinţi. Am adăugat la mesajul meu și



Obiecţiile făcute astfel încât să puteţi citi şi să vedeţi dacă am distrus mult ereticul.
propuneri. Pe fiecare dintre anatematisme, luate separat, am făcut o obiecție la
A fost mai convenabil pentru cititori să înţeleagă şi să denunţe în mod clar astfel de opinii.

Cyril, Arhiepiscop de Alexandria, 12 capitole împotriva celor care
Ei îndrăznesc să apere opiniile lui Nestorius ca fiind dreptul.

Anatematismul 1

Cine nu-l mărturisește pe Emmanuel ca Dumnezeu adevărat, și, prin urmare, Sfânta Fecioară a lui Dumnezeu, așa
Cum a dat naştere în trup Cuvântului care este al lui Dumnezeu Tatăl, a făcut carne; să fie anatemă.

Theodoret, episcop de Cirus, respingerea celor 12 capitole

Dar noi, cei care urmăm cuvintele Evangheliei, nu spunem că Cuvântul lui Dumnezeu este făcut.
carne în conformitate cu natura, nici ceea ce El a devenit carne, pentru zeitate
Inconvertibil şi imuabil. Profetul David a zis: ,,Tu eşti acelaşi şi vara. " 
A ta nu va fi săracă (Psalm 101:28). Marele Pavel, predicatorul adevărului, a dus aceste cuvinte către Fiul.
În Evrei (1:12). În alt loc, Dumnezeu zice prin prooroc: ,,Eu sînt, şi nu mă schimb. "
Maleah. 3:6). Prin urmare, dacă Deitatea este neconvertibilă și imuabilă, este incapabilă de transformare.
şi să se schimbe. Dar dacă este imposibil să schimbi neconvertibilul, atunci Cuvântul lui Dumnezeu nu este făcut.
Carnea ca şi cum ar fi fost transformată, dar a luat carnea şi ne-a locuit, conform cuvântului Evanghelic.
(John). 1:14). Şi inspiratul Pavel spune clar acest lucru în epistola filipiţilor:
Să fie înţelepte aceste lucruri în voi, chiar şi în Hristos Isus; ca în chipul lui Dumnezeu, nu prin admiraţie.
Dumnezeu este la fel ca Dumnezeu, dar El S-a umilit pe Sine, noi primim vederea unui sclav (Filip 2:5-7). Atât de clar
Se spune că imaginea lui Dumnezeu nu a devenit imaginea unui sclav, ci a rămas ceea ce era el.
sclav. Deci Dumnezeu Cuvântul nu a fost făcut carne, ci a primit carne vie şi raţională.
din natura Fecioarei, concepută şi formată, şi din acel timp a primit începutul
El este Dumnezeu înaintea tuturor vârstelor, cu Dumnezeu şi cu Tatăl.
Cel ce locuiește cu Tatăl, cunoscut și venerat, dar cel care a format un templu în
Uterul virgin era cu cei educaţi şi născuţi. De aceea o numim Sfânta Fecioară.
Mama lui Dumnezeu, nu pentru că ea a dat naștere la Dumnezeu prin natura, ci pentru că ea a fost unit cu Dumnezeu.
care a format-o. Dar dacă cel format în pântecele Fecioarei nu este un om, ci Dumnezeu Cuvântul,
Cuvântul lui Dumnezeu va fi crearea Duhului, născut în el al Duhului.
Sfânt, spune Gabriel (Matei 1:20). Dacă Cuvântul lui Dumnezeu nu este creat,
Este coesenţial şi co-etern pentru Tatăl, adică nu formarea sau crearea Duhului. Dacă Duhul Sfânt
El nu a format Cuvântul lui Dumnezeu în pântecele Fecioarei, ci a crezut că el a fost format și a luat forma.
S-a născut şi s-a născut vederea unui sclav. Dar vederea nu era fără Dumnezeu, ci era un templu.
Cuvîntul lui Dumnezeu care locuieşte în el, după cuvîntul lui Pavel: Căci în ea, zice, vei fi mulţumit de toate împlinirile.
Zeitatea de a locui în trup (Coloseni 1:19, 2, 9): așa că numim Fecioara nu o ființă umană, ci o ființă umană.
Fecioara, ataşând primul nume la educaţie şi concepţie, şi celălalt la uniune.
De aceea, copilul născut este numit şi Immanuel, şi Dumnezeu, nu separat de El.
natura umană, și omul, nu străin de zeitate, pentru că Immanuel interpretează:
Noi suntem Dumnezeu conform cuvântului Evanghelic (Matei 1:23). Dumnezeu este cu noi şi El este cu noi.
El ne vorbeşte şi ne vorbeşte de la Dumnezeu. Deci copilul se numeşte
Immanuel pentru că a fost primit de Dumnezeu; şi Fecioara este Maica lui Dumnezeu pentru că



Cuvântul lui Dumnezeu nu este Cuvântul lui Dumnezeu, ci Cuvântul lui Dumnezeu.
carne, dar chipul lui Dumnezeu a luat forma unui sclav.

Protejarea Cyril

De multe ori am strigat împotriva celor care nu vor să mărturisească că Immanuel există.
Într-adevăr Dumnezeu și că Sfânta Fecioară este Mama lui Dumnezeu, pentru că ea a dat naștere Cuvântului lui Dumnezeu conform cărnii.

A fost făcută din carne. Şi calomniatorul acestor cuvinte, dacă nu
El știa că Immanuel era cu adevărat Dumnezeu, dacă cuvântul lui Dumnezeu nu s-a născut conform cărnii fecioarei sfinte.
care este făcută trup conform Scripturilor, pentru care este mai bine să nu spui clar, Ce faci?
Un soţ nobil? Spui cuvinte ciudate şi neadevărate. De ce perversi?
dogme ale adevărului? Immanuel nu este Dumnezeu, iar Sfânta Fecioară nu este Maica lui Dumnezeu.
Pe baza Sfintelor Scripturi, trebuie să-l convingem de ilegalitate şi
necinstea eforturilor sale, și încă mai mult în rezistența lui nerușinat la cuvântul lui Dumnezeu,
contrastând îndemnurile şi învăţăturile sale cu tradiţia bisericilor apostolice şi evanghelice, şi
Mărturisirea părinţilor care odată s-au adunat în Niceea. Dar un narator abil şi insidios
Lasă deoparte ceea ce este decent și necesar pentru a vorbi despre, și deloc.
Gândindu-se la asta, el alege alte moduri. Pentru că este imediat necesar pentru a dovedi că
Cuvântul divin este dincolo de transformare și nu a fost aplicat naturii cărnii ca și cum ar fi fost
Vrea şi vrea să arate anatematism. Lasă-l să asculte, cine nu ştie.
pentru a nega ceea ce nu doriți să fie de acord cu: vorbești prea mult și
Negi ceea ce urâm. Ştim că natura divină şi superioară
El nu permite nici măcar umbra transformării; dar Cuvântul lui Dumnezeu a luat natura cărnii, nu încetează să fie
pentru ceea ce este. Şi cum a spus el că chipul lui Dumnezeu a primit imaginea unui sclav, atunci în învăţătura sa
Nu ar trebui să se mai îngrijoreze dacă aceste imagini sunt similare în sine, independent.
de la fiinţa lui. Cred că se respinge imediat. Nicio asemănare, nicio dificultate.
şi combinaţia de imagini corespunzătoare pentru a crede în
Realitatea întrupării şi legătura esenţelor sunt necesare.
Pe măsură ce Cuvântul a devenit carne, înţelegem că nu a existat fuziune, nici confuzie.
transmutare, nu substituţie, ci unirea inefabilă şi de nedescris cu carnea,
cu un suflet raţional. În ceea ce privește cuvântul "combinare," aceasta nu înseamnă imediat confuzie, dar
Este în primul rând o percepţie a celuilalt. După toate acestea, afirmăm că Cuvântul,
care vine de la Tatăl, a primit carnea sfântă şi vie, a fost unită cu ea.
Era un om care era bărbat în acelaşi timp.
Sfânta Fecioară este Maica Domnului. Mi se pare nepotrivit să mă gândesc,
Ar trebui numită materie umană. De-ar fi cei mari
Pentru nebunia lor, ei ar spune că carnea este ca o sursă pentru natura Cuvântului.
Cuvântul lui Dumnezeu şi începutul Său sunt cei care doresc să-L numească om.
Unii, nu în întregime ridicol și motiv josnic. Dar cât de dezgustătoare este această opinie pentru toată lumea şi
Sfânta Fecioară nu este reprezentată decât ca Mamă a lui Dumnezeu, cu excepția faptului că,
care cred că Cuvântul, care iese de la Tatăl, a devenit carne în sensul corect,
om. Sfânta Fecioară a făcut, cum am spus, să nască mai mult de o zeitate; ce de aici?
La ce foloseşte perseverenţa celor care spun că ar trebui să fie numită fiinţă umană? Dar după cum vezi,
Au inventat un truc otrăvitor împotriva lui Hristos. Ei nu vă permit să gândiţi sau
El, care înainte de veacuri era Fiul lui Dumnezeu şi Tatăl, în zilele din urmă ale veacului,
Neschimbabil pentru El însuşi, unit în pântece cu un suflet viu raţional.
El a devenit un om ca noi, dar ei încearcă să predice ceea ce a purtat.



Dumnezeu locuieşte în El ca un om drept şi este convins să gândească aşa fără să se gândească.
Dumnezeu locuiește în noi toți harul Duhului ca în temple sfinte. Nu.
Ştiţi că mîncaţi Templul lui Dumnezeu, şi Duhul lui Dumnezeu locuieşte în voi?
Dumnezeu a corupt aceasta; templul lui Dumnezeu este sfânt în timp ce mâncaţi (1 Corinteni 3:16-17). Dar chiar dacă noi
Trebuie să fim numiţi temple ale lui Dumnezeu, căci prin puterea Duhului purtăm în noi Dumnezeul care locuieşte.
Totuşi, în Cristos vedem o altă imagine a misterului, spunând că la Dumnezeu Cuvântul este adevărat.
Carnea este unită, înzestrată cu un suflet raţional. Aş vrea să-l întreb ce recunoaşte.
Există într-adevăr o legătură a Cuvântului cu omenirea, sau, de asemenea, cu un sfânt?
Un corp care este animat de un suflet raţional, sau, ca alţii (gândeşte), o legătură de serviciu şi
o imagine neesenţială cu o imagine esenţială a unei zeităţi, ca într-o nosheshia (om)
Dumnezeu, sau orice altă formă de uniune derivată din diferite tipuri de
Dacă este părinte, este părinte, dacă este membru al familiei.
Dar, după cum se pare, eu sunt în zadar enervant și să ofere o întrebare inutilă: Am înaintea mea cuvintele lui.
Și mărturisire deschisă. În primul capitol, el spune următoarele: "Un copil născut. 
Se numeşte Immanuel, şi Dumnezeu, nu separat de natura umană, şi de om,
Nu extratereştrii zeităţii. Ar fi trebuit să facă o declaraţie detaliată şi exactă a acestor subiecţi.
Dar acest lucru trebuie remarcat, căci în acest loc el îl numeşte pe Dumnezeu inseparabil.
de natură umană, exprimând în mod clar unitatea, chiar recunoaşte că Cristos este împreună.
Dumnezeu şi omul, căci El ştie că El este Unul în unirea lucrurilor providenţiale. Cum?
Nu roşeşte pentru a condamna ceea ce spunem?

Anatematism 2nd

Cine nu mărturiseşte că Cuvântul, care este al lui Dumnezeu Tatăl, a fost unit cu carnea prin ipostazie şi că
De aceea Hristos este unul cu trupul Lui, adică unul şi acelaşi este Dumnezeu şi omul împreună.
anatema.

Obiecţia lui Theodorite

În credinţa învăţăturilor sfinţilor apostoli, mărturisim că Hristos este unul, şi
Unitate, noi o numim Dumnezeu şi om; unitate, ca ciudat şi străin.
Noi nu cunoaştem Scripturile, nici Părinţii.
Scriptură. Și dacă cel care a propus înseamnă prin unitate de ipostazie ceea ce este aici
Pământul mijlociu dintre carne şi zeitate se formează, aşa că ne opunem cu toată gelozia.
Denunţăm blasfemia. Pentru mijloc presupune neapărat fuzionarea, și fuzionarea.
Distruge caracterul ambelor naturi. Ce schimbări încetează să mai fie ceea ce este.
A fost înainte. Și acest lucru este cel mai absurd să spun despre Dumnezeu Cuvântul, care a pornit din sămânță.
David. El trebuie să creadă în Domnul, care în următoarele cuvinte către evrei,
În Sine arată două naturi: Distruge această biserică, și cu trei vizuini voi ridica yu (Ioan 2:19).
Dacă există un teren mijlociu, atunci Dumnezeu nu mai este Dumnezeu, iar templul nu este un templu, ci un templu.
Dumnezeu este un templu şi Dumnezeu este un templu.
El a zis Iudeilor: ,,Distrugeţi biserica aceasta, şi o voi zidi peste trei zile. " Ar trebui să spun:
Omoară-mă şi în trei zile mă voi ridica din nou. Dacă s-ar fi întâmplat ceva,
În mijloc, apoi în fuziune cu ea, și aici El arată cum templul este distrus şi îl reface.
Doamne. Deci, nu este nevoie de unitate în hipostaza, care cred că este oferit într-un fel.
Mijloc. Este suficient să numim unitatea o unitate care arată identitate.
El ne învaţă să ne închinăm lui Cristos ca Dumnezeu.



Protejarea Cyril

Acesta este modul în care acest artificiu se va ridica împotriva noastră cu buzele neînfrânate, încercând să
peste tot pentru a găsi un caz convenabil, calomniază din nou expresia - prin ipostazie. Îl condamnă.
El spune că el spune ceva ciudat, fără să se gândească că adevărul expresiilor,
Adevărul este Adevărul tăgăduitorilor.
Respinge ceea ce se opun. În timp ce Nestorius e peste tot
El distruge nașterea lui Dumnezeu Cuvântul corpului, asigurându-ne de o unitate de merit, și spune,
Că omul care este onorat de numele de filiaţie cu două semne este unit cu Dumnezeu, noi
Noi spunem că legătura a avut loc hipostatic, respingând cuvintele sale cu expresia -
Este un cuvânt care nu înseamnă nimic altceva decât natura cuvântului, sau hipostază.
Cuvântul lui Dumnezeu este cu adevărat unit cu natura umană fără nici o
Transformarea sau schimbările, aşa cum am spus adesea, sunt şi sunt considerate un singur Cristos.
- Dumnezeu şi omul. Şi cred că acest lucru este admis de însuşi Theodoret, deoarece el spune că Dumnezeu
Este inseparabilă de natura umană şi că umanitatea nu este concepută fără divinitate. Bine.
Nu spunem că unirea chipului lui Dumnezeu cu imaginea unui sclav exclude ipostazia.
Că un om obişnuit, onorat de o singură egalitate de merit, este ataşat Cuvântului.
prin locuire; dar noi spunem că singurul Fiu născut al lui Dumnezeu însuși, prin percepție, așa cum am spus,
dintr-o singură carne, animată de un suflet raţional, a devenit un om adevărat, astfel încât el
Doamne. Dar acest om nobil, obişnuit cu raţionamentul, a definit cuvântul.
hipostatic în sensul limitării și îndrăznește să numească și să prezinte cele
Incoerențele care rezultă din aceasta, ca și cum nu o știm. Poate că da.
Îi place și se bucură de verb și elocvență, și el nu înseamnă nimic, dar
Gânduri care pot vorbi pe larg, luând pentru adevăr ceea ce nimeni nu a spus încă,
să apară ca ceva printre cei care nu ştiu cum să judece corect: cine este prost?
Cel care spune poezii şi spune minciuni, sau cel care a intrat pe calea cea dreaptă a adevărului şi foloseşte înţelepciunea şi minciunile.
discursul necesar. Mărturisesc că la început am crezut că a înţeles sensul capitolelor, dar m-am prefăcut
Ignoranţa şi place cuiva. Acum ştiu sigur că nu e.
Înţelege asta.

Anatematismul 3

Care într-un singur Cristos, după unirea naturilor, împarte feţele, unindu-le doar.
o uniune de demnitate, care este, în voință sau în vigoare, și nu, mai bine, o uniune formată în unitate.
Să fie anatemă.

Obiecţia lui Theodorite

Ceea ce se spune este limpede şi obscur. Pentru
Nu este evident că combinaţia şi confluenţa (σύνοδος) nu diferă. Există un flux
Compusul este divizat (κεχωρισμέvης), iar combinația (συναφέέης) este copulație.
Distins (διηρημένης). Dar înţeleptul care vorbeşte aceste cuvinte este incompatibil.
ceva care sună la fel. Nu ar trebui, spune el, să combine hipostazele cu o combinaţie, ci cu o confluenţă şi
o confluenţă a naturii. Sau poate că nu ştie ce spune, sau dacă ştie,
Blasfemie. Natura este ceva condus de necesitate și lipsit de libertate.



De exemplu, suntem stârniţi de foame prin natură, nu prin intenţie, ci prin necesitate.
Cei care trăiesc în sărăcie nu ar fi în sărăcie dacă ar avea puterea liberă să nu moară de foame.
Ne este sete, dormim, respirăm aer. Toate acestea nu sunt testamentul nostru.
Eu spun. Cel care nu acceptă acest lucru trebuie să îndeplinească sfârşitul vieţii. Dacă
Astfel a existat o combinaţie naturală între imaginea lui Dumnezeu şi imaginea unui sclav, atunci Cuvântul lui Dumnezeu a fost
Este necesar, nu uman, să se unească cu imaginea sclavului şi a legiuitorului.
Este necesar să se respecte legile. Dar nu ceea ce învață apostolul, ci ceea ce este contrar,
Dumnezeu, văzând vederea unui sclav, s-a epuizat (Filip 2:7). În cuvinte, s-a epuizat.
El îl prezintă ca fiind neforţat. Dacă el este liber și dispus,
Când suntem uniţi cu natura, nu trebuie să adăugăm cuvântul natural.
Va fi suficient să recunoaştem unitatea. Unitatea este acceptata intr-o impartita si niciodata
Nu se gândeşte decât dacă este precedată de separare. Astfel, acceptând unitatea, el
Acceptă separarea în avans. Atunci de ce spune că trebuie să se despartă?
de natură, ştiind că ipostazia perfectă a Cuvântului lui Dumnezeu a existat.
înainte de epoci, şi că imaginea perfectă a unui sclav a fost luată. Deci, el spune ipostaze, și
Nu fi ipostazat. Dacă ambele naturi sunt perfecte, ambele sunt similare, adică imaginea unui sclav.
Cuvântul lui Dumnezeu este Unul, Unul şi Fiul Unic.
Nu este absurd să spunem că două ipostaze sau natură sunt unite.
conform bazei. Dacă împărţim natura într-un singur om, spunem corpul muritor.
Atât spiritul nemuritor cât şi cele două sunt una, cu atât mai mult conform raţiunii.
Cunoaşteţi natura lui Dumnezeu şi a omului perceput
natura. Găsim că Binecuvântatul Pavel l-a împărţit pe om în două şi a spus odată:
Chiar dacă omul nostru exterior se stinge, omul interior este reînnoit în toate zilele (2 Corinteni 4:16).
Sunt mulţumit de legea lui Dumnezeu după omul dinăuntru (Romani 7:22).
Omul interior să locuiască în Hristos (Efeseni 3:17). Dacă apostolul are o legătură naturală
Ei sunt creaţi împreună şi sunt creaţi împreună.
natura lui Dumnezeu, care a existat înainte de vârstele, și natura omului,
Ceea ce este perceput în ultima vreme este învinuit de unul care ne învaţă să limităm sub altul.
Doar un nume?

Protejarea Cyril

Vezi cum acest om înţelept, la început, denunţă fals vagitatea cuvintelor şi nu are minte,
Lumina, şi ceaţa, numesc acest cuvânt întuneric, care este pentru cei care doresc să gândească drept.
Atât de evident şi clar! El a imaginat că discursul nostru ne - a învăţat să vorbim o confluenţă.
Nu este o combinație (συναφέια). Apoi, arătând arta lui, declară că
Suntem egali în putere în sensul că cineva vorbeşte confluenţa sau o foloseşte.
combinaţie. Dar eu sunt încă uimit de discernământul și mintea lui, care are o astfel de claritate,
El singur pare să știe ceea ce toată lumea știe, ceea ce este atât de bine cunoscut,
Ceea ce este destul de clar pentru oamenii care sunt complet familiarizați cu știința laică și arta vorbirii,
cunoașterea celor mai mediocre, dobândite prin ascultare insuficientă
Cu puţină sârguinţă. Surprins de invatarea lui, eu spun: voi care deschide impotriva
Buzele noastre maiestuoase, contemplaţi subtil misterul abia dacă s-a trezit.
Ca prin somn şi intoxicat. Unii denunţă unitatea.
care, în Hristos, îl tâlcuieşte pe nedrept, în felul lui, în afară de ceea ce
propuse în Sfintele Scripturi. Se spune că natura se separă reciproc şi se separă.
În toate privinţele, ambele există într-un mod special şi separat, iar omul, argumentând, este unit cu



Prezenţa lui Dumnezeu este în prezenţa unei persoane sau a alteia.
Numele filiaţiei. O asemenea opinie distruge anatematismul şi se răzvrăteşte împotriva lui.
Prostii scandaloase. Ea afirmă că nu trebuie în nici un fel să împartă Cuvântul,
Bineînteles, nu prin locuire, ci printre cele sfinte,
Un suflet raţional, ca să nu portretizeze doi fii şi să nu împartă indivizibilul. Dar nu a făcut-o.
a înţelege care este unitatea naturală, adică adevărata unitate, care nu uneşte
natura, și nu confundarea astfel încât ambele ar trebui să existe altfel decât atunci,
El foloseşte dovezile slabe şi caracteristice ale copiilor pentru a afirma că
El crede pe bună dreptate și spune, Dacă unitatea a venit despre natural, atunci epuizarea Cuvântului a fost
nu arbitrare, ci ca fiind cauzate de forță și necesitate. Natura de obicei
E coercitiv. Lasă pe cineva să-i spună, foame, sete, etc, că tu
El însuși a numit esența imperfecțiunilor naturale și produce mișcare în noi, pentru că avem
natura, supusă excitaţiei; natura divină şi ineficientă a Cuvântului;
care nu este supusă infirmităţii şi necesităţii, nici de către nimeni şi nici de către el însuşi nu a fost obligat să
împotriva voinţei de a lua carne, de a asimila măsura omenirii şi de a primi sămânţa
Abraham. Nu va fi greu pentru nimeni să vadă, dacă vrea, cât de lipsit de sens este.
A spus. El spune că natura este complet supusă legilor necesităţii.
Dovada este că simţim foame şi sete indiferent de voinţa noastră.
Este o chemare către natură, indiferent cine o vrea. Un om priceput care are cunoştinţe.
În aceste obiecte mintea ar trebui să vadă lucruri serioase în valoare de mai mult.
dificultate. Dacă este adevărat că omul este raţional prin natură, atunci el este împotriva voinţei sale şi
Forţat rezonabil! Ce este? Spune-mi dacă Dumnezeu nu este prin natura lui Dumnezeu sau nu.
Sfânt, drept, bun, viaţă, lumină, înţelepciune şi bunătate? A fost împotriva voinţei sale şi împotriva voinţei sale.
Este constrângere ceea ce este? Dar cred că, pentru a raţiona în acest fel, este necesar să descoperim clar.
cea mai mare nebunie. Deci, ce minciună avem, chiar dacă el a ridicat un invincibil și irezistibil
Zid? Şi atât de mulţi oameni slabi fac presupuneri şi aud că s-au întâmplat lucruri naturale.
o conexiune, care este, o adevărată, non-transformare și o confluență complet neîntreruptă
Substanţe, creşte pentru a răsturna puterea a ceea ce se spune astfel încât se pare că
S-a întâmplat cu adevărat, dar în asemănarea pe care ne-o ia. Brash nu se teme.
supune natura Cuvântului unei necesităţi irezistibile! El nu s'a obosit fără voie; dar
Singurul om născut în mod voluntar a devenit un om, și nu așa cum spui că a acceptat
Omenirea, care i-a dat numai unirea locuibilă, şi încoronarea harului filiaţiei,
ca noi. Aşadar, deşi este potrivit să credem că substanţele au fost unite, că Cuvântul a fost făcut.
Și a fost încarnat că compusul, în conformitate cu aceasta, este numit într-un fel.
El este Cel ce nu dă naştere tăgăduitorilor.
Ea ne aparţine în calitate de participanţi la natura divină, aşa cum spune Pavel: "Stick together. 
O Doamne, există un singur Duh (1 Corinteni 6:17); dar Cuvântul lui Dumnezeu este străin și liber de
Ea nu este supusă necesităţii şi puterii naturii. Nu vreau să mă împart în două.
legat după conexiune, în opinia mea, problema este destul de neobişnuită şi
Nu merită să fie acuzat, mai ales că acest bun Theodoret ia un om drept exemplu.
care, chiar în opinia noastră, este conceput ca unul, și nu permite să fie împărțit în două, deși este
Motivarea nu respinge divizarea și divizarea cu cât este necesar pentru a ști că unul
Sufletul este prin natură, iar celălalt este prin natură corpul. Astfel, prin reflectarea asupra lui Dumnezeu, și
al omenirii, căutând cu atenţie unitatea, într-un sens similar, realizată în Cristos,
Noi spunem că a existat o adevărată confluenţă în unitate şi nu uităm că Cuvântul lui Dumnezeu
În natură există altceva decât carne şi o altă carne prin natură. Nu diseca
Odată uniţi nu este totul; spiritul credinţei adevărate nu permite nimănui să se împartă în



Cei doi fii ai unui singur Cristos, ai Fiului şi ai Domnului, aşa cum învaţă Scriptura sfântă şi inspirată. Dar...
Este evident că îi pasă puţin de adevăratele dogme şi cu mare grijă le evită.
să înțeleagă ceva ce este necesar pentru bine, ca ceva care poate aduce
După cum puteţi vedea, răul, minciunile sunt lăudate şi chiar extrem de înclinate spre calomnie. Lasă-l să asculte.
De ce te lauzi cu furie, prea mult? fărădelegea toată ziua, fărădelegea ţi-a fost născocită.
51:3, 4).

Anatematism 4th

Cine sînt cuvintele cărţilor Evangheliilor şi ale apostolilor, dacă sînt folosiţi de sfinţi despre Hristos?
Sau el sau ea va avea doi oameni sau doi, și el sau ea va avea unul.
Un om care este diferit de cuvântul lui Dumnezeu, şi de alţii care sunt vrednici de Dumnezeu,
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl: Să fie anatema.

Obiecţia lui Theodorite

Şi asta are legătură cu numărul 769; a spus deja. El vrea să facă o limită să nu vadă.
Nu există nici o diferență între cuvintele Evangheliei și Scripturile Apostolice, și aceasta este cea care
Poate că se laudă cu lupta împotriva lui Arius şi Eunomius şi a altor erezieri. Lasă-l să fie sârguincios.
Profesorul dogmelor sacre va spune cum denunţă blasfemia ereticilor.
Timpul, cum asimilează Dumnezeu Cuvântul #769; ce #769 se spune cu umilință și decent despre imaginea unui sclav?
Presupunând acest lucru, ei stabilesc dogma că Fiul lui Dumnezeu este cel mai mic şi mai mic dintre creaţie şi creaţie.
Sclavul aparţine inexistentului. Şi aşa credem că Neto #769; acel #769; ei,
Mărturisind că Fiul Tatălui este co-existent și co-etern lui Dumnezeu, artistul și creatorul tuturor lucrurilor, Beautifier,
El este înţelept şi atotputernic în toate lucrurile, susţinând că El este El însuşi.
Puterea, viaţa şi înţelepciunea însăşi, cărora le atribuim următoarele: Dumnezeule.
M-ai lăsat în pace? Tată, dacă este posibil să mănânci, vine de la
Mai puțin de acest pahar (Matei 26:39); și din nou: Tată, salvează-mă de ceasul acesta (Ioan 12:27). Oh, zilele,
Nici a orei, nimeni nu ştie, nici îngerii care sunt în cer, nici Fiul, Tatăl (Marcu 13:32).
Şi toate celelalte lucruri pe care El însuşi le-a spus şi le-a scris cu umilinţă?
Cui îi atribuim foamea şi setea? Cine doarme şi doarme, ignoranţă şi frică? Cine avea nevoie
Angel ajuta? Dacă acestea sunt atributele Cuvântului lui Dumnezeu, cum se numeşte El înţelepciune?
Dezvăluie înţelepciunea ignoranţa? Şi de ce se numeşte înţelepciune, dacă este supusă
Ignoranţă? Cum e adevărat să spui că are tot ce are?
Tată, şi nu are cunoştinţă de Tatăl? Şi din acele zile nu este nimeni care să ştie, nici îngerii cerului.
Tatăl meu este unul (Matei 24:36). Cum va fi imaginea imuabilă a Tatălui, când toate lucrurile nu sunt
Are ceea ce are Tatăl? Dacă, atunci, cel care a spus că nu ştie era adevărat, cine ar putea?
Gândeşte-te la el aşa? Și dacă, știind ziua, el a spus că el nu-l cunosc, atunci uita-te la care unul.
blasfemia trebuie să fie adusă de uniune, aşa cum spune adevărul, fără tăgadă, este înşelată.
Care este adevărul şi care este adevărul? Dacă adevărul nu minte, atunci
Cuvântul lui Dumnezeu nu cunoaşte ziua pe care a creat-o şi în care El judecă lumea.
El are cunoştinţa Tatălui ca o imagine imuabilă. Ignoranţa nu aparţine lui Dumnezeu.
Cuvântul, dar imaginea sclavului, care avea doar la fel de multă cunoştinţă ca şi locuinţa din
E un zeu. Acelaşi lucru ar trebui spus şi despre alte lucruri ca acestea. Este rezonabil?
Pentru ca Cuvântul lui Dumnezeu să-i spună Tatălui: Tată, dacă e posibil, vine de la mine.
Acest pahar: Nu te vreau, dar eşti ca Domnul (Matei 26:39). Pentru aici din nou
Sunt multe chestii incoerente. Şi mai întâi, că Tatăl şi Fiul nu vor fi de acord,



Tatăl doreşte, Fiul doreşte pe altul; atât eu nu doresc, cât şi Tu.
Mare ignoranţă a Fiului. El nu ştie dacă este posibil sau nu ca paharul să treacă. Şi...
Pentru a spune acest lucru despre Cuvântul lui Dumnezeu este destul de murdar și blasfemator. Cel la care am venit, și
Ne-a acceptat carnea de bună voie, care s-a epuizat, ştia perfect ce fel de carne era.
Urma să se pună capăt misterului economic; prin urmare, sfinţii apostoli
El a profeţit: ,,Să ne suim la Ierusalim, şi Fiul omului va fi trădat cu limba lui. " 
El va fi insultat şi bătut şi crucificat, iar în a treia zi se va ridica din nou (Matei 20:18, 19). Cine a prezis asta?
El l-a mustrat pe Petru, care se ruga ca aceasta să nu se întâmple, cum s-a rugat ca
Nu pentru că ştia tot ce urma să se întâmple? Nu e ciudat?
Timp de multe secole, el a prevăzut această zi şi s - a bucurat, aşa cum a prezis Isaia salvarea sa.
Ieremia, Daniel, Zaharia şi toate feţele proorocilor, dar el însuşi nu ştie, întreabă.
Te rogi şi te rogi să salvezi lumea? Prin urmare, aceste cuvinte nu se referă la Dumnezeu.
La imaginea unui sclav care se temea de moarte deoarece moartea nu fusese încă zdrobită.
Permiterea fricii, Cuvântul lui Dumnezeu îi permite acestei imagini să vorbească astfel de cuvinte pe care noi nu le acceptăm.
Natura sa ca Tată şi descendent din Avraam şi David nu trebuie să fie suspectată ca un vis.
O fantezie, aşa cum sugerează o mulţime de eretici lipsiţi de pietate. Deci #769; a spus și
Ce este bun pentru Dumnezeu sa întâmplat, apoi #769; vom atribui lui Dumnezeu Cuvântul #769.
Vom fi umiliţi şi vom asimila chipul unui sclav, ca să nu ne îmbolnăvim de boala blasfemiei.
Arius şi Eunomius.

Protejarea Cyril

Cât de bine ar fi dacă mintea ta, liber de ură și pasiuni, ar putea găsi adevărul în
în cuvintele noastre! Dar nu-i pasă de asta, şi se întoarce la ce-i place.
Pentru că el spune, și acest lucru este ca ceea ce # 769 a fost deja spus; el vrea, ca și cum a face o limitare,
Să nu vezi nicio diferenţă în cuvintele Apostolilor şi ale Scripturilor Evanghelice; şi aceasta este
Poate că se laudă cu lupta împotriva lui Arius, Eunomius şi a altor erezieri. Este
Spun că sunt departe de a spune că natura este reciprocă.
să se limiteze reciproc că este permisă amestecarea, fuzionarea sau transformarea, în măsura în care aceasta
Departe de adevăratul mod de a gândi. Noi nu aruncăm expresii diferite; știm că
Unii dintre ei vorbesc bine despre Dumnezeu, alţii sunt adaptaţi omului.
Cea dintâi corespunde marii glorii, cea din urmă cu măsura epuizării. Din nou,
Nu le împărţim între două persoane, în toate privinţele diferite unele de altele.
Dacă există un singur Domn Isus Hristos şi o singură credinţă în El şi un singur botez, atunci unul
Trebuie să aibă o faţă ca asta. Dumnezeu este un om împreună şi El dezvăluie
El nu vorbeşte Cuvântul lui Dumnezeu, nici Cuvântul lui Dumnezeu.
Natura divină şi ineficientă nu este diminuată în niciun fel.
În comparaţie cu Tatăl, deoarece ceea ce se poate imagina despre umanitate se spune despre ea, nu este negat.
Credinţa în construirea de case cu carne de la propovăduirea că Dumnezeu, cu acel #769; El este luat.
Dumnezeu a făcut El însuși o ființă umană ca noi. Deci totul aparţine unui singur Hristos.
- şi acel #769; acel #769; se potriveşte lui Dumnezeu, şi acel #769; acel #769; se referă la umanitate. Dacă
Cuvântul care vine de la Dumnezeu Odd nu a devenit om, nu ar trebui să vorbească despre El.
la fel de umani ca noi. Și dacă este adevărat că Dumnezeu a devenit parte din carne și sânge, cum ar fi
Suntem ca fraţii în toate lucrurile (Evrei 2:12-14), adică, pentru noi: de ce sunt ei atât de nesăbuiţi?
economie înţeleaptă, negarea numelui uman, şi modestie de exprimare,
Ea vorbeşte despre economie, crescând să se gândească la alta, separată de Fiul, la imagine.
Un sclav, cum se spune? Nu e înţelept să te prefaci că te temi de nebunia ereticilor.



De asemenea, este timpul să ne permitem să înţelegem tradiţia credinţei adevărate dincolo de un simţ decent.
Este mai bine și mai rezonabil să spunem că numele umane nu sunt atribuite altuia.
o persoană care este concepută special şi separat de Fiul şi, aşa cum se spune, imaginea unui sclav şi
Este în primul rând măsura umanităţii. Căci cine este Dumnezeu şi omul trebuie să fie împreună
atribuie ambele tipuri de nume. Dar mă întreb cum el (Theodorit) și el însuși
El mărturiseşte singurul Hristos care este Dumnezeu şi omul împreună.
E ca şi cum am uita dintr-o dată ceea ce credem că ştim foarte bine şi împărţim unul câte doi din nou. Iso
El zice: ,,Din ziua aceea sau din ceasul acela, nu este nici o veste, nici un knger, care sknt kn cer. 
Fiule, Tokmo Părinte (Marcu 13:32). El adaugă că Cuvântul, născut din Dumnezeu Tatăl, este
Înțelepciunea, care trebuie să prezică întregul viitor, și să spună: "De aceea ignoranța."
Nu este Cuvântul lui Dumnezeu, ci imaginea unui sclav care avea o astfel de cunoştinţă la acea vreme.
Şi cât i - a dezvăluit Dumnezeu? Asta trebuie să spună altceva.
Aşa. Dacă nu minți, spunând că Domnul și Isus Hristos sunt unul, atunci
De ce împărţiţi şi nu vă fie ruşine să numiţi doi fii? Nu este clar că două se va întâmpla dacă el
Cel care are cunoştinţe limitate nu este la fel ca cel care ştie totul.
El ştie la fel de multe ca Tatăl, nu la fel ca cel care predă revelaţia.
Piese? Și dacă există unul, unul din motive de uniune adevărată, și nu există nici un alt separat,
Cunoaşterea şi ignoranţa îi aparţin. Deci ştie.
Dumnezeu este ca înţelepciunea disperării, dar voi aţi ajuns sub nivelul omenirii ignorante.
Face ceva #769; face ceva #769; face altceva, așa cum am spus.
Nu este nimic ce nu ştie, dar el ştie totul cu Tatăl. De ce se numeşte?
Matei 4:3, trudind de pe drum (Ioan 4:6), deoarece ea este însăşi viaţa.
Dumnezeul care dă viaţă este pâinea vie care coboară din cer şi dă viaţă lumii.
Domnul binelui (Ioan 6)? ca ei să creadă că El a devenit bărbat,
El este o ființă umană și are o prezență constantă în perfecțiunile naturii sale.
Acesta conține inseparabile ceea ce a fost întotdeauna, este și va fi. Cine spune că revelaţia e dată?
Cuvântul lui Dumnezeu este o revelaţie finită a creaţiei lui Dumnezeu.
El este profetul nostru, profetul lui Dumnezeu. Apoi se gândeşte:
El a spus: Dacă Cuvântul lui Dumnezeu este un cuvânt al adevărului, a spus el.
- Tată, dacă este posibil să mănânci, lasă această ceaşcă să treacă de mine: mai întâi diferă de mine. 
El se roagă nedrept ca tatăl său să nu bea paharul, ştiind că suferinţa lui va aduce
salvarea lumii. Lasă-l să audă de la noi, la rândul său, rătăcitor în inutil
Crezi că ar trebui să înlături aceste cuvinte de la Dumnezeu.
Dacă îi asimilaţi unei singure naturi ca sclavi, nu veţi împărţi din nou unul în doi fii? Şi cine sunt oamenii?
Cei înţelepţi nu înţeleg cât de evident este acest lucru? Poate cineva care împărtăşeşte gândurile tale,
El va spune că este improbabil şi incompatibil cu bunul simţ ca imaginea unui sclav să evite suferinţa.
Părea să contrazică Tatăl, sau chiar Cuvântul care locuieşte în această imagine. Cred că ştia,
Suferinţa Lui salvează toate lucrurile cereşti şi pământeşti şi aduce viaţă celor care
supus la moarte. El a spus că ar fi trebuit să se uite la el cu mare frică și
gata să asculte porunca divină. Spune-mi dacă nu simţi,
Ce vrei să spui? Ce înseamnă această nefondare ridicolă a gândirii? Nu sunt.
Se spune că în Cuvânt, născut din Dumnezeu, tot omul este nesemnificativ. I
Cine e proprietarul şi cine e proprietarul? Pentru că, cum se spune,
Natura sclavului, care este coborât din sămânţa lui David: cum sau sub ce
A obosit dacă a fost acceptată de Dumnezeu? Dacă se numeşte
Cuvântul care există în aceeaşi imagine şi egalitate cu Dumnezeu Tatăl:
Cum sau cu ce condiţie s - a epuizat dacă a evitat epuizarea? Atribut



Cuvântul lui Dumnezeu, care nu cunoaşte nici o încălcare sau suferinţă, este de a încheia şi
Să spun ceva despre om, prin construirea cărnii. Deși el
Esenţa sacramentului nu dăunează în niciun fel naturii Sale. El este.
El este ceea ce a fost, chiar dându-se omenirii pentru mântuirea și viața lumii.
Prin urmare, referindu - se la cuvintele evanghelicilor şi ale sfinţilor apostoli nu la două persoane, ci la un singur Cristos.
Pentru Fiul şi pentru Dumnezeu, noi nu slăbim Natura şi gloria Sa divină de dragul umanităţii Sale.
Nu respingem economia, ci credem în întruchiparea Cuvântului însuşi, de dragul nostru.
Gata.

Anatematism 5th

Cine îndrăzneşte să-l numească pe Cristos un Dumnezeu, şi nu, mai bine, un Dumnezeu adevărat, ca
Fiul unuia în natură, pentru că Cuvântul a devenit carne şi s-a apropiat de noi.
După ce au primit carnea și sângele nostru, să nu fie anatema.

Obiecţia lui Theodorite

Noi spunem că Cuvântul lui Dumnezeu, asemenea nouă, a fost făcut parte din carne, sânge şi suflet.
nemuritor, în comuniune cu ei. Dar că Cuvântul lui Dumnezeu poate fi făcut carne prin unii
Nu numai că nu spunem asta, dar îi acuzăm şi pe cei care vorbesc de rău.
Asta. Şi asta pare să dezguste aceste cuvinte. Căci dacă Cuvântul a devenit carne, nu este
Făcea parte din sângele nostru. Și dacă a fost unite cu carne și sânge, cum?
Altfel, nu aşa, s-a alăturat? Și dacă carnea este altceva decât compoziția sa, este
Nu s-a transformat în carne. Astfel, folosind cuvântul comuniune, ne închinăm Fiului.
Noi ne închinăm, primim şi primim în El, însă ne amintim de deosebirea dintre fire şi
Noi nu evităm să-l numim Dumnezeu, aşa cum este chemat de mulţi dintre sfinţii taţi.
dintre care, de exemplu, Sfântul Basil cel Mare a folosit acest nume în cuvântul lui Amphilochius despre Cel Sfânt.
Spiritul şi explicaţia Psalmului 59. Noi nu-l numim pe cel care poartă Dumnezeu în sensul că
El a primit un fel de har privat, dar în faptul că el posedă pe deplin o zeitate.
Fiule. Binecuvântat a zis Pavel: "Frate, ai grijă, dar nimeni nu va fi ca tine. 
cu filozofie si lingusire zadarnica, conform traditiei umane, conform elementelor lumii, si nu conform cu
Căci în aceasta locuieşte toată împlinirea Dumnezeului cărnii (Col. 2:8, 9).

Protejarea Cyril

Din nou, este foarte ușor să arate cât de promiscuu este aici. Vorbim.
Hristos trebuie să fie numit un om care poartă Dumnezeu, astfel încât să nu reprezinte El ca unul dintre
Cuvântul lui Dumnezeu este Cuvântul lui Dumnezeu. Din nou.
El vorbeşte despre ceea ce este adevărat şi vorbeşte în moduri diferite extraordinarul şi falsul.
El spune că noi numim Cuvântul lui Dumnezeu transformat în natura cărnii și dezgroapă
Este un semn că Cuvântul lui Dumnezeu nu se schimbă. Da.
Trebuie să spun aici ceea ce am spus adesea. Pentru că nimeni nu vorbeşte,
că natura divină și nevătămat a Cuvântului a fost transformat în carne pământească, și toate
Ei mărturisesc în unanimitate că este incapabil de transformare: apoi ridica în zadar
Ea ne învaţă că Cuvântul lui Dumnezeu este inexorabil.
şi imuabil. Cine ar fi atât de prost și prost încât să vrea să creadă și să vorbească atât de mult?



Este un lucru păcătos şi poate un lucru păcătos. Nu înţeleg cum.
El este acuzat că l-a plasat pe Emmanuel la acelaşi nivel cu profeţii.
El spune peste tot că Immanuel este Dumnezeu. El îl numeşte Purtătorul de Dumnezeu.
El este ca noi care purtăm în noi Duhul Sfânt şi tot Dumnezeu. Pentru (Spirit)
Ea locuieşte în inimile noastre şi noi suntem templele Dumnezeului celui viu. Şi nu va spune că Cuvântul a devenit
Omenirea crede că Dumnezeu locuieşte în om. Şi deşi cuvântul binecuvântatului Pavel este adevărat,
Întreaga împlinire a vieţii lui Dumnezeu (Coloseni 2:8) nu trăieşte, desigur, prin locuire.
Totuşi, el spune că există un singur Dumnezeu Tatăl, şi unul este Domnul Isus Cristos, toţi (1 Corinteni 8:6).
În plus, cineva va spune că chiar şi în om îşi trăieşte spiritul şi de ce a scris despre el.
Şi cei care trăiesc în templele temporale (Iov 4:19), printre care noi înşine locuim.
Este ca un templu, dar omul crede, şi de fapt este unul.
a cărnii şi a sufletului inteligent care locuieşte în ea. Deci, ce nu se oprește
Ai o credinţă dreaptă şi infidelă? El este uneori numit Unicul Hristos și
Fiul şi Domnul Dumnezeu şi omul împreună; dar uneori, dându-i măsura profeţilor, el cheamă
El este un om care poate că nu ştie ce este cu noi, dacă nu este.
Dumnezeu este cu adevărat Dumnezeu, și templul în care Dumnezeu locuiește Cuvântul, ca în noi. Dar divin.
Scriptura spune altfel: 
El nu credea că El a fost transformat în natura cărnii prin transformare și schimbare. Şi...
Când a devenit carne, adică, omule, el nu mai este un om care poartă dumnezei, ci Dumnezeu în felul său.
El se dă pe sine la epuizare, și ia în posesie de carne luate de la
Femei, carne, eu spun, nu străin la suflet și minte, dar posedă suflet și motiv. Ştim asta.
El a numit corpul său un templu, dar nu în conformitate cu locuirea el a fondat în noi prin Cel Sfânt.
El mărturiseşte, prin unitate, ca un singur Cristos, Fiul şi Domnul.

Anatematismul 6

Cine îndrăzneşte să spună că Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl este Dumnezeu sau Domnul lui Hristos, şi nu mărturiseşte,
Este mai bine pentru el să fie Dumnezeu însuşi şi împreună cu omul, pentru că potrivit Scripturilor (Ioan 1:14). Cuvântul a devenit
Să fie anatemă.

Obiecţia lui Theodorite

Binecuvântatul Pavel spune că natura sclavului este primită de Cuvântul lui Dumnezeu.
Percepţia precede unitatea, apoi binecuvântatul Pavel, care distinge aceste concepte, numeşte imaginea
Numele sclaviei nu are loc în uniune. În
Apostolul le -a zis celor ce cred în El: ,,Adu la fel robului, dar fiului lui (Galateni 4:7).
Domnul către ucenici: Nu v-am vorbit prin robi, dar râurile vă sunt prietene (Ioan 15:15).
Primul născut al lui Nuirod este liber de sclavie, prin care am obţinut şi darul adopţiei.
De aceea, noi mărturisim pe Dumnezeu şi chipul robului, pentru că s-a alăturat lui Dumnezeu însuşi.
Noi credem în cuvântul profetului care încă îl numeşte pe copilul Immanuel şi copilul născut înger.
Mare Consiliu, Minunat, Consilier, Dumnezeu puternic, Doamne, Prinţ al Păcii şi Tată
Vârsta care vine (Isaia 7:14, 9, 6). Cu toate acestea, predicând percepția naturii după conexiune,
Profetul îl numeşte sclav care este coborât din sămânţa lui Abraham şi astfel spune: Robul Meu eşti tu.
Tu, Israele, vei fi proslăvit în tine (Isa 49:8), şi din nou, aceasta spune Domnul, care m-a creat din
5 Şi puţin mai târziu legământului generaţiei (Israel), către lumina limbii şi către arici.
Să fii mântuirea ta, chiar şi în ultimele ţări (6). Ceea ce este format în uter nu este
Cuvântul lui Dumnezeu, dar imaginea unui sclav. Căci Dumnezeu Cuvântul a devenit carne nu prin transmutare, ci prin percepţie.



carne înzestrată cu un suflet raţional.

Protejarea Cyril

De asemenea, sacramentul economiei singurului născut cu carne nu va mai puțin proteja cuvintele.
Am mai spus acest lucru şi le va fi uşor să facă acest lucru. Pentru singurul născut
Fiul, care este sub forma lui Dumnezeu Tatăl, egal cu El în toate lucrurile, în glorie şi libertate, este numit
El este un frate pentru cei care erau sub jugul sclaviei, adică un frate pentru noi.
Astfel, ca unul dintre noi, El a dat didrachma celor care au cerut tribut și a fost sub lege, ca
17:24-27, fiind un Legiuitor potrivit lui Dumnezeu, și a învățat ucenicii Săi:
El a fost liber pentru natura sa, aşa cum Dumnezeu a fost liber de Dumnezeu, pentru că în adevăr există un Fiu sub forma unui sclav.
În carne şi oase. Cu toate acestea, venerând, din cauza epuizării, imaginea unui sclav ca în cazul în care proprietatea sa,
s-au supus colectorilor de taxe. Dacă cineva spune că el este numit un sclav,
Aşa cum spun profeţii, este indecent să fii ofensat. Pentru că au ştiut prin
revelaţia Duhului Sfânt că Cuvântul care este al lui Dumnezeu Tatăl, care a devenit om,
Cele două părţi erau la fel de libere ca Fiul, iar pe de altă parte măsura epuizării nu era detestată.
în conformitate cu jugul sclaviei noastre. El îl numeşte şi pe Dumnezeu Tatăl său, deşi prin natura sa el însuşi
Dumnezeu era el însuşi şi în nici un caz mai puţin decât Tatăl în măreţie. Deci, atunci când Nestorius este următorul
Isus a zis: ,,Dar marele preot milostiv care a suferit atît de mult nu este Dumnezeu. "
Învierea celui care a suferit, şi Cuvântul lui Dumnezeu numit Hristos Dumnezeu, adăugând
Şi a fost un copil şi un copil Lord, noi spunem, că discursurile sale nu au fost doar un copil. 
Sunt urâte, dar sunt extrem de rele. Căci dacă Cuvântul lui Dumnezeu este Dumnezeu,
Isus, în orice caz și fără îndoială, va ieși de două ori. Cum să-ţi imaginezi un copil şi
împreună cu Domnul Copilului. Nu trebuie spus că Immanuel este Dumnezeu şi Domnul însuşi.
El este Dumnezeu şi om în acelaşi timp, deoarece Cuvântul lui Dumnezeu a fost întrupat.
şi a devenit om. Şi cine se îndoieşte că Dumnezeu este diferit?
Natura, și altceva - umanitatea în natura sa? Şi totuşi, ambele naturi...
Dumnezeu şi umanitatea constituie un singur Cristos în uniunea economică.

Anatematism 7th

Cine spune că Isus ca om a fost un instrument al Cuvântului lui Dumnezeu şi înconjurat de glorie?
Să fie anatema!

Obiecţia lui Theodorite

Dacă natura umană este muritoare şi Dumnezeu Cuvântul, fiind viaţă şi dătătorul vieţii,
Templul a fost distrus de iudei şi imaginea unui sclav nu a fost înălţată la cer.
Este glorificat prin chipul lui Dumnezeu? Dacă natura muritoare devine nemuritoare prin unitate
Cu cuvântul lui Dumnezeu, ea a primit ceea ce ea nu a avut. Dacă obţii ceea ce nu ai, şi
El este glorificat şi glorificat de cei de la care a primit-o. De aceea şi apostolul exclamă:
Puterea credinţei în noi este puterea credinţei.
El l-a înviat din morţi (Efeseni 1:19-20).

Protejarea Cyril



Cei care îl numesc pe Cristos nu exprimă că El este ca noi.
El este un om obişnuit, dar El este Cuvântul umanizat şi întrupat, născut din
Dacă se spune că a făcut ceva demn de Dumnezeu,
prin trupul său, pe care l-a făcut orga lui de serviciu; totuşi acţiunea
Aparţine lui Hristos, Domnul bunătăţii, care nu cedează altuia.
El le - a dat putere apostolilor binecuvântaţi împotriva spiritelor necurate, putere de a - i alunga şi de a - i vindeca.
Fiecare boală şi fiecare ulcer din popor. Prin urmare, binecuvântatul Pavel spune: Nu îndrăznesc să vorbesc,
Dar Hristos nu le -a făcut prin Mine, pentru ascultarea limbilor, prin cuvînt şi prin faptă, prin puterea semnelor, şi
miracole prin puterea Duhului lui Dumnezeu (Romani 15:18, 19). Discipolii binecuvântaţi au început odată cu bucurie.
Ei au zis lui Hristos: ,,Doamne, şi demonii ne ascultă în Numele Tău (Luca 10:17). Spune,
Că oamenii sfinţi au fost îndemnaţi să acţioneze prin Cristos în spirit; dar Isus, credem noi, nu a fost aşa.
El a fost stârnit în Duhul prin Cuvânt pentru a acționa ca și cum ar exista un alt fiu în afară de
Doar născut din Tatăl. Unitatea a arătat una, şi de aceea suntem precauţi să o împărţim în
Doi. Căci, deşi conform Scripturilor, Cuvântul a devenit carne, totuşi conform adevăratei unităţi care
Ea transcende atât raţiunea, cât şi cuvântul, el este singurul Fiu născut.
Prin trupul său, ca printr-un organ, el a îndeplinit poruncile lui Dumnezeu, dar el a primit puterea de a face acest lucru nu conform legii lui Dumnezeu.

Ca un sfânt. Să spui asta ar fi impecabil şi foarte obscen. Da, fiind în viaţă
Şi-a ridicat trupul din morţi, şi S-a glorificat arătându-şi trupul
El nu a dat viaţă nimănui în afară de El însuşi slava împlinirii.
afacerea ta. Şi astfel i-a spus lui Dumnezeu Tatăl care este în ceruri: Tată, glorifică-mă cu glorie, Sud
Nu a fost pace cu tine înainte (Ioan 17:5), deși Dumnezeu a fost de asemenea de la Dumnezeu conform naturii și Domnului.
faimă. Atunci cum, ca şi cum ar avea nevoie de glorie, cere el gloria pe care o avea lumea înainte?
Vrei? Căci a ajuns om, şi prin harul lui Dumnezeu, a gustat moartea pentru toţi.
din carne (Evrei 2:9), după cuvintele binecuvântatului Pavel; de aceea, ca să spunem aşa, împiedică ocara.
El a prezis învierea sa, prin care noi ştim că dă viaţă.
Noi credem în El ca Dumnezeu. Aşa că nu slăvi pe nimeni altcineva, ci pe el însuşi când
Templul care a fost ataşat de el l-a făcut cu adevărat excelent prin moarte. Dar credinţa?
Faptul că trupul ataşat de el nu este străin de suflet şi minte, ci are un suflet şi un trup, ne referim la asta.
Vorbeau foarte des.

Apatematism 8th

Şi oricine va spune, că omul pe care Dumnezeu l-a primit se va închina cu
Cuvântul lui Dumnezeu trebuie glorificat El este cu El şi cheamă-L ca unul pe lume.
Celălalt (pentru că face particula adăugat în mod constant - συν împreună cu), și nu onorează
Immanuel este un singur închinător, și nu trimite El este o singură laudă, deoarece Cuvântul a devenit Cuvântul.
Să fie anatemă.

Obiecţia lui Theodorite

Am spus adesea că numai noi am primit glorificarea lui Hristos Domnul şi I-am mărturisit.
Dumnezeu şi omul împreună. Căci aceasta învaţă sensul unităţii, dar să vorbească despre particularitate.
Nu ne vom opri natural. Căci nici Cuvântul lui Dumnezeu nu a fost făcut carne, nici om.
Când a încetat să mai fie ceea ce era, el nu a fost transformat într-o natură divină. Deci suntem
Ne închinăm Domnului Hristos, recunoscând în El diferența ambelor naturi.



Protejarea Cyril

Dar noi, soţul excelent, obişnuiam să credem în cel mai bun şi mai adevărat, aplicând o delicatesă
Cunoaşterea şi înţelegerea acestui mister, conform
În Sfintele Scripturi şi în Sfintele Părinţi, explicăm că
Omul este primit de Cuvântul lui Dumnezeu şi este ataşat de el prin intermediul unor relaţii externe.
Ştim că El este un om şi că El este un om.
Cei care îndrăznesc să cheme un om acceptat şi declarat,
Îl venerăm pe Fiul lui Dumnezeu ca fiind special. Dacă El este Dumnezeu şi om împreună, şi
Închinarea la El este una, fără să i se închine, fără să i se închine, fără să i se închine lui Dumnezeu.
Trebuie să credem că Immanuel este un om simplu ca noi, doar prin har.
El este părtaş al gloriei divine; dar el trebuie să mărturisească că el este Dumnezeu în carne pentru noi,
El a devenit om, nu prin schimbarea naturii, ci prin înstrăinarea sine de ea sau prin schimbarea el însuși.
Doar prin construirea unităţii.

Anatematismul 9

Cine spune că singurul Domn Isus Hristos este glorificat de Duhul, în sensul că
Prin el a folosit ca o putere străină şi a primit de la el puterea de a cuceri spiritele necurate.
ca să facă semne divine în oameni, şi să nu se închine cu Duhul Său,
Cine? A făcut miracole, să fie anatemă.

Obiecţia lui Theodorite

Este evident că el s - a angajat să - i anatematizeze nu numai pe cei care sunt acum pioşi.
Cei care gândesc, dar cei care sunt în timpuri străvechi, sunt vestitorii adevărului.
Evanghelişti, faţa sfinţilor apostoli şi arhanghelul Gabriel. Pentru că el a fost primul care a declarat că
Hristos, care apare în trup, se naşte din Duhul Sfânt, şi aşa înainte de concepţie,
Şi după concepţie, l-a învăţat pe Iosif. La întrebarea lui Mary, "Ce va fi asta, nu știu ideea unui om?"
El a zis: ,,Duhul Sfînt va veni peste voi, şi puterea Celui Preaînalt vă va umbri; tot aşa, lucrul născut este sfînt. "
El va fi numit Fiul lui Dumnezeu (Luca 1:35-36). El i -a zis lui Iosif: ,,Nu te teme s'o primeşti pe Maria, nevasta ta. " 
Cel născut în ea mănâncă din Duhul Sfânt (Matei 1:20). Evangelist: Logodit cu o fostă mamă
Maria Sa Iosif, care a fost găsită în pântece de Duhul Sfânt (18). Şi Domnul însuşi a venit
La sinagoga evreiască şi luând cartea profetului Isaia, când a citit locul unde
Duhul Domnului este peste mine, şi el l-a adăugat pentru ungerea mea, şi aşa mai departe: Astăzi se va împlini.
Acest verset este în urechea ta (Luca 4:21). Şi binecuvântatul Petru în conversaţie cu evreii.
Isus, care este din Nazaret, este uns de Dumnezeu cu Duhul Sfânt.
10:38). Isaia a profeţit cu mult timp în urmă că un toiag va ieşi din rădăcina lui Isai, şi culoarea lui
Şi Duhul lui Dumnezeu, Duhul înţelepciunii şi înţelegerii, Duhul Sfaturilor şi
Fortăreaţa, Duhul cunoştinţei şi Vegherii; şi Duhul fricii de Dumnezeu îl va umple (Isaia 11:1-3); şi iarăşi:
Fiul meu Iacove, îl voi primi, şi îl voi accepta. Alesul Meu Israel, sufletul Meu Îl va primi, Dă Duhul Meu.
Curtea de Limbi va anunţa (12, 1). Aceasta este mărturia evanghelistului din cartea sa. Şi el însuşi.
Domnul zice Iudeilor kn Evanghelie: ,,Dacq voi izgoni demoni cu degetul lui Dumnezeu, voi knyelege. " 
Împărăţia lui Dumnezeu este a ta (Luca 11:20); şi Ioan, care m-a trimis să beau apă, acel cuvânt pe care l-am rostit.
Vezi cum Duhul coboară şi locuieşte peste el, adică îl boteză cu Duhul Sfânt.
1:33). Astfel, acest elev subtil al dogmelor sacre nu este numai profeţii.



Apostolii, nu un arhanghel Gabriel anatematizeaza, dar extinde blasfemie la
Salvatorul tuturor. Noi am arătat că Domnul Însuși, după ce a spus: Duhul Domnului este peste mine.
Dar, din pricina Lui, am zis: ,,Astăzi, această Scriptură se va împlini în urechea ta. "
El spune că scoate demoni despre Duhul Sfânt, când unii spun că îi aruncă afară.
Prin puterea lui Belzebut. Noi nu spunem că Dumnezeu este Cuvântul, esențial și co-etern Tatălui.
format (în pântecul Mariei) și unit de Duhul Sfânt, dar că în ultimele zile a luat
natura umană. Dacă Duhul îi aparţine Fiului, dacă spune:
Duhul este unul cu El şi vine de la Tatăl, aşa că îl mărturisim cu El.
şi primit ca un cuvânt pios. El spune că El este de la Fiul şi prin Fiul.
Noi respingem acest lucru ca fiind blasfemator şi nelegiuit. Căci noi credem în cuvintele Domnului: Spiritul care vine de la Tatăl.
Ioan 15:26 şi cuvintele asemănătoare ale Sf. Pavel: Noi nu suntem spiritul acestei lumi pentru a primi,
Dar Duhul care este al lui Dumnezeu (1 Cor 2:12).

Protejarea Cyril

Am spus deja că puterea capitolelor (XII) răstoarnă atât vorbe goale cât și blasfemie în cele mai înalte
Grade de sfidare a cuvintelor lui Nestorius. Cât despre cuvintele Duhului Sfânt,
I-a dat lui Cristos o astfel de glorie, care L-a făcut teribil demonilor, care I-au dat o astfel de glorie.
Înălțare la cer 
Noi, omul de rând, trebuie să fie declarată anatema, nu împotriva celor care
Isus este numit glorificat de Duhul Sfânt, adică făcut de om prin Cuvântul lui Dumnezeu.
Dar naraţiunea celor care spun fără ruşine că prin Duhul a folosit ca pe un străin.
Cu forţa. Amintiți-vă ce a spus despre Duhul Sfânt: El mă va glorifica (Ioan 16:14). Ştiu.
Prin acţiunea Duhului Sfânt A călcat în picioare forţele rele şi necurate, dar nu aşa vorbim despre ele.
El, ca unul dintre sfinţi, care foloseşte puterea Duhului Sfânt, este complet străin.
pentru el. Căci Duhul a fost şi este al Lui, aşa cum este fără îndoială Tatăl. Şi asta va explica destul de bine.
Pavel a zis: ,,Dar cei ce sînt în trup nu pot fi plăcuţi lui Dumnezeu, nu poţi. " 
Dar să aveţi în trup, dar în Dus, Duhul lui Dumnezeu locuieşte în voi; dar cine nu este Duhul lui Hristos?
Pentru a avea, aceasta este de a transporta Ego (Romani 8:8, 9). Duhul Sfânt pleacă, după cuvântul Mântuitorului, de la Dumnezeu Tatăl, dar

Nu este străin de Fiul, căci Fiul are tot Tatăl. El însuşi a învăţat asta, vorbind despre Duhul Sfânt:
Tatăl este esenţa mea; de aceea el va primi de la mine şi vă va face fericiţi.
16:15). Astfel Duhul Sfânt l-a glorificat pe Isus făcând lucruri minunate; cuţitul l-a glorificat ca pe Duhul Său.
Nu ca o putere extraterestră, iar Duhul este cu atât mai perfect că este mărturisit ca Dumnezeu. Deci nu suntem.
Ei nu au hulit pe sfinţii îngeri sau pe profeţi, aşa cum şi - a făcut el datoria de a spune.
Cineva care doar dă vina şi ştie. Ca scopul de el și complicii săi este de a împărtăși același
Hristos pe doi și cheamă-L glorificat și încântat să acționeze, și acest lucru (Spirit)
Ei sunt glorificaţi şi încântaţi de acţiune; atunci dispreţuiesc orice lucru pios.
Ei sunt cei care sunt distraşi de gândurile lor. Prin urmare, de
Acest calomniator a spus: "El a fost primul care a proclamat că cel care
În carne, Hristos, este născut din Duhul Sfânt. Astfel singurul Hristos care este în carne,
Apoi un alt Cristos special, Cuvântul Tatălui! Unde este unitatea? Şi ce?
Este util să gândim şi să predicăm că cei doi Cristos, separaţi şi speciali, sunt unul.
De la altcineva? Din acest motiv ei au pus pe masca de evlavie, spunând că Hristos
Unu, care îi reprezintă pe cei doi, să audă de la noi:
Veţi avea un templu pe ambele forme (3 Samuel 18:21). Este mai bine să mergi drept, având credinţă dreaptă şi fermă,
De nezdruncinat de înţelepciunea fără sens.



Anatematism 10th

Scriptura spune că Hristos a fost marele nostru preot şi mijlocitor.
Noi credem că El S-a adus pentru noi în parfumul plăcut al lui Dumnezeu şi al Tatălui. Deci, dacă cineva.
El spune că marele nostru preot şi mijlocitor nu a fost Dumnezeu însuşi Cuvântul, când a devenit carne.
Este ca un om ca noi, dar ca un om diferit de El, un om coborât din
Sau cine spune că s-a oferit pentru el, şi nu numai pentru noi?
Nu ştia ce face, dar nu ştia ce face.

Obiecţia lui Theodorite

Natura imuabilă nu a devenit natura cărnii, ci a acceptat natura umană.
natura și l-au pus deasupra marilor preoți generali, așa cum Binecuvântatul Pavel învață:
Marele preot, de la un om acceptabil, căci oamenii sunt repartizaţi la slujbe, chiar şi lui Dumnezeu, da
Şi aduc daruri şi sacrificii pentru păcate, suferind pentru ignoranţi şi ignoranţi.
Cei care înşeală şi cei slabi, şi pentru asta trebuie să mănânc ca
De asemenea, vă veţi aduce pentru păcatele voastre (Evrei 5:1, 2:3). Şi puţin mai jos ca să explic.
El spune: Ca Aaron, Taco şi Cristos (v. 4:5). Apoi arată slăbiciunea celor percepuţi
El a zis: ,,În zilele cărnii Lui, roagă-te şi roagă-te celor ce -L pot salva. " 
moartea, cu un strigăt puternic şi cu lacrimi aduse, şi a fost auzită din respect,
Fiul este mai mare şi mai mare decât acestea, oricât de mult ar suferi el, decît ascultarea; şi a fost gata pentru toţi.
Pentru cei ce -L aud este vinovat de mîntuirea vecinică; marele preot este chemat de Dumnezeu.
Melchizedekoff (articolele 7, 8, 9, 10). Cine este cel care este împlinit prin fapte de virtute, nu prin virtute?
Natura? Cine a descoperit această ascultare fără să ştie până când a experimentat-o? Cine a trăit în
Cu un strigăt puternic şi cu lacrimi, el a adus rugăciunea, nu având puterea de a se salva, ci
El s - a rugat celui care îl putea salva şi i - a cerut eliberarea din moarte. - Nu Cuvântul lui Dumnezeu, care
Nemuritor, nemilos, necorporal, a cărui amintire, potrivit profetului, este bucuria şi bucuria.
libertate de lacrimi. Căci el însuşi a şters o lacrimă de pe fiecare faţă. Profetul!
A fost bucuros (Psalm 76:4). Îi încoronează pe cei care trăiesc prin credinţă, ştie totul înainte să-l primească.
Fiinţa are tot ce are Tatăl, şi este imaginea imuabilă a Tatălui, în El reprezintă
Tată. Dar aceasta este ceea ce El a primit din sămânţa lui David, ceea ce este muritor, este supus suferinţei.
Moartea tremură, deși ea însăși a distrus mai târziu puterea morții din cauza unității de
Iată ce s'a întîmplat cu toată neprihănirea, şi a zis lui Ioan: ,,Lăsaţi -l! "
Acum este potrivit pentru noi să împlinim toată dreptatea (Matei 3:15). Are numele unui preot.
El este îmbrăcat în slăbiciunea naturii noastre şi nu este Cuvântul atotputernic al lui Dumnezeu.
De ce Binecuvântatul Pavel spune un pic mai devreme: Nu Imamii nu sunt puternici.
Slăbiciunea noastră este să suferim, dar ea este ispitită în toate privinţele pentru asemănarea păcatului (Evrei 4:15).
O natură luată de la noi şi de la noi, care, cunoscând nici un păcat, a îndurat tentaţiile noastre.
Suferinţa, nu cea care a acceptat-o pentru salvarea noastră. Dar la începutul acestui capitol apostolul
El predă din nou următoarele: Înţelegeţi mesagerul şi sfântul mărturisirii noastre Iisus.
Cristos este credincios Celui ce L-a făcut pe El şi al meu în toată casa Lui (Evrei 3:1, 2). Nimeni.
El nu spune că creaţia este necreată, necreată şi un legământ cu Tatăl.
Cuvkntul lui Dumnezeu, dar cq El este Cel ce se pogoarq din sqmknya lui David, wi nu are nici o parte din ea.
El a devenit sfântul nostru şi sacrificiul nostru, după ce s-a adus pentru trecere, şi deja cărând în el însuşi.
Cuvântul lui Dumnezeu este de la Dumnezeu, unit şi inseparabil.



Protejarea Cyril

Profetul Ieremia, plin de întristare, a vorbit Israelului, care a insultat şi
Oricine va da apă la capul meu, şi va pieptene fântâna mea de lacrimi, şi va plânge
Zi şi noapte, pentru fiica ucisă a poporului meu (Ieremia 9:1). Cred că aceste cuvinte nu se aplică
Doar Israel, dar şi cei care s-au împotrivit.
Gura lui Hristos; ei sunt împăcători, ei înşişi îşi plac, slava nu tremură blasfemator (2 Petru 2:10), ca
E scris. Într-adevăr, cei care merită să plângă şi să plângă sunt cei care, din mare nebunie, au lăsat în urmă.
Calea dreaptă şi impecabilă a pietăţii în Hristos, ei aleg căi rele şi distorsionează.
Frumuseţea adevărului prin ficţiunile corupte ale simţurilor. Aşa că lăsaţi-i pe cei dragi să asculte.
Să gândeşti ceea ce este dispreţuit de toţi: el este amăgit, necunoscând Scriptura (Mt 22:29).
Marele mister al întrupării. Căci Scripturile inspirate ne învaţă că
Immanuel e făcut de om. Dumnezeu care a fost părtaş la carne şi sânge, aşa cum suntem şi noi.
Se spune că este Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, şi că a devenit carne, adică om, fără
modificarea sau modificarea, dar prin puterea combinaţiei inefabile. Şi aşa spunem noi, unu.
Doamne Isus Hristos, o singură credinţă şi un singur botez. Cei care s-au abătut de la Adevăr
Ei sunt indignaţi de dogmele lor şi de mintea lor nepoliticoasă şi arogantă împotriva Sfintelor Scripturi.
Ei recunosc doar că sunt buni, spun că omul este perceput de Dumnezeu.
Aşa cum a spus unul dintre sfinţii profeţi, nu vă temeţi de profet. 
fiul să prorocească, dar păstorul să fie şi să tundă fese; şi Domnul să mă cînte din oi (Amos 7:14-15).
Aşa cum a spus David, 
dispoziţie interioară sau afinitate spirituală, care constă în har, har,
Aşa cum noi înşine suntem uniţi cu Domnul, spiritul este unul cu Domnul 1 Cor.
6:17). Dar Dumnezeu nu a devenit om atât de mult, nici nu a luat parte la aşa ceva din carne şi sânge ca noi.
Omenirea este mai strâns legată de el însuşi, şi nu în niciun alt fel, ci numai aşa cum spun profeţii.
Apostoli şi toţi ceilalţi sfinţi. Sau crezi că Sfântul Pavel înşeală sfinţirea prin
Credinta, foarte clar vorbind de singurul Begotten: Căci omul acesta este bogat din pricina sărăciei voastre (2 Corinteni 8:9)? Nu!
Adevărul este dezvăluit de adevăr. Dar cine e bogat şi cum se simte?
Sărăcit? De asemenea, ne întrebăm, dacă omul este perceput de Dumnezeu, cum se pun ei să gândească.
Şi spune, cum devin cei percepuţi săraci, cei împodobiţi?
O bogăţie naturală mai mare? Pentru glorificat! Dacă nu e adevărat, o vor distruge.
Percepţia ca ceva care aduce umanitatea într-o stare din ce în ce mai proastă. Dar gândeşte-te
E ridicol. Prin urmare, cel care este primit nu este sărac. Rămâne de spus că cel care
Suntem la fel de bogaţi ca Dumnezeu şi săraci ca şi noi. Cum ai sărăcit? Deveni.
Trebuie să gândeşti pentru că este necesar. Neschimbabil prin natura nu este
A devenit natura cărnii, lăsându-şi-o pe a lui. Pentru că el este ceea ce a fost, adică, Dumnezeu. Bine.
unde vedem presupunerea sărăciei. Este pentru că El a luat ceva ca noi
Te-ai pus să vorbeşti bufonii răutăţii lui Nestoriev? Şi ceea ce este sărăcire şi epuizare în asta
Unul care a vrut să onoreze un om ca noi? Dumnezeul tuturor nu este umilit.
prin bine. Cum ai sărăcit? Că fiind Dumnezeu şi Fiul lui Dumnezeu Tatăl,
S-a născut în carnea seminţei lui David, luând forma sclaviei, adică a umanităţii.
- Cel care era sub forma lui Dumnezeu şi a Tatălui, în care şi prin care sunt create toate lucrurile.
Dar fiind un om, el nu este rușine de umanitate. Căci cine nu a urât să devină
Ca om ca noi, îi va fi ruşine de ceea ce ar fi putut face.
Ca noi pentru noi? Dacă vom îndepărta relațiile umane și nume de la El,
Nu ne vom deosebi în nici un fel de cei care, dacă ar putea fi
Ei îndepărtează carnea de la El şi tăgăduiesc versetele.



mântuirea lumii, speranţă, înviere. Dar poate cineva va spune că
Este nedemn și umilitor pentru Dumnezeu să verse lacrimi, să se teamă de moarte, pentru a evita cupa.
Să fii mare preot? Vă voi spune că acest lucru în sine este incompatibil cu
Dumnezeu este slava şi slava, dar în aceasta vedem sărăcirea.
pe care a dus-o voluntar pentru noi. Dacă umilinţa pare atât de importantă pentru tine
Trebuie să fii cu atât mai uimit de iubirea divină pentru tine. Ce spui?
A făcut-o voluntar pentru tine. El a vărsat lacrimi pe oameni.
pentru a preveni lacrimile tale. Provident suferind carnea, temporar
Îi era frică să ne facă mai curajoşi. Evitat castron la
Crucea a denunţat răutatea evreilor. El este numit slab, dar pentru omenire, că prin el te
A încetat să mai fie slab. El a oferit rugăciuni şi rugăciuni pentru a - l face pe Tatăl vostru să audă.
Rugăciuni. El a dormit ca să te înveţe să te trezeşti în ispită şi să fii mai sârguincios în rugăciune.
El a răspuns: "Nu este posibil să avem o oră?
Mergi cu mine? Păzește și roagă-te, ca nu cumva să intri în atac (Matei 26:40-41). Afişez afaceri.
Locuinţa lui sfântă pe pământ, el însuşi a asimilat infirmităţile omenirii. Pentru
Ce? ca ei să creadă că El a fost cu adevărat om, deşi El a fost ceea ce a fost.
Adică, Doamne. Dar nu ştiu cum cei care pretind că cred într-unul
Hristos, Fiul şi Domnul, Dumnezeu şi omul, nu vor să numească Cuvântul născut din Tatăl.
Era un sfânt şi un mesager al mărturisirii noastre când a devenit bărbat, dar ei spun:
El este ca un alt om chemat pentru aceasta din sămânţa lui David.
Poate, de teamă că, după ce au respins învăţăturile perverse ale lui Nestorius, ei nu vor fi supuşi
suspiciunea de gândire de dreapta. Căci el (Nestorius) a spus astfel: El a devenit fidel lui Dumnezeu.
El a devenit mare preot; de aceea, el nu era din veacuri mare preot, care era mic.
Încetul cu încetul s-a ridicat la demnitatea marelui preot. Apoi, gândindu-mă să confirm adevărul.
El vorbește despre adevăr, și el spune: Este fiul lui Dumnezeu.
El este puternic în duh, plin de înţelepciune, şi harul lui Dumnezeu să fie peste el (Luca 2:40).
Fraţii trebuie să aibă milă în toate lucrurile, ca marele preot să fie îndurător şi credincios.
(Evrei 2:17). Un imitator zelos al urâciunii sale, acest excelent Theodorit nu este ruşinat.
Pentru a spune, El a luat natura umană și a ridicat căderea sa de comun acord. 
După cum spune divinul Pavel, fiecare mare preot este de la om.
Poporul lui Dumnezeu este în slujba lui Dumnezeu şi oferă daruri şi jertfe.
Cei neştiutori, rătăciţi şi neştiutori sunt şi ei mai slabi.
El este obligat să mănânce, şi din acest motiv trebuie să mănânce ca şi cum ar fi despre oameni, aşa că aduceţi-l pe el însuşi pentru păcatele sale.

(Evrei 5:1, 2.3) Dar spune-mi dacă te temi de imaginea de sfânt în Mântuitorul nostru.
Iisus Hristos? Spui că este indecent ca Cuvântul lui Dumnezeu să practice
Salvare? Luați imaginea, negați bărbăția Cuvântului, din cauza căruia
Se numeşte Marele Preot. Crezi că este sacru pentru Tatăl, ca
Cu un alt Dumnezeu superior? Ai aflat că el sacrifică după obiceiul celor care
Ei sunt aleşi de la om şi pot suferi pe cei ignoranţi şi pe cei rătăciţi.
Eşti acoperit de infirmitate? N-ai observat că El cere tuturor oamenilor un sacrificiu pentru El însuşi şi pentru Sfinţia Sa?
Spiritul credinţei sau mărturisirea credinţei? Crezi că e natura umană?
Cereţi credinţă de la cei care s-au sacrificat pentru parfumul spiritului?
Iată esenţa lui Dumnezeu într-un alt mod, deşi se spune că El lucrează cu sfinţenie în treburile oamenilor.
Mântuire. Căci el stă cu Dumnezeu şi cu Tatăl, şi este perfect pe scaunul muntelui. Tu.
Confuzia omului? Şi harul lui Dumnezeu nu te eliberează de această confuzie? Nu.
Eşti de acord să vezi că Immanuel este Dumnezeu şi om, dar fără ruşine şi încăpăţânat.
În timp ce hoinăreşti în toată răutatea, spui că sunt perfecţionate în virtutea muncii.



Puţin câte puţin se ridică la demnitatea înaltei preoţii. Dacă este atât de mare, cum poate fi
Eşti epuizat şi sărac? Dacă e perfect în virtute, e perfect.
Tot ce este imperfect este rău; şi ce este rău este rău.
- Păcat. Cum este scris despre El că El nu a comis păcat (1 Petru 2:22)? Da?
Vrei să vorbim despre ceea ce este subordonat? Cine spune: "Trimisul!"
Preoţia? Cine a atins perfecţiunea în virtute prin muncă şi nu prin natură perfectă? Cine în
A învăţat el să se supună şi nu ştia dinainte? Care a trăit în venerație, cu plâns
S-a rugat cu lacrimi şi fără puterea de a se salva, a cerut-o.
Cine-l poate salva de la moarte? O voce îndrăzneaţă şi fără lege! Ce lacrimi va face
Să spele păcatele celor care şi-au dat datoria de a gândi aşa? Dacă o faci.
Unity, cum de nu ştii ce ţi s-a spus despre omul făcut de Dumnezeu?
El s-a umilit în tine şi tu vei exclama cu bună ştiinţă: Milostivule, Doamne, nu fi.
Aceasta este pentru tine (Matei 16:22). Atunci vei auzi cuvintele, Vino după mine, Satana. 
(articolul 23). Dar, la sfârşitul cuvintelor sale, el spune: "De aceea acesta este lucrul seminţei lui David. 
Marele Preot, care poartă în el Cuvântul unit şi nedespărţit,
Vine de la Tatăl. Cum spui că Cuvântul lui Dumnezeu este atașat
Descendent din sămânţa lui David, dacă atribuiţi preoţia înaltă unui lucru care s-a întâmplat.
Sămânţa lui David? Dacă unitatea este adevărată, nu sunt doi, ci unul Cristos şi unul.
Amândoi. Deci, în mod clar ei pretind a pretinde unitate prin înșelăciune minți simple.
Și ei recunosc conexiunea externă, conexiunea de locuire, care este, de asemenea, inerentă în noi care au făcut prin
Spiritul împărtăşeşte natura Sa divină. Să ne abatem atenţia de la nebunia lor.
Să ne îndreptăm spre dreapta şi spre credinţa nevătămată, spre statutele evanghelice şi apostolice.

Anatematismul 11

Cine nu mărturisește carnea Domnului ca fiind dătătoare de viață și a lui însuși?
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, dar aparţinând aşa cum a fost altcuiva în afară de El şi unită.
El este singurul cu dreptate, nu cu dreptate.
El mărturisește, așa cum am spus, carnea lui dătătoare de viață, pentru că a devenit Cuvântul potrivit.
Cine poate da viaţă tuturor: să fie anatemă.

Obiecţia lui Theodorite

Cred că pare să-i pese de adevăr cu scopul de a acoperi
Falsitatea opiniei lor nu pare să predice la fel cum predică ereticii. Dar...
Nimic nu este mai puternic decât adevărul, care risipeşte cu razele sale întunericul amăgirii.
Dacă suntem luminaţi de acest adevăr, vom dezvălui falsitatea credinţei sale. În primul rând, el nu a făcut-o.
El menţionează că carnea este inteligentă şi nu mărturiseşte că percepţia este un om.
perfect; dar, urmând învăţăturile lui Apollinaris, îi spune întotdeauna doar carne; în al doilea rând, el
El răspândește în discursurile sale ideea de confuzie, doar cu alte cuvinte, și în mod clar spune că
Carnea lui Dumnezeu este neînsufleţită. Cine, spune el, învaţă că trupul Domnului nu este potrivit Cuvântului?
Dumnezeu Tatăl, dar să existe un alt anatema în afară de El. De aici reiese că nu este
El mărturiseşte că Cuvântul a primit sufletul, dar numai carnea, în loc de suflet a servit în acest scop.
Cuvântul însuşi. Noi numim carnea Domnului atât dătătoare de viaţă, cât şi vie şi raţională.
Dar puterea unirii cu ea a naturii divine care dă viaţă. Şi recunoaşte în captivitate.
Separarea celor două naturi atunci când vorbeşte despre carne şi Cuvântul lui Dumnezeu, şi carnea o numeşte a ei.
Cuvântul lui Dumnezeu nu este făcut carne, ci are carne.



Natura acceptată, şi prin unitate o face datoare de viaţă.

Protejarea Cyril

Cei care au căzut din ignoranţă din învăţăturile drepte şi adevărate şi aproape spun:
Eu mint nădejdea noastră cu minciună, şi noi suntem acoperiţi de minciună (Isaia 28:15), ei predică în nesăbuit,
Uitând sugestiile Scripturii divine, care spune: Judecă dreptatea (Zecaria 7:9) şi
Din nou, nu va fi nici o mărturie despre minciuni fără pedeapsă (Proverbele 19:5). Trupul Sfânt al Mântuitorului nostru Hristos
Noi o numim datoare de viaţă, pentru că nu este doar ca noi.
Pentru omul obişnuit, dar pentru Cuvântul care dă viaţă,
E ca şi cum unul dintre noi ar numi corpurile noastre ale noastre. Dar asta e bună.
Soțul, fără a uita nici un fel de răutate împotriva noastră, deși sunt de acord cu ceea ce am spus,
Dar el îmi impune ruşinea ereziei Apollinarius, şi nu îi este ruşine să spună că sunt sub
Cu alte cuvinte, ascund eroarea de amestecare sau fuzionare şi afirm că nu
Carne animată unită cu Cuvântul. Dar, un soţ excelent, cineva va spune,
Este corect ca şi tu să faci o crimă împotriva binecuvântatului evanghelist Ioan?
El spune: Cuvântul este carne (Ioan 1:14). De asemenea, vă grăbiţi să-i spuneţi:
El nu menţionează sufletul raţional, iar carnea Domnului cheamă neînsufleţirea. Dacă cuvântul...
Cuvintele lui Hristos, Mântuitorul tuturor: Amin, amin, îţi spun, dacă nu iei carnea.

Carnea mea, şi bea sângele meu, locuieşte în mine, şi Az în el (v. 50); şi din nou, pâinea, a ei.
Eu vă voi da pluta mea, vă voi da pentru viața lumii (v. 51). Acuzaţi, dacă vreţi, aceste cuvinte ale Lui!
Cqci El nu numewte numai carnea, wi nu amintewte nimic despre sufletul din ele.
rezonabil. Şi dacă ai fi înţelept şi perspicace, nu ai şti că creatura,
Sufletul şi trupul sunt uneori menţionate sub numele cărnii. Iso
Spune, Şi toată carnea va vedea salvarea lui Dumnezeu (Luca 3:6). Deci când se spune că Cuvântul a devenit
Nu știam [theodorit] că este pe deplin menționat aici despre sufletul rațional. Dar ca mine,
A spus că minte şi încearcă să calomnieze ca să arate că spune ceva.
Nu ştiam ce să spun împotriva noastră. Nu aşa gândeau părinţii. Taţii susţin că
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl a devenit om, unit cu carnea având un suflet raţional.
Conexiunea a avut loc fără fuziune și este complet lipsită de schimbare. Pentru totdeauna
Un cuvânt născut din Tatăl. Da.

Anatematismul 12

Cine nu mărturisește Cuvântul lui Dumnezeu pentru cei care au suferit carnea, răstignit carnea,
moartea trupului, şi în cele din urmă a făcut întîi născut din morţi, căci el este viaţa şi
Să fie anatema.

Obiecţia lui Theodorite

Suferinţa este caracteristică suferinţei. Dezinteresat de oportunitate
Suferă. Astfel, imaginea sclavului a suferit, adică, împreună cu imaginea lui Dumnezeu.
Va fi salvat de dragul suferinţei sale.
pentru el însuşi prin intermediul conexiunii. Astfel, nu Hristos a suferit, ci omul care a fost primit.
De la noi Cuvântul. Prin urmare, Isaia, profeţind, exclamă, Omul acesta este în plagă, şi cel care ştie dăinuie. 



boală (Isa 53:3). Şi Domnul Hristos Însuşi zice Iudeilor: ,,Acum căutaţi să mă omorâţi. "
 Nu viaţa însăşi este ucisă, ci cel care are
natura muritoare. Şi în alt loc, în timp ce îi învăţa pe evrei, Domnul a spus: Distruge bisericile.
Acest lucru, și voi ridica în trei zile (Ioan 2:19). Cel stricat este din sămânţa lui David.
Şi singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu, născut din Tatăl, l-a restabilit pe acest om distrus.
înainte de secole.

Protejarea Cyril

Natura Cuvântului lui Dumnezeu, prin mărturisire comună, este lipsită de pasiune. Cred că este evident să
Nimeni nu se va ridica împotriva Cuvântului atât de mult încât să spună că
Natura misterioasă, transcendentă şi posibilitatea de a suferi, natura este impusă asupra noastră.
Slab. Dar cum suferința ar trebui să aducă mântuire lumii, și Cuvântul născut
El nu putea suferi de Tatăl în propria sa natură; el efectuează lucrarea mântuirii cu un om mare.
arta, face din proprietate un corp care poate suferi, de ce este numit victima
carnea supusă suferinţei, fiind ea însăşi, natura divină, dincolo de suferinţă.
Astfel, el a suferit de bunăvoie pentru carne, şi este numit Salvatorul tuturor.

Aşa spune Pavel, Să guste harul lui Dumnezeu moartea pentru toţi (Evrei 2:9).
Acest lucru este dovedit şi de Sf. Petru, vorbind înţelept, voi suferi în faţa lui Cristos de dragul cărnii (1).
Petri 4:1), nu natura divină. Cum se numeşte Domnul Gloriei?
Crucificat? Cum se face că prin cine, conform Sf. Pavel (Evrei 2:10), au fost create toate lucrurile?
A fost dat de Dumnezeu Tatăl ca cap al corpului Bisericii, chiar şi întâiul născut din morţi? Prin învăţare
Suferinţa care era propria sa carne! Domnul gloriei nu poate fi
O persoană obişnuită şi exact ca noi. Dar s-ar putea spune că e de ajuns.
Scopul unirii este acela de a-l numi pe singurul Hristos şi pe Domnul suferind. Bine.
Toţi trebuie să mărturisească că Cuvântul lui Dumnezeu este Mântuitorul, care a rămas nemişcat în
Este o natură divină, dar a suferit, aşa cum spune Petru, carnea. Pentru că
Adevărata uniune a naturii a devenit proprietatea corpului, care a gustat moartea.
În caz contrar, ceea ce a pornit de la evrei în carne este Hristos și acest Dumnezeu mai presus de toate. 
Binecuvântat pentru totdeauna, Ameen (Romani 9:5)? În a cui moarte am fost botezaţi? În a cărui credinţă este învierea,
Ai o scuză? Cuvântul lui Dumnezeu, prin natura sa, nu poate muri.
viaţa însăşi. Astfel, dacă am fi botezaţi în moartea unui om obişnuit şi prin credinţa în el,
Ai o scuză? Sau mai bine, noi proclamăm moartea lui Dumnezeu.
Cel ce a suferit pentru noi Ón carne, şi care ne-a mărturisit pe fraţi, ne-am lepădat de povara păcatului? Înot.
Căci mâncaţi cu un preţ (1 Corinteni 6:20), nu cu argint sau aur, ci cu sânge cinstit ca un miel.
Imaculat şi sfânt al lui Hristos (1 Petru 1:18, 19). Şi în afară de asta, ar putea fi mai mult.
Nu este greu să depui mărturia Sfinţilor Părinţi. Dar cred că e suficient pentru
Am învăţat. Căci este scris: ,,Dă vină înţeleptului, şi cel mai înţelept va fi; spune celui neprihănit:
Şi el va adăuga Priimati (Proverbele 9:9-10).

Cyril, Arhiepiscop de Alexandria, despre Întruparea lui Dumnezeu Cuvântul

O înțelegere corectă a Scripturii divine, care distinge mințile sfinților, servește
decorarea sufletelor lor. Duhul Sfânt le deschide abisul cunoaşterii şi înţelepciunii eterne.
Iisuse. Dumnezeu, Tatăl tuturor, este glorificat de ei. 
Comori invizibile (Isaia 45:3). Eu privesc ochii minţii ca pe comorile adevăratei cunoaşteri.
Cei care arată drept şi imparţial. Pe cei care Îl cunosc pe Dumnezeu, El toarnă



Perfect şi de neînţeles pentru darurile minţii umane. Dumnezeul nostru perfect,
Domnul dă toate binecuvântările şi binecuvântările vieţii.
Iubirea şi bunătatea Lui îi cuprind pe cei care îi slujesc pur şi simplu.
o inimă ipocrită. De aceea toţi cei ce sînt obişnuiţi cu adevărata înţelepciune, să vină la Hristos,
Pentru sursa eternă (înțelepciunea, auzind vocea Evangheliei: oricine însetează, să vină).
pentru mine şi băuturi (Ioan 7:37). Neştiind dinainte misterul pioşeniei, nu ar trebui să fie nesăbuit.
Descoperiţi şi discutaţi despre Hristos. Cei care înşeală şi înşeală inimile celor care aud
Ei spun că Cuvântul lui Dumnezeu, după ce a primit carnea omului, a trecut prin Sfânta Fecioară.
Omul a fost creat de Cuvântul lui Dumnezeu. Ei nu înţeleg misterele pietăţii şi umilirii.
costul construirii singurului născut. Noi, fraţii, nu suntem aşa învăţaţi. Născut dintr-un sfânt
Noi recunoaştem fecioara ca fiind Dumnezeu perfect şi omul perfect, înzestrat cu raţiune.
Ieftin. De aceea, o numim pe Sfânta Fecioară Maica lui Dumnezeu şi spunem că Dumnezeu este Cuvântul.
Nu cred, dar de fapt locuia în ea, şi că el, când avea doi sau trei ani,
Trei luni este Fiul lui Dumnezeu şi împreună Fiul omului. Caracteristici atribuite
Cuvântul lui Dumnezeu este Cuvântul Său, Cuvântul Său şi Cuvântul Său.
Suntem uniţi în El într-o singură persoană. El a fost la fel când a dormit și
Când a îmblânzit marea şi vânturile cu puterea lui, era la fel când era obosit pe drum.
Când a mers pe mare şi a trecut deşertul, conform puterii sale. Deci, fără îndoială,
Era Dumnezeu şi împreună un om. Pentru ce ar fi surprinzător dacă cineva,
Cei ca noi, înzestraţi cu putere, făceau miracole? Scripturile divine arată
Cuvântul lui Dumnezeu nu s - a diminuat în imaginaţie sau în modul imaginar, ci în realitate. Prin
Profeţii şi apostolii ne-au arătat clar că El este Dumnezeu şi omul împreună. Deci, aici vom merge.
Creaţia lui Dumnezeu, Nașterea lui, Asemănarea lui cu noi în toate lucrurile, Suferinţa lui,
El predica în întuneric şi umbră, înviat şi înălţat la cer.
Nepotrivit, după ce a luat carne de la Maria, determină să fie închis în uterul virgin.
Nelimitat, conţinut de carne. De neschimbat, presupune imaginea umană.
El suferă pentru noi şi pentru noi cu carnea lui. inseparabile de Dumnezeu şi
Devino-ţi Tatăl de pe pământ, potrivit Scripturilor, şi trăieşte cu oamenii (Baruch 3:38). De neatins.
El este trezit cu o suliţă de la cei răi. Neemoţional, poartă de bunăvoie crucea pentru noi.
Lumina nemuritoare, supusă morţii crucii. Cel dintâi în sânul Tatălui, nu este
Urcă cu carnea ta în cer. Cei care spun că Dumnezeu a rostit Cuvântul.
un om ca noi, fără să fie cu el un Fiu hipostasic, activ şi viu,
Sfântul Sinod, care era în Efes, respinge formele de dezvoltare economică, trăind într-un mod uman,

Aceeaşi dezbatere

Întrebare. De ce se potrivea Dumnezeu incompatibil în uterul virgin? - Răspunde. Pentru că el
El a fost bucuros să răscumpere rasa muritorilor şi să-i conducă din sclavia spre libertate.

Întrebare. De ce a fost născută soţia lui? - Răspunde. Din moment ce toți oamenii
Ei au fost blestemaţi, căci au fost sub stăpânirea păcatului. El a pătruns în începuturile noastre.
natura de a sfinţi naşterea oamenilor şi pântecele însuşi.

Întrebare. De ce a locuit Cuvântul lui Dumnezeu în mijlocul oamenilor?
A devenit om? - Răspunde. Cuvântul lui Dumnezeu a fost plăcut să trăiască uman şi
Noi vom fi asemănaţi cu El în toate, afară de păcat, căci El a fost mulţumit să salveze omenirea.

Întrebare. Cum îndrăzneşti să asimilezi somnul, oboseala, crucea,
Foamea şi toate celelalte lucruri care sunt supuse descompunerii? - Răspunde. Te rog să ai grijă.
calomnie. Am spus deja că Cuvântul lui Dumnezeu, conform tradiţiei Scripturilor, era îmbrăcat în carne pasională.



Și conectat la ea. După ce a apărut în această carne, Dumnezeu Cuvântul şi Fiul lui Dumnezeu au îndurat munca, somnul şi toate lucrurile.

om, cu excepţia păcatului. Nu a suferit corupţie pentru că era nevătămat şi
Cuvântul lui Dumnezeu dătător de viaţă este mai presus de corupţie şi distrugere, dar scopul Lui a fost de a elibera rasa umană.
de la moarte. După părerea mea, este imposibil să reproşezi regelui dacă doreşte să-l salveze pe al lui.
proprietate, îmbrăcată în haine de sclav. Cine îndrăzneşte să-L reproşeze pe cel care este
Liber în natura sa, nu a ezitat el să devină om şi să trăiască printre noi?
Acceptaţi bunăvoinţa Tatălui care ne-a dat propriul Său Fiu. Nu explora, te rog.
Acest caz. Ea nu are nevoie de înţelepciune păgână şi de sentimente lumeşti, ci este străină la ambele.
Binecuvîntat eşti tu, Sione Var Iona, Domnul a zis lui Petru: ,,Căci nu-ţi vei arăta carne şi sînge, ci Tatăl. "
Sunt în ceruri (Matei 16:15). Venirea Fiului lui Dumnezeu este un dar din cer.

Întrebare. Cum este Dumnezeu, Creatorul tuturor lucrurilor, Cuvântul, inviolabil, invizibil?
Neschimbabil, nelegat, a îndurat crucea şi moartea pe un copac obişnuit? - Răspunde.
Crucea şi moartea au îndurat prin carnea lui Dumnezeu Cuvântul pentru a ne elibera de moarte şi moarte.
corupţie. Şi-a pus sufletul pentru noi, nu al altcuiva. Această conexiune este inexplicabilă. Iso
El spune că regiunea Imamului îmi dă sufletul, iar regiunea Imamului Paki îl primeşte pe Yu.
10:18). Sufletul său tinde să cântărească, să întristeze, să se despartă de trup, precum şi de carne.
Este tentant să oboseşti, să fii crucificat, înviat, să urci pe munte. Totul e la fel.
Inseparabil de El ca Dumnezeu. Sufletul şi trupul sunt inseparabile de Dumnezeu.

Întrebare. Cum a fost înviat Cuvântul Atotputernic al Tatălui şi inexorabilul vinovat
Frustrare? - Răspunde. Cuvântul lui Dumnezeu nu a fost distrus. Cu mult timp în urmă, profetul a proclamat
Hristos: Nu lăsa ca călugărul tău să vadă descompunerea (Psalmul 15:10). Fiul lui Dumnezeu a îndurat
Suferință voluntară, care conține în El imensitatea Tatălui, și înapoi conținutul Său.
În timp ce se afla în sânul Tatălui, El a fost conţinut inexplicabil în propria sa carne. A treia.
Ziua în care Fiul lui Dumnezeu, după distrugerea iadului, a venit la viaţă şi ne-a apărut în carnea lui, eliberându-ne de moarte.
şi corupţie. Deci suferinţa lui Dumnezeu, învierea, înălţarea şi în cele din urmă asemănarea cu noi în toate lucrurile,
În afară de păcat, nu erau false, ci adevărate. Să fie cu Tatăl şi cu Duhul Sfânt.
glorie, acum şi mereu. Amin.

Definițiile Episcopilor la Consiliul de la Niceea privind Întruparea lui Dumnezeu
Cuvintele Fiului Tatălui şi expunerea acestui Consiliu împotriva lui Pavel din Samosat

Noi mărturisim Domnul nostru Isus Hristos, născut din Tatăl înainte de vârstele.
şi în zilele din urmă născute din Fecioară după trup; o persoană formată din cel ceresc
Dumnezeu şi carnea omului şi ca un singur om; Dumnezeu perfect şi perfect.
Dumnezeul perfect cu trupul, dar nu potrivit trupului lui Dumnezeu; omul perfect cu trupul lui Dumnezeu.
Dumnezeu nu este o ființă umană, dar o ființă umană nu este o ființă umană.
Cel care se închină lui Dumnezeu, dar nu se închină lui Dumnezeu.
Nu a fost creat cu trupul, dar nu în trupul celui necreat; s-a format în întregime.
El este un zeu, nu un zeu, ci un zeu.
Nu conform trupului lui Dumnezeu. El nu este o ființă umană, ci o ființă umană.
din carne, locuind cu Dumnezeu. Noi spunem că El este Dumnezeu în spirit, dar noi nu spunem că El este Dumnezeu.
Este uman în spirit. Dimpotrivă, noi predicăm că el este consubstanţial pentru oameni conform cărnii.
Noi nu predicăm că El este consubstanţial pentru Dumnezeu în carne şi oase. Ca și în spirit nu suntem consubstanțiale, așa
Dumnezeu este Unul, Unul în El şi El nu este consubstanţial în carne pentru Dumnezeu, El este consubstanțial în ea pentru noi. Cum
Noi exprimăm aceste diferențe și explicații, nu pentru a separa o persoană indivizibilă, ci pentru a
Este un semn al atributelor Cuvântului şi ale cărnii, şi nu pentru fuziunea celor separaţi; aşa că predicăm că
E vorba de o combinaţie indivizibilă.



Conversaţia lui Cyril, Arhiepiscop de Alexandria, vorbită la Efes

Cei care ascultă Sfintele Scripturi au o inimă înţeleaptă, care arde cu lumina faptelor bune.
Adevărata credinţă. Iubirea adevăratei cunoaşteri însoţeşte o asemenea viaţă. Martor clar
Mântuitorul însuşi, care îl cheamă pe Tatăl ceresc şi pe Dumnezeu, mănâncă viaţa veşnică pe care o cunosc.
Tu ai singurul Dumnezeu adevărat, iar Isus Hristos L-a trimis (Ioan 17:3). Atâta cunoaştere.
Fiul, unit cu cunoaşterea Tatălui, sub aceeaşi condiţie este cunoaşterea dătătoare de viaţă.
Doamne. Dacă unul e separat de celălalt, e imposibil să-l cunoşti pe Dumnezeu.
Isus a zis Iudeilor: ,,Nici eu, nici Tatăl meu, nu ştiu, chiar dacă mă cunoşteau. " 
L-au cunoscut repede pe tatăl meu (Ioan 8:19). Evreii credeau că părinţii lor îl vedeau pe Fiul lui Dumnezeu pe munte.
Când a coborât pe muntele Sinai sub formă de foc, ei au crezut că l-au auzit.
Moise, slujitorul sacramentelor, a fost onorat cu o surpriză specială, şi Domnul
Isus Hristos al nostru a fost dispreţuit de natura omenească, şi a zis: ,,Noi sîntem ca Moise. "
Dumnezeu spune că nu de aici vin eu (Ioan 9:29). Şi ce le-a spus Hristos: Amin,
Amin, v'am vorbit; nu ascultaţi glasul Lui, nici vedeniile Lui, nici cuvintele Lui.
Tu care locuieşti în tine, Zen, Ambasadorul său, de aceea nu veţi mânca credinţa (Ioan 5:38). Adevăr
El spune adevărul perfect. Natura lui Dumnezeu nu a fost văzută pe Muntele Sinai, ci a fost văzută.
Doar foc. Sunetul trompetelor a fost emis, fumul a crescut şi imaginile adevărului s - au format.
Adevărul însuşi. Dumnezeu coboară pe Muntele Sinai sub formă de foc. Pentru ce sub formă de foc? Intenţionat.
Pentru a le da evreilor legea, era mai convenabil ca Dumnezeu să coboare sub formă de foc, ca să poată înţelege.
Criminalii legii că se vor ocupa de foc. Binecuvântat fie Moise, aşadar, temându-se.
El obişnuia să spună: Dumnezeul nostru consumă foc (Deuteronomul 4:24). Nu au fost încă
Fum şi întuneric. Întunericul a făcut cunoscut faptul că Dumnezeu nu putea fi cunoscut, iar fumul însemna lacrimi de oameni dispuşi.
Pentru ochii corpului emană lacrimi din fum. Deci evreii nu au văzut nici o faţă.
De ce l-am văzut în Hristos? El este cea mai pură şi mai pură frumuseţe a celui născut.
Imagine şi strălucire. Deşi Cuvântul, fiind Dumnezeu, a luat carne şi sânge şi a fost numit fiu.
un corp nu fără suflet sau străin minţii, aşa cum afirmă ereticul nebun.
Apollinarius: În ciuda acestui fapt, El a fost întotdeauna Dumnezeu. Acest secret pe care l-a dezvăluit odată sfinţilor.
Poate fi văzut din multe cuvinte ale sfinţilor profeţi. Din Geneza, în parte, noi
Vedem că Fiul a fost văzut după chipul omului şi că El este numit Dumnezeu.

Cînd Binecuvîntatul Iacov a părăsit Mesopotamia, s'a grăbit să se întoarcă acasă la tatăl său,
Cele două fiice ale lui Laban, împreună cu copiii lor, i-au dus la un pârâu numit Iacov.
Aşa cum ne spune Scriptura, el şi - a lăsat copiii şi soţiile în pace şi a luptat cu el până dimineaţa.
Soţ. Văzând că nu putea fi depăşit, acest soţ şi - a atins coapsa şi l - a distrus.
Omul care a luptat împotriva lui, lasă-mă să plec, şi să se ridice înainte de răsărit. El a spus, nu te voi lăsa să pleci, dacă nu faci.
Binecuvântează-mă... Şi binecuvântează-l, Tamo. Iacov a pus locului numele, vederea lui Dumnezeu,
Căci Dumnezeu este faţă în faţă şi sufletul meu este salvat (Gen. 32:26, 29:30). O, înţelepciune demnă de sfinţi!
Patriarhul a văzut un luptător înaintea lui, şi în acelaşi timp a exclamat: Să-L vezi pe Dumnezeu faţă în faţă şi să fii salvat.
Sufletul meu. Prin revelaţia Duhului Sfânt, el a înţeles imediat misterul întrupării. Observaţi.
Următorul. Omul s'a luptat cu Iacov toată noaptea, şi cînd ziua strălucea, a zis: ,,Lasă-mă să plec. "
În zori. Ce înseamnă asta? Că Hristos luptă şi luptă împotriva celor care
Cei care sunt în întuneric și noapte au în mintea și inimile lor întunericul ignoranței.
Apoi lumina zilei începe să strălucească, ca ziua.
Hristos pune capăt luptei. Căci el este înarmat împotriva celor care au
o inimă întunecată şi întunecată, nu cei care umblă în lumină şi
Au zori spirituali. Aşadar, omule, acceptă zorii spirituali, pentru ca lumina adevărului să strălucească asupra ta.



Nu te mai lupta cu Hristos. Cel care nu cunoaşte victoria, câştigă întotdeauna. Doar născut
Cuvântul lui Dumnezeu, deşi l - a făcut pe om, nu a încetat prin natură să fie Dumnezeu. Schimbă-te.
Nu poate face asta. De aceea, potrivit Tatălui, El este Cuvântul, şi după Mama, omul este după trup. Unul este Dumnezeu.
Tatăl, dintre care toți sunt, și Domnul Isus Hristos este unul, prin care toți sunt, și Duhul Sfânt este unul.
Cine e tot. Tom va fi faimos pentru totdeauna. Amin.

Conversaţia lui Acacius, Arhiepiscop de Melitină, vorbită la Efes, în adunare
taţi

Privind la această societate luminoasă şi spirituală a Sfântului Consiliu, mă simt, iubitul meu,
Şi bucurie şi speranţă împreună. Bucurie, aşa cum eu, cel mai puţin, în această mare vastă.
Înțelepciunea trebuie să fie dat o linie ușoară de cuvinte; speranță, pentru că valuri mari
Lupta va înceta în curând şi pacea Domnului va fi restabilită în întreaga Biserică. Dacă
Cei doisprezece discipoli au strigat către Domnul şi au liniştit imediat furtuna în timp ce corabia lor era pe mare.
Suntem copleșiți de vânturi, cu atât mai mult, fără îndoială, putem spera pentru ea acum, când atât de mult
Discipolii, adunaţi în unanimitate, îl imploră pe Domnul cu vocile lor când sunt aici.
Există un conducător mare şi înţelept care nu se teme de vânturi şi furtuni.
El este destul de înţelept pentru a permite altor vâsliţi să conducă şi să-i convingă să-i ridice braţele şi nu
Domnul zice: ,Doamne, nu suntem noi de dragul tău, pentru că pierim (Marcu 4:38)?
Imediat după glasul Lui, El a spus, în ciuda sunetului valurilor aprige ale mării, să fie tăcut, opri.
Regulamentul (CE) nr. Este foarte potrivit să se bucure de starea actuală de lucruri, și de a da datorate
Slavă Domnului. Pentru furtuna, care pare să fi înviat împotriva adevărului, s-au adunat împreună
Cuvântul lui Dumnezeu este o binecuvântare pentru lume, iar lumea este o binecuvântare pentru Dumnezeu.
Acelaşi adevăr. Căci îi învăţăm pe cei care vin la noi ceea ce credem. Şi să crezi.
Noi că unul este Domnul nostru Isus Hristos, singurul Fiu născut al lui Dumnezeu, Dumnezeu Cuvântul.
de toate vârstele de la un singur Tată, şi în zilele din urmă sub forma unui sclav, unul de la un munte, unul de la unul
Ambele sunt divine și umane, deoarece acestea sunt născute în carnea noastră și
El este întrupat în pruncie, lipsit de pasiune în dumnezeire, dar a suferit de bunăvoie pentru noi carnea;
El este un sclav, dar el este un sclav, și el este un sclav.
Şi de ce o iei? pentru a te face parte din glorie. Acest lucru este dovedit de
Paul, spunând: Viaţa noastră în ceruri este şi noi îl aşteptăm pe Domnul nostru.
Isus Hristos, care transformă trupul smereniei noastre, ca să fie în conformitate cu trupul gloriei.
Al lui (Filip 3:20, 21). După ce a primit în mod voluntar trupul unui sclav și unit cu carnea, cum
A scăpat de suferința sclavului, și dacă a scăpat, de ce a luat vederea pasională a unui sclav?
Luând vederea unui sclav, el nu a renunţat la suferinţa sclavului deoarece era ascultător.
Cel care este suveran în ceruri, pe pământ a devenit ascultător. Fost Fiu al muntelui, pe pământ
A devenit băiat. Îţi voi aminti de o profeţie bine cunoscută. Binecuvântatul Isaia exclamă:
El s-a născut pentru noi, un fiu, şi ne-a dat (Isaia 9:6). Ce înseamnă că el nu a fost doar
Născut, dar dat, Soi Dan a fost. Superiorii lui sunt pe ramă. Care este tărâmul întruchipat
Cuvântul lui Dumnezeu? Biserica. Ce-i cu el? Capul bisericii. De ce poartă zona lui pe ramă?
Deci, el a pus pe ramen lui că a fost călcat în picioare. Autoritatea Lui este pe cadrul Său;
Numele marelui Lui sfat se numeşte înger. Se numeşte misterul clădirii casei. Ce?
 Doamne, Doamne, Tatăl vârstei viitoare? 
Domnul vaiului, supusul fiului vaiului, fiul unui copil, minunatul sfetnic al vaiului, fiul unui om. Doamne.
Există un om pe pământ care este chinuit, chinuit,
Crucea şi cel care suferă moartea pe ea. Cât despre vederea robului primit de Dumnezeu,
El nu a renunţat la nimic ca să ne dea o viaţă de salvare şi să ne dea fapte bune.



Meritat de această mare umilire. Eu nu resping harul lui Dumnezeu (Galateni 2:20). I
Refuz să spun ce mi-a adus. Impassionat, conectându-se cu pasiune
El nu a renunţat la suferinţă, ci a îndurat - o pentru salvarea mea. Nu sunt Fecioara.
Nu voi renunţa la ceea ce a făcut pentru ea. Dacă e decent,
Preaiubitule, să glorifici pe un rând cu altarele lui Hristos crucea ingrată care a purtat
Hristos, cu atât mai vrednic de a onora Maica lui Dumnezeu, care a acceptat Deitatea pentru o astfel de mare
Binecuvântări. Deci Sfânta Fecioară este Fecioara. Dumnezeu, născut din ea, nu a împrumutat de la ea.
Nu există începuturi ale fiinţei decât de a fi om. Deci, eretic, nu-ţi promite.
Îmi cer scuze când calomniezi o astfel de persoană, făcându-l sclav şi creatură. Nu.
lauda, evreule, ca si cum ai fi crucificat un om obisnuit. Nu pentru un om simplu a strigat cu
Binecuvântatul David este indignat împotriva acestei generaţii; ochii lor să fie întunecaţi, încă să nu fie văzuţi.
Spatele lor va scoate noroiul (Psalm 68:24). Speranţa Bisericii nu va cădea dacă şi-a dat speranţa.
Un astfel de om. Ea trebuie să aibă credinţă în Binecuvântatul Pavel, care spune: Este mai mult decât atât. 
Lupta cu omul cu fiara din Efes, pentru ce profit fac (1 Corinteni 15:32)? Nu pentru un bărbat, nu pentru un bărbat.
Binecuvântaţii apostoli şi-au pus viaţa în răni, temniţe, cutreiere, nu pentru om, nu pentru om.
Căci omul, sfinţii martiri, luptă pe toată faţa pământului, ucişi şi ucişi,
A părăsit această lume, dar pentru Domnul nostru şi Dumnezeu, care a fost înainte de toate vârstele, şi după aceea a apărut.
Pe pământ şi a trăit cu oameni, ca o oaie a fost condus la sacrificare, a crescut din nou în a treia zi, a apărut.
cincizeci de fraţi care erau împreună şi înaintea ucenicilor, S'a suit la cer,
El trebuie să vină din nou pentru a judeca vii și morți. Aceasta este credinţa noastră; pe acest pământ
Biserica noastră a fost construită, pe care porţile iadului nu o vor învinge (Matei 16:18). Oh, dacă numai a ta.
Am putut să-l laud pe cel mai sfânt Dumnezeu, căruia îi voi fi
glorie pentru totdeauna. Amin.

Conversaţia lui Theodotus, Episcop de Ankira, Told în Ziua Naşterii Mântuitorului
Isus Cristos, şi să citească în acelaşi Consiliu.

Bucuros și surprinzător este motivul pentru această sărbătoare. Bucuros, pentru că
Este sursa mântuirii generale a oamenilor; este demn de mirare, deoarece depăşeşte
legile naturii. Natura nu a cunoscut niciodată o virgină. Şi ea l-a născut, şi
A păstrat-o pe Fecioară, a făcut-o mamă şi nu a făcut rău virginităţii. Căci harul a păstrat puritatea.
O, pământ nelocuit, care a dat roade salvatoare! O, Fecioară care a întrecut Paradisul
Dulciuri! Căci Paradisul a adus un anumit fel de vegetaţie, care a venit din ţara virgină.
Dar această Fecioară este mai bună decât pământul. Ea nu a făcut pomi roditori, ci toiagul lui Isai.
Le aduce oamenilor fructe salvatoare de vieţi. Ţara aceea era virgină, şi aceasta era fecioară; dar acolo era Dumnezeu.
El a poruncit ca copacii să se nască, iar aici Creatorul însuşi conform cărnii a devenit sămânţa acestei Fecioare. Niciuna.
Pământul nu avea seminţe înainte de producerea copacilor şi nici această naştere nu viola virginitatea. Fecioară
E mai glorios decât cerul. Căci Paradisul era înaintea lui Dumnezeu o ţară cultivată, dar a dat naştere după carne.
Dumnezeu însuşi, când El a vrut să se conecteze cu natura umană. Vezi cum
Există un mister care transcende legile naturii? Vezi supranaturalul
O lucrare făcută numai de puterea lui Dumnezeu? Vezi Cuvântul născut deasupra?
Vreo veste? Căci cel născut este Cuvântul lui Dumnezeu, pentru că El nu a rupt virginitatea.
Carnea care dă naştere încetează să mai fie virgină; dar aşa cum cuvântul lui Dumnezeu s-a născut în carne, este
Ea păstrează virginitatea dezvăluindu-se în Cuvânt. Dar când auziţi Cuvântul, înţelegeţi esenţialul şi
Este Cuvântul, nu Cuvântul rostit de gură. Deci singurul Fiu născut se naşte.
Dumnezeu, numit şi Cuvântul, devenind Cuvântul, nu prin naştere, ci prin



Naşterea începutului umanităţii sale. Căci Cuvântul lui Dumnezeu era legământ înainte de veacuri.
Cine naşte, îi face plăcere să devină un om pentru om, nu o schimbare a divinului.
de natură, dar miraculos și prin voință divină, nașterea începutului umanității.
Prin urmare, atât aşa cum s-a născut omul, cât şi Dumnezeu, Cuvântul păstrează virginitatea. Pentru cuvântul nostru, când
El este născut fără a strica mintea; la fel este şi Cuvântul esenţial şi hipostatic al lui Dumnezeu, acceptând naşterea.
Nu violează virginitatea. Ceea ce se face este mai presus de legile naturii; nu coborî la aceste legi. I
Vă spun un miracol; nu recurgeţi la raţionament. Vă vorbesc despre un Dumnezeu care acceptă naşterea,
Nu începutul lui Dumnezeu. Ca Dumnezeu, El S-a născut, nu L-a născut.
Doamne. Cel care a vrut să fie ceea ce nu era, a rămas ceea ce era. El alege să se nască ca
Începutul clădirii casei. El a devenit un om fără a schimba natura divină.
lăsând atributele unei fiinţe divine. Eşti aici şi verile tale nu vor fi sărace.
101:28), spune Scriptura divină, și din nou: Tu rămâi veşnic (Baruch 3:3), arătând
Aceasta este imuabilitatea fiinţei divine. Şi Dumnezeu spune din nou, Domnul Dumnezeul tău nu este. 
Se schimbă (Malachi 3:6). Aşa că a devenit om, fără a schimba fiinţa divină.
Transformându-l într-o natură diferită. Nu ar fi fost un miracol dacă s-ar fi răzgândit.
Sigur că da. Avem multe lucruri care se schimbă, dar Dumnezeu o face.
Un miracol, pentru că fiind ceea ce era, a devenit ceea ce nu era. Arătând același lucru,
Marele Apostol a spus:  El spune, uscat, nu
Prima nu a avut timp să arate imuabilitatea naturii. Nu după chipul lui Dumnezeu.
Harul lui Dumnezeu este egal cu slava lui Dumnezeu. El spune că există un egal al lui Dumnezeu, nu ceea ce va fi.
Într-o zi. Apoi el strigă din nou, spunând: Dar eu m-am minimalizat, primim vederea unui sclav (Filipus 2:7).
Vezi cum El, fiind ceea ce a fost, S-a redus la vederea unui sclav, rămânând aşa, devenind astfel.
Face miracole fără să-şi schimbe natura. El este un fel, incomod mulțumit.
o schimbare a fiinţei. A făcut ce a spus, deşi era deasupra legilor naturii.
Dumnezeu are puterea de a face miracole în ciuda legilor naturii. Prin urmare, fiind
El este un slujitor al lui Dumnezeu, El este egal cu Dumnezeu. El este făcut om; el este făcut om înainte
El se naşte şi face miracole de neînţeles din raţiunea naturală.

De aceea, Neamurile consideră misterul lui Cristos o nebunie, iar evreii doctrina economiei.
Se numeşte ispită, după cum a mărturisit Pavel, zicând: Noi propovăduim pe Hristos.
El este răstignit, un iudeu este ispitit, şi Hellenic este nebunie (1 Corinteni 1:23). De ce, pentru Hellenes,
Nebunie? Pentru că omul este plin de suflet, el nu acceptă Duhul lui Dumnezeu, căci este nebun (1).
Cor. 2:14). Un om suflet care se ataşează de natural şi explorează totul.
El consideră minunile lui Dumnezeu ca o nebunie, ca neavând în sine minunile lui Dumnezeu.
cauze naturale. Ţipă, când aude că Mântuitorul a trecut prin uşi închise,
transferându-l la corpul său brut şi nevoiaş, râzând, fără să creadă miracolul, dar căutând
cauza fenomenului. De asemenea, când aude că Fecioara, prin naştere, a rămas virgină, el crede asta.
El a fost prost pentru că nu învăţase să creadă în miracole divine. Prin urmare, când
El aude că Dumnezeu l-a făcut pe om irevocabil, consideră că este imposibil,
Este o schimbare în natură. Dar Pavel n'a învăţat lucrul acesta, şi a zis că Cel ce este egal cu Dumnezeu a ajuns.
2, 7, 6; căci El S-a dispreţuit pe Sine, nelăsând nici o deplinătate a lui Dumnezeu.
De ce a spus el, "Noi îl predicăm pe Cristos răstignit, noi, evreii, suntem ispitiţi, iar Elnic este nebunie" (1).
Cor. 1:23). Şi de ce nebunia lui Hellenic? Dacă un om comun este crucificat pe cruce, atunci nimeni
El nu crede că ceea ce se întâmplă în mod natural este o prostie. Dacă ceea ce este natural suferă,
Ce părere ai despre asta? Dar în timp ce predicăm, el vorbeşte.
El este Cristos crucificat, pe care noi îl numim şi puterea şi înţelepciunea lui Dumnezeu.
(Sine numit, un evreu și un elen, Hristos puterea lui Dumnezeu și înțelepciunea lui Dumnezeu 1 Corinteni 1:24),
Răstignirea este înţelepciunea lui Dumnezeu: Hellenii o numesc nebunie, neştiind cum să o facă.



crede în miracolul lui Dumnezeu, şi în raţionamentul tuturor lucrurilor folosindu-şi raţionamentul,
Gândindu-ne că îl ofensăm pe Dumnezeu când spunem că El ne-a absorbit suferinţa,
pentru a salva suferinţa. Căci ei nu văd împlinirea acestei mântuiri şi împliniri demne.
Se spune că scopul lui Dumnezeu este să fie bun şi că Dumnezeu a suferit fără să acorde atenţie.
Pentru că prin aceasta a fost realizată lucrarea salvării umane. Dar nimic care să te salveze
Dumnezeu nu este o fiinţă umană; Dumnezeu nu este o fiinţă umană.
Uman. Dar nu îndrăznesc, spune el, să-i atribui lui Dumnezeu infirmităţi umane.
Prin urmare, conform cuvintelor tale, Nu l-a salvat pe om prin suferinţele sale, nu l-a făcut de ruşine.
Diavolul nu s-a lipit de copacul păcatelor noastre, nu a vindecat infirmităţile oamenilor.
Şi să nu abolim moartea prin moarte? Căci dacă Dumnezeu nu şi-a însuşit suferinţa, de ce ar face-o?
Au produs suferinţele lui Cristos astfel de acţiuni? Cum aveau să apară aceste forţe? Cum
Ar fi moartea distrusă de moarte dacă Dumnezeu nu ar înţelege? Dar această suferinţă, învăţată
Dumnezeu le-a dat puterea de a face astfel de lucruri de la Dumnezeu, pentru că au fost asimilaţi.
Dumnezeu nu a schimbat creatura lui Dumnezeu, care rămâne pentru totdeauna nemilos. Ce?
Prinsă pe cruce era manuscrisul păcatelor împotriva noastră, dacă omul de rând
Ai suferit o cruce? Cum avea crucea să crucifice păcatul, sau moartea să desfiinţeze dominaţia?
dacă nu ar fi fost ai lui Dumnezeu şi nu ar fi primit putere de la El.
El ne-a dăruit ceea ce ne-a dăruit fără să sufere nimic în natura Sa? Arătând că,
Marele apostol a spus că nici unul dintre prinţii acestei epoci nu a înţeles taina suferinţelor Domnului.
Cu toate acestea, ei au înțeles că nu au crucificat pe Domnul gloriei (1 Corinteni 2:8). Deci spunem,
El rămâne ceea ce a fost și a devenit ceea ce nu a fost. Pentru că în timp ce rămâne în esență ceea ce
A devenit slab, unit cu natura slabă. El a devenit ascultător, nu
Şi aşezând regate, el a devenit om, rămânând Dumnezeu şi Cuvântul, şi fiind fără trup.
Natural, carnea a devenit imuabilă. În ce fel? Nu aşa cum crezi, dar...
Are puterea de a face miracole. Când îţi vorbesc de un miracol, abandonează-ţi speculaţiile.
Semnele şi minunile sunt confirmate prin credinţa în Dumnezeu şi nu sunt examinate prin raţiune. Al nostru.
Nu există nici un miracol în înțelegere, dar fiecare miracol a fost efectuat, deși înțelegerea noastră nu este
Înţelege. Vrăjitorii credeau în stele şi nu credeau în ele.
fenomen. Barbarii acceptă miracole prin credinţă, dar voi credeţi de ce rămâneţi necredincioşi.
coborând la mintea umană. Cei care au venit din Chaldea, potrivit evanghelistului, acum
Au arătat secretul cu darurile lor, dacă intenţia acestor barbari este corectă. Ei
Există trei feluri de comori: aur, Liban şi mirna; aur, pentru că cel care primeşte onoare
El este Împăratul; Libanul, pentru că cel născut este Dumnezeu, căci acest dar a fost adus de obicei celor născuţi.
Pe care i-au închinat zeilor, şi au adus şi smirnă, arătând, aşa cum cred eu, spre muritori.
Suferinta. Chiar şi magicienii au mărturisit că era Dumnezeu şi a fost făcut.
Un om care acceptă moartea? El a devenit ca mine pentru a ridica propria lui.
demnitatea este natura noastră. Pentru uniune produce acest lucru prin a spune unul că
E diferit. Deci, el, fiind Dumnezeu, a devenit om că omul ar putea fi
15, după ce a înviat prin această legătură la glorie divină, astfel încât același
El este glorificat ca Dumnezeu și a îndurat ceea ce este uman. Şi asta ne-a fost mărturisită de cei care
Ei mărturisesc Dumnezeu și umanitatea împreună. Căci ceea ce este unit nu este doi, ci
Unu. Dar din nou, dacă vă împărtășiți gândurile și priviți fiecare parte separat,
Fără îndoială, distrugi unitatea. Pentru că este imposibil împreună pentru a păstra unitatea și
să ia în considerare atât separat; dar ceea ce este unit este inseparabil unul și în nici un fel
Asta face două. Dar tu spui, eu împart doar în gândire. De aici acelaşi gând
Distrugi unitatea. Separându-te de celălalt, rupi legătura.
De ce deci distrugeţi economia salvării prin înţelegerea a doi oameni şi prin respingerea unităţii?



Marele apostol spune: ?Iisus Hristos este ieri și astăzi, la fel și pentru totdeauna (Evrei 13:8).
Acelaşi lucru este valabil şi pentru Dumnezeu şi pentru om, începutul timpului.
El a fost unul înainte, și el a devenit un alt după. Dar cum, cineva va spune,
A devenit unicul născut sclav, rămânând ceea ce era şi devenind ceea ce nu era? Dacă
Dacă vrei să ştii, atunci să ştii doar ce ai făcut şi cum numai un singur Creator o cunoaşte.
miracole. Nu-mi poţi spune cum râul a devenit sânge printre egipteni.
Natura apei rămâne neschimbată. În timp ce evreii foloseau apă pentru egipteni,
Neil a devenit sânge; a devenit ceea ce nu era, și a rămas ceea ce era. Ce?
Spune-mi, dar nu poţi spune. Căci un miracol este lucrarea lui Dumnezeu, inexplicabilă.
Minte. Cum în Egipt lumina a devenit întuneric, în timp ce lumina nu a dispărut.
A rămas ceea ce era? Căci era o zi pentru israeliţi, şi o lumină strălucitoare strălucea pentru ei şi pentru egipteni.
Această lumină a devenit întuneric, și în timp ce ceea ce a fost văzut a fost unul, a fost lumină și împreună întuneric.
S-a schimbat şi a venit întunericul. Pentru că întunericul a apărut în timp ce lumina nu a suferit.
Miracolele lui Dumnezeu nu sunt limitate de condiţiile naturale. Şi ce dacă?
Cum a devenit apa din Nil sânge? Sau ca lumina, stau cu a ta.
Proprietăţi naturale, a devenit întuneric? Pentru unul nu a fost deteriorat, iar celălalt
S-a întâmplat. Apa din proprietăţile sale nu a fost stricată, aşa cum au dovedit evreii, care au folosit-o în
Bea. Dar însăşi natura apei a rămas în limitele ei şi a devenit sânge mai mult decât era.
A fost pentru că Dumnezeu este un miracol într-un mod pe care nu-l înţelegem. La fel ca babilonian
Flacăra s'a făcut roua pentru cei trei tineri, şi flacăra a fost, şi a venit roua, şi amândouă.
Au fost găsite în acţiunile lor. Ce roua a fost, a fost arătat de trei tineri,
care a slujit ca răcoare, şi că a fost şi o flacără, a fost dovedită de babilonieni, care au fost arşi.
Ei. Vezi cum focul a rămas un foc şi a devenit o roua; ceea ce a fost văzut nu a fost două.
nu două firi, ci una şi alta; ce era o flacără, a devenit o roua.
Flacăra nu s-a schimbat, aşa cum arătau babilonienii, ci a rămas ceea ce era, a devenit
Aşa cum au dovedit cei drepţi. De aceea, nu mă mai întreba despre chipul semnelor lui Dumnezeu.
Îţi voi spune din nou: Miracolele arată doar ce s-a făcut, dar să ştiu cum o fac.
Las totul în seama lui Dumnezeu. Atunci spune-mi: "Dacă Dumnezeu a făcut miracolul acesta, a făcut rouă de flacără,
schimbarea flăcării şi transformarea ei în roua, dorind să distrugă puterea tiranului, pentru a proteja nevinovat
şi să-i extermine pe barbarii vinovaţi, dacă un asemenea miracol a fost înfăptuit de Dumnezeu, după ce a păstrat
Foc în proprietățile sale naturale, și arătând roua, făcut pentru conservarea a trei tineri,
Vă puteţi îndoi că Dumnezeu, care este Dumnezeu, l - a făcut pe om pentru salvare?
Pace? Dacă nu trebuia să schimbe flacăra pentru a produce roua, de ce ar fi vrut el?
Dacă ar fi devenit om pentru a salva oameni, ar fi trebuit să-şi schimbe natura?
Focul nu s-a schimbat şi a devenit o rouă, ci voi spuneţi cum Dumnezeu este.
E uman? Când Dumnezeu a vrut să ne salveze, El nu ne-a salvat.
Prin El însuşi. Pentru că nicio creatură nu ne-ar putea salva din cauza adâncurilor
Este rădăcina păcatului şi a nedreptăţii. Pentru obiceiul pe termen lung de neadevăr a intrat în
Oamenii sunt un loc al naturii, distorsionând natura. Profetul a profețit, dar predicarea lui nu
A fost pentru că nedreptatea a biruit asupra ei. Îngerii erau servitorii mântuirii noastre.
Astfel, marele apostol mărturiseşte despre îngeri: nu este esenţa serviciului lui Dusi, în serviciul lui
Noi trimitem după cei care vor să moştenească mântuirea (Evrei 1:4). Angel, fiinţa supremă în natură,
A fost salvarea noastră, dar omul care a fost înclinat de bunăvoie spre rău nu a scăpat. Deci nimic.
Nu a fost suficient pentru a depăși neglijența umană. Căci răul celor răi a biruit
Nu pentru că Dumnezeu este victorios, ci pentru că E virtuos.
Dă voinţa liberului arbitru. Căci Dumnezeu nu te obligă să faci adevărul şi nici nu te atrage să o faci.
Veţi fi forţaţi să fiţi virtuoşi, astfel încât voi înşivă să comiteţi virtute, să o transformaţi în



Propria mea afacere. Şi ce dacă? Căci proorocii au fost înfrânţi, şi învăţătorii n'au avut nimic.
Ei au făcut-o, şi legea a fost neputincios, şi grija îngerilor a fost în zadar, când voinţa omului nu a fost
Creatorul naturii vine pentru a restabili natura decăzută.
El nu vine cu un zgomot puternic ca Dumnezeu, nu cu tunete care lovește urechea, nu înconjurat de
nori și nu arată în nori fulger teribil, nu înfricoșător ascultătorii cu sunet
În timp ce evreii se temeau de el, el nu se temea de el.
Îl cheamă cu harul şi bunătatea sa. El nu vine în oştirea arhanghelilor, nu aduce
Oştirea îngerilor, căci ei nu voiau să-l sperie pe cel rătăcit de Legea Sa. Dar...
Domnul tuturor vine sub forma unui sclav, înconjurat de sărăcie, ca să nu sperie pe cei prinşi.
El este născut într-un loc de noblețe, după ce a ales pentru ea o regiune necunoscută; el este născut din
Biata Fecioară, ia toate nijeta, pentru a prinde o persoană pentru salvare fără zgomot. Pentru dacă
Dacă El s-ar fi născut cu mărinimie şi ar fi apărut înconjurat de o mare bogăţie, tăgăduitorii ar fi spus:
Bogăţia va schimba universul. Dacă ar fi ales marea Roma, ar fi făcut-o din nou.
Schimbarea în univers ar fi considerată o forţă civilă. Dacă ar fi fost fiul unui rege, ar fi avut succes.
Ar fi atribuit-o autorităţilor. Dacă ar fi fost fiul unui avocat, ar fi fost creditat cu succes.
Legi. Dar ce face? Trece prin toate stările de sărăcie şi inocuitate, toate gradele.
sărăcie, necunoscută multora, că în transformarea lumii acțiunea unuia
Doar Zeităţile. Din acest motiv El alege o mamă săracă, o patrie şi mai săracă.
Sărăcia şi sărăcia vi se arată prin grădiniţă. Pentru lipsa unui pat pe care ar minți,
Domnul, Se odihneşte în iesle, şi o astfel de sărăcie extremă este o explicaţie excelentă.
Profeţie. Se odihneşte în iesle, arătând că dă mâncare celor mai iraţionali.
animale. Cuvântul lui Dumnezeu, bazându-se pe o iesle şi trăind în sărăcie, îi atrage pe cei bogaţi spre El însuşi.
Săracii, elocvenţii şi lipsa de vorbire. Vezi cum
Starea sărăciei a împlinit profeţia, iar sărăcia a dat tuturor acces la ea.
Saraci pentru noi. Căci nimeni nu a plecat de la Hristos de frica comorilor Lui bogate.
Înălţimea împărăţiei nu a interzis nimănui să vină la El. Părea public şi sărac.
El S-a adus pentru mântuirea tuturor. Cuvântul lui Dumnezeu este pus în iesle în carne şi oase.
Faptul că atât raţional, cât şi neraţional poate contribui la salvarea hranei. Despre asta, cred,
Profetul a profeţit şi el cînd a vorbit despre taina acestor iesle: Cunoscut este boul posedatorului şi măgarul.
Dar Israel nu este cunoscut de mine, nici poporul meu nu înţelege (Isaia 1:3). Pentru că
Că, deși are cel mai simplu sens că evreii sunt mai grosolan decât animalele cele mai nerezonabile,
Knjunghie poate indica, de asemenea, ieslea Domnului, în care el a fost făcut hrană.
16. Căci profetul nu vorbeşte vag despre iesle, ci le numeşte iesle.
Domnul meu, adică, după cum cred eu, anumite pepiniere. Dar las-o baltă.
Oricine dorește să facă acest lucru, Scripturile sunt diferite. Noi
Dar să arătăm că cei bogaţi în Dumnezeu au sărăcit de dragul nostru, făcând ca salvarea să fie acceptabilă.
pentru toată lumea. Paul a spus, Bietul om e bogat pentru noi, dar noi suntem săraci pentru el.
Să fim bogaţi (2 Corinteni 8:9). Cine era acest om bogat? De ce este El bogat? Şi cum a sărăcit
Pentru noi? Să ne spună cei care separă omul de Dumnezeul Cuvântului.
Ei se împart printr-o reprezentare separată a naturii, numindu-L pe Hristos ceva dublu, și aducându-l în
Puterea minţii tale de a te proteja. Deci spune-mi cine este, fiind bogat,
Sărăcit sărăcia mea? Este cel care a apărut ca un om pe care îl separaţi de Dumnezeu? Dar...
El nu a fost niciodată bogat, dar a fost născut sărac de părinți săraci. Deci, cine e acest om bogat, și ce?
bogat E sărac pentru noi? Dumnezeu este bogat în creaţia sa. Dumnezeu s-a sărăcit şi a învăţat
sărăcia de natură vizibilă. El este bogat în Dumnezeu şi sărac pentru noi. Nu-l poți numi.
Un om bogat care este sărac în natură și în stare nu poate spune că
Tu i-ai sărăcit pe bogaţi cu măreţie divină, dacă nu-i atribui ceea ce este drept.



Om. De aceea apostolul, care combină slava lui Dumnezeu cu slăbiciunile omului, şi
Unificat, care nu doresc să împartă fie gând sau cuvânt, vorbește despre același lucru.
El este bogat de Dumnezeu și sărăcit de infirmități, el este bogat în el însuși și a suferit sărăcie pentru noi. Bine.
Dacă bogatul lui Dumnezeu a sărăcit omul cu sărăcie, el nu a suferit restul.
Vrei să fii un om al milei? Dar destul despre asta. Uită-te înapoi.
Celui ce este bogat în ceruri, priveşte ieslea Celui ce stă deasupra.
heruvimi, uitaţi-vă la vălurile cu care cel ce a legat marea cu nisip s-a înfăşurat, uitaţi-vă la partea de jos a lui.
sărăcie cu reflecţie asupra bogăţiilor sale. Dacă te gândeşti aşa...
Prin harul Cuvântului lui Dumnezeu, veţi vedea măreţia harului Său.
umanitate. Căci chiar şi în această sărăcie, bogăţiile zeităţii sale sunt dezvăluite când steaua
El arată săracii către Magi şi duce la ieslea barbarilor săraci. În afară de acest sărac
Îngerii proclamau păstorilor bucurie, cântând bogăţiile zeităţii sale. Şi magii au adus
Livan a apărut ca Dumnezeu, fără a separa natura de natură, şi cred că fără a o împărţi pe a mea.
El a fost unit, dar printr-o minune au recunoscut pe Dumnezeu care a apărut, și au adus Libanul la El, arătându-le.
Demnitatea cea mai divină. Iar îngerii nu au participat la gândire ca tine, născut
Cuvântul lui Dumnezeu, dar recunoscând atât vizibilul cât și imaginabilul ca unul și același, a strigat: Glorie în cel mai înalt.
Dumnezeu şi pacea pe pământ, bunăvoinţa printre oameni (Luca 2:14), nu aşa se spune un singur lucru, ci
Ei au înțeles pe celălalt ca tine, și în cuvintele de mărturisire un singur Isus Hristos, au împărțit
Gândurile lui sunt ca tine, ale căror gânduri contrazic cuvintele, dar au glorificat unul.
Acelaşi Dumnezeu. Astfel, în sărăcie și iesle El a apărut tuturor. De aceea se înfăşoară singur.
El este glorificat de îngeri şi este aşezat într-o iesle şi proclamat de o stea.
Stelele sunt stelele, iar stelele nu-şi schimbă locurile. Dar de la Chaldean
multi observatori ai miscarilor stelelor, o forta mai inalta, conducand Magi, au luat forma de
Stelele, ca Haldeii să ştie din ceea ce au învăţat ei, ceea ce nu ştiau.
Prin astronomie, stelele însele au învăţat secretele lui Cristos. Că nu era o stea, ci o forţă.
Cel angelic care i-a condus pe barbari la credinţă, aşa cum însuşi evanghelistul arată când spune:
Această stea apărea uneori în timpul zilei, uneori se ascundea din nou, iar uneori îi conducea pe Magi şi mergea cu el.
Ei au fost în Betleem, astfel încât nimeni nu a putut spune că unul dintre oamenii obișnuiți a făcut-o.
Ele sunt stele vizibile, nu o forță care pare astronomilor ca o stea. Vorbind mai departe de stea că
Când s-a oprit peste copil, arată clar că ceea ce părea nu era altceva decât putere.
Pentru stelele de pe cer, nimeni nu putea sta deasupra copilului.
Din moment ce vastitatea spaţiului ceresc, incomensurabil pentru ochi, nu permite simţului să vadă.
Nici poziţiile, nici mişcările stelelor nu sunt clare. O sută, se spune, o stea de deasupra, pentru a fi un copil.
Prin urmare, steaua aparuta, coborand de la inaltime, a devenit mai mica la pozitia sa.
Indică naşterea regelui. Căci Magii au căutat pe împărat, au întrebat despre naşterea împăratului, şi au vorbit
Unde s-a născut regele iudeilor? a văzut steaua lui în est, şi a venit
Închină-te Lui (Matei 2:2). Cauţi un rege, un magician?
Libanez? Dar îl cunoşteam pe Rege şi pe Dumnezeu. De aceea îi ofer atât aur, cât şi Liban, adică aceste daruri.
Regele şi Dumnezeu împreună.

Cel care i-a chemat pe magicieni la credinţă cu o putere de nedescris, a stabilit şi ziua aceasta.
Este o sărbătoare strălucitoare; dar acum El nu se mai odihneşte în iesle, ci este oferit pe ea.
O masă salvatoare de vieţi. Aceste pepiniere au devenit începutul acestei mese. Pentru asta e.
El era în iesle, ca să putem mînca la masa aceasta; şi el era pentru hrana fidelă a salvării. Cei
Pepiniera a însemnat această masă, iar Fecioara a dat naștere acestor fețe de virgine; simplitatea den Betleem.
Ei au arătat spre aceste temple glorioase, şi apoi vălurile au servit pentru a rezolva prezentul
Păcate. Vezi ce lucruri bune face sărăcia azi? Vezi,
Ce sursă de bogăţie a devenit sărăcia? A existat vreo pagubă la acest temporar



Umilinţa care a adus atâta comoară lumii? De ce condamni în Hristos?
Umilire Bethlehem? De ce te uiţi la sărăcie fără să te uiţi la beneficii?
Adus pe lume de ea? De ce numiţi suferinţa care nu era demnă de Dumnezeu?
Cauza atât de mult bine? De ce iei singura rană născută de la care s-a întâmplat aşa ceva?
Salvarea oamenilor? De ce te ataşezi de suferinţă şi nu te uiţi la ce este bine?
Au adus lumea? De ce numeşti sărăcia nedemnă de Dumnezeu, prin care lumea
îmbogăţit de credinţă? De ce numiţi moartea nedemnă de Dumnezeu, prin care Dumnezeu a distrus moartea?
De ce iei de la Dumnezeu crucea prin care Dumnezeu a triumfat asupra răutăţii demonilor? De ce?
Nu recunoști acest lucru în Dumnezeu, care a bătut cuie păcatul nostru la cruce? Nu respinge.
suferind de pasiune. Nu da vina pe umilinţa care este distrusă.
puterea diavolului. Nu condamna în Dumnezeu împlinirea prin care El a eliberat omul de păcate. Nu.
Spune că Dumnezeu nu este vrednic de legăturile prin care El a dezlegat legăturile păcatului. Nu suna.
Dragostea lui Dumnezeu pentru diavolul bogat în minciuni era săracă. Nu judeca crucea.
Care a distrus altarele. Nu dispreţui unghiile cu care Cristos a unit lumea într - o singură minte.
Credinţă. Fiţi atenţi nu la ceea ce este umilit, ci la ceea ce este produs din el.
umilit. Şi apoi, dacă eşti rezonabil şi crezi ce e evident, nu poţi spune,
Era treaba unui simplu om care suferea. De ce spui că e josnic?
Ce a acceptat Dumnezeu pentru salvarea noastră? Căci deşi este esenţa slăbiciunii, atât în natură cât şi în
Totuşi, numele ne vindecă infirmităţile. Spune-le să nu fie slabi.
E medicament împotriva infirmităţii. De asemenea, nu reproşa zeitatea cu scule virgine. Pentru
Membrii naturii lor nu merită să fie condamnaţi, dar pasiunile necinstite care vin dăunează
Nobilitatea corpului. Membrii nu sunt prin natura lor ruşinoşi, dar sunt umiliţi de cei necuraţi.
dorinte. Căci dacă le era ruşine prin natură, Dumnezeu nu i-ar fi creat cu ai lui.
Dumnezeu nu este creatorul celor ruşinoşi, ci cel mai frumos. Căci, spune cuvântul lui Dumnezeu,
Vezi pe Dumnezeu toate, fă un copac şi un verde gri (Geneza 1:31). Nu este nimic rău în crearea lui Dumnezeu.
Dumnezeu nu a creat nimic ruşinos, dar noi, căzând din starea primitivă,
Şi-au dezonorat natura cu dorinţe necurate. Dacă Dumnezeu nu poate fi învinuit pentru faptul că
El a creat o femeie, astfel încât nu a fost necinstit pentru El să locuiască în ea. Nu nedemn.
Dumnezeu locuieşte în creaţia Sa.

Dacă întrebi de ce a părăsit cerul şi a locuit în pântece, îţi voi răspunde:
Pentru că El, fiind Dumnezeu, a făcut omul pentru om, fără să înceteze să fie Dumnezeu.
fără să-ţi schimbi fiinţa. Trebuie să mărturisim acelaşi lucru lui Dumnezeu şi
Omul, Dumnezeul Eternului şi omul care a primit începutul la naştere, nu sunt două persoane, ci
Unu, şi nu aşa se vorbeşte despre unul, ci doi sunt înţeleşi. Pentru că nu trebuie să existe contradicţii.
între gând şi cuvânt. Nu trebuie să înţelegem doi, ci să mărturisim unul. Pentru ce?
Ea este conectată prin economia divină şi în mod miraculos, nu este divizată.
Nu mă gândesc. Când un gând desparte unirea, atunci desigur
divizat, şi gândul în sine este fals, împărtăşind ceea ce este întotdeauna unit. În consecință
Este necesar să reconciliem gândirea cu cuvântul şi să numim aceeaşi persoană Cristos şi omul.
şi Dumnezeu. Aşa că înţelege o faţă. Dar daca vorbesti de o fata si intelegi
Doi, gândul tău va fi contrar cuvântului. Deci, nu vorbesc despre cele două care sunt separate de
Ceva diferit. Dacă aţi unit un cuvânt şi aţi împărţit un gând, aţi respins unitatea. Bine.
Nu vă gândiţi la separarea naturii, când Dumnezeu a creat în mod miraculos unitatea.
Credeţi într-un miracol şi nu încercaţi cu mintea ce s-a întâmplat. Nu încerca să rezolvi un miracol pentru a - l găsi.
Legi. Căci nu este nici un miracol în care legile să fie cunoscute. Dacă legile fenomenelor sunt cunoscute, atunci
Nu mai este un semn sau un miracol. Dar dacă acesta este un semn şi un miracol, atunci lăsând în urmă raţionamentul,
Credinţa înţelegătoare şi mărturisirea singurului Domn Isus Hristos, Dumnezeu şi omul împreună, nu



Este un gând comun, astfel încât noi, împărtășind gândurile noastre împreună, nu-l respinge.
Clădirea mântuirii. Căci dacă unirea lui Dumnezeu şi a omului este cunoscută prin
Cel care împărtăşeşte unitatea respinge economia.
Mântuire. Să avem deci credinţă, atât în economia mântuirii, cât şi în miracole.
Hristos, în care credem, care mărturisește Harul Său a dat împărăţia cerurilor. Sego
Fie ca toţi să fim vrednici de harul lui Hristos, căruia slava şi puterea îi vor dăinui veşnic.
secole. Amin.

Acelaşi Theodotus, episcop de Ankira, o conversaţie în ziua naşterii Mântuitorului,
citit la Consiliu în prezența episcopului Cyril

Un obiect frumos al acestei sărbători, aducând oamenilor mântuirea comună.
De asemenea, este o adunare glorioasă care primeşte har cu mulţumire.
Şi harul este de obicei vărsat cu abundenţă pe cei care acceptă să mănânce mulţumire.
Ei mulţumesc celor care le primesc. Când
Mulţumeşti pentru binecuvântările pe care le primeşti.
Sunteţi răsplătiţi pentru ceea ce aţi primit, însă îi faceţi pe binefăcători fapte bune. Deci,
Primeşte acest har cu mulţumire şi fă acest ospăţ
Luminoasă pentru noi. Motivul acestei sărbători este apariţia lui Dumnezeu printre oameni.
Venirea prezentului mereu, prezenţa a tot ce umple, vizitarea a tot ce vede. Wo
El a venit, spune cuvântul lui Dumnezeu, și el nu a primit propria lui, și din nou, Fii în lume, și lumea să fie astfel. 
Lumea lui nu este cunoscută (Iov 1:10, 11). Dar această ignoranţă nu este învinuită de oameni. Pentru Dumnezeu.
Gândul uman nu poate îmbrăţişa natura sa divină; raţiunea umană nu poate îmbrăţişa natura sa divină.
Natura divină nu este accesibilă conceptului de minte umană; este
mai presus de ceea ce este perceput de simțurile noastre. Nu-L cunoaştem pe Dumnezeu pentru că
Superioritatea naturii Sale. Pentru a învinge această mare nenorocire, invizibilul
presupune o natură vizibilă; inviolabil ia pe sine un corp tangibil.
Dumnezeul invizibil devine vizibil. Cuvântul lui Dumnezeu este îmbrăcat în trup; singurul Fiu născut al lui Dumnezeu
El se uneşte cu sclavii prin comuniune prin naştere, pentru ca natura să depăşească
Mintea umană nu era inaccesibilă. Să nu crezi că s-a născut un fiu, un străin.
Doamne. Căci din timpuri străvechi venirea lui Dumnezeu a fost descrisă, şi s-a văzut de neînţeles.
Întotdeauna în formă umană, cu ajutorul elementelor vizibile pentru noi. În caz contrar, să apară.
Să vină evreul aici care nu crede în apariţia lui Dumnezeu în natura umană.
Cum l - a văzut Moise pe Dumnezeu? A văzut natura invizibilă?
de neînţeles pentru mintea umană. Aşa cum ai văzut, spune-mi, te implor. El a văzut foc,
Arzând din tufişuri, dar nu din tufişuri. De ce nu crezi în cel născut?
Fecioara, şi să o ţină nevătămat pe Fecioară? Când auzi ce spune Dumnezeu din tufiș,
El a zis lui Moise: ,,Eu sînt Dumnezeul lui Avraam, Dumnezeul lui Isaac, şi Dumnezeul lui Iacov (Exodul 3:6).
Te închini, crezi, nu înțelegi focul vizibil, ci proclamarea lui Dumnezeu.
Am menţionat uterul fecioară, eşti dezgustat. Spune-mi, care este mai puţin important, fie că este un tufiş, sau
Un uter virgin, pur din toată pasiunea păcătoasă? Nu ştiţi că evenimentele
Cei care au trăit în trecut sunt cei care au trăit în trecut.
Acum realizat? Misterele au fost prezise în imagini antice. De ce arde tufişul?
Vezi focul şi nu vezi focul? Focul străluceşte, nu
Arde, străluceşte, nu mănâncă, face fapte bune şi nu provoacă osândă. Nu-i aşa?
Vezi Fecioara în tufiş? Nu-L vezi în focul iubirii şi al iubirii pentru omenire?
Coboară la noi? Judecătorul face apel între cei vinovaţi, iar procesul nu este ţinut. Judecătorul este în



Printre condamnaţi, pedeapsa nu este de văzut. Judecătorul nu vine cu judecată, ci cu învăţătură, nu cu
Cu judecată, cu vindecare. Vezi cum acel foc misterios a prefigurat ceea ce a fost dezvăluit.
Există milă. Nu fiţi surprinşi că Cuvântul lui Dumnezeu se naşte dintr - un pântec virgin. Dumnezeu nu.
Nu este nimic nedemn de ceea ce se naşte pentru salvarea noastră. Nu onora natura.
Harul lui Dumnezeu este umilit şi dispreţuit, ca şi cum ar fi fost odată
umilinţă. Tot ce este slab şi muritor, acceptat de Dumnezeu pentru salvarea noastră, nu cauzează dezonoare.
Natura lui. El a preluat pământul pentru a salva natura noastră. Dacă nu-l face scăzut
Nici o umilinţă faţă de natura binecuvântatului Dumnezeu şi salvarea noastră: cum îndrăzneşti?
Spunem noi că ceea ce facem pentru salvare este dezonorant pentru Dumnezeu? Aşa s-a născut Dumnezeu.
Acum, de la Fecioară şi Fecioară, după ce a păstrat virginitatea, a devenit materie. Pentru cel care dă
Nu există corupţie, corupţie, corupţie.

Photin spune că omul care s-a născut astăzi este un om simplu, şi neagă naşterea lui Dumnezeu,
El spune că cel ce vine din pântece este un om diferit de Dumnezeu; să-mi arate
Cum se poate întâmpla ca natura umană, care a venit din pântecul virgin,
A păstrat cheile virginităţii intacte. Căci nici o mamă a omului nu rămâne virgină. Uite,
Cum nasterea ne aduce la doua ganduri despre cel nascut. Dacă s-a născut ca noi,
El este o ființă umană, și dacă el a păstrat virginitatea mamei sale intact, atunci el este tot sensibil.
Îl recunosc pe cel născut din Dumnezeu. Dumnezeu vine pe lume fără să se mişte din loc în loc.
Perceperea natura mea, sau, așa cum am spus, favorizând să mă dezvăluie invizibil în felul meu.
natura. Deci, în nașterea sa El a primit un început, nu să fie Dumnezeu, ci să fie Dumnezeu.
să fie vizibil pentru oameni. Fiind Dumnezeu, A vrut să fie bun cu noi.
Suntem fiinţe umane, astfel încât să ne putem asimila pe noi înşine Creatorul însuşi, aşa cum este deja al nostru, astfel încât să putem
Cei care au fost împovăraţi cu bunurile propriilor lor treburi au primit curaj prin El.
Şi când nu are dreptate, nu are dreptate.
speranţă pentru meritele familiei sale. Şi ce dacă? Dumnezeu este ca un om, fără a trece de la
îşi pune locul, dar natura sa invizibilă, imaginându-şi ca vizibil, şi fiind văzut ca un om,
El este, de asemenea, legat de oameni, după cum spune evanghelistul: Cuvântul trup este. Dar cineva.
El va spune: Cum este posibil ca Cuvântul lui Dumnezeu să devină om? Întrebaţi despre imaginea miracolelor.
A lui Dumnezeu? Dar dacă am putea înțelege incomprehensibilitatea acestei imagini, atunci un miracol nu ar fi un miracol.
E ceva natural. Dacă este un semn şi un miracol, atunci este un semn.
Lasă-l pe Domnul miraculos. Vreau să ştii ce s-a întâmplat şi prin credinţă.
A fost un lucru bun de făcut, și cum a fost făcut, lăsați-l la făptaș. Tu
Ai încredere în instrucţiunile şi prescripţiile medicului, încredinţează sănătatea ta artei sale şi nu
Studiezi cu curiozitate regulile vindecării. În acelaşi fel, ignoranţa oricăruia
alte arte nu examinează tehnicile artistului, dar, știind munca, cum
Artistul l-a creat, îl dă artei în sine, dar tu încerci să investighezi legile.
toate miracolele divine, ca şi cum ai avea nevoie să cunoşti aceste legi pentru a face la fel.
miracole cu Dumnezeu. Repet ceea ce am spus deja: un eveniment, un act de comisie.
Cel pe care îl ştim nu este un miracol sau un semn. Iată un exemplu. Un arhitect construiește o casă; știm
imaginea clădirii, vedem materialele împreună, putem spune cum și din ce casă
Acesta este construit, deși nu suntem apți să fim constructori de lipsă de experiență. Singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu Isus
Isus a deschis ochii orbilor de la naştere; aceasta este dincolo de înţelegerea noastră.
Poate fi intelesa de mintea umana, se numeste un miracol; un eveniment care iese din
Se numeşte semn şi deşi ştim ce s-a întâmplat,
Nu putem explica modul în care acţionează. Numai un vas slab este fabricat din lut; sau
cărămidă, dar o formă elegantă a ochilor nu este format, membrane subţiri nu sunt făcute,
aspect divers și frumos al elevului, fără rotunjime artistică cu astfel de



Frumuseţea culorii. Din lut este imposibil să creezi un organ nobil ca ochiul. Aterizează.
Acesta ia o formă care este nepotrivită pentru ea (pentru că este nepotrivit să ia forma).
nu pentru că interpretul miracolelor în sine serveşte legilor naturii, ci pentru că
Natura i-a cucerit voinţa. De aceea nu vă mai referiţi la slăbiciunea omului.
Nu spune: Cum ar putea natura umană să-l cuprindă pe Dumnezeu? Ce?
Cum a devenit Dumnezeu om? Cum a apărut Cuvântul lui Dumnezeu în carne vizibilă? Dar crede.
Asigură-te că ştii ce faci şi anunţă creatorul. Dacă vrei,
Pentru a vă putea explica ce s-a spus printr-un exemplu, vă voi arăta cum
Încarnările incorporale, invizibilul devine vizibil, intangibilul devine tangibil, nu vizibil.
schimbarea naturii proprii, dar presupunând o imagine vizibilă și tangibilă. Cuvântul care
Este vorbită de oameni pe care îi folosim în conversaţii cu alţii şi cărora le transmitem unul altuia.
Gândurile sale sunt inaccesibile unul altuia, nici la vedere, nici la atingere, dar sunt percepute doar de
Auzul. Dar când iau cuvântul meu ca exemplu al Cuvântului lui Dumnezeu,
Nimeni nu ar trebui să creadă că spun că Cuvântul divin este rostit prin gură. Nu.
Fiul lui Dumnezeu este numit Cuvântul deoarece Scripturile divine descriu naşterea Sa.
Este lipsit de pasiune, deoarece mintea umană produce şi ea cuvântul cu pasiune. Prin urmare, Sfânta Scriptură
El este numit într-un alt loc Fiul Tatălui, şi într-un alt Cuvânt, şi uneori strălucirea Tatălui. Fiecare dintre ele
Aceste nume sunt atribuite Lui pentru ca voi să aveţi o adevărată înţelegere a lui Cristos.
Evitaţi orice blasfemie. Cuvântul lui Dumnezeu dă El alte nume.
Învăţătura gloriei lui Dumnezeu. Deci, de exemplu, dorind să exprime coexistența Fiului lui Dumnezeu cu
Cuvântul lui Dumnezeu îl numeşte pe Fiul unicul născut. Pentru că fiul tău este unul cu tine.
Sfânta Scriptură exprimă că Tatăl şi Fiul au aceeaşi esenţă.
El îl numeşte pe Fiul singurul născut, născut din Tatăl, Fiul Tatălui. Atunci, pentru că prin cuvinte,
Naşterea şi fiul sunt unite de conceptul de suferinţă care însoţeşte naşterea.
Sfânta Scriptură îl numeşte şi pe Fiul Cuvântul, exprimând lipsă de pasiune prin acest nume de familie.
Naştere. Dar, din moment ce fiecare om care a devenit tată, ca om, este indiscutabil mai în vârstă decât fiul său.
(Pentru numele de patronimică însăşi arată că tatăl apare în gândire.)
ce este înaintea fiului: ca să nu-l atribui naturii divine, ci
El a mărturisit că singurul născut fiind întotdeauna cu Tatăl, cuvântul lui Dumnezeu îl numeşte pe Fiul lui Dumnezeu strălucire.
Tată. Pentru strălucirea, deşi merge de la soare, dar nu mai târziu de soare; conform concepţiilor noastre,
Curând va fi soarele, apoi va fi strălucirea care va ieşi din el. Deci numele Fiului prin strălucire
Tatăl îţi arată Fiinţa Lui veşnică cu Tatăl, Numele Lui prin Cuvânt este lipsit de pasiune.
Naşterea lui, numele Fiului, coexistă cu Tatăl.

Dar să ne întoarcem la fostul obiect; să arătăm înfăţişarea Dumnezeului născut astăzi şi să înţelegem.
De exemplu, natura invizibilă devine vizibilă, iar cea intangibilă în felul ei.
Natura incorporală devine tangibilă. Cuvântul pe care-l spunem şi cuvântul pe care-l folosim.
În conversațiile noastre unul cu altul, există un cuvânt intangibil, invizibil pentru ochi și
intangibil. Dar când acest cuvânt este îmbrăcat sub formă de litere și materiale
Devine vizibil şi tangibil. Imaginează-ţi pe cineva vorbind cu tine.
Altă persoană. Vezi cuvântul care iese din gura lui? Sau poţi să-l atingi?
Cu mâna când se pronunţă? Dacă ceea ce spui oral este scris pe hârtie,
Veți vedea ceea ce nu ați mai văzut înainte, și prin hârtie și litere veți atinge imaginea vorbirii.
Nu am putut atinge înainte. De ce? Deoarece cuvântul incorporal a luat substanţă
hârtie și îmbrăcat în formă de litere. Cu acest exemplu, vă voi arăta, și
Singurul Fiu născut al lui Dumnezeu, Dumnezeu Cuvântul, care a existat înainte de toate vârstele cu Tatăl,
incorporal în natură, și după un timp a luat carne umană, a fost născut din
Fecioarele nu au început să fie Dumnezeu, ci să apară în om.



Vezi. Nu-mi spune: Dacă singurul născut se naşte din Tatăl, cum se naşte din nou din Fecioară?
S-a născut din Tatăl în natură, iar din Fecioară se naşte conform economiei divine.
Există născut ca Dumnezeu, și aici ca om și cuvântul tău este, de asemenea, produsul minții tale. Dar...
Dacă acest cuvânt se naşte în mintea ta, vei dori să - l exprimi în substanţă şi în litere.
Pe hârtie, şi vei scrie scrisori cu mâna ta; atunci vei da naştere cuvântului tău într-un fel.
nu pentru că are originea ei din momentul în care îl scrie cu mâna, sau
Când mâna ta face o scrisoare,
Începe să fie vizibil pentru ochi prin literele reprezentate de mână. Deci, dacă asta
Exemplul pentru tine este clar și de înțeles, apoi aplicăm imaginea originalului. În acest
După cum vedeţi, o veţi vedea şi după cum o vedem, o vom vedea.
Tata: acolo vei cunoaste cuvantul produs de minte, si aici iti vei vedea gandul.
Cuvântul esenţial şi hipostatic care se naşte din Tatăl; acolo vedeţi mâna care dă naştere cuvintelor.
Prin scrisoare, dar aici înțelegeți Fecioara care dă naștere Cuvântului conform cărnii, nu ca și cum prin această naștere
Ea a dat naștere lui Dumnezeu, astfel încât ea a dat naștere la Dumnezeu, care a devenit om și a apărut la oameni. Şi...
Din moment ce Dumnezeu a fost făcut ceea ce sunt, a fost necesar și născut așa cum am fost, luând împreună cu el.
Natura mea şi naşterea mea. De aceea Dumnezeu a acceptat cuvântul şi naşterea, şi
Fecioara a trecut prin minunatul pântec virgin. Dumnezeu nu întoarce spatele la nimic.
El l-a creat pentru că nu este nimic nedemn de El în creaţia Sa. Tot ce a fost creat
Dumnezeu este bun şi binele este verde, aşa cum Creatorul şi - a găsit creaţia. Căci ochii lui Dumnezeu sunt plini,
Fă bine, iar acesta este verde bun (Geneza 1:81). Uită-te la toate lucrurile cu ochii nepătaţi de pasiune, şi
Dacă priviţi aşa cum vede Dumnezeu, veţi vedea că tot binele este verde. Renunţă la pasiuni şi
Veţi vedea frumuseţea creaţiei. Ceea ce este atât de surprinzător este că Dumnezeu a vrut să locuiască în locul său.
Creație și până acum?

Dar tu spui că este potrivit ca Dumnezeu să trăiască în cer, dar tu faci omul nedemn.
Dumnezeu nu spune adevărul, ci adevărul.
opinia. Spune-mi care este mai mare, om sau cer? Nu te uita la strălucirea elementelor.
Preferă natura obiectelor frumuseţea culorii, nu fi uimit de razele soarelui strălucitor. Nu.
Resentimentul că, potrivit lui Iov divin, sunt îmbrăcat cu piele şi carne (Iov 10:11).
Dar fiţi atenţi la superioritatea sufletului inteligent, luaţi în considerare compoziţia omului şi
Vei fi surprins de acest lucru. Are o minte capabilă să domine şi să controleze totul.
alte animale, şi are mâini care-i servesc mintea sănătoasă,
Cu unelte, el produce tot felul de artă. E singurul talentat.
Dumnezeu a creat un singur om ca să-i fie stăpân.
Will. Nu vedeţi că soarele se roteşte conform legii necesităţii? Ai observat cum
Tratamentul lui e mereu acelaşi? De la ce e asta? Pentru că nu are
liberul arbitru; dar acţionaţi liber, faceţi cum doriţi, toleraţi nu
Eşti creat prin forţă; eşti creat liber în suflet. Soarele slavishly
necesitatea, iar omul este înzestrat cu liber arbitru. Cine este mai bun, spune-mi, un sclav sau
Liber? robiţi de jugul necesităţii, sau liberi de orice necesitate?
Nu este nimic surprinzător, nimic improbabil sau nou despre Dumnezeu care locuieşte în om.
El a fost creat cu propria sa creaţie. Dragostea lui Dumnezeu pentru om
El a arătat la început când a luat un deget de pe pământ și l-a format, făcând-o adevărată.
Imaginea zeului său. De ce a pus Dumnezeu în sfatul său pentru a onora omul atât de mare,
A făcut dintr-o astfel de substanță scăzută? De ce nu a creat Dumnezeu o fiinţă umană?
din ţărâna pământului, o substanţă atât de joasă şi călcată în picioare
Toate animalele? Vrei să ştii de ce? Dumnezeu l - a onorat pe om cu chipul său şi l - a format.
din materie muritoare, astfel încât avantajul onoarei să nu înalţe un om,



Natura preferată (vizibilă), ţinută departe de a cădea gândindu-se la impertinenţa naturii sale şi
El ştia că i s - a acordat privilegiul de onoare nu din cauza meritelor sale, ci din cauza bunătăţii celui care dă.
Astfel, lucrarea de bunătate creatoare a fost, de asemenea, că imaginea lui Dumnezeu a apărut din natura sa.
Pământ. Această natură este promisiunea unui suflet umil. Prin urmare, omul este un om mare.
El a fost un animal, deși el a fost umilit de pasiunile care au venit la el. Nu.
Uitaţi - vă la căderea sa şi apreciaţi în el demnitatea înaltă a imaginii divine.
Căderea lui. De ce dispreţuieşti căderea lui, uitând constituţia lui originală,
fără a ține seama de demnitatea cu care a fost îndeplinită prima dată; și
Dumnezeu l-a întors iar şi iar, reunindu-şi imaginea cu El însuşi. Nimic nu este negat.
A fost bunătatea lui Dumnezeu. Nu este umilitor pentru bunul Dumnezeu să vină în comuniune cu un sclav.
Nu e un lucru bun, dar e un lucru bun de ştiut. E aici. Nu.
Minunat. Dacă eşti un loc de locuit pentru Dumnezeu, Dumnezeu va locui în el.
Tu, deși nu ca în Hristos. Căci în Hristos locuieşte toată plinătatea dumnezeirii în trup.
2:9). Dar, miracol! Toată plinătatea lui Dumnezeu locuieşte trupeşte într-unul singur, şi cuţitul umple tot.
El se ridică mai presus de orice creaţie, este în întregime într-una, şi nu este separat de niciuna dintre ele.
creaţii. Și ceea ce ai spus nu ar trebui să pară imposibil pentru tine. Deci, de exemplu, pronunţ
Cuvkntul este tot kntr'un singur cuvknt, wi este kntklnit kn toate.
El îşi spune un cuvânt, dar nu este înstrăinat de mulţi alţii. Deci, dacă un lucru are
Începutul și sfârșitul, totul există într-unul și totul se găsește în toate: ceea ce este surprinzător dacă Dumnezeu
Și totul a fost în cer și totul este în toate?

De aceea, motivul celebrării acestei zile este că Dumnezeu, după ce s-a făcut pe sine însuşi
El a primit omul, pentru a comunica omului divin, el S-a înţeles pe El însuşi.
A murit pentru a ne da puterea morţii.
Dă-ne nemurirea. El a luat asupra Sa slăbiciunile noastre ca ale Lui; dar El nu a făcut
El şi-a schimbat însă firea şi le-a asimilat după voia Lui.
A fost un lucru bun când a decis să salveze un om. De ce s-a înţeles?
slăbiciunea naturii umane? Pentru că a vrut să distrugă slăbiciunea,
Moartea va fi abolită de moarte şi va fi cucerită de asemenea. Ov a luat crucea asupra sa,
El a îndurat constrângerea, şi-a pus o legătură, a suferit, a devenit el însuşi suferind.
Dumnezeu are putere împotriva suferinţei. Din aceasta natura divină nu a suferit.
Era rănit, nu s-a schimbat, dar le-a spus.
Putere împotriva infirmităţii. Căci moartea, ca şi moartea lui Dumnezeu însuşi, a nimicit moartea; în moarte, Dumnezeu
El distruge stăpânirea morţii pentru că El a fost Dumnezeu şi om împreună. Dar asta e pentru
Ai fost mai clar, să ne uităm la exemplul pe care l-am dat mai devreme. Să presupunem că regele
Emiterea unui decret de proclamare a libertăţii pentru oricine, sau un alt decret regal.
și, după ce și-a exprimat voința în scrisori pe orice cartă, trimite la una sau alta
Să presupunem că acest edict, care în limba romanilor este numit sacru, a interceptat
Un necredincios, un rebel, un duşman al statului şi un duşman al regelui, care l-a interceptat, l-a sfâşiat.
Spune-mi, ce este rupt aici, este doar o cartă, sau un decret regal? Dacă spui asta
Carta, apoi acest act - ruperea cartei - poate fi răscumpărată cu prea puțin cost.
El sau ea nu ar fi pedepsit de nici o penalizare, sau el ar plăti orice penalizare.
Poate cinci ovăz. O astfel de persoană este supusă celei mai severe pedepse.
infracţiuni penale, nu numai că au rupt hârtia, dar şi
care a nimicit decretul regal, deşi cuvântul împăratului nu tolerează nimic din el,
Ceea ce nu poate fi simțit de mână sau rupt. Dar...
Este ca și cum rupt, pentru că asimilează ceea ce este caracteristic de hârtie și scris. De la
Și vedeți cum ceea ce în sine este supus suferinței.



Suferă pentru că comunică cu subiectul pentru a suferi. Word
Nu poate fi sfâşiată în sine, dar suportă suferinţa.
starea hârtiei și a scrierii. De aceea să nu-şi ceară scuze evreul pentru că a fost bătut în cuie
Crucea omului de rând. Pentru ceea ce era vizibil pentru ochi era hârtie, dar ceea ce era ascuns în
A fost cuvântul regelui, exprimat nu în limbaj, ci în fond. Numai-begotten
Este numit un cuvânt, nu un cuvânt rostit de gură, ci un cuvânt hipostatic.
esenţial, şi ca Cuvânt supus la nici o suferinţă, nu a suferit în natura sa, dar
Suferințele naturii vizibile au fost aduse asupra Sa ca unul propriu. Și ca un edict regal,
După ce a apărut în forma materială de hârtie şi de scris, el s - a îndreptat spre o stare de suferinţă.
Astfel, singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu a asimilat suferinţele celor prinşi pe cruce.
Cadavre. De ce, ca unul care a încălcat Carta sacru regal, este supus la cel mai sever
Pedeapsa, ca şi cum ar fi stricat cel mai mare edict regal; tot aşa şi iudeul care a răstignit pe cei vizibili
Cristos a fost pedepsit pentru asta, în timp ce se răscula împotriva divinului.
Cuvinte. Dumnezeu pedepseşte o asemenea crimă ca o insultă asupra Sa. Dar asta
Cam aşa ceva. Trebuie să-ţi iei memoria în considerare. Pentru o mulţime de cuvinte, împovărătoare
Gândirea ascultătorilor îi face pe ascultători să uite ce s - a spus. Grace.
Fie ca Dumnezeu să facă tot ce puteţi şi să îmbrăţişeze ceea ce aţi spus şi să le dea altora.
Şi ei moştenesc împărăţia cerurilor. Fie ca noi toți ajunge la acest regat,
Harul lui Isus Hristos, căruia slava şi puterea vor dăinui veşnic. Amin.

Conversaţia lui Chiril din Alexandria, vorbită la Efes, în ziua Sf. Evanghelist
Joanna.

Nici un cuvânt nu este suficient pentru a exprima gloria şi demnitatea sfinţilor. Căci ei sunt
În lume, ca lumina, cuvântul este animalic (Filipe 2:16), așa cum este scris în Scriptură. Şi...
Când predică secrete divine, este potrivit să le spunem în numele tuturor: Tu nu mănânci.
Vorbeşte, dar vorbeşte Duhul Tatălui Tău în Tine (Matei 10:20). Ne-au spus Isus,
Adevărata lumină şi viaţa veşnică, cărora le spunem în cuvintele lui David Binecuvântat: Tot pământul să fie
El vă va închina şi vă va cânta. Să cânte Numele Tău, Preaînaltule (Psalm 65:4). Când legea,
Evanghelia care a fost făcută publică prin Moise avea puterea ei, iar Evanghelia nu fusese încă proclamată.
Dumnezeu era cunoscut în Iuda; în Israel Numele Lui era mare (Psalm 75:2). Moise a fost slab în vocea lui și
El era fără limbă; de aceea legea era auzită numai în Iudeea. Dar când lumina adevărată strălucea, şi
Cuvântul lui Dumnezeu, ca unul dintre noi, a primit carne şi sânge (Evrei 2:14), şi toate lucrurile s-au împlinit de El.
temple și altare, peste tot adunări de triumfători, admiratori, păstori buni și turme
Oi spirituale, umple multe adăposturi sacre. Până vine Salvatorul.
Rasa noastră a rătăcit pământul; oamenii au slujit creaturilor în locul Creatorului (Romani 1:25).
Ei se închinau la faptele mâinilor lor şi, cu toţi cei rătăciţi, Dumnezeu avea ceea ce era pentru el.
Mi-a plăcut. Dar aşa cum am spus, singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu ni s-a arătat, un păstor bun, un păstor adevărat.
Miel. Sfânta Fecioară Maria a născut dintr-un pântec virgin,
sămânţa dătătoare de viaţă a lui Dumnezeu, liberă sub forma unui sclav, asemănată cu noi.
De dragul nostru și cel mai înalt dintre toate creaturile, Cel care s-a umilit de dragul nostru și a apărut în divinitatea
Glorie, Cel care s-a umilit şi stă pe tron cu Tatăl, Cel care
E un om bun şi un om bun.
Dumnezeu este cu noi şi Dumnezeu este cu noi.
Doar pe pământ, dar în cer. Căci, potrivit cuvântului lui Dumnezeu, când îl aduce pe primul născut în univers,
Să se închine Lui toţi îngerii lui Dumnezeu (Evrei 1:6). Psalmul 96:7. Cum se simte?
Introdus în univers? Spune-mi acest secret, o Evangelist, spune-mi, Sf. Ioan.



numit fiul tunetului, care lovește universul cu un sunet mare și unic puternic,
cu o voce nemuritoare! Aceasta este întâlnirea păstorilor care au venit la voi; să mergem.
O piatră ca Sf. Iacov pentru păstori (Gen. 29:10); deschide-ne depozitul vieţii, ca să putem şi noi acum
pentru a trage din sursele mântuirii; mai ales oferă-ne sursa vieţii tale. Bine.
Ascultă-i cuvintele: La început să fie Cuvântul, şi Cuvântul să fie pentru Dumnezeu, şi Dumnezeu să fie Cuvântul.
(John). 1:1, 2. Că singurul Fiu născut al lui Dumnezeu s-a născut din Tatăl într-un mod inefabil, noi
Ei cred din timpuri străvechi; tu, evanghelistule, adaugă la aceasta şi la restul. Ascultă din nou.
Şi Cuvântul era carne (Ioan 1:14); nu era făcută în om, ci în carne.
E., om. Singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu a fost făcut om, nu încetează să fie Dumnezeu.
Întrupare, rămâne ceea ce a fost. Pentru că natura Cuvântului este de neschimbat. Nu e nicio umbră în el.
schimbare. Aşa ne-a învăţat Sfântul Evanghelist să înţelegem, acest cu adevărat mare şi luminos.
Steaua, cea mai salvatoare stea, nu este pentru cei care înoată peste această mare senzuală.
Cei care caută dreptatea, care iubesc adevărul şi doresc dreptatea.
credinta fara eroare. Deci, oricine vrea să înoate în acest fel, să-l impresioneze în mintea lui.
El este ca o stea, și el va depăși valurile feroce ale ereziei.
El va veni la locul de odihnă liniştit şi va ajunge la adevăr, adică, Hristos, în care Tatăl va fi
Prin Duhul Sfânt, glorie şi putere pentru totdeauna. Amin.

Conversaţia lui Theodotus, episcop de Ankira, a vorbit la Efes împotriva lui Nestorius, în
Ziua Sf. Ioan

Ceea ce este un doctor pentru corpul nostru este un păstor pentru suflet. Deoarece eroarea este
Boala sufletului, care înțeapă cu moartea, este harul Sf. Spiritul
pentru sufletul celui sacru activ rotativ și taie membrul afectat de boală, nu pentru că,
Aș fi neglijat acel membru, dar pentru a salva restul membrilor. Din moment ce otravă
boala, care afectează membrul, puțin câte puțin ar răspândi efectul său distructiv:
Grace taie penisul putred pentru a opri răspândirea bolii. Şi nu este.
Un mod crud de vindecare, dar un mod de vindecare. Un mincinos îşi taie penisul cu lacrimi, dar
Deoarece nu cruță boala, el transformă retragerea penisului într-o metodă de vindecare. Familia asta.
Vindecarea nu este, de asemenea, nouă, potrivit anticului, folosită la început. Au fost vindecaţi şi păstraţi.
Această venerabilă Biserică a Sfintelor Părinţi. Căci un păstor nu mânuieşte o sabie pentru a provoca
rău, dar pentru scopul de vindecare. Inspirând acest lucru, harul ceresc declarat lui Ieremia:
Să te pună peste limbi astăzi, dezrădăcinaţi şi distrugeţi, risipiţi şi distrugeţi, şi Paki.
Se construiește (Ieremia 1:10). Căci pioşenia nu va fi sădită înainte ca răutatea să fie tăiată.
Mai întâi trebuie să irigaţi, cu sârguinţa fermierului, să semănaţi cuvintele de evlavie şi apoi
Foloseşte tot felul de vindecări. Și când devastarea dureroasă se înrăutățește,
Gradul care nu se supune medicamentului, se utilizează întreruperea medicală a persoanelor afectate.
Boala membrilor. Pentru cum altfel să-i vindece pe cei care au ajuns într-o asemenea stare încât să-i reproşeze
Face Dumnezeu lucrarea naturii umane şi harul unui obiect al ruşinii? Ce?
Răspunde-mi. Tu spui, eu nu recunosc că Dumnezeu a suferit. Dacă îl atribui
În natura divină, nu te înşeli. Dar dacă negați suferința complet,
Respingi economia salvării. Nu vă reproşaţi lui Dumnezeu suferinţa, ci priviţi roadele.
suferinţa lui. Dumnezeu a fost umilit, dar nu a fost umilit.
El ne-a dat harul Său. Rămânând ceea ce era, a acceptat ceea ce nu era. Nu este.
El a încetat să mai fie Dumnezeu în fiinţa sa; el a devenit, din cauza iubirii sale pentru tine, ceea ce eşti. Nu.
Rușine imaginea de vindecare, și nu condamna medicul dacă sunteți într-o stare de corp



Te-a făcut sănătos. În umilinţa lui nu este nimic necinstit, ci el
Asta e dovada umanităţii. El nu vine la tine pentru a rămâne o parte,
Dar să te atrag pentru tine. Nu respinge coborârea, ca să nu te pierzi.
Primeşte umilinţa care ţi-a creat gloria. O fiinţă divină nu este
Nu ai suferit nici o dezonoare, dar harul ţi-a dat lucruri bune. Dumnezeu se smereşte de dragul
Eşti un sclav care a fost dezonorat. El a luat pe ceea ce este a ta pentru că
Ai lăsat ceea ce este al Lui. Noi am plecat de la Domnul cel bun şi nu am făcut-o
Harul pe care El l-a dat. Ne - a plăcut Paradisul, dar l - am rupt.
Au schimbat legea, s-au aplecat în faţa inamicului şi au căzut de pe înălţimea onoarei.
Sclavul fugar rătăcea prin ţara aceasta, şi nu şi -a ridicat ochii spre Domnul; era posedat.
Puterea păcatului l-a ţinut în robie. El a disperat de o oportunitate pentru
Mintea umană se uită la Dumnezeu. Ce este? Va permite Dumnezeu, în rigiditatea mea, pierderea?
O astfel de achiziţie frumoasă, care este achiziţia de om? Nu. Dumnezeu nu a tolerat asta. Iso
A fost indecent ca invidia să prevaleze asupra bunătăţii Domnului.
Darul lui Dumnezeu este de asemenea supus înşelăciunii diavolului. Ce face Dumnezeu? Vine la
Căci robul nu putea veni la el însuşi. El nu vine la un sclav cu măreţie.
Domnilor, nu cu rândurile îngerilor, nu în oştirea arhanghelului, nu cu focul care zdrobeşte elementele.
Acest lucru ar fi de a transforma un sclav în zbor, și el vine să prindă sclavul și să-l întoarcă.
Propria mea achiziţie. El nu îndepărtează sclavul după înfăţişarea sa, ci cu o faţă umilă la care cheamă
Este o conversaţie cu El însuşi; El a fost făcut slujitor al Domnului. Prin urmare, marele
Apostolul spune: Să fie înțelept aceste lucruri în voi, chiar și în Hristos Isus (Filipe 2:5). Aici.
El îi spune Isus. Ce nume i-a dat mama copilului? Îi vei spune pe nume.
Iisus? Unde e cel care îl împărtăşeşte pe Hristos? Unde este cel care aduce misterul nostru sub un singur nume,
Dar cu diferite semne, care numesc un singur Hristos, dar într-adevăr crede doi,
Un sclav, un alt Domn, o suferință, altul nu suferință? De ce?
Este un nume atunci când sunt necesare două elemente? Fie ca acest lucru să fie predat în tine,
Spune apostolul, chiar şi în Hristos Isus. Cine vede se numeşte Isus.
Mama lui i-a dat numele. Trebuie să existe aceleaşi sentimente ca în Hristos.
Iisuse. Ce vedem în Cristos Isus? Ceea ce este după chipul lui Dumnezeu nu este admiraţie.
Dumnezeu este deopotrivă cu Dumnezeu (Filipe 2:6). Ce înseamnă asta? O persoană care a dobândit libertatea de la
Nu tolerează nimic sclavesc pentru a nu-şi răni libertatea în niciun fel. Şi...
Hristos, pentru că era Domnul în fiinţa Lui, nu este înălţat pentru că este egal.
Doamne. Misterul economiei mântuirii nu a afectat zeitatea. Nu după chipul lui Dumnezeu.
Dumnezeu este egal cu admiraţia păcatului, dar El S-a minimalizat pe El însuşi, noi primim vederea unui sclav (Filipe 2:6, 7).
Explică-mi umilinţa Singurului Begotten. Cum s-a umilit dacă nu a suferit ceea ce a făcut?
E uman? Totuşi, când spunem că Dumnezeu a suferit, nu atribuim suferinţa suferinţei.
Fiinţa lui. Căci Dumnezeu nu este părtaş la suferinţă, ci a fost supus suferinţei.
care suferă în legătură cu ceea ce poate suferi. Domnul milostiv a hotărât
El este milostiv cu servitorul său, dar nu este părtaş la suferinţă, el a împlinit-o.
Definiţia lui este prin conectarea cu ceea ce poate suferi. Deci Domnul a venit la noi,
Astfel i s'a arătat unui rob fugar: S'a arătat ca rob, şi a turnat fapte bune ca Domnul.
Şi -a dat chipul unui rob, şi a dat harul Lui ca Domnul; a flămînzit ca un rob; şi a înmulţit pâinea ca Domnul.
Domnul era obosit ca omul, şi umbla ca Dumnezeu pe faţa mării; se temea de cruce ca şi el.
Omule, pentru că natura sa vizibilă suferea; şi fiinţa lui ascunsă suferea.
Astfel, fiind un om, Ne-a adus pe toţi în comunitate.
cu mine însumi. El ne-a făcut un învăţător al lui Ioan, fiul tunetului, care este darul acestui
Mitropolia şi comoara comună a lumii şi care într-un singur verset exprimă esenţa credinţei:



carnea este carne (Ioan 1:14). Cuvântul care a devenit carne. A fost natural, și
A fost construirea mântuirii. Prin El şi cu El Tatăl, cu Duhul Sfânt, să fie
glorie şi putere, acum şi mereu. Amin.

Discursul lui Cyril din Alexandria, către împăratul Theodosie

Cel mai pios, iubitor de Dumnezeu şi iubitul nostru împărat Theodosie,
Rugăciunea Domnului este Rugăciunea Domnului.

Natura divină şi nemuritoare, care domină totul, care trăieşte în
El stă pe un tron înalt şi numai El este vrednic.
Începutul, stăpânirea, autoritatea şi serafimii sfinţi vor veni înaintea cui, după cum spune Sf. Ioan.
Scripturile, toate creaturile se tem şi tremură, este o natură atât de glorioasă şi demnă.
Este o mare surpriză, şi are o condescendenţă egală cu măreţia excelentă şi
putere de nedescris. În caz contrar, natura creată nu o putea suporta.
putere mare şi ineficientă. Binecuvântatul profet David s - a înălţat la Dumnezeu.
El se roagă pentru el şi pentru toţi ceilalţi de pe pământ, şi zice: ÑNu uita, Doamne, căci Eu sunt un deget!î
(Psalm 102:14); și din nou, Iată nelegiuirile, Doamne, Doamne, cine va sta în picioare (Psalm 129:3)?
Şi binecuvântatul Iov, ispitit de diavol, îndurerat de cel mai crud şi
El a strigat către Dumnezeu: ,,Ce ai făcut nelegiuirii mele, ca să uiţi! " 
Este curăţirea păcatelor mele? (7:21) Am prins nelegiuirile în sac, te-am marcat,
Nu sunt vinovat de crime (14:17). Dar aici, cred, cineva va spune imediat: de ce, oh, de ce?
Îi reproşaţi lui Dumnezeu că nu a arătat îndurare?
Când aţi păcătuit, este Legiuitorul vinovat de a nu uita păcatele? El a spus:
Aşadar, de ce este îndurarea în însăşi natura ei şi infinit superioară tuturor prin însăşi natura ei?
Nu-mi arată mila şi gloria lui? Dacă ar fi posibil...
mintea umană nu se încadrează în circumstanțe de orice fel: într-un astfel de caz judecătorul este strict și
Îl judeca cu atenţie, îi înregistra nelegiuirile ca într-un sac, refuză să fie uitat.
Păcatele celor care au păcătuit. Dar din moment ce am păcătuit atât de mult,
Numai El este eliberat de orice fărădelege; ei trebuie uitaţi.
păcatele celor slabi. Deci este ceva obişnuit pentru cei sublimi şi mari să aibă indulgenţă. Şi...
Într-adevăr, acest lucru nu este rău, această indulgență aparține celui mai înalt divin.
Şi după exemplul său şi Majestatea Voastră, cei mai iubiţi împăraţi ai lui Cristos.
Tu eşti chipul şi asemănarea împărăţiei cerurilor; numai ţie ţi s-a dat moştenirea.
să domnească peste toţi, să-şi păstreze şi să-şi protejeze supuşii cu teamă şi blândeţe şi
pentru a turna peste tot universul glorios și prosperitate pașnică. Asta m-a făcut să mă calmez.
Pietatea ta ofensată de protecţia sinceră. În acest caz, omit fără să vreau ce
Ar fi deosebit de util pentru scopul meu, temându-se să ofenseze dreptul universal recunoscut al dumneavoastră
Majestate. Căci deşi pot spune că sunt străin de nebunia lui, dar dacă uit
Toate decenta, am început să afirm, și înainte de tine personal, că nu am fost dus de nimic,
Aş spune asta, poate nu cu impunitate. Nu mi-e frică să mă opun opiniei tale.
Teama de a fi supus nedreptăţii sau ceva care s - a abătut asupra Israelului. A fost.
Este cineva atât de nevinovat încât nu a păcătuit niciodată? Cu toţii păcătuim mult şi
natura umană, cum ar fi fost, afectat de boală, este apăsător la păcat, astfel încât cel mai mult
Paznicul zelos al legii nu s - ar putea considera niciodată perfect pur şi fără păcat.
Knaintea lui Dumnezeu, am auzit pe Dumnezeu spunkndu-i: ,,Iatq, voi judeca cu voi, wi vq voi zice totdeauna: ,Nu!'
păcătoşi (Ieremia 2:35). Este mai bine şi mai înţelept să cedezi celor puternici şi să te rogi pentru iertarea lor.
Păcate. Căci, aşa cum am spus, Majestatea Voastră trebuie să uite greşelile imitandu-le.



Dumnezeu însuşi.
I-am scris mai întâi pioşeniei tale, şi apoi şi Gloriei Împărătese.

Nu este în scopul de a provoca în casa ta cel mai sacru un dezacord sau orice
Nu, eu nu sunt atât de prost și prost; dar știu că cei care sunt puse
pentru a sluji Dumnezeului cel mai sfânt, pentru a fi sobru și vigilent, pentru a observa și
Ei trebuie să fie atenţi să facă ce vor, să se teamă să nu fie supuşi fidelităţii.
Vor muri dacă sunt leneşi în îndeplinirea sarcinilor lor. Trebuie să afirmăm în
Cei care cred în Domnul nostru Isus Hristos, pe care El l-a dobândit.
El i - a făcut închinători adevăraţi şi i - a numit familia aleasă.
prin sfinţire, prin poporul sfânt, prin oameni de reînnoire, pentru a proclama virtuţi din întunericul tuturor
El a chemat în lumina sa minunată (1 Petru 2:9). Spunând poruncile celor aleşi în ordinea sacră,
,,Aşa vorbeşte Domnul, ca să binecuvânteze pe Ezechiel, fiul omului, şi vorbeşte fiului oamenilor tăi,
Spune-le: "Pamantul, daca voi scoate sabia la nimic, oamenii pamantului vor intelege un om singur de la el insusi. 
Îl vor pune în gardă, şi vor vedea sabia venind pe pămînt, şi va suna din trîmbiţă.
El va auzi glasul trîmbiţei, dar nu va rămînea, şi va găsi sabia.
Skngele lui va fi pe capul lui, cqci aude glasul trkmbiyei, wi nu va fi pqzit. Adqpostul lui va fi peste el.
Va fi, dar acesta va fi păstrat, şi-a eliberat sufletul. Şi paznicul, dacă vede sabia care vine,
El va suna din trâmbiţă şi nu va ocroti oamenii şi va găsi o sabie împotriva căreia să lupte.
Voi lua sufletele lor pentru nelegiuirea lor, dar voi lua sângele lor din mâna unui paznic (Ezechiel 33:2).
-6). Cred că nu este inutil să acordăm atenţie puterii acestor cuvinte şi nu este inutil.
Află ce înseamnă. Deci, atunci când se așteaptă unii barbari să invadeze,
Căpeteniile cetăţii pun pe unii în locuri deschise şi pe turnuri înalte, şi le poruncesc
Uită-te constant pe teren şi priveşte cu atenţie, astfel încât din orice parte
Unul dintre duşmani a intrat în oraş. Şi când gardienii vor anunţa oraşul
Ele sunt considerate demne de mari onoruri; dimpotrivă, când
Prin neglijenţa lor, vor permite inamicului să intre în posesia oraşului, sau vor realiza cu uşurinţă ceva.
În acest caz, ei plătesc cu capul și sunt condamnați la cel mai grav
execuţii. În același fel, fiecare dintre preoți (așa cum este stabilit de Dumnezeu ca un paznic)
Va primi o coroană de vigilenţă dacă încearcă să proclame lucruri periculoase oamenilor.
răul care îi ameninţă. Dacă el este tăcut, el cade în nenorocirile de obicei trimise.
Mânia lui Dumnezeu, pentru că prin tăcerea lui le permite să cadă în mari necazuri.
El ar trebui să-i ghideze pe calea cea dreaptă. Abuzul nu a fost comis.
împotriva unui anumit om, dar împotriva Mântuitorului tuturor, Hristos.
Domnilor. Potrivit Scripturii, nimeni nu vorbește anatema lui Isus, tokmo de Belzebut (1 Cor.
12:3), care este, nimeni nu neagă Hristos, dacă nu este obligat să facă acest lucru prin Satan; și nimeni nu este în acest.
Mă îndoiesc. Deci acest dragon apostat, adică, Satan, care a găsit neglijent, mai ales
Mintea depravată a omului, păstorul, limba lui îndrăzneaţă condamnă neînţelept dogme.
Ea ia de la Hristos Mântuitorul nostru gloria cea mai esențială și evidentă a Lui.
(Pentru insolent și în trădare neînfrânat decide nesăbuit pe cel mai josnic), umplut cu
Toate bisericile sunt agitate şi în conflict. Când credinţa cea dreaptă a fost convertită,
Pretutindeni erau neînţelegeri şi mari probleme şi tulbura pe credincioşi.
Ei păcătuiesc pentru că Hristos este adevăratul Dumnezeu? Şi apoi ce s-a întâmplat? Contagios.
Boala, care a început cu o minciună, şi tatăl cu Satana, au lovit toate floarea soarelui. Şi aşa
Suntem numiţi de Dumnezeu ca păzitori, obligaţi să avem grijă constantă de oameni.
Ar trebui să luăm imediat trompeta sacră şi ecleziastică şi să anunţăm
Sabia diavolului este pentru cei care doresc să fie credincioşi. Pentru ce?
Dumnezeu le-a dat osândă tăcuţilor: Voi cere sângele ei din mâna ta, spune el.



(Ezechiel). 33,6). Dar inima ta, Împărat iubitor de Dumnezeu, era de nezdruncinat şi în siguranţă. Da.
Eu vestesc solemn, şi chiar mai bine decât mine, lucrurile vorbesc mai tare, şi
Timpul mărturisește că ai fost gelos de pietate și s-au certat despre gloria
Strămoşii voştri şi puţin mai mult, pentru că sunt onoraţi că sunteţi superiori lor.
Voi spune fără nici o flatare că ați spus o declarație mult mai bună și demnă de laudă.
Uită-te la caz. Am știut cât de puternică este credința ta, cât de puternică este dragostea ta pentru Hristos. Nu.
Am scris în zadar, cerându-ţi să ajuţi pe alţii, sau mai bine, toate bisericile.
Suntem obişnuiţi să ajutăm. Şi ca o trompetă care anunţă invazia barbarilor, mai ales
Un războinic puternic şi curajos, excită curajul, şi un timid şi recrut îl face să se teamă.
Pentru ca, având într-un fel căzut în rândurile inamicilor,
ca să devii prada cruzimii lor; tot aşa şi ceea ce am scris despre Hristos v'a stârnit pietatea.
Săbiile diavolului şi celelalte care erau frivole şi înclinate spre rău.
Cu grijă şi ferm. Mulți nu acceptă atât de ușor și convenabil sacramentul lui Hristos; doctrina lui
Este extrem de adâncă; chiar şi bărbaţii, mai ales cei puternici în minte şi care studiază neîncetat
Scripturile nu-L cunosc, ci doar într-o oglindă şi într-o ghicitoare. Ei bine, dar în cuvinte.
Obiceiurile celui mai sacru Pavel sunt corupte, lucrurile bune ale conversaţiei sunt rele (1 Corinteni 15:13), şi o picătură din cel care picură ca

Solomov spune că vinde munţii: dacă acele discursuri dăunătoare cad în mintea oamenilor de pe munte, el nu va putea să o facă.
ca o picătură picură de sus, și în acest caz, de asemenea, ar fi cauzat o dată destul de mult.
rău. Prin urmare, avertismentul pe care l-am elaborat este util și necesar, pe de o parte, pentru
cei care, fără raţionament, au ridicat un război împotriva lui Cristos şi parţial pentru
cei care nu cunosc Adevărul şi cei care spun,
Au fost zguduiţi şi zguduiţi ca o furtună violentă. Ce am scris?
Acest lucru poate fi dovedit chiar din esenţa cazului. Pe vremuri, multe
Acum o sută de ani, toate fiinţele umane erau departe de Dumnezeu pentru că tot pământul păcătuise.
Binecuvântatul David cântă, toate se sustrage, împreună cu nu inclusiv primul, chiar la unul.
13:3, dar el ne-a vizitat de la înălțimea Orientului (Luca 1:78): singurul Cuvânt născut ne-a apărut.
Dumnezeu a tratat poporul pământului (Baruch 3:38) şi i-a făcut ca noi.
Dar fiind în acelaşi timp în natură Dumnezeu; distrugând mediastinul gardului, el ne-a unit prin
El este cu Dumnezeu şi Tatăl (Efesus 2), uitând insultele noastre, El ne-a eliberat de păcat,
El ne-a luat de la El şi ne-a socotit neprihăniţi prin credinţă. Pentru El este lumea noastră conform Scripturilor (Efeseni 2:14).
Astfel paguba credinţei ar implica dizolvarea legăturilor lumii noastre, legăturile prin care noi
Suntem uniți cu Dumnezeu, și întunecarea sau dispariția căii de dreptate pentru mințile noastre.
Suntem îndreptăţiţi prin botezul sfânt, proclamând moartea lui Hristos şi
mărturisind împreună învierea sa (Romani 6:3-11). Dar şi noi, iubitorul de Hristos
Împărate, noi proclamăm moartea nu a unui om obişnuit, ci a unui Dumnezeu făcut de om.
Cel ce suferă, după cum este scris, pentru noi, după trup, care trăim ca Dumnezeu, şi rămînem prin pasiune.
Natura ta. Prin urmare, când speranţa creştinilor era ameninţată de pericolul evident al discursurilor.
Şi limba lui neştiutoare şi neînfrânată, atunci noi, împărate, suntem obligaţi să
Armele adevărului, ajutate de necesitate, nu puteau fi lăsate neprotejate.
Credincioși. În special, am fost încurajaţi de următoarele. Taţii noştri binecuvântaţi,
Când au primit preoţia de la Dumnezeu, s-au ridicat împotriva corupţiei ereticilor lor.
a vremii, şi mai ales a arienilor răi, deşi guvernul din acea vreme nu
Ştia adevărul, chiar şi ereticii au fost de acord şi şi-au ros dinţii împotriva profesorilor.
Biserici. Se temeau şi se temeau.
doctrina credinţei. Ei știau ce a spus Domnul nostru Isus Hristos: Nu te teme de cei care ucid.
Trup, dar sufletele celor care nu pot fi ucişi; temeţi-vă de cei puternici, şi nimiciţi sufletul şi trupul în iad.
(Mat. 10:28). Astfel, când nu au încetat să apere gloria Mântuitorului tuturor de atacurile inamicilor.



În pofida a ceea ce aveau cei mai cruzi duşmani în mâinile lor.
Nu - i urmăm noi pe calea zelului lor pentru Cristos?
devotament faţă de Hristos? Nu am fi putut pune adevărul în cuvintele acelui detractor? Ca mine.
El a zis: ,,Cunosteam taria pietatei voastre în credinţa voastră: Am fost ferm convins că el
Nu eşti mai mulţumit decât mine; ce m-ar fi putut face să tac?
Nehotărârea aproape că m - a distras de la datoria plăcută şi nu m - a insultat.
Dar mi-am spus: Tăcerea ta nu poate avea scuze; prin tăcerea ta nu ai scuze.
Veţi fi vinovaţi înaintea lui Dumnezeu şi înaintea oamenilor temători şi iubitori de Hristos.
onorat cu demnitate imperială: aceeaşi demnitate străluceşte şi glorioasa dublă
Cele mai strălucitoare împărătese; la fel sunt şi celelalte chipuri cinstite şi minunate virgine; şi
Ei sunt primii, primii, primii şi ultimii.
De asemenea, ei sunt întristaţi de întristarea excesivă, văzând dispreţul faţă de gloria Mântuitorului nostru.
De ce nu faci ceea ce crezi că este plăcut lui Dumnezeu? N-ar trebui?
să ia în considerare neglijență că marinar care nu ar dori să înoate atunci când navighează
Este condus de un vânt favorabil? Nu ar fi fost acuzat de laşitate şi laşitate?
Cel care, fiind plasat în rânduri şi ajutat de o mulţime de războinici curajoşi,
Ar renunţa la scut cât ar putea câştiga? Te motivezi
Cu atâta reflecţie şi încredere în pioşenia Majestăţii Voastre, am continuat fără teamă.
La mijloc, considerând că este necesar să denunţăm insulte nedemne împotriva lui Cristos. K
Cred că trebuie să adaug şi următoarele. Nestorius a fost ales ca
Experienţiat în învăţături evanghelice şi apostolice, priceput în propagare şi înmulţire
şi dreptatea credinţei şi dreptatea credinţei.
Maiestatea Voastră şi toate Primatele Sfintelor Biserici, şi eu, omul dorit. Pentru că,
Când am primit scrisori de la cei mai pioşi episcopi care l-au hirotonit, care m-au informat despre
Nu am ezitat să le scriu, exprimându - mi bucuria şi laudele.
Ei doresc tot ce este mai bun de la Dumnezeu şi vor ce este mai bun de la Dumnezeu. Şi ce a urmat,
Nu alegerile noastre ar trebui să fie învinuite, ci neglijenţa lui. A fost ales miel şi
El a fost un lup; el a fost ales ca un slujitor bun și credincios, dar el a iubit contrariul.

un fermier muncitor, şi a pus plase pe pământ arabil; ales ca un păstor bun, dar
El a devenit cele mai feroce fiare. Atunci, când e deja, nu ştiu de ce.
El a fost adesea sfătuit şi mulţi au fost avertizaţi. Dar...
Au făcut avertismentele mai bune? Au trezit o conştiinţă în el? A fost convertit?
Pentru cel mai bun? A primit vreun folos de la ei pentru sufletul său? Nu-ţi place să minţi?
Ai iubit adevărul? Întunericul a respins ignoranţa? Ai găsit lumina? Ai încetat să mai vorbeşti?
Împotriva lui Hristos? Sunt mulţi care se tem de El? S-a oprit când a văzut multe şi
Aproape nenumărate adversari? Deloc, aşa cum s-a dovedit în mod clar rezultatul cazului. Când
Prin decretul Majestăţii Voastre, consiliul nostru sfânt s-a adunat din toate părţile în Metropolisul Ephesian,
El a venit acolo, şi s'a dus acolo, pe cînd ar fi trebuit să plângă şi să plângă pe cel dintîi.
Era ca şi cum nu ar fi făcut o farsă despre ce făcuse.
El a adăugat la prima chiar mai rău, și nu a îndoit să verse mai mult
Mai josnic împotriva gloriei Mântuitorului nostru, prea puţin, nici măcar să acorde atenţie
E acuzat de blasfemie. E mai bine să nu spui nimic despre ce a îndrăznit.
să vorbească, şi să vorbească cu sfinţii şi cu cei care sunt glorificaţi în virtuţi de orice fel.
În plus, episcopii sunt foarte pricepuţi în scrierile divine. Foarte supărat de el.
discursuri blasfematoare împotriva lui Cristos și a adus în indignare extremă de către el
Şi cu o limbă nestăpânită şi neruşinată, cel din urmă şi-a spălat mâinile înaintea lui, şi nu fără lacrimi.



Ei au raportat Sfântului Sinod ceea ce auziseră de la el, dar nu în secret, ci cu îndrăzneală, cu deplinătate.
Ei au încredere în adevărul cuvintelor lor şi sunt gata să - l demaşte pentru ceea ce a spus el.
împotriva lui Hristos ceea ce este ilegal să gândeşti. Ei au făcut acest lucru în frică de frică.
a judecăţii divine. Nu aveau lipsă de iubire, dar erau mai încinşi.
Iubire divină şi imaculată pentru Hristos. Ca un sceptru supus al sacrului tău
Fie că sunt comandanţi nobili, fie că sunt decoraţi cu alt rang şi
Ele sunt făcute deosebit de faimos și bun pentru tine dacă acestea sunt efectuate.
Ei sunt cei care vorbesc o limbă tare şi neînfrânată împotriva ta.
Autorităţile, sau care ar dori să facă altceva ilegal şi interzis:
El este vrednic de laudă înaintea lui Dumnezeu şi a îngerilor.
Preotul Domnului, dacă el nu permite nimănui să vorbească gol împotriva
Slava lui Dumnezeu şi chiar îi priveşte pe toţi cei mai mari duşmani ai săi. Pentru că
Binecuvîntat să fie David, numărînd lucrul acesta pentru sine, în slavă mare, proclamă: Nu-ţi displace?
Doamne, te-am urât? Şi te-am urât cu ură totală.
Duşmanii mei au fost primii (Psalm 138:21, 22). Dacă cei care Îl hulesc pe Hristos Îl iubesc, atunci
Cei care îi atacă sunt nedrepţi. Dar dacă îl urăsc în mod clar pe Hristos, nu este.
Nu există nici o îndoială dacă acestea nu pot fi onorabile și foarte amiabile.
Cei care resping Cuvântul lui Dumnezeu sunt cei care resping Cuvântul lui Dumnezeu.

Dar există un alt motiv pentru care Maiestatea Voastră este utilă şi necesară.
El a fost izgonit din altarele divine ale celui ce le-a pângărit. Dacă vrei, eu...
O voi dovedi din Scriptura divină. Odată, israeliţii nu aveau respect faţă de
Moise, înţeleptul, a întors spatele lui Dumnezeu.
El a slujit ca idol şi toată puterea cerului (4 Samuel 17:12, 16). Au ajuns la o astfel de obscenitate și
Ei sunt cei care au pângărit cel mai divin templu. Dumnezeu a fost supărat pe ei şi i-a trădat.
în mâinile duşmanilor. Şi când Ezechia a primit împărăţia, un om drept şi pios,
El a corectat şi curăţat templul divin de inovaţiile criminale şi a făcut decent
ofrande lui Dumnezeu Atotputernic. Scriptura spune că Ezechia a început să domnească.
Suntem de 2 şi 5 ani. Şi le -a zis: ,,Ascultaţi-mă! "
Leviti, acum curăţeşte casa Domnului, Dumnezeului nostru, şi scoate afară necurăţia. 
Sanctuar. Căci părinţii noştri au plecat, şi au făcut lucruri rele înaintea Domnului, Dumnezeului nostru.
L-am părăsit (2 Cronici 29:1, 5:6). El le -a zis un alt lucru de mîntuire, şi a adăugat: ,,Acum "
Nu neglijaţi, căci Domnul v'a ales; staţi înaintea Lui, slujiţi-I, şi să fie robul vostru.
Servitor şi cenzor. S'a sculat, a zis Levitius, şi a strîns pe fraţii săi, şi a fost sfinţit.
Poruncile împăratului, prin porunca Domnului, ca să cureţe Casa lui Dumnezeu. Şi adu preotul înăuntru.
Biserica Domnului, wi a vqrsat toate necurqyiile din Casa Domnului wi din curtea casei.
Rugăciunea Domnului (11-16). Atunci sfinţenia Scriptură adaugă: şi în ziua a şasea a zecea.
luna primului act. M'am dus la împăratul Ezechia, şi la Recoş. Voi curăța totul, chiar și în
Casa Domnului (v. 17:18). Apoi se adaugă aici: şi la începutul lui Ezechia, împăratul şi adunarea
căpeteniile cetăţii, şi suiţi-vă în Casa Domnului. Ridicaţi viţeii săptămînii şi caprele săptămînii pentru păcat.
Pentru împărăţie şi pentru sanctuar şi pentru Israel (v. 20:21). Observaţi, Împărat iubitor de Hristos,
Ezechia, cel neprihănit şi pios Ezechia, care intenţionase să aducă jertfe lui Dumnezeu, nu a făcut - o înainte
El a intrat în Templul lui Dumnezeu, şi şi -a împlinit intenţia, după cum poruncise preoţilor dinainte.
sq cureyi Casa Domnului, wi sq scoyi din ea toatq necurqyia. Când a fost?
Porunca lui a fost îndeplinită, el a oferit solemn o ofrandă arsă şi s - a bucurat.
Doar că el a oferit acum o jertfă plăcută lui Dumnezeu, și mai ales pentru că el a curățat templul de
canalizare. Ceva de genul ăsta se face pentru slava lui Hristos şi a Maiestăţii Voastre. E obiceiul tău.
Fumaţi tămâie, decoraţi biserici şi aduceţi ofrande în ele cu o mână generoasă pentru glorie.



Doamne. Dar mai întâi a fost necesar să eliberăm şi să curăţăm templul de impurităţi şi apoi
Ai făcut deja un sacrificiu bun pentru Dumnezeu. Pentru gloria ta mai mare înainte
Pe Dumnezeu, pe îngeri şi pe oameni, tu ai dat ordine preoţilor, şi ei au curăţat templul.
Ei l - au sfinţit, blocând limbajul lipsit de sens şi lipsit de pietate.

Astfel Sfântul şi Sfântul Sinod Ecumenic, mulţumit lui Hristos, pentru noi toţi Mântuitorul, având grijă de
Crezând în El, şi cum se spune în Scriptură: Gelos pe Domnul rîvna (3 Samuel 19:10),
A încercat să distrugă tentaţia. Și cei care sunt,
A fost chiar necesar, împreună cu aceşti asceţi, să intrăm în luptă imediat.
Şi vom fi bucuroşi să ne alăturăm luptei şi să devenim o parte a recompenselor cu noi.
Cei care sunt duşi pentru Hristos, să fie aprinşi cu zel şi plini de suflet.
Ei erau zeloşi şi cu inima tare, erau complet insensibili.
Sunt ca acel blasfemiator. Nu pentru slava lui Hristos, ci pentru asta,
care vorbeau atât de mult şi nebuneşte împotriva lui Hristos, ei au atacat cu curaj.
Cei care au luptat şi s-au declarat duşmani ai celor care au îndrăznit cu nepăsare.
pentru a medita la Hristos, plângând aproape acest lucru: de ce ai oprit imprudent și neînfrânat
De ce au scos pielea unui lup prădător cu oi şi l-au făcut cunoscut tuturor? Pentru,
Să respingi faptul că acest blasfemator a fost expus, în opinia mea, nu înseamnă nimic, dar
Vreau să spun ceea ce am spus deja. al Bisericii Antiohiene, deşi el
Ordinul Majestăţii Sale de a ajunge la ziua stabilită, dar nu a fost prezent la
Sfinte Catedrala. El a încetinit în mod deliberat pe drum pentru a accelera această încetinire.
Cel ce vorbeşte împotriva lui Hristos, sau care vorbeşte împotriva Lui, sau
Sigur, pentru că era cu el. După a șaisprezecea zi,
În cele din urmă a venit căpetenia tovarăşilor săi (ei erau metropolitani) şi în numele lui.
Au spus Sfântului Consiliu că nu trebuie să aştepte sosirea lui, ci mai degrabă să se grăbească.
executarea definițiilor. În sfârşit Sfântul Sinod s-a adunat în Sfânta Biserică,
A chemat-o pe Maria şi l-a făcut preşedintele său şi capul lui Hristos însuşi.
Către Sfântul Scaun, o evanghelie cinstită, ca să spunem aşa, atrăgătoare clerului: curtea
Judecă pe cel drept (Zecharia 7:9); judecă între evanghelişti şi cuvintele lui Nestorius. Haide.
Prin acordul tuturor (taţilor), consiliul a condamnat opiniile sale (Nestorius) şi a declarat puritate şi superioritate.
Evanghelia şi tradiţia apostolică; şi astfel puterea adevărului a triumfat.
Căci toţi au întărit dreptatea şi credinţa fără prihană, după părerea ta,
Împăraţi iubitori de Hristos, pentru că toate intenţiile tale sunt îndreptate către
Aceasta este voia lui Dumnezeu şi este legată de pioşenie, căci voi nu aţi preferat niciodată nimic.
Adevărul. Şi totuşi Ioan, care a primit soarta primatei în Biserica Antiohiei,
neglijent și indulgent atunci când Hristos este ofensat, din contră
El este atent şi neiertător când este acuzat că a deschis o gură sinistră împotriva aceluiaşi lucru.
Hristos, cu graba unei păsări, a venit la Efes, şi a făcut tot ce a putut pentru folosul său.
A vrut doar să o facă, dar nu a vrut să o facă.
Există legi bisericeşti în general, iar lui Dumnezeu nu-i pasă deloc de treburile oamenilor.
Acţionând mai degrabă în prostie decât prudenţă, supunându-se mai mult mâniei decât dominaţiei
de o minte treaz, el tocmai a sărit de pe car și a intrat în dormitor.
Apoi s-a întors spre ţărână şi le-a spus:
Şi pedeapsa a fost foarte nedreaptă.
Celestienii şi companionii nebuniei Nestoriane, printr-o mare nebunie,
Cei care au luat parte la blasfemia sa criminală împotriva lui Cristos, au încercat în orice mod posibil.
Discreditează întregul Consiliu Sfânt excomunicand pe toţi cei adunaţi în Biserică.
Efes din toată lumea, oameni buni, foarte faimoşi Maiestăţii Voastre,



Tot felul de virtuţi. Şi pentru mine şi Primatul Bisericii Ephesiene, el a adus chiar mai mult
Este o mare calomnie, spunând ca şi cum am discuta cu cei răi.
Apollinarius şi aprobarea opiniilor rele şi nelegiuite ale lui Arius şi Eunomius. El a făcut-o.
Aşa cum am spus, sub influenţa mâniei inexorabile, a furiei nelegiuite şi a mâniei excesive.
Mândrie. Aceasta este o mare surpriză pentru mine, pentru că el întotdeauna părea să fie simpatic.
El nu a condamnat cuvintele mele cu mare favoare, şi el însuşi nu m-a condamnat.
El mi -a scris, şi mi -a primit înapoi scrisorile, înainte de porţile Efesului, aproape că
M-a sufocat în braţele lui, şi în scrisorile către mine mi-a spus, către Dumnezeul meu cel mai iubitor.
Pentru Domnul, Sfinţia Sa Cyril, John doreşte binele Domnului. Multă tristeţe.
Când sfinţenia ta a ajuns la Efes, mai aveam câteva zile.
Dorinţa sfinţeniei tale, mai mult decât orice altă necesitate, mă îndeamnă mai degrabă
pentru a încheia această călătorie. Aşa că roagă-te, Doamne, să ducem aceste lucruri fără supărare. 
pentru următoarele cinci sau șase zile, și a putut vedea și să îmbrățișeze sacru pentru noi.
Capul tău divin. Salută-ţi sfinţenia, cel mai iubitor de Dumnezeu, episcopule.
John, Paul şi Macarius. Eu si altii care sunt cu mine dedesubt se inchina la tot.
la frăţie cu tine. Rămas bun şi continuă să te rogi pentru noi, soţ iubitor de Dumnezeu şi
Sfinte. Deci, de ce, fără nici o insultă din partea mea, a devenit brusc inamicul meu?
Cel care m-a făcut coleg şi frate? Să-mi cer scuze pentru abaterea mea.
Cât despre mine, mi se pare că mi-a spus că mi-a scris, ascunzând încă duşmănia pe care
Voiam să anunţ deschis în timp util. Dar cum m-a făcut coleg dacă...
A fost el eretic dacă a participat la răutatea fără discriminare a lui Apollinaris, Arius şi Eunomius? Pentru ce?
El a numit capul meu sfânt, și mai sus că sacru! Nu este evident pentru toată lumea că cineva este într-o conspirație?
Cu barbarii, desigur inamicul imperiului tău cel mai sacru? Şi a spus că o ascunde.
El ura şi risipea favoruri, şi inima lui era plină de înşelăciune şi supărare. Whoa
Îndrăzneşti să lauzi pe cineva obişnuit să trăiască aşa? Poate crede.
Vrei să găseşti câţiva dintre cei mai buni greci? Dar îl urau şi pe cel care vorbea.
Un lucru, și în inimă poartă altul. Să ne concentrăm asupra Scripturii divine. Am auzit.
Dumnezeu le spune acestor oameni: o săgeată care le palmă limba, măgulire.
Cuvintele gurii lor: pacea vorbeşte prietenului său, dar el are duşmănie în el însuşi. Mâncare pentru moment.
Nu voi vizita cuvântul Domnului sau sufletul meu nu va răzbuna astfel de oameni (Ieremia 9:8-9). Cunning și
Este o neplăcere aspră şi ascunsă pe care Dumnezeu o urăşte: să fie paşnic în cuvinte, dar şi în cuvinte.
Este timpul să avem duşmănie în suflet, păcat de neiertat, conform judecăţii lui Dumnezeu. De aceea ameninţă.
răzbunare și pentru asta. Dar acest calomniator arogant şi calomniator înşelător, ca scuză, este mai mare.
El nu este ignorant cu privire la fărădelegile sus-menționate, dar se pare că el va răspunde la acest lucru și spune:
El a fost, de asemenea, zelos pentru Domnul, aşa cum a fost sfântul consiliu, şi hotărârea mea te-a tulburat pentru că
Sunteţi eretici. Acest lucru este asemănător cu ceea ce spune profetul Isaia:
Eu mint speranța noastră cu falsitate, și suntem acoperiți de fals (Isaia 28:15). Să spunem doar că,
Poate că nimeni nu vorbește în cuvinte, dar acest lucru dovedește în mod clar acțiunile în sine. Pentru că
Cei mândri şi aroganţi în primul rând sunt denunţaţi de faptul că, denigrând şi lovind cu un singur flagel, toţi
El a vrut ca Duhul Sfânt să fie Duhul Sfânt.
Dezleagă-i. Nu şi-a făcut atâtea rău lui însuşi cât şi lui însuşi.
Ele sunt întotdeauna nesemnificative, ele sunt întotdeauna nechibzuite.
Îşi fac mai mult rău decât cred. În plus,
Este oare adevărat că este îngăduit să - i pedepsim pe bătrîni şi nu este o nebunie să ne răzvrătim împotriva lor?
oameni care dețin cel mai înalt rang, disprețuiesc disciplina bisericii, organizatorul lumii, și
Pentru a imita prudenţa lumii? Maiestatea Voastră pioasă a stabilit gradul
virtuţi. Fiecare dintre ei este onorat, dacă numai el știe rangul său și



Locul său este inferior superiorilor săi și nu are drepturi adecvate egale cu drepturile acestora din urmă. Şi el
(Ioan, Primatul Antiohiei), ignorând acest lucru şi neglijând tot felul de lucruri.
Este o chestiune de decenţă, într-o pasiune nestăpânită şi nesăbuită se grăbeşte către toţi:
El îşi imaginează însă că excelează în treburile sale.
Dacă ar şti cu adevărat că eu şi episcopul Efesului am fost infectaţi cu erezie: ce l - a împiedicat?
Acuză-ne în scris înainte să ajungem în oraşul Efes şi să facem subiectul public.
Cearta ta cu noi? Ce l-a împiedicat să vină la Efes să ne vadă, să ne aducă
Ne plângem deschis de crimele noastre, ne dezvăluim crimele, ne chemăm la socoteală în prezenţa Sfântului George.
şi în cele din urmă, împreună cu alţii, sau pentru a elibera din acuzaţie, dacă am înţelept şi
Vom fi pedepsiţi dacă vrem să fim pedepsiţi.
Crezi în doctrinele bisericii? Nu ştia ce acuzase în zadar.
Noi am făcut o acuzaţie mincinoasă împotriva celor drepţi. Ne-a urmărit şi ne-a rănit în secret.
respect şi prietenie pentru Nestorius, şi ca într-o bătălie de noapte el a ţintit o suliţă aruncată spre noi,
fără să ne vadă. După ce a întocmit o cartă plină de acuzații false, el a îndrăznit să-l aducă să treacă.
înainte de urechea ta pios, ignorarea ceea ce se spune în divin
Să vorbească pe nedrept din limba regelui (Proverbele 24:22). Când am aflat,
Sulurile au fost prezentate Sfântului şi Consiliului Ecumenic, pe de o parte mărturisind în ele dreptul şi
credinţa neavariată a Bisericii, pe de altă parte, anatematizarea celor care îl urmează pe Arius,
Eunomy şi Apollinaria. Cred că acţiunile noastre au fost în conformitate cu legea. Între timp,
El a căzut în astfel de nepăsare, chiar lașitate și disperare, că el nu a îndrăznit să vină la noi.
pentru a privi la Sfântul Consiliu, în timp ce în fața acestuia ar fi necesar să mărșăluiască cu curaj înainte,
Așteptați ca el să fie numit, și să apară voluntar, declara vinovat.
demn de condamnare şi să-şi apere propria decizie. Conştiinţa nu l-ar lăsa.
Îi era atât de frică să participe la Sfântul Consiliu încât nu a îndrăznit să iasă.
De acasă. Este posibil ca preoţii aleşi, amintindu-şi
Aminteşte-ţi cuvintele Domnului: judecă cu dreptate, şi nu cunoaşte faţa în judecată, ca şi cum ar fi
Judecata lui Dumnezeu mănâncă (Deuteronomul 1:16, 17) şi nu ne-au condamnat dacă ar fi ştiut că suntem eretici? În plus,
A trebuit să facă notiţe despre acte şi să vi le prezinte. În toate domeniile și mare
prin exercitarea autorității dumneavoastră, un judecător va fi numit să judece
El te priveşte ca pe un legiuitor şi conform decretelor tale,
Curtea. Dacă da, este posibil ca poporul ales de Dumnezeu pentru închinare?
Şi atât de mulţi dintre ei, oameni care au stârnit în toate minuni splendoarea vieţii lor, ne-au onorat.
Mai mult decât o poruncă divină? Şi că mintea lui era plină de mândrie neînfrânată şi
Acest lucru este evident din alte fapte sale. Timp de aproape trei ani, ca inventator de noi
Nestorius a început să predice învăţătura sa blasfemie în Biserică. Când s-a deschis.
Boala sufletului său în scrisori către cel mai sfânt episcop al Bisericii Romane Celestine, a auzit
Nu este imediat o condamnare severă și severă, ci un îndemn de a abandona o opinie coruptă care
El este credincios şi credincios. El a fost avertizat nu o dată, dar de multe ori.
El este un interpret.
Poruncile lui Dumnezeu sunt mari, dar el ştie multe despre ele.
Poruncile lui Dumnezeu nu le - au fost date niciodată.
Nu le-a spus nimic şi nici nu a îndrăznit să-şi apere îndrăzneala.
El i - a făcut aroganţi prin hotărîrea sa nelegiuită, şi poate că a fost glorificat cu putere.
Îl aude pe binecuvântatul David, sau mai degrabă Sfântul. Duhul, prin gura lui David, a zis:
Te lauzi în ciuda, puternic? Inechitate toată ziua, neadevăruri au complotat limba ca un brici.
Ai făcut linguşirea foarte sofisticată. Iubeşti răul mai mult decât bunătatea, iubeşti neadevărul.
Adevărul. Iubeşti toate verbele potopului, limba măgulirii. Din acest motiv, Dumnezeu te va distruge.



Să te bucuri, şi să te bucuri din satul tău, şi din rădăcina ta din ţara celor vii.
51:3-7.

Ştiu că unii oameni justifică ce ne-a făcut spunând că e drept.
El a fost supărat pe noi pentru că consiliul împotriva blasfemiatorului Nestorius a avut loc fără el.
Prezenta. Dar aceşti oameni ar fi făcut mai multă dreptate dacă, în loc de noi,
Au dat vina pe propria lor încetinire. Şi de ce nu a urât cum
Mincinoşii şi înşelătorii care au venit înaintea lui şi au spus Sfântului Sinod că al lui
Ei nu au aşteptat, şi nu au venit singuri, ci la ordinele lui.
El nu-i urăşte, ci îi are printre cei mai buni prieteni ai săi. Dar să spunem că el,
Poate că el a fost într - adevăr ofensat: ar trebui deci să dispreţuiască divinul?
Uită de porunca lui Dumnezeu: (Exodul 23:7). Ar trebui?
A fost condamnat pentru nici o crimă? Ar fi trebuit să-şi atace fraţii?
cu sabia răutăţii, pentru a dispreţui legile Bisericii, pentru a calomnia, a minţi şi mai mult pentru a ta
Majestate? Era necesar să distrugem credinţa adevărată şi neavariată? Ar fi trebuit?
În acelaşi timp, şi din acelaşi motiv, pentru a proteja pe cel care scuipă blasfemie împotriva
Hristos, și să încerce să confirme minciuna, pentru a răsturna adevărul? Va spune cineva că acest lucru este
Fructul unei minţi pioase, cauza unui consiliu de preoţi? Dar aud cuvintele lui Dumnezeu:
Preoţii vor înţelege şi legea va fi cerută din gura lui (Matei 2:7). Deci, evident din asta
Singurul mod în care el crede că poate justifica actul său nesăbuit față de noi este de a face mai clar.
El va şti că a făcut rău. Şi eu, împăratul iubitor de Hristos, am plecat din ţara mea natală,
Am plecat din Alexandria cu bucurie. Vântul puternic a întins pânzele şi a lovit nava.
Ca tunetul, valurile înalte sunau îngrozitor de aproape de cei ce se hrăneau; dar eu
El era vesel şi calm în spirit, dispreţuia pericolele furtunii pentru a ajunge la cele mai dorite.
Viziunea Majestăţii Voastre. Din nou, atunci când a ales de la Consiliul Sfânt pentru a proteja
[17] Au plecat din Efes într'o cetate glorioasă, şi am vrut să fiu printre cei aleşi.
În primul rând pentru a vedea Majestatea Voastră personal, și apoi pentru a rezolva disputa cu Antiohia.
şi ca să arate clar că este un calomniator şi că este mânios pe nedrept şi nepedepsit.
cu o furie impotenta ca am anatematizat blasfemia principala a lui Nestorius; pentru
Dreptatea credinței mele a fost atestată de Biserica Romană și de Sfântul Sinod, care a coborât din toate
Ca să spun aşa, floarea-soarelui. Când mi-au citit scrisorile către Nestoria, totul a fost unanim la consiliu.
Mărturiseşte şi mărturiseşte în scris în notiţele actelor conştiente că nu am nimic în
Am plecat din Evanghelie şi din Tradiţia Apostolică şi sunt pe calea cea dreaptă a celor sacri.
dogme. Dar nu numai din aceste motive am vrut să merg acolo, și, de asemenea,
Dovedeşte falsitatea mărturiei făcute împotriva mea şi a altora. Avocaţii istoricului
de opinii, încordat împotriva mea arcul de răutate și ură, și în furie impotent recurs la
Unora dintre oameni li s - a dat puterea pântecelor lui Dumnezeu.
Şi i-au pus împotriva mea, conform cuvintelor lui Pavel (Filip 3:19).
Acuzatorii, deși le-am făcut nici o nedreptate, și nu am avut nici o hotărâre
Nici o afacere, și prin ele au încercat, cât mai des posibil, să deranjeze Majestatea Voastră. Vânzare
Limbile lor către intruşii mei, aceste cuvinte deşarte m-au aruncat în zadar cu toţi
Posibilă calomnie. Astfel de oameni se opresc la nimic pentru că
E ca și cum suntem toți în contact cu răul. Nu înseamnă nimic să te prefaci că eşti convins.
Adevărul este că vor fi nedreptăţiţi tot timpul.
Nu ştiu de ce sunt acuzaţi. Care este exact ceea ce este.
Aceasta este ceea ce fac ei, şi aceasta este cunoştinţa tuturor celor care trăiesc în voi.
Alecaandria. Toate astea mi-au cauzat mari necazuri. Ar fi putut fi diferit? Dar eu sunt.
Îmi amintesc cuvintele Mântuitorului tuturor: Mănâncă binecuvântat, când te batjocoresc şi aşteaptă, şi toată lumea recită. 



E un verb care te minte, pentru mine. Bucuraţi-vă şi bucuraţi-vă, căci răsplata voastră este mult în cer.
Tako Bo este dintre profeţii noştri dinaintea ta (Matei 5:11-12). Când tatăl nelegiuirii
Satana încearcă să încurce Biserica şi pe cei care au credinţa corectă cu plasele sale, şi să spurce prin
dintre ajutoarele şi servitorii lor, tradiţia credinţei apostolice şi evanghelice, şi când
Adevărul este adevărul, iar adevărul este adevărul.
Pentru a lupta cu aliatul şi ajutorul lui Hristos, care este adevărul; atunci tatăl minciunii
El stârneşte imediat hoardele de calomniatori, şi aceste hoarde ridică imediat o luptă împotriva lor.
care vor să trăiască pios. Știm că acest tip de durere a fost chiar experimentat.
Profeţi. Aşadar, când bătrânii au început să profeţească Amos şi i - au reproşat cu tărie israeliţilor pentru
Dumnezeu îi iubeşte pe ei şi păcatul lor împotriva lor.
Imediat Amasia, falsul profet şi slujitor al demonilor, s - a sculat şi s - a înarmat.
Ómpăratului lui Israel, Ómpotriva acestui om şi prooroc adevărat, care dau astfel vina,
În mijlocul casei lui Israel, ţara nu poate ridica toate cuvintele.
A lui (Amos 7:10). În mod asemănător, binecuvântatul Ieremia l - a îndemnat pe israelitul necinstit.
26 Şi au fost găsiţi cei care l-au calomniat şi
Şi au reconstruit pe Zedechia împotriva lui, care la vremea aceea ocupa regele
Tronul. Desigur, a fost neplăcut și dificil să-l suporte la sfinți; dar preferând chiar și cel mai mult
În viaţa lor, ceea ce credeau ei a fost plăcut şi plăcut lui Dumnezeu, ei au continuat ceea ce au făcut.
Scriptura spune că inima împăratului este în mâna lui Dumnezeu; dacă el alege să-l întoarcă, el o va întoarce. 
El va întoarce spatele (Proverbele 21:1). Dumnezeu a făcut din nou blând şi milostiv.
Regii iudeilor, deşi deseori erau mânioşi. Dar hai să nu vorbim despre asta.
Să ne amintim glorios și cel mai binecuvântat al tatălui nostru Athansia, care
A fost odată episcop în Alexandria ta. A luptat împotriva învăţăturii rele a lui Arius.
Cei care vorbeau împotriva lui şi vorbeau împotriva lui.
discursuri îndrăzneţe şi neînfrânate. Nu erau mulţumiţi de alte calomnii, erau purtaţi peste tot.
O mână umană tăiată, şi arătând-o tuturor, au spus că Atanasie a tăiat-o de la
Un anume Arseny. I-au prins pe cei fără experienţă multă vreme, până când a devenit cunoscut că
Arsenius, care fusese până atunci ascuns, era încă în viaţă şi astfel s - a descoperit răutatea lor.
Intenţie. Este adevărat, este neplăcut şi foarte greu să auzi calomnii despre sine care are suflet.
Ei sunt nevinovați, iar conștiința lor este curată; ei lovesc cu asprime sufletul celor care le sunt supuși și sunt mai dificili.
pentru a îndura astfel de necazuri și dureri, dacă acestea sunt cauzate în zadar, fără
Pentru orice motiv. Dar adevărul este că adevărul este dezvăluit.
Scriptura divină. Domnul nostru Isus Hristos Însuşi, întipărind lucruri bune pentru ucenicii Săi.
Îndrăzneala, şi îndemnându - i să dispreţuiască orice calomnie şi orice fel de persecuţie, spune astfel:
Dar eu am fost izgonit şi tu vei fi nimicit (Ioan 15:20). Cât despre casa lui Beelzebub Narekosh,
Colmies sunt casa lui (Matei 10:25). El adaugă:
Un ucenic peste învăţătorul său, un slujitor sub stăpânul său (Matei 10:24).
Dacă l - au contrazis pe Cristos, ce putem spune despre învăţăturile noastre?
Cum am putut evita fiecare sfânt? Sfidare împotriva sfinţilor răi
Limba este neînfrânată, dar este abominabilă şi plină de ură pentru Dumnezeu. Domnul va mânca toate buzele măgulitoare,
O limbă mărinimoasă, cântă binecuvântatul profet David (Psalm 11:4).

Împreună cu mine, săgeţile limbii neînfrânate au fost experimentate de preaiubitul călugăr Victor.
Unii, obișnuiți să mintă, răspândiți despre calomnia lui, ca și cum ar vorbi.
Absurditatea împotriva mea, pentru care, când a ajuns la Efes, unele dintre
Părinții Sfântului Sinod, toți s-au abătut de la el și l-au urât ca unul dintre cei răi.
El a fost numit tată-criminal, frate-criminal și alte nume similare. Când am aflat
În prezenţa multor sfinţi episcopi, Bătrânul Victor şi-a ridicat mâinile spre cer.



Contrar obiceiului său, el a jurat prin botezul sfânt și secretele cinstite ale lui Hristos,
El nu știa oricare dintre aceste crime, și în cele din urmă el și am putut face cu greu acest lucru.
pentru a reduce certurile. Indiferent cât de mare este numărul celor care vor să mintă, cât de mult vor creşte.
Ne vor face rău, sau vor face mai bine decât oamenii din Nestoria.
Nu ne temem pentru că harul nu ne-a părăsit niciodată şi nu ne lasă fără ajutor.
Mântuitorul şi dreptatea pioşeniei tale. Ne-ai furat şi ne-ai salvat ca pe un incendiu.
cu mania lor uşoară, care împreună cu alţii împrăştiaţi în Egiptul vostru,
pentru maiestatea voastră, pentru biruinţa şi fermitatea voastră.
Ei i-au mulţumit lui Hristos, prin cine şi cu care Dumnezeu şi Tatăl slavesc, cu Cel Sfânt.
Spiritual, pentru totdeauna. Amin.

Promulgarea decretului imperial privind expulzarea lui Nestorius

După şapte episcopi din ambele părţi s-au adunat la Constantinopol,
Împăratul a aflat cu adevărat că sfântul consiliu ecumenic îl detronase pe Nestorius, urmând toate lucrurile.
Ordinea bisericii. Prin urmare, după aprobarea avizului ambasadorilor Consiliului, el condamnă orientalii şi Nestorius
Exilat. În plus, ambasadorii catedralei au ordonat să se adune în biserică și
Ordain un episcop pentru Sfânta Biserică a Constantinopolului, și s-au adunat în biserică,
Ortodoxul Episcop Maximian. Atunci împăratul comandă tuturor episcopilor.
S-au întors în provinciile şi oraşele lor, iar Ioan din Antiohia şi ceilalţi episcopi au rămas.
Era cu ei şi erau cu el. ciril
A sosit în Alexandria pe 30 octombrie, iar orașul l-a primit cu cea mai mare plăcere și onoare.

O copie a decretului imperial privind expulzarea lui Nestorius, scris pentru
Isidor, prefect pretorian şi consul

Deși știm că suntem implicați în afaceri publice, în același timp nu mai puțin.
Grija noastră este să afirmăm credinţa catolică. Conservarea credinţei
Sperăm să servim binele publicului. Prin urmare, când Nestorius, fostul pastor,
Biserica Catolică, acum un trădător al credinţei, a intrat în această răutate îngrozitoare.
El va fi judecat de Înălţimea Voastră şi va primi o pedeapsă demnă de conduita sa.
că prin respingerea legilor venerabilei Biserici el a devenit autorul unei erezii teribile; şi
A corupt credinţa celor pe care i-a convins să participe la trădare şi trebuie să-şi asume vina.
Trădare. De aceea, cu puterea ta şi cu dreptul tău, lasă-te să comanzi
Pentru răutatea lui Nestorius, supune-l exilului veşnic la Petru,
şi să dea toate averile Lui Bisericii din Constantinopol, pentru înmulţirea comorilor Lui.
Cel mai sacru loc pe care l-a violat. Căci astfel în sufletele oamenilor
Duhul Sfânt va fi mântuit şi Duhul Sfânt va prospera.
Prosperitatea imperiului nostru.

Epistola familiară Scrisă de Constantinopol

Pentru cei mai iubitori de Dumnezeu și frați pios și toți co-episcopii episcopului antic,
Maximian, Juvenalius, Arkadi, Filip, Flavian, Firm, Theodotus, Akakius, Euntius, Daniel și
Toyi cei ce sknt cu ei kn Sfkntul Sfknt, pentru Domnul tuturor lucrurilor bune.

Uită-te la răutatea şi insidiozitatea schismelor îndreptate împotriva lor.



Bisericile, și modul în care acestea înconjoară toate Bisericile, și ca și cum în comuniune cu Sfântul Mare
Prin consiliul din Efes, ei încearcă să - i prindă pe toţi şi să - i atragă pe oameni şi pe clerici spre ei înşişi.
împreună cu cel mai iubitor de Dumnezeu şi cel mai sfânt episcop al marelui oraş Maximian,
Ei au ales să vă trimită această Carte, ca voi, cunoscând faptele lor, să vă feriţi de ei.
de a vorbi cu ei. Şi ca să fii mai sigur şi să ştii că nu te convingem.
prin cuvintele noastre, dar şi prin dogmele Sfântului Sinod ecumenic din Efes, noi
Acesta este un mesaj pe care îl veți învăța din tot ceea ce este împotriva lui.
Şi care este pedeapsa pentru cei care au căzut?
Au îndrăznit să comunice cu ei. Noi și toată lumea prezent cu noi bun venit tuturor.
Frăţia ta. Roagă-te pentru Domnul şi roagă-te pentru mine.
Fraţi.

Ceilalţi episcopi au semnat şi ei.
Iar mesajul cel mai familiar trimis cu această scrisoare este următorul.
Sfântul şi Sfântul Sinod Ecumenic, care s-au adunat la Efes, la porunca celui mai pios

către împăraţi, către episcopi, către presbiteri, către diaconi şi către toţi oamenii din fiecare regiune şi oraş.
Când ne - am adunat, prin decretul împăraţilor, în metropola Efesului, unii au căzut.

Suntem aproape treizeci şi aşa mai departe. 18

O copie a scrisorii scrise de Maximian, episcop
Constantinopol, către Cyril, Arhiepiscop de Alexandria

Pentru cel mai iubitor de Dumnezeu şi onorabil servitor Cyril, Maximian Episcopul
El doreşte binele Domnului.

Dorinţa ta, preaiubitul lui Dumnezeu, s'a împlinit: ce ai făcut pentru credinţă,
Gelozia ta pioasă a ajuns la sfârşit. Spectacolul s-a deschis
îngeri, pentru oameni şi pentru toţi păstorii lui Hristos (1 Corinteni 4:9). Căci nu numai că ai crezut în
Hristos, dar a suferit pentru el (Filip 1:20), numai tu ai rămas vrednic de suferinţa lui Hristos,
El a fost demn de ciuma cărnii sale (Galateni 6:17). Mărturisirea El înaintea oamenilor, tu
Am fost onorat că El însuşi v-a mărturisit înaintea Tatălui în faţa sfinţilor îngeri (Matei 10:32).
Eşti decorat cu coroane care sunt date celor care luptă pentru credinţă. De Cristos care a întărit
Aţi biruit toate lucrurile, aţi neglijat osânda, aţi dispreţuit pe căpetenii, nu v-aţi temut de foame.
El a avut pâine care a coborât din cer şi a dat viaţă oamenilor. Nu suntem străini, dar...
Totuşi am fost instruiţi prin vedere şi ştim prin auzirea suferinţelor pe care le - aţi îndurat.
lupta cu autoritatile, autoritatile, cu detinatorii lumii întunericului acestei epoci, cu spiritele Imperiului Celest.
Efeseni 4:12 şi voi sînteţi în arhiepiscopia marelui oraş: atunci vă rugăm să ne întăriţi.
Rugaţi-vă, daţi sfaturi şi aveţi grijă de noi ca să putem
Noi am împlinit ceea ce Cartea spune: Noi ajutăm un frate de la un frate, căci oraşul este ferm şi înalt.
Şi este întărită, ca o împărăţie fondată (Proverbe 18:19). Căci iubirea spirituală este autentică.
Un oraş fortificat, pe care diavolul nu-l poate cuceri nici săpând, nici atacând. Nu este.
Diavolul este sub asediu pentru că este păzit de Hristos Domnul.
El a cucerit lumea și a pregătit pentru voi binecuvântări veșnice, și cel care spune,  
După mine vine, și eu sunt vrednic (Matei 10:38). Deci te-ai făcut demn.
Hristos, Domnul, care a biruit lumea pentru că şi-a ridicat crucea şi l-a urmat,
Nu te mai ruga pentru noi lui Cristos, făcând ca binecuvântările frăţeşti să fie un avantaj special.
Curaj pentru Domnul şi roagă-te pentru mine, cel mai iubitor de Dumnezeu şi sfânt frate şi colaborator.



Epistola Episcopului Cyril Maximian, Episcop de Constantinopol

Pentru cel mai onorabil şi iubitor de Dumnezeu coleg Maximian, Cyril pe Domnul
Vrea orice lucru bun.

Și acum, când perfecțiunea ta a fost făcută sfântă, este potrivit pentru noi.
Spune cu profetul, Să se bucure cerurile, să se bucure pămîntul şi să strige cu bucurie.
36, 16. Căci buzele nu mai sunt deschise ca să vorbească împotriva gloriei Mântuitorului.
Cornul nostru nu este mai înălţat decât cel obişnuit să o facă (Psalm 74:6).
Nu este adevărat să respingem Mântuitorul care ne-a răscumpărat. Căci Isus Hristos ne-a răscumpărat,
Singurul şi adevăratul Fiu al lui Dumnezeu Tatăl, necorupt de argint sau de aur (1 Pet.
1:18), dar după ce a pus viața ta pentru noi (Ioan 10:15), după ce te-ai sacrificat lui Dumnezeu în duhoare.
5:2 și după ce a dat sângele său pentru răscumpărare pentru viața tuturor. Singurul Fiu Begotten
Dumnezeu era superior tuturor creaturilor, chiar dacă era perfect.
Un om ca noi, dar un om ca noi care nu a suferit
transformare sau schimbare sau așa-numitele de multe nereguli și confuzii, și
S-a schimbat în ceva ce nu era înainte, dar în natura noastră era ceea ce era înainte. El este.
El mărturiseşte şi de fapt respectă Cuvântul viu şi hipostatic al lui Dumnezeu Tatăl. Adu-l.
Pentru el, împreună cu Sfântul Baruch, mărturisirea este ca o limbă şi cu un sentiment de iubire.
Doamne, acesta este Dumnezeul nostru, El nu va fi creditat Lui. Vei inventa toate căile viclene şi îi vei da lui Iacov.
pentru copilul său şi pentru Israel, iubitul său. De aceea veniţi pe pământ şi trăiţi cu oameni.
3:36, 37. Căci nu a existat nici un alt Fiu al lui Dumnezeu Tatăl care a existat înainte de vârste și vremuri.
Prin El s'au întîmplat toate lucrurile, şi nu prin altul, care s'a născut după vreme, după trup.
Sfânta Fecioară, dar la fel, după apostolul Pavel al seminţei lui Avraam.
Evr 2:6, şi cine a primit carne şi sînge, a fost asemănat cu fraţii, adică cu noi, în
Toate în afară de un singur păcat. Recunoaştem în El un trup care este animat de faptul că este unit cu el.
cu un suflet rezonabil. Pentru că nu suntem de acord cu opiniile nedrepte ale nebunului.
Apollinaria, dar care deține o opinie corectă, anatematiza Apollinaria și Arius și Eunomius și
Nestoria cu ei. Credinţa dată nouă la început este pentru noi, ca să spunem aşa, sigură şi sigură.
O ancoră fermă conform Scripturilor (Evrei 6:16). Așa că mărturisim, așa cum am spus, unul și
singurul şi adevăratul Fiu al lui Dumnezeu, Tatăl şi Domnul nostru Isus Hristos, înţelegând că
Unul și același lucru este ca Dumnezeu și Cuvântul din Tatăl, și ca un om din soție, unul este deasupra legii ca Dumnezeu.
în conformitate cu legea în conformitate cu starea naturii umane, același lucru în divin
demnitate în propria sa natură şi sub forma unui sclav prin încarnare. Această învăţătură este fidelă.
Îl avem pe Moise şi pe profeţi şi îl avem pe primul dintre ei.
Ei au fost martori şi miniştri ai acestui Cuvânt (Luca 1:2), care conţinea cuvântul vieţii.
Au fost făcute lumini în lume (Filip 2:36). Deci noi, văzând sfârşitul vieţii lor, trebuie să
Pentru a le imita credinţa, adică trebuie să avem grijă să gândim şi să spunem acelaşi lucru.
Ei nu au nimic de-a face cu ei şi nu au nimic de-a face cu ei ca să nu se îndepărteze de calea pioşeniei. Iso
Să ne amintim cuvintele Scripturii: Faceţi să curgă bine cu picioarele şi corectaţi-vă căile.
4:26). Cei care urmează calea dreptăţii, luptă pentru un anumit scop, pentru victoria celei mai mari recompense.
Îl cheamă pe Hristos. Cei care resping învăţăturile apostolice şi evanghelice,
Apreciați noile ficțiuni pernicioase și ridicole ale minții lor, să audă de la toată lumea:
Măreşte limita veşniciei, după ce te voi lăsa jos (Proverbele 22:28). Modul în care aceste tipuri de oameni
Drumurile lor sunt greşite şi duc la adâncimile iadului şi la pânzele periculoase ale morţii. Şi cred că
Solomon prezintă cu înţelepciune toată erezia sub chipul unei soţii necinstite şi apoi spune:
Această femeie trebuie să plece și să evite; ea este o capcană, și inima plasei ei, legătura este în mâna ei.
Un om virtuos este eliberat de el înaintea lui Dumnezeu şi un păcătos este luat captiv de el.



(Eccluse). 7, 31). Dar suntem eliberaţi din plasele acestui seducător, niciodată umplut cu ale noastre.
Ei sînt mântuiţi prin Hristos, Mîntuitorul nostru, mărturisindu-L lui Dumnezeu, şi mamei Lui după trup.
Am venit la El, şi am zis: ,,Să nu ne depărtăm de Tine, să trăim Numele Tău! "
Să sunăm pentru totdeauna (Psalm 79:19). Şi toate aceste binecuvântări au fost divine.
Este hotărârea supremă şi de nedescris şi este de acord cu voinţa lui Dumnezeu.
Cel mai pios şi iubitor de Dumnezeu împărat. Pentru că domnia sa era potrivită.
înfrângerea nu numai vizibilă, dar și inamici invizibili, și nu numai învinge inamicul
pentru a distruge răul diavolului şi prin pioşenia ta pentru a da siguranţă
Credincioși în Hristos. Pentru că cel care şi-a permis să vorbească gol în biserică şi deschis să calomnieze.
Hristos, îndepărtat din pridvorele sfinte şi divine (biserica); locul lui ţi-a luat locul.
sfinţenie ca creşterea lumii, conform cu ceea ce este scris. Acesta este un dar minunat de la Dumnezeu.
Un împărat care, aşa cum tocmai am spus, a fost precedat de o definiţie divină. Bine.
De asemenea, ne bucurăm împreună cu voi 19 care conţin credinţa dreaptă şi ireproşabilă. A venit un preot.
Ştii cine eşti, cine eşti şi cine eşti.
A fost un preot cu experienţă care a dedicat mult timp.
El a avut grijă de tine, și astfel a atins un păr gri respectabil. Pentru cei aleşi
Mântuitorul turmei noastre trebuia să dea un conducător înţelept şi experimentat, pe care mintea îl poseda.
Ar fi o artă pastorală, care ar şti cum să pască pe păşuni, stropind cu mâncare bună,
El este cel care va fi acceptat ca un constructor bun şi credincios. Cei care
Ei au învăţat să trăiască astfel, Cristos îi acceptă şi îi onorează cu mare onoare.
Cei care au calităţi opuse îi privează de serviciul lor. - Ce se spune?
Poţi fi sigur de asta cu noi. Scris. Într-un singur loc Dumnezeu vorbeşte profetului.
Isaia: Du-te în tufişuri la Somnan, constructorul casei, şi dă-i gura: ,,De ce eşti aici? " Se
Domnul oştirilor va deforma şi şterge un om, şi vă va lua ustensilele şi cununa cea mare.
El te va duce într-o ţară mare şi nemărginită şi acolo vei muri. Şi erupe din
de construcție și de gradul dumneavoastră. În ziua aceea, voi chema pe robul Meu Eliachim.
Îl voi îmbrăca cu ustensilele tale, îi voi da coroana şi puterea ta, şi
Eu vă voi da zidirea voastră în mîna lui, şi el va fi ca un tată care locuieşte în Ierusalim şi locuieşte în Ierusalim.
Evrei. Îi voi da slava lui David, şi el va stăpîni, şi nimeni nu va vorbi împotriva lui. O voi face.
Prinţul lui va fi în locul lui, şi va fi pe tronul gloriei casei tatălui său. Şi ai încredere în el.
Oricine este glorios în casa tatălui său este mic la mare, și ei vor depinde de el. În acea vizuină,
,,Aşa vorbeşte Domnul oştirilor: un om se va mişca, şi va pleca.
El va cădea, şi slava va fi mistuită deasupra Lui, căci Domnul a vorbit (Isaia 22:15-25). Doamne.
El îl iubeşte pe credincios şi pe constructorul cel bun şi de la cel care nu are aceste calităţi, îi iubeşte pe credincioşi.
Întoarce spatele ignoranţilor. Avem încredere că El vă va ajuta sfinţenia şi cu o mână generoasă.
Cel care dă darurile cereşti vă va bucura, ca să puteţi rosti cuvântul adevărului cu fidelitate şi să umblaţi după adevăr.
Credinţa sfinţilor taţi, aşa cum erau în unele urme, a fost binecuvântată cu îndurare şi bunătate.
Hristos Mântuitorul nostru, prin care şi cu care Dumnezeu Tatăl cu Duhul Sfânt este glorie şi
putere pentru totdeauna. Amin. Salută-i pe fraţii care sunt cu tine. Bine ai venit.
O, Doamne, fraţilor care sunt cu mult. Mă rog Domnului, cel mai onorabil şi
Dragul meu frate, ca să fii sănătos şi să-ţi aminteşti de noi.

Epistola Episcopului Kirill către Juvenal către episcop şi alţi ambasadori ai Consiliului,
trimis la Constantinopol

Pentru nobilii lorzi, pentru servitorii lui Dumnezeu şi pentru semenii noştri servitori Juvenal,



Flavian, Arcadia, Firm, Theodotus, Akakius şi Filip Prezbiterul, Chiril pe Domnul
Vrea orice lucru bun.

Încă o dată, am fost suficient de convinşi şi am învăţat prin experienţă că adevărul trăieşte şi cucereşte.
Victorie, potrivit cu cuvântul Celui Sfânt; nimic nu se opune deloc; este atât de puternică încât se ridică.
împotriva tuturor duşmanilor şi distruge puterea celor care i se opun. Căci iată, ea a blocat gura celor ce vorbesc.
Minte, şi întunericul nelegiuirii a trecut; în schimb, splendoarea adevărului strălucea.
Când, prin hotărârea lui Dumnezeu și familiar, prin sfințenia ta a fost hirotonit episcop.
Servitorul lui Dumnezeu, onorabilul Maximian, care nu s-a răsfăţat în lene şi
Plăcerile, dar munca şi virtuţile, au fost împodobite cu longevitatea vieţii, şi în multe cazuri
Adevărul este dezvăluit şi adevărul este dezvăluit. Deci, bucurie cu toate bisericile și
Pentru neamurile care sînt în ele, voi exclama cu dreptate: Binecuvântat fie Domnul care vizitează.
Fă salvare pentru poporul tău (Luca 1:68). Căci un păstor bun nu putea dispreţui atât de mult
Pentru a salva oile, nu pentru a-şi da sufletul pentru ele, şi pentru a şti întotdeauna cum să salveze, el a alungat fiara feroce.
din curtea sacră şi divină, şi a ales un învăţător glorios al virtuţii,
Noi credem în dreptatea poporului şi în dreptatea poporului.
cu putere superioară şi respectabilă. Ne rugăm pentru tine, draga mea şi
Cei mai căutaţi fraţi, ca să fiţi nevătămaţi în Domnul şi să vă aduceţi aminte de noi.

Epistola Papei Celestine, scrisă Sfântului Sinod din Efes după
condamnarea lui Nestorius

Celestine Episcopul Sfântului Consiliu, compus la Efes.
În sfârşit trebuie să ne bucurăm de suprimarea răului; în sfârşit trebuie să spunem cu toţii:

O Doamne, slăveşte-ţi mâna dreaptă în cetate, Doamne, zdrobeşte-i pe duşmani.
15:6). Pentru că duşmanii sunt într-adevăr zdrobiţi când, după cum vedem, sunt blocaţi, conform cuvintelor.
David vorbește o gură nedreaptă (Psalm 62:12). Pe cei care fac aceasta!
Vă vedem cu noi, slujitori fideli ai lui Dumnezeu.
Apostolul a spus că nu era preocupat de propriile sale treburi, ci de Isus în Cristos.
2:3), au făcut lucrarea Domnului. Noi vorbim despre sfințenia ta înaintea ta, dar vocea ta
Se aude peste tot pe pământ (Psalm 18:5), pentru că cuvântul adevărului pe care îl propovăduiţi a trecut de la
până la sfârşitul universului. Domnul nostru nu ascunde ceea ce face.
Binele suprem nu este niciodată ascuns. Acest lucru este astfel încât, în cazul unei astfel de notificări,
Este scris că oamenii au fost mântuiți și au intrat în înțelegerea adevărului (1 Tim.
2:14). Le spun asta învingătorilor şi celor care, în lupta lor împotriva inamicului, i se opun.
Credinţa care a cucerit lumea, potrivit Sfântului Apostol Ioan (1 Ioan 5:4). Îţi scriu ca atare.
Cei care, potrivit revelaţiei divine, ca taţi, au cunoscut originalul,
Cum tinerii, fiind puternici şi având cuvântul lui Dumnezeu în ei, au învins pe cel rău (1 Ioan 2:13-14).
Datorită acestor complici, nu am avut nici o îndoială cu privire la acest rezultat. În inimile noastre, noi
Ei au păstrat încrederea victoriei, văzând că puterea judecăţii divine depinde de voi.
ştiind că tu, potrivit cuvintelor profetului, ai urât Biserica celor răi, şi
Ei nu au stat de vorbă cu cei răi (Psalmul 25:5). Şi am atins ceea ce speram, pentru că în lupta împotriva
Cei drepţi, cei răi şi cei răi, cum a spus profetul,
S-au agăţat de mine (Psalmul 24:21). Din aceeaşi observaţie prin fiii noştri credincioşi şi
Oameni iubitori de Dumnezeu, Prezbiter John şi Deacon Epictetus, am aflat de cei drepţi.
El este cel care vede şi cel care vede mai bine.
Adevărul Evangheliei este că Dumnezeu îi preamăreşte pe cei umili şi îi coboară pe cei puternici.
de tronuri (Luca 1:52). Şi înţeleptul nu a plecat de la această părere, care spune:



Dumnezeu păstrează amintirea celor umili şi distruge amintirea celor mândri (Isaia 10:17-20). Şi atunci
Nu este momentul prezent în care Mântuitorul nostru, pregătindu-se
El a risipit oasele celor ce -l plăceau, şi mielul imaculat, văzând
Cel mai vrednic păstor, a alungat un lup feroce din oile sale? Am citit în public.
Mesajul frăţiei voastre a fost anunţat; nici unul dintre noi nu putea fi surprins.
Pentru că l-ai făcut cunoscut. Confirmarea se utilizează pentru ceea ce este necunoscut şi pentru ce
Pe bună dreptate, nu necesită dovezi. Exerciţiile în fapte bune l - au făcut
(Maximian): L-am înţeles aşa cum l-am găsit din scrisoare.
ce, conform poruncii Mântuitorului, păstorul ar trebui să fie, astfel încât, conform evaluării constante,
El este într-adevăr un israelit, și acolo se află lingușire (Ioan 1:47).
Eşti de acord cu laudele tale pentru el? Căuta un astfel de succesor.
Sisinius, care voia ca un om ca el să-i ia locul. Dar...
Vom face mai bine dacă vom lăsa numele sacrilegiului (Nestorius), spune ceea ce ne lipsea.
Credinţă. Judecata lui Dumnezeu a fost ceea ce a meritat Biserica, în loc de tiranie. În sfârşit,
Episcopul a dizolvat dezacordul şi a fost de acord. Și ceea ce el nu a putut face cu timpul,
Cine a fost chiar începutul cazului? Vorbim despre cel care avea nevoie de restaurare.
Pace. Am fost de faţă cu tine, şi nu în absenţă, spunând-o, în timp ce deasupra capului său
Cuvintele secrete au fost rostite, iar inimile tuturor au fost pline de bucurie.
Nici unul dintre creştinii universali nu ar fi putut lipsi de acolo de unde s - au adunat toţi. Dincolo de asta, noi
Ei au fost mulţumiţi de acest anunţ despre un creştin milostiv şi predominant
Împăratul, când au văzut că opinia lui era în acord cu mesajele iubirii tale. Nimic.
Împăratul, a cărui inimă este în mâinile lui Dumnezeu, a fost de acord cu
Cei pe care i - a recunoscut ca preoţi ai lui Dumnezeu. Deci, cuvântul imperial a fost înarmat pentru
Lucrarea lui Dumnezeu, ajutând la îndeplinirea ei. Fericit este autoritatea care facilitează executarea
Bunătatea lui Dumnezeu nu este mai puţin bună decât cea care serveşte pentru a lăuda conducerea afacerilor lumeşti.
Știm în ce fel, cu ce elevație treptată, fratele nostru sfânt și co-episcop.
A atins demnitatea pastorală. Nu gloria bogăţiei, nu hărţuirea puterii.
Poporului din oraş i s-a dat dreptul de a alege pe cei drepţi.
El, ca slujitor credincios şi înţelept, a dat hrană timpului de blog, a fost pus deasupra binecuvântărilor.
Domnul vostru. Deşi dorea episcopia, el nu dorea altceva decât o faptă bună, potrivit învăţăturii.
Apostolul (1 Timotei 3:1). Aşa priveşte Dumnezeu ceea ce vrem şi de ce vrem. Whoa
El se îndoieşte că poate face mai mult decât poate cu puterea sa asupra altora.
Cât ai putea face dacă ai fi sub autoritatea altora? Ura si blasfemiatorul nu au putut
Pentru a ține acest birou, adică să aibă grijă de oameni, pentru că el a încercat să rănească sufletele. Căderea lui.
A devenit mare, la fel de mare ca învățătura lui a fost greșit. Bucurându-ne la corectarea trecutului, noi
Trebuie să fim atenţi pentru viitor, ca nu cumva ramurile tăiate să devină tot mai multe.
sa se raspandeasca; pentru ca oriunde apare contagiunea, membrii corpului nostru vor in mod necesar
Şi dacă facem asta, vom fi cei mai răi infractori. I-am scris
Favoarea împăratului ca boala să fie scoasă din mediul sănătăţii. Pentru noi
Ei ştiau că el se întorsese în Antiohia şi găsiseră posibilitatea de a locui acolo.
de unde a venit. O asemenea referinţă este moartea celor nevinovaţi. Trebuie să fim mai atenţi.
Vezi ce se va întâmpla acolo din ceea ce s-a mai făcut acolo.
Nu este greu să înclini spre ceea ce este cunoscut. În faţa ochilor noştri este biserica oraşului, prin care
Am pierdut un păstor; şi totuşi încercăm să ştim cine a provocat căderea cui. Nu.
Se va întâmpla (pentru a asigura bisericile) că, condamnat la exil,
Îşi recunoaşte în mod deschis greşeala? Dar cine poate avea speranţa de a conduce pe cineva la
Adevărul este acolo, unde vede un refugiu pentru făptaşul corupţiei, unde îi onorează pe exilaţi.



Toate? Foarte nesigur (vorbește cu tristețe) stare de sănătate în cazul în care, așa cum spune el,
Isaia, fiecare cap în boală şi fiecare inimă în durere, de la picioare la cap (Isaia 1:5). Cum
Poate un membru să aibă speranţă de sănătate în cazul în care întregul corp este afectat?
Vă implor, dragii mei fraţi, să încercaţi să-l scoateţi din mijlocul vostru pe cel care
Am reuşit. Acest tip de persoană trebuie doar să fie eliminate de la toată lumea. Pentru locul unde trebuie găsit
Cel care a predat atât de multe despre rege peste tot? Cel mai important lucru pe care l-ai făcut; acum
Ar trebui să faci ceea ce trebuie să faci şi să rămâi să faci astfel încât munca ta să nu fie în zadar.
Deși suntem departe de voi, suntem aproape de voi toți în grija noastră.
Toate lucrurile sunt inerente îngrijirii binecuvântatei Apostole Petru; nu ne putem justifica înaintea lui Dumnezeu.
Acest caz, așa cum îl știm. Căci deşi sfinţenia ta a tăcut despre ce spunem noi,
După un studiu atent, am învăţat cu toţii. Aşa că îţi cer să închei acest caz,
Ceea ce rămâne de făcut este în conformitate cu acţiunile tale; pentru că nu vrem să o faci.
După ce au făcut atât de mult, nu s-au realizat prea multe. Cu ajutorul regilor pământului, rămâi în asta.
Ce ţi-am scris. Ei ştiu ce să facă în aceste circumstanţe.
Ei ştiu că regatele lor sunt susţinute de fundamentul credinţei universale. Moştenitori sfinţi.
Sângele curge curat, nedeteriorat de orice altă impuritate. Cei puternici păstrează începutul lui
Calea dreptăţii este calea dreptăţii. Suntem la fel.
Atât câinele cât şi personajul negativ trebuie urmăriţi. Fă în prezenţa ta ce facem noi.
Vă sfătuim să dispăreţi. Căci deşi suntem obligaţi să avem grijă de toţi în general, dar mai presus de toate
Trebuie să mergem în ajutorul muribunzilor din Antiohia printre care ne-am stabilit.
boală contagioasă. Astfel vom salva cetatea în care, după cum spun Faptele Apostolilor,
Creştinii apostolici se numeau creştini. Aşa că trebuie să ajutăm.
Pentru toţi cei pe care îi cunoaştem suntem datori cu credinţă, la care suntem chemaţi. Este
Noi v-am arătat că mila lui Dumnezeu este asupra voastră, iubitul meu.
Şi Prezbiterul Ioan şi Deacon Epictetus, pe care l-am eliberat curând,
Aşa cum le-am primit în zilele naşterii Domnului, aşa că vi le-am prezentat.
Sărbătoarea învierii Domnului. Cât despre cei care au crezut,
Ei au fost la fel de răi cu Nestorius şi au luat parte la răutatea lui.
Aceasta este opinia dvs., cu toate acestea, și luăm în considerare și acest subiect, care
În atenţia noastră. Multe trebuie luate în considerare în circumstanțele în care
Tronul apostolic a fost întotdeauna atent. Ceea ce am spus va confirma exemplul.
Celestini; pentru că ei au dat până acum speranță în fața consiliului. Dacă înţeleg, pot.
Ei se vor întoarce şi nu se vor întoarce decât cei care sunt nelegiuiţi.
erezie prin propoziţie. Ne bucurăm că unii dintre ei, prin harul lui Dumnezeu, s-au întors la
Noi. Acest lucru se face cu intenția ca cei care au remușcări nu are putere,
Cel puţin au fost excomunicaţi. Vă sfătuiesc, fraţilor, să urmaţi această regulă:
Vinovatul principal cu cei care sunt preocupați de definiții familiare, să fie condamnat,
Şi alţii care, ţinându-se de aceleaşi gânduri cu el, nu sunt în comuniunea bisericii cu noi,
Să fie izgoniţi din cetăţile lor şi să ştie că nu vor fi în societatea noastră.
dacă nu se declară pastori universali, prin decretul Bisericii şi al creştinilor
I-au condamnat pe cei care sunt vinovaţi şi complici. Ce?
Cât despre Episcopul Antiohiei, dacă el oferă speranţa corectării, vrem,
ca să -l aduceţi în armonie cu soliile, dar dacă nu se ţine cu noi.
După ce a condamnat noua blasfemie prin mărturisirea sa scrisă, spune-i că
Biserica este un constructor pentru că ghidează opiniile credinţei noastre. Este necesar, totuși.
Milostivenia lui Dumnezeu este calea tuturor lucrurilor, iar Dumnezeu este calea tuturor.
Cauza originală a răului va fi înlăturată. - În ziua de 15 martie, la consulatul din Aetia şi Valeria.



Epistola Papei Celestine către Theodosius cel Tânăr, Augustus, scrisă după
catedrală

Celestine Bishop Theodosie cel Tânăr, Augustus.
Ştim că providenţa divină a dezvăluit în lucrările ei ceea ce ne aşteptam. Iso

Şi când dai, minţile credincioşilor nu pot spera la nimic altceva în viitor.
Am fost binecuvântaţi cu harul lui Dumnezeu şi ne - am pierdut păcatele.
Condamnat împreună cu autorul noii doctrine. Deşi acţiuni ostile împotriva
Credinţa şi blasfemiatoarele copii verbale au fost îndreptate împotriva naşterii regelui.
Dar prin lucrarea lui Hristos, Dumnezeul nostru, ai învins prin puterea ta.
duşmanii necredincioşi ai credinţei, restaurând triumful ceresc prin care regatul pios
Au pus un gard pentru totdeauna. Slava Ta este glasul proorocilor.
Regatul vostru poate fi numit Împărăția tuturor vârstelor (Psalm 144:73).
la meritele credinței păstrate, și pe măsură ce păstrarea credinței sfinte crește,
Pietatea creştină este întărită, cel mai glorios şi calm împărat. Începem.
Casa Domnului este proclamată cu rugăciuni, şi împărăţia voastră este încredinţată sacrificiilor.
A adus în toate bisericile. După ce am înlăturat un scandalos îndrăzneţ, nu mai este loc pentru tentaţii.
Doctrina pernicioasă nu mai infectează sufletele oamenilor; prin grija Bisericii Universale, tu
Au restaurat salvarea tuturor. Prin harul domniei tale glorios,
Protejând sufletele tuturor, nu ale celor care trăiesc în nicio ţară sau regiune. Sigur că da.
Aceasta este o victorie nu obţinută prin război, nu prin sabie, ci prin devotament faţă de Dumnezeu. Acea sclipici
Slava ta rămâne acum și va rămâne pentru totdeauna, astfel încât nici un timp o va distruge.
Fără antichitate. Pentru ceea ce se face din dragoste pentru Regele etern. Aşadar, credinţa lui Avraam.
Rămâne pentru totdeauna. Meritele regelui David sunt perpetuate de zelul său faţă de Dumnezeu când este duşman.
El l-a confundat pe Dumnezeu cu duşmanii săi şi i-a urât pe cei care îl urau pe Dumnezeu (Psalm 138:21, 22). Ilie nu este.
S - a mulţumit să - i denunţe pe falşii profeţi, dar a vrut să - i pedepsească.
Să-i prigonească, să-i nimicească pe cei în care a văzut cauza distrugerii poporului său. Eşti egal.
E faimos. El s-a răzvrătit împotriva profeţilor mincinoşi, iar voi împotriva învăţătorilor mincinoşi.
El i -a persecutat pe proorocii care spuneau minciuni împotriva lui Dumnezeu, dar voi i -aţi izgonit pe preoţi.
Cei care răspândesc gânduri nelegiuite despre Cristos, Dumnezeul nostru; el s - a îngrijit numai de pedeapsă.
Şi pedepsiţi răutatea atât de mult încât păziţi împreună ceea ce aparţine credinţei. Iso
Nu ar fi suficient pentru a elimina boala și a evita infecția; a fost necesar pentru a restabili boala.
bunătatea sănătoasă a aerului și da viață celor infectați cu boala
incepand, prin stabilirea in Biserica a unei astfel de primate care a fost mult timp inaintea tuturor celor care stiu
S-a dovedit demn de această diplomă. El este descris ca un membru al propriului său corp.
Biserica Romană, care l-a numărat întotdeauna printre servitorii ei;
Meritele predecesorilor săi, în care a luat o parte sfântă. Deci...
Atticus, un soţ care şi-a lăsat o amintire glorioasă, cel mai puternic mijlocitor al credinţei,
El a fost într-o stare de spirit și într-o stare de spirit, astfel încât el a fost capabil să
semne ale viitoarei sale demnităţi episcopale. Dar este prin voia secretă a lui Dumnezeu că
Cel mai bun este păstrat pentru viitor şi pacea este obţinută prin tentaţiile infractorilor. După aceea,
cum acest păstor a fost astfel ales pentru meritele aduse bisericii sale, şi
prin consimţământul Sfântului Consiliu pentru a aranja poziţia Bisericii şi
Pentru a vindeca rănile cauzate de erezie, cei excomunicaţi să nu mai îndrăznească.
Împrăştiaţi-vă. Ne rugăm şi vă cerem să vă protejaţi credinţa. Acum trebuie.
să se opună oricărui fel de gardă, astfel încât lupul prădător, agresiv în excomunicare,



Oile lui Dumnezeu, din nou cu livada unui şarpe, nu s-au grăbit să distrugă sufletele,
Şi va putea regiza subterfugiile din exterior. Pentru că nu poate rămâne mort,
El este dornic să ia în posesie prada lui cu furie. Dă înapoi la sunet și
Au nevoie de vindecare. Protejaţi adevărul credinţei ortodoxe cu fortăreaţa credinţei voastre.
Cei care sunt credincioşi şi cei care nu sunt credincioşi sunt în siguranţă.
concepţii greşite. Căci rodul perfect al victoriei tale va veni când nimic nu va mai rămâne.
Ceva de care Biserica s-ar putea teme din nou. Cine va tăgădui?
Vocea tuturor păstorilor, trebuie să-l îndepărtezi din toată societatea pentru a-l priva de
Oportunităţi de a ucide pe cineva. Şi fiii mei pioşi, prezbiterul Ioan şi diaconul.
Am primit epictetul care ne-a adus acest subiect cu bucurie din toată Biserica, și
laudand meritele tale in adunarea generala a crestinilor, in biserica binecuvantata
Apostolul Petru s - a rugat lui Dumnezeu pentru orice. Cu ajutorul lui Dumnezeu, ei au fost capabili să
să vină la noi în ziua în care sărbătorim Crăciunul, după trupul lui Hristos, Dumnezeul nostru,
El a fost cel care a condamnat răutatea celor învinşi. Cazul
Biserica şi credinţa sunt unite de cauza beneficiului săracilor, astfel încât tu, păstrând puritatea credinţei,
Aveţi grijă de săraci împreună. Un test care a lăsat în urmă glorios și sfânt
Astfel s - au aranjat bunurile situate în Asia, care primeau anual o sumă mare
venituri în favoarea clericilor săraci și mănăstiri; dar alte bunuri situate acolo,
În ciuda neglijenţei, ca să nu spun mai mult, cei care i-au condus au fost aduşi la concluzia că nu au făcut-o.
Ei au livrat doar taxa obișnuită, dar chiar și prin jaful lor secret a fost încălcat.
posesia legală a acestora. Vă cerem să faceţi pentru o ţară sfântă şi glorioasă şi
Biserica, ca o mila, ca ei sa nu fie deranjati de nici o violenta, si in biserica, ca in
Conducătorii aveau dominaţie deplină, astfel încât ceea ce a fost achiziţionat pentru întreţinerea săracilor
a fost venerat ca a ta. - În ziua de 15 martie, la consulatul din Aetia şi Valeria.

Epistola aceluiaşi Papă Celestine către Maximian din Constantinopol
Episcop, după consiliu

Episcopul Celestine Maximian, episcop de Coptantinople.
În scrisoarea ta am cunoscut frăţia ta şi am găsit sfinţenia ta aşa cum o ştiam înainte.

Ceea ce este glorios în puritate, şi cunoscut mai mult prin strălucirea minţii decât prin onoare. Biserica,
Care te-a recunoscut ca fiind primul ierarh după ce l-a excomunicat pe cel care era ostil împotriva ei,
Îşi revine. Ia mâncarea navei şi controlează-o aşa cum ai învăţat de la tine.
Predecesori. Rezistă valurilor excitate de vânt, care se îndreaptă ostil,
Ómpotriva tuturor, Óndepărtaţi de pe corabie, căpeteniile ei, ca s-o poată nimici;
Biserica a exercitat în mod ilegal funcţia de conducător, pentru a părea a guverna pe cei care
Am încercat să-l omor. Până acum, valurile excitate de el sunt copleşitoare, necazurile şi grijile sunt tulburătoare.
Tu. Rezistă cu fermitate perpetuă, şi ca conducător al navei încredinţată ţie, primeşte
Pentru a salva sufletele încredinţate ţie. Calmează marea pe care înoţi. Fii în siguranţă.
Nava ta e a ta, după furtunile îndurate. Urmează-mă.
Pescarului care a călătorit pe apele mării să se apropie de Hristos, Domnul.
Al nostru, pe care l-a văzut mergând pe mare. Urmaţi exemplul celor dinaintea voastră.
Primii preoţi de la care aţi primit instruire şi educaţie, exemplul celor mai binecuvântaţi
Ioan în cunoaşterea doctrinei, exemplul Sfântului Atticus în puterea de a reflecta ereziile, de exemplu
predecesorul tău. Sisinius în perfectă puritate, că noi, ca de obicei,
S-au bucurat la biserică. Adună-i pe cei împrăştiaţi şi arată-ne ce este bine pentru tine şi ce ştim.
Aceasta este o dispoziţie pioasă faţă de cei pe care făptuitorul i-a împrăştiat. Adună-ţi oamenii la sâni.



Chemaţi-o pe mama voastră pe cei pe care duşmanii voştri i-au îndepărtat dându-i otravă să bea. Confirmă în credinţă pe cei asupra cărora,

După cum vedeţi, înşelătoria este îndreptată; vindecaţi pe cei pe care îi găsiţi răniţi.
acceptând magicienii. Pentru că în timp ce boala este distrusă şi membrii dăunători
Sunt tăiate, restul sunt sănătoase. Mult, dragul meu frate, câmpul,
pe care o vei putea dobândi slava unui păstor păzitor şi a unui preot bun,
S-a dezvăluit că ai avut mai multă putere în restabilirea binelui decât în faptele tale rele.
Cel care vrea să fie imitator al diavolului, şi nu al lui Hristos, tulburând pacea Bisericii,
Acum trebuie să avem grijă cu toţii că în toţi miniştrii Bisericii există unul
credinţă şi un spirit. Ia în mâinile tale lopata Domnului şi curăţă tunetul care ţi-a fost încredinţat.
Separaţi pleava de pâinea pură şi, conform poruncii lui Hristos, Dumnezeul nostru, adunaţi grâul.
Granariu. Să nu mai fie loc pentru nelegiuirea cea nouă; cel dintâi condamnat în toată lumea.
Împotriva curajului tău faţă de bine-cunoscuta eroare Celestă, şi adepţii
Învăţăturile false trebuie înlăturate din societate. Pentru toţi adepţii învăţăturii false,
Cei care caută să pătrundă în toate provinciile se vor opune prin voi prin Duhul Sfânt.
pentru ca învăţătura să nu se reia. Căci ei sunt găsiţi fiind condamnaţi oriunde
Ei vor apărea, și ca gândurile lor, repetat atât de multe ori, nu au putere, ei deranjează restul lumii.
ţări îndepărtate şi provincii îndepărtate. Dar ei sunt persecutaţi de cel a cărui credinţă caută să învingă.
Păcatele lor, păcatele lor, păcatele lor, păcatele lor şi păcatele lor.
Ei îşi pot găsi locurile dezvăluindu - şi răutatea. Fiii noştri, oameni pioşi.
Ioan Prezbiter şi Deacon Epictet, am primit cu mare bucurie şi cu mare durere.
Eliberat cu bucurie. - În ziua de 15 martie, la consulatul din Aetia şi Valeria.

Acelaşi mesaj Celestine către cler şi către oamenii din
Constantinopol, după Consiliu

Celestine este episcopul clerului şi poporul din Constantinopol.
Mama simte bucurie când copiii se adună în jurul ei. Biserica se bucură şi ea.

Căci copiii ei s'au strîns din nou, şi niciunul din ei n'a pierit decît fiul pierzaniei.
Tatăl nu l-a recunoscut niciodată pe acest fiu ca fiind al lui. Şi după cum am citit, am citit,
Am încercat să vă iau moştenirea fiilor drepţi ai lui Dumnezeu, care, potrivit apostolului, pentru voi.
Noi recunoaștem credința ca moștenitori ai lui Dumnezeu și viitori colegi ai lui Hristos. Nu l-au lăsat.
Ia cupa de la cei care au triumfat asupra ei cu armele credinţei. Voi sunteţi câştigătorii.
Ei au obţinut victoria de la duşmanul Regelui comun; prin voi El, demnitatea divină, a triumfat.
care a fost interogat. Să lăsăm problema naşterii, întrebarea care
Fiecare credincios adevărat trebuie să decidă în simplitatea inimii sale. Pentru cine îndrăzneşte să testeze?
Doamne, cine îndrăzneşte să-L examineze? Dumnezeu putea face orice când voia să ne elibereze. Dar...
De ce acest păcătos nu a văzut lumină în întunericul său? De ce sunt intrigi pământeşti?
Există vreun adevăr în cea mai înaltă? Pentru că ei nu pot vedea pe cei care nu pot.
Ei cunosc cuvîntul sfeşnicului, care, după mărturia proorocului David, este lumina seminţei lui.
(Psalm 118). Cu acest psalmist, ca o mamă bucuroasă la întoarcerea fiilor ei,
Este plăcut să cânţi,  I
Am dat aceste cuvinte deoarece, cu ajutorul venerabilei Trinităţi, caut universalul.
Biserici ale lumii care au fost distruse de detractori. Dragostea ta îşi aminteşte ce am spus odată.
Ca preot, a trebuit să semăn aceste seminţe în inimile voastre.
Fiţi păcăliţi de secerişul care vă arată roadele răbdării. Gelos.
Fiul pierzaniei a semănat în inimile multor ciudăţenii.



şi învăţăturile apostolilor. Nu aceste seminţe, ci cele pe care pământul nu le - a acceptat au cauzat pagubele. La recoltare
Domnul care în Evanghelie ne-a arătat vinovatul pleavă nu este în credința ta simplă.
Nu era nimic de tăiat. Ei au zis Domnului: ,,În sămînţă bună. "
Unde sunt tarele? şi noi spunem: ,Unde este trădarea în Împărăţia credinţei?' În cuvintele lui Hristos:
Acest inamic va fi creat de om (Matei 13:27-28). Nu e de mirare că oamenii care ucid simplu
El a urmat sfatul celui care era ucigaşul celor dintâi. Ştim cum a sedus.
În acelaşi fel, el a provocat moartea în cuvinte. Dar el a urmat exemplul său, și el a urmat.
Nu cu impunitate, ca Iuda, a cărui episcopie a fost primită de un altul. ă
Celălalt are un singur sfârşit, pentru că amândoi au păcătuit într-unul.
Să existe întotdeauna în faţa ochilor noştri infractorul Mântuitorului nostru şi trădătorului.
Cu toate acestea, este dificil să se distingă între detractorul naşterii şi făptuitorul morţii lui Iuda.
S-a pocăit de faptele sale, a fost primit ca trădător, ca pedeapsă, recunoscându-şi păcatul, primit imediat.
El a ales un laţ, iar acesta se laudă cu îndrăzneala răutăţii. Asta nu e trădare.
Şi nu toate relele sunt rele. De câte ori a invidiat diavolul Biserica şi pe ea?
Semănând seminţele discordiei? Cât a muncit pentru a învinge credinţa? Tu.
Aminteşte-ţi asta, desigur, pentru că nu-ţi aminteşti. Dar aş vrea ca sfinţii să uite astfel de lucruri.
Să fie aruncat din inimile noastre care este deja tăiat din ochii noştri.
Indecent, precursorul iadului! După cum știm, predicatorul sumbru construit multe golfuri, de multe ori
Şi-a întins arcul şi a aruncat săgeţi otrăvitoare cu gura, dar n-a avut timp pentru niciunul dintre voi.
Să rănesc. Săgeţile s-au întors împotriva lui, după ce nu s-a putut răni.
Întunericul inimii drepte (Psalm 10:2). Fiul întunericului nu avea timp pentru fiii luminii. Ce sunt?
Am avut grijă de tine când erai în luptă? Da.
Nopți fără somn în acest moment dificil. Nu puteam dormi în timp ce prădătorul era treaz.
Ce frică era în ciobanii, ce teroare era în garduri, când mulţi lupi îi înconjurau, căutându-i.
Preying și amenință să omoare oile lipsă? Ce lauda este demn de propria ta.
Atenţie la o turmă în care un prădător nu a pătruns? E de înţeles să te împotriveşti unui asemenea duşman.
Motivul pentru precauţie. Ştim cu toţii că ai fost protejat de pastorul care s-a numit el însuşi.
Păstor în Evanghelie. El nu te-a părăsit şi nu te-a părăsit. Pe asta.
Păstorul nelegiuit, învăţătorul fals, şi - a sofisticat limba cu blasfemia şi l - a muşcat.
Dar trucurile lui au fost întotdeauna în zadar, pentru că te-a păzit.
Acel toiag pastoral cu care Cristos a poruncit să-şi păstorească turma înainte de a se înălţa la cer.
Această păşune nu s-a schimbat pentru tine, tu mănânci aceeaşi mâncare, eşti păscut de învăţători.
Învăţătură apostolică. În loc de mâncare sănătoasă, vi s-a oferit mâncare nesănătoasă, împreună cu
Thorns ţi-au fost oferiţi cu flori, dar această înşelătorie nu te-a înşelat, tu - o duhoare plăcută.
Domnilor (2 Cor 2:14-16). Te-ai întors de la verdeață mortală, conectat urechile
Thorns pentru a evita să audă un limbaj nepotrivit. Pentru sentimente nu percepe că
Acesta ofensează urechea; ea nu poate penetra ceea ce nu este acceptat din exterior. Ai fugit de el.
Şi-au întors faţa. Ai fugit de la un astfel de om ca Sfânta Biserică Alexandriană,
După cum ştii, am corectat-o o dată. Ai citit şi îţi aminteşti scrisorile către el.
Preotul, învăţătorul universal, cu care l - a mustrat atât de mult, încât a vrut să fie corectat.
El a încercat să ridice un partener căzut, întins mâna dreaptă, dorind să ajungă la un acord cu el.
El. Omul apostolic a împlinit pe deplin datoria apostolică: el a implorat, convins,
A insistat. Dar s-a aruncat în abisul calomniei sale, negând instrucţiunile unui astfel de om şi
Abuzându - şi convingerile, el nu a vrut să fie profesor când nu putea fi profesor.
Apărătorul mincinoasei, care a ofensat pe cel care deţine adevărul, a fost zadarnic în aceasta; dar fratele nu a fost ofensat, gândindu-se în

El nu a renunţat la slujitorii Domnului, ci a renunţat. Pentru
În Evanghelie, el a fost un fiu util şi un sclav prudent. Pentru el.



Şi-a păstrat moştenirea părintească şi a înmulţit numărul de talente. Când cresc, nu numai că cresc.
Le-am dublat, dar, să zicem, le-am înmulţit. Ce fel de milă va primi ascetul de la Domnul,
Vrea ca alţii să beneficieze de el? Nu are el pe bună dreptate auzi de la
O, robi buni şi credincioşi! Aduceţi în bucuria Domnului vostru! E bine.
A păstrat ce i s-a încredinţat. Dar ce va auzi, ce va spune sclavul în datorii, când
Va fi obligat să-şi dea seama de talentele sale? Ştii care e pedeapsa.
preoţi neglijenţi cărora le este poruncit de apostol să - şi guverneze turma cu grijă
(1 Tim. 3) Preotul Elias, nevinovat în sine, a fost supus pedepsei divine pentru păcatele sale.
Copii. Tatăl a încălcat autoritatea şi demnitatea marelui preot. Dacă el a fost pedepsit pentru
Cel care nu şi-a prevenit copiii împotriva lăcomiei, cu atât mai mare este osânda.
Cel care nu are grijă de el va fi supus Domnului. Dar nu despre asta slab și neglijent
Intenţionez să vorbesc cu preotul. Ai avut de-a face cu un om cu un cuvânt ferm, cu unul atent.
Un trădător (vorbesc celor experimentaţi). Dar Sfântul Apostol Petru nu a plecat cu zel de aici.
Muncitor din greu. Pentru că atunci când o infecţie teribilă pentru toţi a cerut ca penisul putred să fie tăiat din corp.
Biserici, am adus tencuiala cu fier. Dar el însuşi, abuzând de grija noastră,
Să nu piară unul din aceşti micuţi, ci să dorească moartea pentru el însuşi. Dispreţuind magia noastră, el
Curtea apostolică a decis să-l taie pe cel care ne-a insultat şi a dorit s-o facă.
Să răstoarne Evanghelia (Galateni 5:12). Nu am avut, aşa cum am spus, o lipsă de medicamente.
pentru cel relaxat de răutatea lui. Nu ne-am grăbit să-l anunţăm ca publican şi păgân. Noi
Știm cât de mult și cât de mult cere Scriptura să denunțe astfel de oameni, dar acum măsura de
În cele din urmă, avertismentele noastre s - au împlinit. Apoi fratele l-a sfătuit pe fratele său, iar acum pe acesta încăpăţânat.
Erau doi, doi şi mulţi martori. Prin urmare, denunțam totul.
Biserica şi cuvântul nostru. Nu am făcut nimic prematur, nimic.
Este o atitudine deliberată faţă de cei pe care acest consiliu i-a condamnat după întâlniri îndelungate.
Nu mai puteam întârzia, ca să nu pară că alergăm, potrivit Scripturilor, cu un hoţ.
Împărtășim participarea noastră cu adulterul credinței (Psalm 49:18). Ochi seducător comandat
(Matei 5:29).
pentru luptă. Intenționând să meargă la război, el a purtat arma perfid împotriva credinței. Nu sunt.
Te întreb ce jurăminte ai făcut înaintea Domnului, când rezultatul cazului a arătat ce făceai.
Ai fi putut să vrei. Din raportul sfântului nostru frate Cyril ştim progresul problemei. Prix
La o întâlnire cu el, Kirill l-a adus la punctul în care a refuzat să meargă la catedrală. Whoa
Ar crede că cel care a cerut Consiliului ar refuza să participe? Usurinta minciunii este lovita
De data asta, întunericul trădătorilor nu a îndrăznit să se amestece cu strălucirea radiantului.
Întunericul fuge de lumină, pentru că ştim că nu poate exista nici o legătură între ei.
Se distrug între ei şi se distrug între ei (2 Corinteni 6:14). Unde se spune în lumină,
Ce predicau pe acoperişurile pe care le auzeau cu urechile? Dar de aceea a vrut să evite
participarea la consiliu pentru a evita rușinea și remușcări. Altfel de ce a vrut?
Să-şi ascundă lampa sub un tufiş dacă crede că e bine luminată? A trebuit.
Pentru a aprinde Catedrala Sfântă astfel încât toată lumea să poată vedea această lumină. Învăţătura divină nu este falsă; căci
Învaţă că oamenii în întuneric nu pot vedea lumina. După ce a evitat catedrala, el
În unele feluri, el a renunţat deja la demnitatea sa. Astfel, primul om, Adam, a realizat
Păcatele lui erau ascunse de prezenţa lui Dumnezeu. Când şi-a încălcat poruncile, s-a temut.
O voce care dispreţuia şi se temea a fugit, pierzându-şi orice speranţă. Iso
Ascunderea nu mai este permis să se îndoiască de crimă; în cazuri importante, nimeni
Nu se va adăposti în zadar. De asemenea, el a imitat vinovatul morţii noastre, după ce a pierdut
El a păcătuit ca primul om Adam, negând zeitatea noului Adam.
Ce chin ar fi fost înaintea ochilor atâtor preoţi adunaţi laolaltă.



Aproape peste tot în lume? Dar ce foloase i - a adus această evadare? A fugit de cele pe care nu le-a făcut.
Ar fi trebuit să fug. Cum să se ascundă de Cel de care nimeni nu poate
Să mă ascund? Neconştient de fărădelegile sale, el a negat ceea ce profetul a spus: Voi pleca de la
Spiritul tău şi de pe faţa camuflajului tău? Dacă mă sui la cer, eşti acolo; dacă cobor în iad,
(Psalm 138:7, 8). Profetul spune că un păcătos nu se poate ascunde de Dumnezeu.
El mărturisește că este omniprezent, iar acesta încearcă să dovedească că El nu a fost primit de pântece. Spirit
Sfântul, care este întotdeauna în preoţii săi, a făcut ceea ce cel născut nu a acceptat.
Fără corupţie, fără stricăciune; toate acestea au fost îndepărtate cu grijă de mâna Duhului.
 Nu.
Poate că, potrivit cuvântului Domnului, o plantă plantată de Tatăl ar fi putut fi sfâşiată şi promisă să aducă
fructe abundente. Dumnezeul lui Israel şi -a păstrat strugurii; casa lui este via Domnului.
Prin urmare, nu este surprinzător că un hoţ a fost alungat din această casă, deoarece, după cum se ştie, garda lui nu era
Am dormit. Ce va face acest om rău? La ce se aşteaptă, de la cine aşteaptă el ajutor?
El nu va fi iertat, potrivit Scripturii, în această epocă sau în viitor (Matei 12:32). Haide.
Dimpotrivă, umilinţa creştină naşte înălţare, deoarece Cristos
El îl preamăreşte pe cel care se încrede în El. În gura proorocului, Domnul a zis: ,,Nu locuiţi în mijlocul casei! "
Fă mândria mea (Psalm 100:7), dar prin apostol a promis că va distruge înţelepciunea lumii.
(1 Cor 1:19, 20) Să audă de la noi ce a auzit apostolul când a predicat:
Multe cărți l-au condus la o frenezie (Faptele Apostolilor 26:24). Dar nu va veni la el, pentru că
Se spune despre învăţător că el nu este demn să audă pe cei ignoranţi. Şi de ce dăm un exemplu de navă?
Alegeri? Ca să-l denunţi, e suficient să arăţi spre hoţul spânzurat de cruce.
Iisuse. Pedeapsa hoţului era să mărturisească Domnului. El a întrebat.
Dumnezeu să-l amintească în regat. Cu acest scurt discurs, el a făcut pentru tot ce a făcut.
Iertarea a fost iertată în trecut. Domnul i -a zis: ,,Astăzi să fie cu mine. " 
în paradis (Luca 23:43). Domnul a promis hoţului, care a suferit cu el, viitorul său.
comunicare. Având în vedere acest contrast, trebuie să spunem: Este păcat că episcopul nu a atins acest lucru
Cred că are un hoţ. Ce răsplată pentru credinţă şi trădare! Judecata lui Dumnezeu este un abis adânc!
Hoţul merită paradisul şi preotul merită exilat. Dar le avem pe cele adevărate.
interpreţi. Hoţul din mijlocul chinului îl cunoştea pe Domnul, în timp ce episcopul, fiind în onoare,
L-au respins. Nu este adevărat că omul acesta nu este înţelept în cinste, ci este adăugat la vite?
și să fie ca ei (Psalm 48:13). Înţelegerea şi judecata nu sunt decât cunoaştere şi
Cunoştinţa cuvintelor înţelepciunii şi adevărata înţelepciune, potrivit lui Solomon, este aceea care
Vine de la frica de Dumnezeu. Această înţelepciune se găseşte numai de către binecuvântatul apostol.
Nu este important ca lumea să nu o cunoască, ci ca episcopul să nu o înţeleagă. În
În acest caz, voi cita cuvintele Domnului, care au fost rostite prin Ieremia: Şi cei care respectă legea nu ştiu.
Eu, păstorii şi proorocii nelegiuirii Tale asupra Mea (Ieremia 2:8). Am auzit că acest răufăcător
El a avut o oarecare mângâiere: Celestienii, răufăcătorii de care ştim, nu l-au abandonat.
Dar vrăjmaşii lui Dumnezeu vor fi risipiţi, şi cei ce fac răul vor pieri.
Poporul Domnului care mănâncă la masa de pâine (Psalmul 91:10, 13:4). Prin urmare, în exil un nou
Avea profesori perfecţi şi buni. Oameni care au comis odipak
Ca regulă generală, crimele converg între ele şi îi leagă în mod special pe aceşti oameni.
Răutatea viciilor lor. Dar care e sfârşitul? Ştim că Domnul va râde de ei.
Ei vor cădea necinstiţi şi vor ocărî morţii în veacul viitor (Proverbele 4:18, 19). Dar ce?
Suntem lenti? Cuvîntul nostru abia dacă va spori urîciunea viciilor; să lăsăm morţii în mormintele noastre.
din morţi (Matei 8:22). Ascultă acum cuvintele adevăratului profesor, auzi de la ceva.
Ceea ce a auzit de la predecesorii noştri nu este nou. Cu buzele noastre.
Fratele nostru ţi-a vorbit, căci ne predică aceeaşi credinţă. A fost ales şi numit de noi.



printre noi. Nu este nevoie să spunem multe despre aceasta, deoarece lucrurile cunoscute de toată lumea sunt prea multe de lăudat.
Dar acum este potrivit să vă avertizăm cu cuvântul nostru, astfel încât nici unul dintre voi să nu ezite.
O clădire construită pe piatră de temelie solidă. Aplicați la această clădire ce
Tu faci. Ai învăţat ce înseamnă să construieşti ceva uşor de ars. Ori de câte ori cazul este clar.
Dar există, tentații de foc (1 Corinteni 3:13). Mă bucur că n-ai pus paie pe fundaţia asta.
lemn şi fân, şi comorile pe care arhitecţii înţelepţi au poruncit să le creadă. Eşti bine.
Acesta va fi pentru că veți construi clădirea solid. O clădire solidă necesită astfel de materiale:
argint, aur şi pietre preţioase. O casă făcută din acest material ar fi de nepreţuit. Asta e.
Locuinţa este eternă; nu este supusă corupţiei sau descompunerii. Domnul l-a pregătit pentru cei drepţi.
împăcare. Profetul a spus, Mâinile slăbite şi genunchii relaxaţi vor fi întărite. 
Cei slabi la minte vor fi sănătoşi (Isaia 35:3, 4). Prin urmare, dragi copii, staţi ferm în
În armonie cu gândurile şi sentimentele tale, astfel încât să puteţi auzi de la Fiul Omului când vine la voi.
Nu pleca de la Eu de blestem, dar vin la Mine de binecuvântare.
25:34, 41). Lasă-l pe cel care vine să ia capra, dar vrem să stai pe partea dreaptă.
Şi când proscrişii intră în foc, ai fost chemat în regat. Du-te îngust acum.
Pe porţi, vei ajunge la ceea ce cei care trec pe lângă porţi nu vor primi. Ne-a ajuns.
A fost pentru confortul tău. Dorim ca tu, bucurându-te în triumful credinţei, să înţelegi că între
Suntem Dumnezeul păcii şi al iubirii. - Dan la mijlocul lunii martie, la consulatul Flavia Aetia şi
Valeria.

Lista de la Epistola Imperială la Ioan, Episcopul Antiohiei,
pacea şi unitatea bisericilor sfinte trimise prin Aristolaus, tribun şi
notar

Împărați ai Cezarilor, învingători, triumfători, mari, întotdeauna Augustus, Theodosie și
Valentin, pentru Ioan, Episcopul Antiohiei.

Restaurarea păcii este singura noastră dorinţă. Această lume este acum a ta.
El a fost restaurat; nu încetați să-l învățați pe el și pe toți ceilalți din ordinea sfântă.
Această pace a fost ruptă, dar nu avem nici o îndoială că toate se vor întoarce în curând la ea.
Dacă îi veţi avertiza. În timpul nostru, s-a întâmplat un eveniment neaşteptat şi trist.
Este o neînţelegere în credinţa adevărată a preoţilor, şi în plus, cum ar fi depăşi orice măsură.
narativ. La început am crezut că această dispută se va încheia în jumătate şi va da roade.
A fost o mare unanimitate, dar aici s-a aprins focul dezacordurilor şi îngrijorărilor. Da.
Este dureros şi regretabil faptul că învăţătorii lumii bisericii au devenit ei înşişi surse de discordie.
Nu era nimeni printre ei care să - i înveţe ce să predice.
Erau de serviciu direct. Prin urmare, doresc să oprească acest caz, suntem cu toții în
Încercăm să ne asigurăm că tentaţia de discordie nu se răspândeşte mai departe. În consultare cu
Sfântul Maximian şi toţi ceilalţi episcopi ai acestui oraş şi toţi clericii lor,
Am decis să unim membrii credinței ortodoxe, care erau printre ei înainte.
Ei au fost separaţi şi apoi separaţi de accident. Te vrem pe tine, adică pe tine.
Chiril din Alexandria, după ce a fost de acord între ei, a pus deoparte toate pretenţiile şi certurile,
S-au întors la fosta lor unitate. Toţi episcopii cei mai pioşi au spus:
Dacă semnezi depoziţia lui Nestorius şi îi anatematizezi învăţăturile, fiecare controversă?
Se va opri imediat. Şi Cyril, Preasfântul Episcop din Alexandria, şi Celestine, Episcop
Toţi ceilalţi preoţi ai credinţei ortodoxe vor veni cu voi la comuniune. Dacă
Dacă sunteți de acord unul cu celălalt și cu toată lumea, veți accepta această decizie, și toată lumea va accepta.



Alţii care doresc să fie corectaţi. Deci, când afli despre decizia și sfatul nostru, noi toți
Şi voi lupta cu ajutorul lui Dumnezeu şi voi lupta cu ajutorul lui Dumnezeu.
pentru a restabili pacea durabilă în toate bisericile care pretind credinţa ortodoxă şi prin ele
între toate subiectele noastre. Grăbiţi-vă şi să mergeţi în oraşul Nicomedia, dar nu-l luaţi.
cu el nu unul dintre episcopi, cu excepția unor clerici care ar servi dvs.
Când vă vom da de ştire despre hotărîre, am poruncit şi preasfântul.
Kirill, cu grabă egală pentru a sărbători în acelaşi loc. I-am spus că nu vrea.
El a venit la noi înainte de a stabili o prietenie reciprocă între tine și a ta.
Veţi contribui la stabilirea unei păci comune între toţi. Suntem doar noi.
De asemenea, vă confirmăm pietatea. Nu vom permite nici unui om bun să vină la noi.
Până când tot ce ne-a cauzat atâta durere e corectat. Dacă
Vă vom aduce pace şi pace, aşa cum am spus.
şi depoziţia episcopilor va depinde de decizia Bisericii Catolice, care
Ar trebui făcut fără zgomot sau agitaţie. Când există unitate completă, atunci
Clerul poate începe să îndeplinească servicii divine. Ascultă ce am spus.
Dacă vă gândiţi cu atenţie la sfatul nostru sincer şi creştin,
Nu avem nici o îndoială că veți avea grijă de toată puterea ta, cu toată mintea ta în avans.
să aranjeze tot ce este necesar pentru unitatea Sfintelor Biserici, fără teamă de muncă sau
oboseală, fără infamie, fără resentimente. Dar dacă îndrăzneşti să ne dispreţuieşti
sfaturi și dorința noastră sinceră, influențată de o anumită pasiune umană, dacă nu
Dacă eşti atent la celelalte decrete ale noastre, atunci să ştii că onoarea ta este neglijentă.
Încetul cu încetul în organizarea afacerilor bisericii va primi o pedeapsă meritată.

Epistola împăraţilor către binecuvântatul Simeon

Căci ştim că cunoşti viaţa dreptăţii, şi cu îndrăzneală poţi
Dumnezeu ne binecuvântează şi nu v-am scris despre această problemă.
Depinde de Providenţa Divină. Te vei asigura că pacea este ruptă
Conflictul semănat de diavol a fost pus capăt. Nu avem nici o îndoială că acest lucru
Acesta va fi umplut cu ajutorul rugăciunilor voastre sfințenie și avertismente pentru cei care pot
pentru a stabili şi restabili pacea. Căci dacă cel mai pios Ioan, episcop al Antiohiei,
El va semna depoziţia celui care a semănat seminţele discordiei şi ne va asigura că nu va fi de acord.
Cu o nouă dogmă nebună, dacă toată lumea e de acord cu asta, atunci unitatea membrilor despărţiţi
Îşi va reveni. Dacă John e de acord cu cel mai pios episcop Cyril,
Episcopii lumii, atât occidentali cât şi Constantinopole, sunt de acord că pacea va fi restabilită.
Acest mare necaz şi necaz au produs o învăţătură nouă şi dăunătoare. Cu ajutorul rugăciunilor tale
Şi cu ajutorul lui Dumnezeu, sperăm să împăcăm şi să împăcăm episcopii. Pentru certuri şi neînţelegeri
Ei ne displace și le considerăm principala cauză a tuturor nenorocirilor noastre. Sperăm că
Lucrările regatului nostru vor avea mai mult succes prin harul lui Dumnezeu, dacă membrii Bisericii sunt de acord cu
de credinţă. În acest caz, veţi avea o mare oportunitate de a distruge maşinaţiunile demonului, şi aceasta este
Va fi o mare răsplată şi o mare victorie pentru voi. Dacă reuşeşti asta, atunci
Vei câştiga respect şi dragoste şi îţi cer, ca de obicei, să te rogi pentru noi.
Împărăția noastră este a lui Dumnezeu, ca El să ne dea favoarea Lui pentru grija noastră față de lumea credinței.

Lista Epistolei Imperiale Scrisă lui Akakios, episcop
lui Simeon, pustnicul din Antiohia, şi altor dioceze, în



separat

Nu am pierdut nimic din tot ce trebuia să facem.
Sfinţia Ta va şti exact acest lucru de la Ioan, cel mai pios.
Episcop de Antiohia şi alţi sfinţi episcopi care sunt cu el. -

Au existat unele dispute și dezacorduri în acest caz, care,
Cu toate dorințele noastre, nu am putut elimina pe cei care au fost interzise de multe cazuri. Am decis,
Totuşi, nu lăsaţi această grijă până când Dumnezeul cel bun nu dă unitate sfinţilor.
biserici. Prin urmare, este potrivit pentru sfințenia ta să se roage cu tot zelul la Dumnezeu că el
Preoţii Bisericii Romane erau ireprosabili.

Epistola lui Ioan, Episcopul Antiohiei, şi a celorlalţi care erau cu el,
Sixtus, episcop de Roma, Cyril, episcop de Alexandria şi
Maximian, Episcop de Constantinopol

Pentru cei mai sfinți și mai sfinți frați și colaboratori, Sixtus, Cyril și Maximian,
Ioan, cu toţi ceilalţi care sunt cu mine, doresc orice lucru bun pentru Domnul.

Principala preocupare şi scopul tuturor celor care au fost atraşi de soarta preoţiei şi încredinţate de Salvatorul tuturor
Slujba divină a episcopatului lui Hristos trebuie distinsă prin dreptul
şi să-l înveţe oamenilor credincioşi. Aşadar, conform poruncii celor temători.
şi cei mai iubiţi împăraţi ai lui Cristos, s-au adunat anul trecut în Mitropolia Efesului.
Nestoria, un consiliu al celor mai piosi episcopi si, de acord cu legatii trimisi de la
Celestine, binecuvântat în memoria Episcopului Romei, l-a condamnat pe Nestorius la
Cel care acceptă învăţătura nelegiuită, ca vinovat al multor tentaţii, este nedrept.
credinta. Eram trişti când am ajuns acolo şi am aflat totul. Din acest motiv,
Când nu eram de acord, am vorbit mult despre asta.
Ne-am întors la bisericile și orașele noastre, și nu au semnat la acel moment
al Sfântului Consiliu privind depoziţia lui Nestorius. Când bisericile se vor reciproca
Dezacordurile au fost împărţite, şi numai despre un singur lucru, părea, toate cele mai multe
Pentru a încerca să distrugă toate discordia, pentru a uni din nou, atunci când cel mai pios și
Cei mai iubitori împăraţi ai lui Cristos au dorit acelaşi lucru şi au ordonat cu stricteţe faimosul
Tribunului şi notarului Aristoleus, trimis la noi în acest scop, ca fiecare ceartă să fie
Lumea bisericilor lui Dumnezeu a fost oprită şi peste tot lumea a fost restaurată: ne-a plăcut şi nouă să acceptăm definiţia.
Sfântul Consiliu care l-a detronat pe Nestorius, îl consideră excomunicat şi anatematizat blasfemie.
Învățătura Lui, astfel încât bisericile noastre, precum și sfințenia Voastră, pot păstra și păstra
Credinţa este întotdeauna dreaptă şi nevătămată, şi a fost transmisă poporului. Suntem, de asemenea, de acord cu hirotonisirea.
Maximian, cel mai sfânt şi pios episcop al Sfintei Biserici a Constantinopolului, şi
Avem comuniune cu toţi episcopii pios din întreaga lume care conţin şi
Ei păstrează credinţa ortodoxă şi pură.

Scrisoarea pe care Paul, Episcopul de Emesus, a trimis-o de la Ioan, Episcop
Antiohia, prezentată arhiepiscopului Alexandrian Kirill

Pentru domnul meu, Sfinţia Sa şi Prea Reverend Arhiepiscopul Kirill, episcop
Pavel vrea orice lucru bun pentru Domnul.

Cei mai pioşi şi invincibili împăraţi ai noştri, să depună mărturie despre ei.



îngrijirea și îngrijirea pe care le-au arătat-o de mult timp subiecților lor și
Toate lucrurile referitoare la bisericile sfinte ale lui Dumnezeu, şi ca dovadă că ei păstrează credinţa,
El a fost trimis de la strămoşii săi să fie sfânt, drept şi fără nici cea mai mică pagubă.
de faimosul tribun şi notarul Aristolaus către sfinţenia ta, precum şi către cel mai sfânt şi
Pentru cel mai pios Ioan Episcopul şi pentru cel mai sfânt şi pios tată al nostru.
Pentru Akakios, episcop de Verrea, scrisori în care ni se ordonă să ne întâlnim personal, sau
cel puțin, după ce au adunat opinii, pentru a opri dezacordurile care au apărut între noi și
Cei mai iubitori de Dumnezeu episcopi, care au format consiliul din Efes, acordă pace lui Dumnezeu.
La Bisericile sale sfinte, pentru a calma furtuna zilnică furios în Biserica lui Dumnezeu, și
sunt de acord să-l excomunicam pe Nestorius şi să-i anatemizăm doctrina. Sfinți
Episcopii Ioan şi Acacius, primind această scrisoare pioasă şi cu adevărat creştină,
Având în vedere că mult necesită o întâlnire personală cu tine, altfel ar dura foarte mult.
M-au trimis la sfințenia ta pentru un raționament comun, în ce fel
Pentru a aduce o pace durabilă și o faptă bună reală este de a pune capăt într-un mod decent și util. Sosesc aici.
După întâlnire şi discuţii, am întâlnit în sfinţenia ta o dispoziţie spre blândeţe şi pace.
Şi ordine cum ar fi potrivite pentru episcop. Sfinţia Ta ne-a dat o scrisoare care
Ea conţine credinţa curată şi dreaptă predicată de taţi; şi aceasta a fost ceea ce a cerut primul
muncă şi îngrijire. Cât despre ceea ce se referă la Nestorius, ca urmare a a ceea ce aţi hotărât.
Definiţia trebuie aprobată: atunci vă prezint personal sfinţeniei voastre această scrisoare,
prin care depun mărturie că acceptăm numirea Episcopului Maximian, şi
Nestorius, care înaintea lui era episcop al marelui Constantinopol, credem
Trebuie să fim milostivi şi să fim milostivi în ceea ce a spus.
Ai o uniune pura si sincera cu tine, ramanand fidela invataturii
Întruparea Dumnezeului Cuvântului, prezentată de noi şi prezentată de sfinţenia voastră,
pe care tu te-ai aprobat, după ce ai găsit în ea credinţa ta: o listă din ea pe care o prezentăm.
Suntem în această scrisoare. Deci ne gândim la această unitate pură, în cele din urmă,
sfârșitul tuturor acestor dezacorduri care au avut loc până acum pe ambele părți,
Așa cum este comun în dezordine, și prin harul lui Dumnezeu vom restabili bisericilor cele dintâi.
pace şi linişte.

Instrucţiunea episcopului Cyril către popor pe 23 aprilie

Solid în pioşenie şi având fără îndoială şi decorat cu credinţă sfântă dogmă
Profetul a spus: "Tu vei fi pământul dorit!" 
Preaputernic şi mulţumeşte tuturor neamurilor (Matei 3:12). El numeşte ţara ţara pe care o doreşte.
Cel mai fertil şi fertil teren este mama şi nutrienţii fructelor domestice. Probabil.
Sufletul iubit şi sfânt l-a ales pe Cristos ca cultivator.
Şi semănătorul tuturor binelui, care ne dezvăluie şi cunoaşterea dogmelor sfinte. Dar duşmanul a tot, atunci
Satana este cel care stârneşte tîrfele rele semănate peste grâu. Oricum,
Deşi înfloreşte, pleava cade, iar câmpul rămâne perfect curat. Prin urmare,
Nestorius va respinge toată Biserica, aceste tare amare ale diavolului,
Oamenii lui Dumnezeu din toată lumea sunt de acord.
Episcopi, declarând dreptul şi o singură credinţă. Sunt împrăştiaţi peste tot în lume.
Oriental, au intrat în comuniune cu bisericile noastre. Căci sunt recunoscuţi, iubiţi de Dumnezeu.
Episcopii pretind dreptate şi credinţă pură. Ce mi-a scris cel mai iubitor Dumnezeu?
Cel mai venerabil episcop din Antiohia şi orice îi voi scrie îi veţi auzi, dacă Dumnezeu vrea.



Epistola lui Ioan, Episcop de Antiohia, către Cyril, Arhiepiscop
Alexandrian

Pentru domnul meu, cel mai pios şi preasfinte slujitor Cyril, Ioan,
Doresc orice lucru bun pentru Domnul.

Prin decretul celor mai pioşi împăraţi ai noştri, i s-a poruncit de mult să adune un consiliu.
Cei mai iubitori de Dumnezeu episcopi din Metropolis, pe de o parte, de dragul faptelor şi dezacordurilor.
Biserica, pe de altă parte, de dragul credinţei drepte. Când am venit în oraş şi după aceea,
Ei s-au întors!
Amintiți-vă motivele dezacordului, și când bisericile au căzut astfel într-un dezacord dureros:
Toate ar trebui să fie cel mai îngrijorat că, având complet distrus discordie,
Pentru a restabili în sfârşit unitatea Bisericii lui Hristos. Aceasta este ceea ce cei mai temători au poruncit.
Şi cei mai iubiţi împăraţi ai lui Cristos: pentru acest scop au trimis pe onorabilul stăpân.
Faimosul meu tribun şi notarul Aristolaus, care şi-au adus pioşii
Mesajul care ne porunceşte să ne adunăm împreună şi să distrugem complet tentaţia şi să oprim totul.
Resentimente şi certuri. Am trimis aceste mesaje şi le-am trimis.
Doamne, foarte iubitor de Dumnezeu şi preasfântul Episcop Paul. Au fost de acord cu asta.
Tatăl nostru cel mai pios, episcopul Acacius, şi ceilalţi episcopi care au fost cu noi. Ai făcut-o.
Suntem mai confortabili, pentru că nu am putut, conform voinţei celor mai pioşi oameni ai noştri.
Împărați, du-te pentru o vizită personală. L-am autorizat în numele nostru,
În loc de noi și în numele nostru să facă tot ce promovează pacea (acesta este scopul principal al ambasadei sale)
Şi în acelaşi timp să prezentăm sfinţeniei voastre declaraţia de credinţă pe care am publicat-o de comun acord.
Domnul nostru Isus Hristos, pe care l-am trimis prin pioşenia voastră,
Soțul iubitor de Dumnezeu menționat. Aici este:

Despre cum gândim şi vorbim despre Fecioara Maria, şi despre imaginea bărbăţiei
Singurul Fiu al lui Dumnezeu, trebuie să spunem pe scurt, nu sub forma servitutei.
Este o chestiune de credinţă, aşa cum am învăţat din Scriptură.
Tradiţiile sfinţilor Părinţi, fără a adăuga nimic la credinţa arătată de sfinţii Părinţi din Niceea;
Căci, aşa cum am spus mai înainte, este suficient pentru cunoaşterea oricărei pietate.
să răstoarne toate doctrinele eretice greşite; şi, să spunem, nu aşa
pentru a explica de neînțeles, dar de a admite propria sa neputință pentru a elimina de la el însuși cei care
Cei care doresc să facă ceea ce este dincolo de înţelegerea oamenilor.

De aceea mărturisim că Domnul nostru Isus Hristos, singurul Fiu născut al lui Dumnezeu, este
Dumnezeu este perfect, şi omul este perfect, şi el este al minţii şi trupului.
S-a născut înainte de epocile Tatălui, de Dumnezeu, şi în ultimul timp, de dragul nostru şi al nostru.
Maria, Fecioara lui Dumnezeu, este Fiul lui Dumnezeu, Fiul lui Dumnezeu.
Suntem unul în umanitate, pentru că uniunea a două naturi a fost realizată. De ce?
Mărturisim un singur Hristos, un Fiu, un singur Domn. Pe baza acestui
Noi mărturisim Sfânta Fecioară, pentru că Cuvântul lui Dumnezeu este Cuvântul lui Dumnezeu.
El a încarnat și a devenit om, și în însăși concepția a conectat templul primit de la el.
Se ştie că teologii celebri sunt una dintre cuvintele evanghelice şi apostolice despre Domnul.
în general, a făcut comun ca aparținând unei persoane, în timp ce altele, din cauza
Diferenţele dintre cele două naturi sunt acceptate separat, iar cele care sunt demne de Dumnezeu sunt atribuite lor.
Hristos este divinitatea, nedemnă de Dumnezeu pentru umanitatea Sa.

Acceptând o astfel de credinţă, am dori ca toate disputele să fie oprite.
La bisericile sfinte ale lui Dumnezeu împrăştiate în întreaga lume pacea a fost restabilită şi toate au fost distruse.



ispitele; că Nestorius, fostul episcop al Constantinopolului, ar trebui să fie detronat, și greșit
Şi doctrina lui nelegiuită a fost anatematizată, pentru că bisericile noastre conţin dreptul şi
Credinţa nevătămată este păzită şi transmisă poporului, aşa cum este şi sfinţenia voastră. Şi noi suntem de acord.
şi prin decretul celui mai sfânt şi pios Maximian, Sfântul Episcop.
Biserica lui Dumnezeu din Constantinopol, şi noi suntem în comuniune cu cei mai pioşi.
Episcopi ai întregului univers, păstrând şi predicând dreptul şi nevătămat
Credinţă. Adio, cel mai pios şi mai consacrat Domn, fratele meu cel mai sincer, şi
Roagă-te pentru noi.

Conversaţia lui Pavel, Episcopul de Emescago, livrată la 25 decembrie în Marea Britanie
Biserica din Alexandria, în prezenţa binecuvântatului Cyril, de Crăciun
Domnul nostru şi Mântuitorul nostru Isus Hristos, de asemenea, că Sfânta Fecioară
Maria mănâncă Fecioara, şi noi nu recunoaştem doi, ci un Fiu şi Domnul,
- Cu laude Arhiepiscopului Kirill

Acum este timpul să vă avertizez de pioşenia voastră, să vă formaţi cu noi un fel de
Sfântul Cor şi împreună cu sfinţii îngeri să exclame: Glorie lui Dumnezeu în cel mai înalt și pace pe pământ,
La bărbaţi există bunăvoinţă (Luca 2:14). Acum ni s-a născut un copil (Isa 9:6).
Există fără îndoială o speranţă de salvare pentru toate creaturile vizibile şi invizibile. Acum
Nașterile supranaturale sunt permise: de la Fecioară, care nu cunoaște căsătoria, este fructul. Oh, miracol!
Fecioara dă naștere, devine materie, dar nu experimentează ceea ce este de obicei experimentat.
mama; da nastere natural mamelor, dar ramane virgina, fiind deasupra legii
Naşterea. Profetul Isaia, văzând acest miracol de departe, exclamat, Iată, Fecioara va concepe în pântecele ei.
El va naşte un fiu şi îi va spune numele Immanuel (7:14). Evanghelistul, referindu-se la acest loc, notează,
Ceea ce înseamnă numele este că Dumnezeu este cu noi (Matei 1:23). Astfel Fecioara Maria dă naștere.
Emmanuel.

Poporul a strigat:  Asta au vrut.
Am auzit. Cine spune altceva este anatema!

Episcopul Paul a continuat:
Cel care vorbeşte, gândeşte sau gândeşte altfel poate fi excomunicat din Biserică. - Doamna noastră. Mary.

Ea a dat naştere lui Emmanuel, Dumnezeul care a devenit om. Căci Dumnezeu este Cuvântul, misterios şi
Incomprehensible născut din Tatăl înainte de vârstele, în ultimele ori el a fost născut din
Soţii. Perceperea complet natura noastră, conectarea cu umanitatea într-un minut.
De la concepția și după ce a făcut din carnea noastră un templu pentru sine, El a venit de la Mama lui Dumnezeu.
Dumnezeu perfect și împreună om perfect; pentru unirea a două naturi, zeitatea
Şi omenirea a format un singur Fiu, un singur Cristos, un singur Domn.

Poporul a strigat din nou, este parohia ta, episcop ortodox! Decent.
Am venit la un om demn! Creştinii spun că acesta este un dar al lui Dumnezeu, Cyril ortodox!

Episcopul Paul a început să spună:
Şi mai ştiu că am venit la tatăl meu ortodox. Noi nu venerăm.

Cuaternarul, dar Trinitatea: Tatăl, Fiul şi Duhul Sfânt. Iar cei care spun că există doi fii, noi
Anatematizăm şi izgonim din gardul sacru al Bisericii. Nu doi, aşa că recunoaştem fiii.
Immanuel nu este considerat un om simplu, sau chiar un om realizat în principal.
Profetul ori cel drept, căci în el se împlineşte totul.
Zeitatea este trupească (Coloseni 2:9), trăieşte, adică în trupul său, pentru că el a făcut trupul nostru.
A ta. Această credinţă, această speranţă, această piatră este temelia Domnului Dumnezeu.



Biserici. Astfel, cînd Domnul Isus Cristos mergea la Ierusalim, el i - a întrebat pe discipolii săi: Pe cine dorea?
Sunt vorbit de oameni de a fi, Fiul omului? Apostolii au răspuns: Ovi Ubo Ioan.
Baptist, Ilie, Druze, Ieremia, sau unul dintre profeţi. Şi le-a spus: Tu eşti
Cei aleşi de mine şi care tăgăduiesc părerile acelora dintre care unii mă iau drept Ioan.
Baptist, alţii pentru Ilie, alţii pentru Ieremia, sau unul dintre profeţi, voi, care aveţi trei ani.
M-au urmat, care au văzut puterea şi minunile mele, şi m-au văzut mergând pe mare.
Ai împărţit o masă cu mine, cine spui că sunt? Imediat primul dintre apostoli,
Peter a spus, Tu eşti Hristosul, Fiul Dumnezeului celui viu (Matei 16:13-16). Tu eşti.
Hristos, care este, care a unit în sine cele două naturi, a devenit om. Tu eşti Hristos, nu
El a spus fii, dar Fiul Dumnezeului celui viu, pentru că el știa unitatea persoanei. - Să ne rugăm Tatălui.
Mai Ne trimite o masă obişnuită, perfectă şi diversă.
Duhul Sfânt să umple paharul învăţăturii, să ne umple cu bucuria care este mama.
Castitate. Să spunem: Să se ridice Tatăl, slava mea, să se ridice psalterul şi harpa (Psalm 56:9).
Duhul Sfânt, căruia slava şi puterea îi vor dăinui veşnic. Amin.

Conversație de același (Bishop Paul), vorbit în marele Alexandrian
1 ianuarie, despre încarnarea Domnului şi Mântuitorului nostru Iisus
Hristos, și în laudă la Arhiepiscopul Cyril

Recent, lupta pentru adevăr înainte de dragostea ta cu efortul unui luptător, nu am putut termina.
Nevoile fraţilor noştri ne-au făcut să părăsim câmpul de luptă. Acum
Când suntem gata din nou, luptăm din nou. Fie ca acest tată adevărat şi
Profesorul va face ce a făcut atunci: să judece această luptă. Atunci a ta.
Cu o faţă veselă şi un zâmbet luminos, el a mărturisit că i - a plăcut această luptă.
Ne-a întins mâna dreaptă ca pe o ramură de măslin, arătând că stă pe noi.
El a spus că fiul său a fost demn de laudă și a fost gata să-l încoroneze.
proclama câştigătorul.

Oamenii au strigat, ? Darul lui Dumnezeu este Cyril, ai făcut toată lumea ca tine. Decent.
Am ajuns la unul demn. Poporul tău spune: "Domnul să-l salveze pe tatăl episcopilor." Oh, haide.
Tu, episcop ortodox, eşti un profesor universal. Cel care crede în acest fel îl iubeşte. U
Un mare profesor este un mare admirator.

Episcopul Paul a spus:
Să ne întoarcem la Maica Domnului, Maria şi Emmanuel, care s-a născut din ea.

om. Fecioara l-a născut pe Emmanuel, potrivit zeităţii consubstanţiale Tatălui.
Umanitatea este una cu noi. Altfel, cum ar putea fi numit toiagul
Rădăcina lui Isai (Isaia 11:1), sămânţa lui Avraam (Evrei 2:16), fiul lui David (Matei 1:1)? Ce?
Semnificaţia acestei expresii ar fi: de la ei Hristos conform cărnii, cine este Dumnezeu mai presus de toate (Romani 4:5)?
Sau cum ar trebui înţelese următoarele cuvinte ale lui Pavel, referitoare la Fiul său, care a venit de la
Sămînţa lui David, după trup, către Fiul lui Dumnezeu, chemat cu putere, după Duhul Sfînt, dela învierea dela Dumnezeu
Isus Hristos, Domnul nostru (Romani 1:3, 4)? Aşa a născut Sfânta Maria.
Immanuel, potrivit zeităţii, aşa cum am spus, substanţial pentru Tatăl, substanţial pentru omenire.
Noi suntem oamenii lui Dumnezeu care suferă, suferă şi suferă. Căci deşi Dumnezeu
Cuvântul a absorbit suferinţele cărnii sale şi le - a recunoscut ca fiind ale sale; dar el însuşi a rămas în ea.
în limitele de dispasiune. Chiar dacă auziţi ceea ce El însuşi spune: "Vai mie!

Nu cred că El ar suferi nimic cu propria sa natură, dar mai degrabă să aibă grijă de ea.



El este Domnul cărnii, căci Cuvântul lui Dumnezeu este nemişcat. Dar rezistând
Cuvântul lui Dumnezeu şi Cuvântul lui Dumnezeu ne vor spune că dacă Cuvântul lui Dumnezeu este de netrecut,
Cum a devenit Cuvântul carne? Ascultă, iubitule.
Cuvântul "fleş" (Ioan 1:14) nu este o schimbare în carne; căci nici divinitatea Cuvântului nu este
A fost pus în carne, şi nici carnea percepută nu s-a schimbat în natura celui care a primit-o. Ei bine,
inseamna este cuvantul carne? Că Cuvântul a primit carne, şi nu numai carne, ci cu
Un suflet raţional şi gândit, adică a acceptat toată natura noastră. Deci cuvântul
a devenit carne. Pentru a vedea puterea a ceea ce s-a spus, aş vrea să înţelegi gândul unei voci puternice.
John. Ioan teolog, fiul tunetului (Marcu 3:17), care a fost onorat să se întindă pe perşi la
Domnul (Ioan 13:25) şi apoi ne-a arătat cele mai înalte şi mai divine dogme.
Dumnezeu ne iubeşte şi mai presus de toate vorbeşte despre divinitate.
La început, Cuvântul va fi pentru Dumnezeu, iar Dumnezeu va fi pentru Cuvânt.
El a fost, și fără el a fost nimic, chiar fiind (Ioan 1:1-3). Sem îl indică pe evanghelist
Eternitatea Cuvântului către Tatăl, căci nu ştim nimic mai vechi decât aceasta la început:
El vă va preveni şi voi nu veţi putea face aceasta.
După ce a spus acest lucru şi după ce a numit Cuvântul Tatăl legământului şi creatorul tuturor lucrurilor, el adaugă: şi Cuvântul este rafted.

ca şi cum ar spune: Cel care face legământ cu Tatăl este Domnul şi Creatorul tuturor lucrurilor, pentru noi şi pentru noi.
Pentru mântuirea noastră el s-a umilit atât de mult, încât a devenit carne, pentru ca la un preţ mic să putem plăti.
Mila lui Dumnezeu este să ne arate mila lui Dumnezeu. Aşa spune Cuvântul, carne.
Apoi a continuat şi a continuat şi a continuat şi a continuat şi a continuat şi a continuat şi a continuat şi a continuat.
Cel anterior. Pentru ce înseamnă? Cuvântul este carne, dar nu că ar locui în noi.
natura noastră? Vezi cum vorbeşte Ioan despre două naturi şi despre un Fiu.
Un sat şi altul care locuieşte, un templu şi un alt Dumnezeu locuiește în templu. Urcă.
ce am spus. Nu am spus, una şi cealaltă, cât de natural este să spui despre două persoane, sau despre două persoane.
Hristos, sau dintre cei doi fii; şi a zis: ,,Unul şi altul, cum se cuvine să vorbeşti despre două naturi. "
După asta, spunând: Şi locuind în noi, arătând spre dualitatea naturii, evanghelistul
El a locuit în noi, şi a văzut slava Lui, slava singurului născut al Tatălui. Nu a spus:
Slava celor doi fii, dar el a spus: Glorie singurului Begotten. Aşa îi spune Isaia.
Emmanuel, adică. Dumnezeu întrupat. Petru spune: Tu eşti Hristos Fiul Dumnezeului celui viu.
(Matei 16:16), declarând dualitatea naturii şi unitatea persoanelor. Ioan Teologul zice: ,,Şi a locuit în
Ioan 1:14, arătând spre cele două naturi şi către singura persoană a singurului născut.

Dar Cuvântul lui Dumnezeu este lipsit de pasiune. Mă întorc la asta din nou. Uite ce se spune.
Atributele divine El a comunicat naturii percepute, dar din ceea ce este ciudat.
Nu a adus nimic în umanitate. El a mers pe mare (Matei 14:25), dar a mers singur.
corp. El a poruncit mării și vânturilor (Marcu 4:39; Luca 8:24) de asemenea, cu propriul său corp. L-am întâlnit.
Leprosul i -a zis: ,,Doamne, dacă vrei, mă poţi curăţi, şi el a zis:
Vreau să fiu curăţat (Matei 8:2, 3). Carnea Domnului l -a atins, şi boala a trecut, lepra a dispărut.
A hrănit cinci mii cu cinci pâini (Ioan 6:5-14), propriul său corp. Pentru că am luat pâine,
El l -a lăudat pe Tatăl, l -a rupt şi l -a dat discipolilor săi, şi ucenicii l - au dat poporului şi i - au umplut 12.
Am resturi. Dumnezeu vrea să ierte păcatele, însă El spuse: "Da, fiţi siguri!" 
Puterea de a avea Fiul omului pe pământ să ierte păcatele (dl 2).

10). El a zis: ,,Nimeni nu s'a suit la cer, care s'a pogorkt din cer, pe Fiul omului acesta. "
în cer (Ioan 3:13). Observaţi cum atributele divine A comunicat naturii.
Om! Dar când vezi El sete, foame, obosit, transpirație,
Pentru Pilates, chinuit şi chinuit de războinici, care sunt în chinul morţii,
Rugăciuni: Eloi, Eloi, Lama Savahfani, adică Dumnezeul meu, Dumnezeul meu, pentru că te-am părăsit.
15:34), sau Tatăl Meu, dacă este posibil să mănânce, să treacă acest pahar de la Mine; nici nu este la fel.



Matei 26:39, când îl vezi răstignit pe cruce, îi vezi mâinile şi
Picioarele sale sunt perforate cu cuie, iar coasta lui cu o suliță; apoi cred că Cuvântul lui Dumnezeu rămâne.
El a fost lipsit de pasiune, dar el a absorbit tot ce a îndurat cu carnea lui. Și pentru a arăta că
El nu şi - a părăsit propriul templu când evreii au făcut - o.
El, asemenea lui Dumnezeu, a întunecat razele soarelui, a acoperit tot pământul cu întuneric, a rupt vălul.
El a rupt pietrele și a înviat morții (Matei 27:51-53). El a făcut totul.
ca să înţelegeţi că El a fost prezent suferinţei, că El a asimilat suferinţa Sa, însă
Fără suferinţă, el a făcut toate astea.

Ţi l-am oferit pe al tău. Căci aceasta este învăţătura tatălui tău; este moştenirea familiei tale.
Acestea sunt dogmele binecuvântatului Chiril, aceasta este învăţătura marelui Teofil, stâlpii Ortodoxiei. Dar...
Ai ascultat cu răbdare fraza noastră, acum aşteaptă înţelepciunea tatălui tău.
Fluierul păstorului, ascultă trompeta tare.

Poporul a spus:  
Episcopul Paul a spus odată: "Ne stârneşte minţile ortodoxe şi ne face de ruşine armele. 
Duşmani ai Bisericii. Prin urmare, să dăm glorie lui Dumnezeu acum și întotdeauna și pentru totdeauna și pentru totdeauna. Amin.

Chiril al Episcopului de Alexandria, al lui Daulus care a vorbit înainte şi al
întrupare

Binecuvântatul profet Isaia, care prezice abundenţa cuvintelor învăţătorilor creştini, a spus:
Scoate apa cu bucurie din fântâna mântuirii (Isaia 12:3). Ţi-am adus nişte apă.
Vorbesc despre un profesor care a vorbit înaintea noastră, care,
Iluminat de lumina Duhului Sfânt, el ne-a revelat marele şi onorabilul mister al răscumpărării.
Sacramentul nostru, prin credinţa în care am fost salvaţi, a stabilit un jug greu şi incomod.
Cînd vom fi eliberaţi din robia morţii, vom zice proorocului: ,,Unde este ascunzătoarea voastră, unde este moartea voastră? "
Este zidul tău în iad (Hosea 13:14, 1 Corinteni 15:55)? Dumnezeu este Cuvântul, care a fost la început și este în
Sînul Tatălui (Ioan 1:18), prin care toate lucrurile şi în care toate lucrurile, de dragul nostru, au fost supuse de bunăvoie
A devenit carne. S-a umilit pentru noi (Filip 2:8) şi a devenit
Prin Fiul omului, ca prin El să fim îmbogăţiţi de Tatăl; căci în rugăciunile noastre am fost învăţaţi.
Spune: Tatăl nostru care eşti în ceruri (Matei 6:9). Astfel singurul născut a devenit
El este întâiul născut ca să fim bogaţi în binecuvântările Sale. El purta crucea, dispreţuia ruşinea şi
Şi-a omorât trupul de bunăvoie, nu ca să fie cu noi care suntem vinovaţi de moarte.
Să rămânem morţi, dar să ne învie cu El însuşi, distrugând puterea morţii.
Să mulţumim deci Cuvântului care a fost făcut uman pentru noi acum şi pentru totdeauna şi pentru totdeauna. Amin.

Epistola lui Cyril, Arhiepiscop de Alexandria, către Ioan, Episcop
Antiohia, trimisă cu Pavel, Episcop de Emesus

Pentru domnul meu, fratele meu iubit şi colegul meu John, Cyril doreşte totul.
Bine pentru Dumnezeu.

Să se bucure cerurile şi pământul să se bucure (Psalm 95:11). Mediastinul este distrus (Eph 2:14).
Durerea a încetat şi toate certurile au fost distruse, pentru că Hristos este Mântuitorul nostru comun.
El a dat pace bisericilor sale, şi celor mai pioşi şi preaiubiţi împăraţi ai lui Dumnezeu.
Au cerut-o. Ei sunt cei mai buni credincioşi în credinţa strămoşilor lor.
de a păzi fermitatea şi fermitatea credinţei corecte şi chiar şi acest efort special
Sfintele Biserici vor fi mereu în cea mai mare glorie şi



Ei au scos la iveală starea înfloritoare a regatului lor; şi Hristos Însuşi, Domnul puterilor superioare, generos
El îi ajută, îi ajută să-şi învingă duşmanii şi le dă victorie. Și nu păcălit.
El zice: ,,Trăiesc, zice Domnul, şi voi slăvi pe cei ce Mă slăvesc (1 Samuel 2:30). Ei bine,
Mai ales încântat a fost sosirea domnului meu, cel mai pios Paul, la Alexandria.
El este un frate și un frate, și el este un om arogant, și el este un om arogant.
Pentru a distruge ura diavolului, pentru a uni pacea divizată şi coroana.
Şi cu consimţământul bisericilor voastre care au suferit de tulburări. Ce s-a întâmplat între ei?
Dezacord, menţiune inutilă. Pare mai bine să te gândeşti şi să vorbeşti despre ce e decent.
Pe timp de pace. Aşa că ne-am bucurat la vizita celui mai pios om menţionat,
care s-ar fi aşteptat la o controversă considerabilă, trebuind să ne sfătuiască să avem grijă de el.
pentru a uni bisericile prin pace și acord, pentru a aboli ridicolul oamenilor de diferite minți și
Punctul de răutate diavolului. Dar ne-a găsit pregătiţi pentru treabă.
El nu a avut nici o dificultate în ea. Ne amintim cuvintele Mântuitorului nostru: Pace
Vă dau pacea mea, vă las pacea mea (Ioan 14:27). În rugăciunile noastre zilnice suntem învăţaţi.
Doamne Dumnezeul nostru, pacea este dată nouă, tot ce ne-ai dat (Isaia 26:12). De ce?
Cei care participă în lumea pe care Dumnezeu o dă nu vor duce lipsă de nici un bine. Ce zici de
A existat o neînţelegere a bisericilor, absolut inutilă şi fără niciun motiv ascuns, acesta este cazul.
Am învăţat în detaliu din scrisoarea pe care ne-a dat-o acum stăpânul nostru,
Cel mai pios episcop Paul, şi conţinând în sine o mărturisire impecabilă.
El ne-a dat o mărturisire, compusă de sfințenia ta, precum și de alții.
de către episcopii care sunt acolo, pe care am ales să o plasăm literalmente în
Scrisoare. Aici este:

Despre cum gândim şi vorbim despre Fecioara Maria şi despre imaginea bărbăţiei
Singurul Fiu născut al lui Dumnezeu, trebuie să spunem pe scurt, nu sub formă de
Este o chestiune de credinţă, aşa cum am învăţat din Scriptură.
Sfinţii Părinţi şi Sfinţii Părinţi, fără a adăuga nimic la credinţa stabilită de sfinţi.
Căci, aşa cum am mai spus, este suficient să cunoaştem toate lucrurile.
şi să detronăm doctrina eretică greşită; să nu spunem cu
pentru a explica de neînţeles, dar pentru a elimina
Cei care doresc să facă ceea ce este dincolo de înţelegerea oamenilor.

De aceea mărturisim că Domnul nostru Isus Hristos, singurul Fiu născut al lui Dumnezeu, este
Dumnezeu este perfect, şi omul este perfect, şi el este al minţii şi trupului.
El s-a născut înainte de epocile Tatălui prin Dumnezeu, şi în ultimul timp, pentru binele nostru şi al nostru.
Maria, Fecioara lui Dumnezeu, este Fiul lui Dumnezeu, Fiul lui Dumnezeu.
Suntem unul în umanitate, pentru că uniunea a două naturi a fost realizată. De ce?
Mărturisim un singur Hristos, un Fiu, un singur Domn. Pe baza acestui
Noi mărturisim Sfânta Fecioară, pentru că Cuvântul lui Dumnezeu este Cuvântul lui Dumnezeu.
El a încarnat și a devenit om, și în însăși concepția a conectat templul primit de la el.
Se ştie că teologii celebri sunt una dintre cuvintele evanghelice şi apostolice despre Domnul.
în general, a făcut comun ca aparținând unei persoane, în timp ce altele, din cauza
Diferenţele dintre cele două naturi sunt acceptate separat, iar cele care sunt demne de Dumnezeu sunt atribuite lor.
Hristos este divinitatea, şi cei nedemni de Dumnezeu pentru umanitatea Sa.

Citind astfel aceste cuvinte sfinte ale voastre, şi după ce am aflat că noi înşine nu suntem altfel.
Gândire (căci există un singur Domn, o singură credinţă şi un singur botez) (Efeseni 4:5), am glorificat Mântuitorul.
Felicitări reciproc pe faptul că credința noastră și a ta sunt de acord unul cu altul.
Dumnezeu este Cuvântul şi Cuvântul Părinţilor. Și așa cum am învățat că unele dintre cele
Ei fredonează ca viespile sălbatice şi se răspândesc în jurul meu.



Zvonul absurd că am spus că trupul sfânt al lui Hristos nu a fost împrumutat de la Sf. Fecioară,
A fost adusă din cer; cred că nu este inutil să spun ceva împotriva lor în acest sens. Oh.
Ei sunt nesăbuiţi şi pricepuţi doar la calomnie. Cum ţi-a venit ideea asta? Cum ai intrat în ea?
O boală atât de nesăbuită? Pentru că trebuie să fi fost clar înţeles că aproape toată controversa asupra credinţei a fost ridicată din
Pentru că spunem mereu că Sfânta Fecioară este Fecioara. Şi dacă noi
Ei au recunoscut că trupul sfânt al Mântuitorului nostru comun nu s-a născut din Fecioară, ci a fost adus din cer.
Cum o vor recunoaşte ca fiind Maica lui Dumnezeu? Pe cine a născut în sfârşit, dacă nu cu adevărat?
L-ai născut pe Emmanuel? De aceea, batjocoreşte-te şi îndepărtează-te de ei înşişi.
Împrăştie asemenea prostii despre mine. Bineînţeles, binecuvântatul profet nu se înşeală.
Isaia spune, "Iată, o fecioară va concepe şi va naşte un fiu şi îi va pune numele Immanuel. 
7:14), care mănâncă luptă cu noi (Matei 1:23). Este şi o profeţie adevărată a Duhului Sfânt.
Când Gabriel o salută pe Sfânta Fecioară în acest fel, nu vă temeţi de Mariam, pentru că aţi găsit har cu ea.
Doamne. Şi concepe în pântece şi poartă un Fiu, şi spune-i numele Isus (Luca 1:30-31). Pentru Bo.
El îşi va salva poporul de păcatul lor (Matei 1:21). Și dacă numim Domnul nostru Isus Hristos,
Când coborâm din cer, nu o exprimăm ca şi cum trupul Său sfânt ar fi fost adus din cer.
Noi îl urmăm doar pe binecuvântatul Pavel, care a predicat clar: primul om al pământului, degetul.
Al doilea om este din cer (1 Corinteni 15:47). Să ne amintim şi cuvintele Mântuitorului însuşi:
El a coborât din cer, Fiul omului (Ioan 3:13). Căci deşi este
Aşa cum am spus, carnea s-a născut din Sf. Fecioară, totuşi, se numesc El Coboară din cer.
Căci Dumnezeu, Cuvîntul, s'a pogorît din cer pe pămînt, şi a luat forma unui rob, şi S'a extenuat, şi a fost numit fiu.
Omul este ceea ce a fost. Dumnezeu! El este Dumnezeu!
De neschimbat şi de neschimbat şi cu propria sa carne imaginabilă ca una. Numit.
El este un om din cer, pentru că este perfect în Dumnezeu şi perfect în omenire.
Cred că într-o singură persoană. De aceea numai Domnul Isus Hristos, deşi nu ştim
Diferenţele de natură care au intrat în acest compus inexplicabil. Sfinţia Ta te va proteja.
Gura celor care predică fie asemănarea, fie confuzia Cuvântului lui Dumnezeu cu carnea.
Pentru că eu cred că sunt oameni care răspândesc zvonuri că sunt aşa.
Cred şi predau. Dar din contră, chiar mă gândesc la cei care sunt în
În natura divină, cuvintele recunosc chiar şi o umbră de transformare. Pentru că este așa,
cum a fost și a fost întotdeauna, și nu este altfel, nici nu va deveni vreodată altfel, nici nu este capabil de orice alt.
Orice schimbare. Cuvântul lui Dumnezeu este Cuvântul lui Dumnezeu, dar este Cuvântul lui Dumnezeu.
După ce a împlinit acest sacrament cu o înţelepciune uimitoare, a fost încântat să i se atribuie Lui însuşi pe cei
Suferinţele cărnii. Prin urmare, înţeleptul Petru spune: Cristos va suferi.
Pentru carne (1 Petru 4:1), dar nu prin această natură de nedescris divinitate. Pentru asta,
Pentru a fi Mântuitorul Său al tuturor, El se referă la El însuşi prin asimilare ca
A mea, după cum am observat deja, suferă de propria mea carne. Asta înseamnă cuvintele.
Aşa cum a spus el în persoana sa prin profet, mea ţese pe rănile mele şi plânge pe rănile mele. 
Dar nu mi-am întors faţa de la frigul scuipatului (Isaia 50:6). Ce sunt toate astea?
Urmăm opiniile Sfinţilor Părinţi, şi mai ales ale binecuvântatei şi gloriosului nostru Părinte Atanasie,
Pentru a nu evita nimic, fie ca sfinţenia voastră să fie asigurată,
Nu e nici o îndoială. Aş adăuga multe la acest părinte.
Dovezile credinţei mele în acest discurs, dacă nu mi-ar fi frică să mă plictisesc.
lungimea scrisorii. Urâm cu fermitate pe oricine scuturăm credinţa sau simbolul.
de credinţă, publicată odată de Părinţii Niceeani. Nu ne vom permite nici nouă, nici altcuiva
Să schimbi un cuvânt, să schimbi un cuvânt, nu să-l schimbi.
El a zis: ,,Să nu stabileşti limita lucrurilor vecinice, căci am pus pe părinţii tăi (Proverbele 22:28).
Căci ei nu vorbeau, ci Duhul lui Dumnezeu şi Tatăl (Matei 10:20), care vine de la El.



El nu este străin de Fiul, bineînţeles cu privire la substanţă; şi acest lucru este confirmat prin cuvinte.
Sfinţi care au trădat misterele. Pentru că în Faptele Apostolilor este scris, apoi a venit în Mysia. 
Voi mânca în Bitinia; şi nu le părăsi Duhul (Fapte 16:7). Şi divinul Pavel scrie:
Cei care sunt în carne nu-i pot fi plăcuţi lui Dumnezeu. Tu porţi în carne, dar în suflet, Duhul.
Dumnezeu locuieşte în voi; dacă cineva nu are Duhul lui Hristos, îl va purta (Romani 8:8-9). Ce?
Unii dintre cei care, de obicei, rupe dreptul rândul său, cuvintele mele cum doresc.
Să nu te miri sfinţenia ta de asta, ştiind că adepţii unei erezii şi
Scripturile se bazează pe înţelegerea lor greşită.
că dreptul a fost rostit în el prin Duhul Sfânt, şi astfel colectarea cărbunelui său pe cap.
Inexistent. Şi din moment ce ştim că unii au emis un mesaj ortodox al celui mai glorios
Tatăl nostru, Atanasie, s-a schimbat şi a pervertit, din care mulţi au suferit.
că va fi util și necesar pentru frați, am trimis sfințenia ta unul dintre
Cele mai vechi copii ale acestei creaţii, păstrate în puritatea noastră şi intacte.
La revedere.

Epistola lui Cyril către Akakios, episcop de Melitene, care i-a reproşat
Mesajul era că a fost de acord cu Estul.

Pentru domnul meu, fratele meu iubit şi colegul meu Akakiy, Kirill doreşte totul.
Bine pentru Dumnezeu.

Salutarea fraţilor tăi este o faptă cu adevărat plăcută şi lăudabilă, şi mai ales una care ar trebui să fie
Şi cei care sunt din acelaşi spirit şi credinţă trăiesc fără nici o
Tulburarea, cu o dorință intensă și constantă pentru o astfel de viață, trebuie încercată, cred,
Este vorba despre succesul constant la ea. Cu toate acestea, se întâmplă de multe ori că acest lucru bun
Acestea sunt fie neinhibate, fie neinhibate la distanță, fie
lipsa curierilor. În cazul în care o circumstanță oferă o oportunitate
Ar trebui considerat un câştig neaşteptat şi plăcut.
Sunteți dispus să dea un jurământ râvnit lui Dumnezeu. Aşa că am fost foarte mulţumit de scrisoare.
Sfinţia Ta şi minunăţia Ta, cred că ţi-aş putea dezvălui nevinovăţia
ordona imaginea şi cauza reconcilierii bisericilor şi arată în special cum s-a întâmplat.

Cel mai pios şi iubitor de Cristos împărat, având grijă în special de sfinţi.
Biserica a condamnat dezacordul continuu dintre ei. Prin urmare, chemându-se singur
Cel mai onorabil şi cu frică de Dumnezeu episcop al Bisericii Constantinopolului
Maximiana şi mulţi alţii, care au fost în acelaşi timp, s-au consultat serios cu ei.
Cum să eliminaţi complet diferenţele dintre biserici şi miniştri
Sacramentele divine aduc din nou pace şi armonie. Și au spus că nu a fost nici un alt mod.
Se poate face, şi că cei despre care s-a discutat problema nu vor ajunge la un acord mai întâi, ca atunci când străluceşte.
Şi, după cum s-a spus, uniunea credinţei, una şi concordantă, va fi înălţată înaintea lor şi ceea ce se cuvine, au spus ei.
Cel mai pios Ioan din Antiohia poate anatema dogmele lui Nestorius şi
Şi-a confirmat coborârea. Episcopul de Alexandria, pe de altă parte, poate
Sunt cei mai mari şi mai depravaţi.
A venit în Efes, pentru că dragostea nu era atribuită nimănui. în aşa fel încât să fie de acord cu ei şi
După ce a primit multă plăcere de la acest consiliu, cel mai pios împărat,
L-a trimis pe domnul meu, cel mai glorios tribun şi notar al lui Aristolaus.
Şi după ce a fost declarată Est, această definiţie a imperialului, compilată de
la propunerea episcopilor care erau la Constantinopol, adunaţi, nu ştiu cu ce
Ca urmare, cel mai pios şi sfânt episcop Akakios a decis să-mi scrie,



Condiţia reconcilierii bisericilor nu trebuie să fie alta, ci ceea ce sunt ei înşişi.
prescris. Cererea a fost neplăcută şi dificilă. Pentru că au vrut să distrugă tot ce
Am publicat scrisori, pasaje, sau cărți întregi, și mă limitează la unul
Doar prin credinţa promulgată de sfinţii noştri părinţi din Niceea. Le-am răspuns aşa: o declaraţie.
Credinţa promulgată de Părinţii din Niceea, ne ţinem cu toţii, fără să schimbăm nimic în ea.
căci tot dreptul care îi este conferit este sfânt şi nesigur după publicarea acestuia
Mărturisirea ar trebui să adauge ceva la ea. Cu toate acestea, dreptul am scris împotriva
blasfemie de genul că nu putem fi sfătuiți să renunțe
Dreptul este scris. Acestea sunt mai susceptibile de a urma în conformitate cu definiția.
Cel mai pios şi iubitor împărat Cristos, de asemenea, în consecinţă a instituţiei Sfântului
al Catedralei Efesului, să renunţe la cel care a încălcat slava lui Hristos Mântuitorul, anatema
Să-şi persecute blasfemia, să accepte depoziţia şi să afirme
Ridicarea cel mai sfânt și pios episcop Maximian. Să ajungi aşa.
Ei au trimis în Alexandria cel mai pios și sfânt episcop de Emesus.
Pavel, cu care am discutat mult şi mult tot ce s-a spus şi făcut în Efes,
Şi arbitrar. Când am uitat, am început să fac ceea ce era mai important.
Sunt scrisori de la cel mai pios episcop John, şi imediat mi-a dat o scrisoare,
Ea nu conţine ceea ce este potrivit; a fost scris fără decenţă şi în ton.
E mai deprimant decât un avertisment. De asta nu l-am luat. Pentru că în loc de
să mă liniştească în supărarea cauzată de evenimentele anterioare şi ale lor.
Prin acţiunile lor din Efes, prin unele scuze, ei au început să - şi exprime mânia lor dreaptă faţă de
M-am născut din zelul lor pentru dogme sfinte. Şi le-am spus că nu e divin.
Gelozia îi face să comploteze împotriva mea sub pretextul apărării dogmelor adevărului.
Dar ce fac ei din a le plăcea oamenilor şi din a obţine prietenie de la cei care păreau atunci?
Puternic. Totuşi, când cel mai pios episcop Paul a anunţat că este pregătit.
pentru a anatematiza blasfemia lui Nestorius şi pentru a-şi semna consimţământul
A spus că face asta pentru toţi, ca şi cum ar fi în numele întregului Orient.
Din nou, le - am spus celor mai pioşi episcopi că scrisoarea pe care au adus - o era potrivită numai pentru el.
Unul pentru a reveni la comuniune cu noi toți, și că, prin toate mijloacele
Am spus că cel mai pios şi onorabil Ioan Episcopul
Antiohianul a scris o mărturisire despre asta. Deoarece acest lucru a fost deja făcut, discordia a încetat.
şi biserici disidente. Şi nu era nici o îndoială că lumea bisericilor sfinte se va usca.
Ura apărătorilor blasfemiei neistorii. Cred că trebuie să li se întâmple ceva.
Este un fel de lucru care se întâmplă oamenilor care nu pot înota și dintr-o dată cad de pe o navă. Au făcut-o.
Decât se vor scufunda, se vor clătina cu mâinile şi picioarele lor şi, potrivit simţului autoconservării, fără discriminare
Săracii iau tot ce le trece prin mâini. Nu este adevărat cât de mult
Ei au devenit alarmaţi şi agitaţi, observând că fuseseră excomunicaţi, respinşi şi expulzaţi din acele biserici.
Pe ce fel de ajutor se bazau? Nu sunt doar supăraţi când văd asta?
Cei pe care i-au înşelat şi i-au îmbătat cu vorbele lor nedemne, au rămas în urma lor.
Te-ai întors la sobrietatea adevărului? La ei vin cuvintele Profetului: Adunaţi-vă şi legaţi-vă limba.
Nepedepsit, înainte de a fi ca o floare am trece de (Soph 2:1, 2). Şi de ce?
să ridici ororile altora? De ce nu ţi-e ruşine să mănânci la masa altcuiva? Glusia
Vei auzi şi vei vedea jaluzelele (Isaia 42:18). Înţelept în Domnul în bunătate şi în bunătate.
Căutaţi simplitatea inimii dumneavoastră (Premis 1:1). Şi care sunt beneficiile multor trucuri diferite şi
Opinii greşite? De ce faci dreptate?
Reînnoiţi-vă câmpurile şi nu semănaţi pe spini (Ieremia 4:3). Alarmat, cum am spus, de reconciliere.
din Bisericile sfinte, ei îi condamnă cu amărăciune pe cei care nu vor să fie de acord cu ele; şi scuzele sfinţilor



Taţii, spun eu, sunt insultaţi nu fără supărare, şi, interpretând greşit şi pervertind
Vor face tot ce vor ca să-i ţină în siguranţă.
Nestoria. Şi noi suntem de asemenea învinuiţi, ca şi cum le-am scrie că gândim contrar. Ştiu ce.
Ei vor obiecta la acest lucru, și anume, că am acceptat o declarație de credință sau un nou simbol și așa mai departe.
Ca şi cum ai arăta dispreţ faţă de acest bătrân şi demn de respect. JUROD Bo e yurodios.
El va vorbi, şi inima lui va înţelege în zadar (Isaia 32:6). Noi spunem doar că nu am cerut-o.
o nouă declarație de credință, nu a acceptat reînnoirea de către alții, deoarece
Avem destui preoţi. Scripturile şi înţelepciunea sfinţilor Părinţi şi crezul, cu succes şi decent
adaptat la toate dogma dreapta. Sfii Episcopi ai Orientului în timpul
Ei s-au certat cu noi în părerile lor din Efes, şi de aceea păreau prinşi în
Reţeaua de blasfemie a lui Nestoria: apoi, pentru a devia această suspiciune şi a completa
satisfacția iubitorilor de credință pură, sfântă și mărturia non-participării lor în
Ei şi-au cerut scuze pentru necredinţa nestoriană, iar acest lucru este destul de prudent.
Că această acţiune ar trebui să fie demnă de o remarcă sau de o cenzură. Dar Nestorius însuşi.
Şi când i-am spus clar că el se ocupă de adevăr.
Mărturisirea acestor lucruri; şi va pretinde cineva că ne-a scris una nouă?
Crezi? Aşadar, de ce sînt ei atât de nesăbuiţi persecutaţi de cenzura sfinţilor?
a episcopilor din Fenicia, numindu-şi consimţământul un nou simbol, pe care l-au folosit în mod profitabil şi
Este necesar, şi anume, să se justifice şi să-i liniştească pe cei care credeau că rezistă.
Nestorian? Sfântul şi Marele Sinod din Efes au prevăzut în mod necesar că nu ar trebui
să introducă în bisericile lui Dumnezeu o altă declaraţie de credinţă, cu excepţia a ceea ce aveau,
Părinţii noştri binecuvântaţi care au vorbit în Duhul Sfânt. Nu ştiu.
Cum, odată ce se sustrage, și suspectând că ei gândesc greșit?
şi nu cuprinde dogmele apostolice şi evanghelice, fie că au fost eliberaţi în tăcere de aceasta.
Este un semn de satisfacție completă și explicație a gândurilor tale. Şi divin.
Ucenicul lui Cristos a scris: "Pregătiţi-vă să răspundeţi oricui vă întreabă câte ceva despre viaţa voastră."
de speranţă (1 Petru 3:15). Şi cel care vrea să fie aşa, desigur, nu inventează şi nu inventează nimic nou.
El este cel care pune întrebări despre credința pe care o are.
Iisuse.

Mai mult decât atât, am auzit că duşmanii adevărului sunt foarte mâhniţi de consimţământul celor mai pioşi.
Ei întorc totul în sus şi în jos şi spun că sunt de acord cu născocirile lor nelegiuite.
Semnificaţia şi puterea mărturisirii făcute de cei (episcopi) cu privire la credinţa corectă,
Așa cum am spus, prin reînnoirea nimic, care este, prin adăugarea nimic la ceea ce a fost decretat din timpuri străvechi.
Mai mult pentru dogmele potrivite ale Sfintelor Părinţi. Dar pentru a le expune clar în minciuni,
Să reunim absurdităţile Nestoriane şi opiniile lor. În acest fel numai, și nu altfel,
Adevărul va fi dezvăluit.

Nestorius respinge complet naşterea singurului Fiu născut al lui Dumnezeu.
Căci el nu recunoaşte că s'a născut dintr'o femeie, după cum este scris. Aici.
Cuvintele lui: Că Dumnezeu a venit de la Fecioara lui Hristos, acest lucru am învățat de la divin.
Scriptura, dar că Dumnezeu s-a născut din ea, nu am învăţat-o niciodată. Şi în altă parte: St. John e nicăieri.
Scriptura nu spune că Dumnezeu s-a născut din Fecioara lui Hristos, ci că Isus Hristos, Fiul,
Iisuse. Îl împarte în doi fii şi unul în doi fii.
El se numește Fiul, Hristos și Domnul, născut din Dumnezeu Tatăl.
Celălalt, din nou separat, de Fiul, Hristos şi Domnul, născut din Sf. Fecioară; şi care nu
L - ar crede el când a predicat cu atâta solemnitate? Şi i se spune Sfânta Fecioară.
Maica lui Dumnezeu, şi se propovăduieşte că un singur Fiu, Hristos şi Domnul sunt desăvârşiţi după Dumnezeu,
Era perfect în umanitate pentru că trupul său era animat de un suflet raţional. De ce nu?



Celălalt este Fiul Tatălui, Cuvântul Tatălui, iar celălalt, din nou, născut din Sf. Fecioară ca
Nestorius părea să fie la fel; dimpotrivă, este la fel cum se poate vedea clar din următoarele.
Pentru a explica cine este El, ei adaugă că El este perfect ca Dumnezeu şi perfect ca Dumnezeu.
El a fost născut înainte de vârstele de Dumnezeu al Tatălui, și în ultima vreme de dragul nostru și
Salvarea noastră este de la Fecioară la umanitate. Ei nu au acelaşi Fiu şi
Hristos şi Domnul Isus sunt doi, dar ei spun că acela, care înainte de veacuri, este acelaşi.
la fel ca în vremurile următoare, adică El este dela Dumnezeu Tatăl ca Dumnezeu, dela femeie după trup ca
Om. Căci în ce fel va fi el consubstanţial pentru noi în oameni, care conform lui Dumnezeu,
Eu spun, născut din Tatăl, dacă nu ne gândim, și chema același Dumnezeu împreună și om. Este
Nestorius nu părea atât de departe; poziţia lui era destul de contrară. Predicând în biserică,
Cuvântul lui Dumnezeu se numeşte Hristos pentru că este cu Hristos.
uniune constantă. Din nou, trebuie să recunoaștem astfel legătura non-combatantă.
Să mărturisească Dumnezeu în om şi să i se închine pentru că este venerat.
pentru legătura divină cu Dumnezeul Atotputernic. Ai auzit ce este un discurs nerezonabil?
plină de răutate. El învaţă că Cristos este numit individual Dumnezeu şi îl are cu Cristos.
comunicare constantă. Nu îi recunoaşte pe cei doi Cristos? Nu este omul cu Dumnezeu?
Nu ştiu cum mărturiseşte, mărturiseşte. Are aceasta o afinitate pentru ceea ce
Oriental? Nu sunt în conflict cu el? El recunoaște în mod clar cei doi Hristos, și
Ei spun că se închină numai lui Cristos, Fiului, lui Dumnezeu şi Domnului.
Dumnezeu este de la Tatăl şi de la omenire. Fecioare. Deşi am spus că
Unirea a două naturi a avut loc, dar noi recunoaștem în mod clar un Cristos și un Fiu și unul.
Domnilor. Căci Cuvântul a devenit carne, aşa cum se spune în Scripturi, şi acest lucru este ascuns în planuri.
Construcţia economiei şi conexiunea sinceră nerostită, mărturisim, a fost realizată de
Combinaţie inseparabilă de lucruri diferite. Şi nu gândim ca unii dintre cei dintâi.
Pentru eretici, că Cuvântul lui Dumnezeu a făcut un trup din propria sa natură, adică divină,
St. John e în toate lucrurile. Scripturile spun că El a primit carne de la Sf.
Fecioare. De aceea, după ce am înţeles de ce numai Fiul şi Domnul Isus Hristos sunt, afirmăm,
Că cele două naturi sunt unite; şi noi credem că după această uniune, cum ar fi fost, au distrus
separarea în două, există o natură a Fiului, ca unul, dar făcut de om și
Încarnat. Când Cuvântul lui Dumnezeu este numit om şi întrupat,
Nu există nici un loc pentru a suspecta vreo fărădelege şi noi suntem clari.
Noi recunoaștem că uniunea este străin la toate fuziune. Ei vor spune: "El este Cel ce a făcut-o!" 
Mărturisirea credinței corecte este clar recunoscută de două naturi, și din diferența lor a apărut o diferență în
Cum acest lucru nu contrazice poziția ta? Nu eşti.
Sunteți de acord să atribuie numele lor la două persoane, adică, ipostaze. Dar lasă-mă pe mine.
În 12 capitole am scris: Cine distribuie nume la două persoane, adică la ipostaze?
Iar unele dintre ele se aplică unui om pe care îl reprezintă ca fiind distinct de Cuvântul lui Dumnezeu, şi altora,
Numai Cuvântul Tatălui este condamnat ca demn de Dumnezeu.20 Oricum,
Totuşi, i - am condamnat pe cei care împărtăşesc nume în aşa fel încât unii atribuie Cuvântul separat.
Dumnezeu s-a născut din Tatăl, iar ceilalţi sunt separaţi de bărbatul născut din femeie.
Cu toate acestea, acest lucru nu distruge diferența de nume. Este, fără îndoială, cunoscut că
O natură a Cuvântului, dar încarnată şi umană, aşa cum am spus. Dacă cineva
Vrea să investigheze mai precis cum El a venit să fie încarnat și umanizat, el trebuie să
Cuvântul care a venit de la Dumnezeu a primit vederea unui sclav în asemănarea omului, ca şi cum ar fi fost un sclav.
Scriptura vorbeşte (Filip 2:7). Și de la aceasta putem înțelege diferența de natură sau
Persoane 21. Pentru că nu este același lucru în calitatea sa naturală, zeitate și umanitate. Altfel,
Cum s-a redus Cuvântul, care era Dumnezeu, la minimul necesar?



condiţiile naturii noastre? Deci, dacă examinați cu atenție imaginea întrupării, atunci gânduri
Vor fi două fiinţe umane care vor fi unite.
Nu le separă niciodată, dar le recunoaşte şi le recunoaşte.
Existenţa lui Dumnezeu, a Fiului şi a lui Hristos şi a Domnului este demnă.

Dar opinia lui Nestorius este clar diferită de această învăţătură. Pentru deşi se pare că el şi
Cu toate acestea, recunoaşte întruparea şi întruparea Cuvântului, neînţelegând puterea întrupării, recunoaşte
Două naturi și să le separe unul de altul, punând pe Dumnezeu în afară și, de asemenea, om separat.
Să ai o legătură externă cu Dumnezeu printr - o singură egalitate de onoare sau autoritate. Iată cuvintele lui:
Dumnezeu este de nedespărţit de cei vizibili, deci şi de onoarea Lui, care este inseparabilă, nu mă despart.
de natură, dar am combina respect. Dar fraţii din Antiohia, îmbrăţişând un simplu şi
Înțelegerea a ceea ce Hristos este compus, totuși, recunosc diferența de naturi (pentru zeitate și
Umanitatea, după cum am spus mai sus, nu este identică în calitate naturală, ci în așa fel încât
Ei recunosc un singur Fiu, Hristos şi Domnul, şi din moment ce El este cu adevărat unul, ei spun:
De asemenea, el are o personalitate, unitatea nu este divizată în niciun fel. Dar nu o fac.
Nu există nici o separare în natură cum ar fi singurul gând al făptuitorului de falsuri nelegiuite.
Ei încearcă să împărtășească doar numele atribuite lui Hristos, și ei nu spun că
Unii dintre ei sunt demni de Cuvântul lui Dumnezeu Odd, aşa cum Fiul însuşi a luat separat.
şi i-a născut o nevastă, ca unui alt fiu, însă
(decent) Zeitatea lui, alţii umanităţii. Pentru unul și același lucru este Dumnezeu și om împreună.
Cu toate acestea, se adaugă că există unele nume, ca și în general, referitoare la acest lucru și
Pentru o altă natură, pentru Dumnezeu şi pentru umanitate. Asta spun eu. Unele nume mai mult
Alţii sunt mai demni de Dumnezeu, alţii mai mult decât umanitatea, iar alţii, în sfârşit, ca medie.
Ei mărturisesc că Fiul este Dumnezeu şi om împreună şi în acelaşi lucru. În discursul său cu
Philip: Eu sînt cu voi de multă vreme, şi nu vă cunosc, Filipe; M'am văzut înaintea Tatălui.
Nu credeţi, căci Tatăl este în Tatăl, şi Tatăl este în Mine (Ioan 14:9-10). Az şi Tatăl sunt una.
10:30), este numele unei zeități foarte decente. Și într-un discurs denunțând
Cât despre iudei, deşi copiii lui Avraam au fost rapizi, lucrările lui Avraam au fost rapide. Mă cauţi acum.
Aţi ucis un om care vă spune adevărul: aceasta este ceea ce a creat Avraam (Ioan 8:30-40).
Acesta conține nume care sunt adecvate pentru persoana. Dar ei sunt vrednici de Dumnezeu şi
Acei oameni potriviţi sunt atribuiţi Fiului singur. Pentru, fiind Dumnezeu, el
El a devenit om, nu părăsind pe Dumnezeu, ci luând carne şi sânge. Şi cum unul este Fiul şi Dumnezeu
Şi Dumnezeu, amândoi credem că suntem unul. Iar cele din mijloc sunt numele.
În cuvintele Sf. Pavel, Isus Hristos este ieri și astăzi, la fel și pentru totdeauna.
(Evrei 13: 8); şi din nou, dacă verbul lui Bozi este în cer sau pe pământ, este Bozid.
Mulţi sînt Domnul, dar pentru noi este un singur Dumnezeu, Tatăl, toţi din El, şi noi sîntem cu El, şi Domnul este unul singur.
Isus Hristos este tot din ei, şi noi suntem toţi din ei (1 Eor 8:5, 6); şi în alt loc: rugându-ne Bo însuşi.
Am fost excomunicat de la Hristos, după fraţii mei, rudele mele după trup, cari sînt israeliţi,
adoptarea şi gloria, legămintele şi legile, serviciul şi promisiunile, părinţii lor şi
De la ei Hristos este în trup, Dumnezeu este binecuvântat peste tot pentru totdeauna, amin (Romani 9:3, 4:5). Bine.
Vorbind despre Isus Hristos, că El este ieri și astăzi, el spune că același lucru locuiește în
Prin El au fost create toate lucrurile, şi Cel ce, după trupul Iudeilor, cheamă pe Dumnezeu
El spune că El este binecuvântat pentru totdeauna.

De aceea, printre aceste nume nu se despart cele care se vorbesc despre Domnul, căci ele sunt
Împreună ei conţin atât ceea ce este potrivit pentru Dumnezeu, cât şi ceea ce este potrivit pentru om.
Ca un singur Fiu, Cuvântul întrupat al lui Dumnezeu. Pentru că este un alt lucru pentru a împărți cel mai mult
si apoi dupa unire, si sa afirme ca omul este conectat cu Dumnezeu numai prin
Este un alt lucru pentru a admite o diferență de nume. Cum îi înveţi?



Conform spuselor lui Nestorius? Pentru, daca la toate, cum spun unii, constructii
vorbirea şi exprimarea gândurilor sunt rodul muncii grele, nu este deloc surprinzător.
Dacă este dificil să te exprimi în legătură cu subiectul actual. Şi divinul Pavel
El îi cere lui Dumnezeu darul cuvintelor, numind-o deschiderea gurii sale (Efeseni 6:19). - Cine?
să se îndoiască că ei nu împart un singur Domn Isus Hristos în doi, dacă nu
Ei atribuie nume demne de Dumnezeu zeităţii Sale, iar altora demne de om Lui.
umanitate. Căci se afirmă, aşa cum am menţionat mai sus, că chiar Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, care
S-a născut înainte de epoci, născut mai târziu după carnea Sfintei Fecioare, şi a adăugat:
St. John. Fecioara, din cauza acestei uniuni de nedescris, este Fecioara, și în mod clar
Ei mărturisesc un singur Fiu, Hristos şi Domnul. Ar fi nedrept să ne gândim,
Ei spun că El este Unul, însă ei se despart El unul câte doi. Pentru că nu sunt.
Ei sunt nebuni să pretindă că sunt dezertori, reînnoind în mod neînţelept ceea ce este drept.
distrus. Dacă sunt de acord cu Nestorius, cum îi trădează?
Anathema, la fel de rea şi plină de ură? Cred că nu strică să arate motivele pentru care
Orientalii au ajuns la o astfel de rafinament de vorbire. Pentru apărătorii nelegiuirii Ariane,
Adevărul este că Cuvântul lui Dumnezeu a devenit om, dar nu altfel.
ca şi cum şi-ar fi făcut un trup fără suflet.
titluri demne de natura umană, pentru a arăta și convinge pe cei pe care doresc
să înşele, că este inferior perfecţiunii Tatălui, şi nu unul cu Tatăl naturii:
Temându-se că gloria şi natura Cuvântului lui Dumnezeu se datorează a ceea ce se spune despre El în formă umană.
Cauza încarnării, nu au suferit în nici un fel daune, împărtășesc nume, nu
Dar împărţind un singur Fiu şi Domnul în doi, cum am spus, şi atribuind doar unul.
Numele zeităţii sale; celelalte ale umanităţii sale, şi toate împreună cu aceeaşi persoană. I
Am auzit chiar că cel mai onorabil şi pios Ioan, Episcopul Antiohiei,
Le - am scris unora dintre cunoştinţele mele, ca şi cum aş preda în mod clar şi aş mărturisi cu dezgust diferenţa de natură.
Și, prin urmare, eu împărtășesc numele de ce unii sunt tentați. Prin urmare, este necesar
Trebuia să spun ceva despre asta. Este cunoscut de sfințenia ta că cei care au pătat scrisorile mele
dogmele apollinare credeau că am spus că trupul sfânt al lui Hristos este lipsit de suflet şi
Că a urmat confuzie, fuziune, sau transmutare și transmutare a Cuvântului lui Dumnezeu în carne,
Sau carnea a trecut în natura zeității, astfel încât nimic nu a rămas pur, neamestecat, și
Real. De asemenea, ei au crezut că am fost aderarea la blasfemie Arian, deoarece
Nu vreau să recunosc diferenţele dintre nume şi nu vreau să recunosc că unele dintre ele sunt potrivite.
Oamenii lui Dumnezeu şi alţii sunt mai umani. Dar ce?
Nu sunt o parte a acestei erori, este ușor pentru alții să depună mărturie la dumneavoastră
Sfinţia Ta. Însă era necesar să - i satisfacem pe cei care au căzut în ispită. Asa ca am scris
Nu am fost niciodată de acord cu Arius sau cu Apollinarius, şi niciodată cu Apollinarius.
El a spus că Cuvântul lui Dumnezeu a fost schimbat în carne, sau carnea a trecut în natură.
Cuvântul lui Dumnezeu nu este schimbător sau imuabil, iar al doilea este imposibil.
Nu a respins niciodată distincţia numelor, pentru că ştia cum să-L mărturisească pe Domnul ca Dumnezeu.
Ca om, pentru că El este atât Dumnezeu cât şi om. Şi asta a vrut să spună, a scris,
Învață să declare diferența dintre naturi și să distingă numele în consecință. Dar nu e al meu.
Cuvinte şi ale lui.

Consider că este necesar să adăugăm următoarele: Paul a venit la mine.
Cel mai pios episcop de Emesias, și după o lungă perioadă de timp cu mine
Mă întreabă despre dreptate şi credinţă nevătămată.
Sunt de acord cu tot ce a scris sfântul nostru tată Atanasie în memoria binecuvântată?
Epictetus, Episcop de Corinth. Am răspuns că am fost complet de acord asupra tuturor, adăugând că



Această scrisoare este în forma ta deteriorată, pentru că o mare parte din ea a fost distorsionată de inamici.
Adevărul. Apoi a spus că are acest mesaj cu el şi că ar vrea să-l creadă.
Fie că cărţile noastre sunt deteriorate sau nu. Ați primit liste vechi și ați comparat
cu al său, el a constatat că acesta din urmă au fost deteriorate, și ne-a cerut să facă o copie a
a Bisericii din Antiohia, care a fost făcută. Şi asta i-am scris lui Karen despre mine.
Cel mai onorabil și pios episcop Ioan, în special, a declarat
Hristos întrupat, şi unit cu noi tradiţia taţilor, care era în pericol de a fi
Reprimat din mintea oamenilor. Şi dacă cineva ar fi trimis un mesaj, ar fi fost scris.
ca şi cum Filip, cel mai onorabil presbiter al Bisericii Romane, ar depune mărturie ca şi cum
Sfinţia Sa Episcop Sixtus cu tristeţe a acceptat depoziţia lui Nestorius şi l-a susţinut: atunci să nu o facă.
Sfinţia Ta crede asta. Pentru că el a depus mărturie în scris acordul său cu sfântul.
El a aprobat toate acțiunile sale și a fost de acord cu noi. Chiar dacă a existat un mesaj, în numele
Este scris și conține pocăință în treburile Efesului: josnic și acesta. Pentru
Prin harul Mântuitorului nostru, suntem sănătoşi şi nu am pierdut puterea raţiunii. - Salutări.
Fraţi care sunt cu voi, dar ai noştri vă salutăm în Domnul.

Memorandum comemorativ al Arhiepiscopului Kirill la Presbyter Eulogy, care este
Constantinopol

Chiril din Alexandria Eulogia doreşte toate bune.
După ce au acceptat mărturisirea întocmită de orientali, unii spun: De ce episcopul?

I - au tolerat şi chiar i - au lăudat Alexandrianii când au recunoscut două naturi? Adepţii
Nestorius încearcă să demonstreze că gândeşte la fel, şi astfel atrage spre propria persoană.
De partea celor care nu înţeleg. Dar cei care ne acuză în acest fel ar trebui să observe că
Tot ce spun ereticii trebuie respins imediat sau îndepărtat. Pentru ei
Sunt multe lucruri pe care le solicităm. De exemplu, când arienii lui Dumnezeu Tatăl este numit
Creatorul și Domnul tuturor lucrurilor, nu-l urmeze din aceasta că trebuie să ne împotrivim unui astfel de
Mărturisire? Același lucru trebuie spus despre Nestorius; deși recunoaște două naturi, el definește
Diferenţa dintre carne şi Cuvântul lui Dumnezeu (pentru o altă natură a Cuvântului şi alta a cărnii), totuşi, nu permite
Conexiunile sunt ca noi. Pentru că în unirea lor mărturisim un singur Hristos, la fel.
Prin urmare, Fiul, singurul Domn, este numit numai natura întrupată a lui Dumnezeu. Ceva.
Acelaşi lucru se poate spune despre fiecare persoană. Pentru că este, de asemenea, format din diferite naturi, adică, de
trupuri şi suflete. Deşi raţiunea şi contemplarea dau o idee despre diferenţa lor, totuşi, combinând
Suntem o fiinţă umană, o fiinţă umană. De ce să admiţi că diferenţa de natură nu înseamnă
Împărţiţi un Cristos în două. Şi din moment ce toţi estenii cred că suntem ortodocşi.
la opiniile Apollinaris, și să permită confuzia sau fuziunea de naturi (asemenea nume).
Cuvântul lui Dumnezeu a trecut în natura cărnii, sau carnea a devenit carne.
Noi le-am dăruit milostivenie, nu ca ei să împartă una.
Isus este singurul care ştie că nu există fuziune sau fuziune.
că carnea a rămas carne aşa cum a fost împrumutată de la femeie, iar Cuvântul a rămas Cuvântul,
Aşa cum s-a născut din Tatăl, deşi un singur Cristos, un singur Fiu şi Domn. Pentru Cuvânt, prin exprimare,
Ioan a devenit carne (Ioan 1:14). Aşa că s-au pregătit să asculte mesajul.
Binecuvântat fie Papa Atanasie. Pentru că atunci când au existat unii care au încercat să dovedească și a afirmat că
Cuvântul lui Dumnezeu a format un trup din propria sa natură, el a încercat să - l stabilească cu toată puterea sa.
Trupul lui Hristos nu este unul cu Cuvântul. Dacă nu este la fel cu Cuvântul, atunci este
Ambele naturi trebuie să fie diferite, de care singurul Hristos a fost compus. Şi...
Ei nu ştiu acest lucru; căci acolo unde vorbim despre o uniune, ne referim la uniunea nu a uneia.



Ele sunt două, sau multe, și diferite în natură. Deci, dacă ne
O numim uniune, spunem că este o uniune a cărnii, desigur înzestrată.
Un suflet raţional şi cuvinte. Aşa că înţelege-i pe cei care numesc două naturi. Și după aceea,
Aşa cum unitatea este recunoscută, unitatea nu mai este divizată, ci Hristos singur şi Unul Lui.
Natura, ca cuvintele întrupatului. Orientalii au mărturisit acest lucru, deşi l-au exprimat.
E întuneric. Iar cei care susţin că acelaşi lucru este singurul Cuvânt născut din Dumnezeu.
Tatăl s-a născut în carne şi soţie, şi că Fecioara este Mama lui Dumnezeu, şi faţa lui Hristos este una şi nu
Doi Fii, şi nu doi Cristos, ci doar unul, în ce fel se poate spune că cineva este de acord cu
Nestorium? Pentru Nestorius în confesiunile sale pretinde doar că el admite un singur lucru.
Numai Fiul şi Domnul, dar de fapt filiaţia şi stăpânirea sunt una.
Doar Cuvântul lui Dumnezeu. Și unde vine vorba de misterul întrupării, el din nou nume separate
Un bărbat de un alt Domn se naşte dintr-o femeie, care are doar relaţii egale cu alta.
Într-un cuvânt. De ce spunem că Cuvântul lui Dumnezeu este numit Cristos pentru că are o legătură cu Cristos?
Cristos, nu înseamnă în mod clar să - i recunoaştem pe cei doi Cristos, dacă Cristos are legătură cu Cristos?
Dar unul pe altul? Ei nu spun nimic de genul asta, ei doar distinge.
nume. Şi ei fac distincţie într-un mod pe care unii îl consideră demn de Dumnezeu, alţii -
Omenirii, treimilor, amândurora împreună, conţinând împreună ceea ce este decent
Dumnezeu și omul sunt toate vorbit de aceeași persoană. Şi Nestorius nu este.
El atribuie Cuvântul lui Dumnezeu separat, iar altora separat Lui, născut dintr-o femeie.
Ca şi celălalt Fiu. Pentru că este un alt lucru să recunoască diferența de nume, și să recunoască un alt lucru.
atribuie nume diferite la două persoane, atât una cât și cealaltă. Scrisoare către Akaki,
 
Acest lucru este declarat cu claritate și satisfacție deosebită. Ai multe.
Scrisori într-un sertar pe care trebuie să le transmiteţi cu atenţie;
I-am trimis două cărţi, una dintre ele fiind scrisă.
impotriva blasfemiei lui Nestorius, celalalt contine acte de consiliu impotriva lui Nestorius si a lui
şi respingerile pe care le-am făcut împotriva episcopilor Andrew şi Theodoret,
Am scris împotriva celor 12 capitole ale mele. Această carte conține, de asemenea, la sfârșit o scurtă declarație de
Întruparea lui Hristos, oricât de frumoasă şi utilă. Dă-i cinci din mesaje.
Cel al binecuvântatului Papa Atanasie către Epictetus, celălalt al meu.
Cea pe care i-am scris-o lui Ioan, cea pe care am trimis-o lui Nestorius, este una.
Cel scund, cel lung, în sfârşit unul către Akakios; pentru că el i-a întrebat pe toţi.

Aceeaşi scrisoare a lui Cyril către Donatus, episcop de Nicopolis în anticul Epirus

Pentru domnul meu, fratele meu iubit şi colegul meu Donat, Cyril doreşte totul.
Bine pentru Dumnezeu.

M-am gândit că e necesar să vă informez despre ce s-a făcut pentru lumea bisericilor. Bine.
Domnul meu vine în Antiohia, cel mai faimos tribun şi notar Aristolay cu regele
Ioan, cel mai pios episcop din Antiohia, a fost poruncit.
Pentru a anatematiza dogmele nelegiuite ale lui Nestorius, pentru a face o definiție, cum ar fi
Aşa cum a fost la Sfântul Consiliu, despre depoziţia sa şi, astfel, cere comuniunea noastră. În
Acesta a fost conţinutul acestor scrisori. Și unii dintre episcopii de Est, care
Nestorius nu a fost încă condamnat, şi încă îl protejează, ne insultă credinţa, şi
Mulţi se răzvrătesc împotriva gloriei lui Cristos, Mântuitorul nostru al tuturor, şi înainte de asta au înşelat pe cel mai sfânt şi
Cel mai pios episcop din Verrey, Akakios, pe care mi l-a scris fără să gândească, ca prin
Trebuie să distrugem tot ce am scris împotriva lui Nestorius şi să respingem



nu se leagă, ci se conţine doar un simbol întocmit de Adunarea Sf.
Taţi în Niceea. Sfinţia Voastră îşi aminteşte cât de recent în Efes au oferit aceleaşi condiţii. Şi eu
Le-a spus că cer ceva imposibil, mai ales că noi am scris totul.
Am scris pe bună dreptate, apărăm dreptatea şi inviolabilitatea credinţei şi nu avem absolut nimic de-a face cu aceasta.
pentru a respinge ceea ce am scris, pentru că nu există nimic acolo care se spune așa.
Nu există dreptate, ci doar ceea ce este întotdeauna şi în orice lucru de nedespărţit de cel drept.
Ei cred în adevăr, iar adevărul este adevărul.
Ei au folosit o mulțime de cuvinte pe care le-au folosit, și a refuzat să fie mulțumit cu.
după regulile celui mai pios şi iubitor de Dumnezeu şi ale Sfântului Consiliu, anatematizează
Nestorius şi blasfemia rostită împotriva lui Hristos, nu refuza
să-l detroneze și să simpatizeze cu hirotonisirea celui mai sfânt și pios episcop
Maximiana. Şi când le-am trimis aceste scrisori, au observat că nu vor primi
comunicare, până când au făcut ceea ce trebuia, trimis la Alexandria cel mai onorabil
şi cel mai iubitor de Dumnezeu episcop de Emesus Paul cu litere, în care, deşi problema este
Refacerea comunicării însă conţine puţine drepturi. Pentru că s-au declarat
Ei au unele plângeri împotriva noastră, ca și cum ceva rău a fost spus și făcut la Sfântul Consiliu. Dar...
N-am acceptat aceste mesaje, dar a răspuns, S-ar putea să nu ceară iertare în primul. 
Dar de ce îndrăznesc să insulte din nou? Şi când am menţionat
Cel mai pios episcop a început să justifice această chestiune și a jurat să afirme că au avut la toate
Nu a existat nici o astfel de intenție, și că în aceste scrisori au urmat în toate căile reale.
De dragul dragostei, am acceptat această scuză. I-am făcut onoarea.
ospitalitate nu înainte de a fi pe un ziar oferit în scris
anatematizat dogme de Nestorius, și a fost de acord cu convingerea și hirotonisirea lui
Episcopul Maximian cu frica lui Dumnezeu. El a cerut onoarea celor care
Acesta este mesajul tuturor celor care se tem de El.
Nu am cerut nimic mai mult de la episcopi; dar nu am consimțit să-l sub nici o formă.
Împreună cu stăpânul meu, cel mai faimos tribun şi notar Aristolaus, el a trimis la
Doi dintre clericii săi, Antiohia, le-au dat un cearceaf, şi au poruncit că dacă cel mai pios
Ioan, episcop al Bisericii Antiohiei, va semna şi o va primi, şi au dat deja epistolele.
Reconciliere. Pentru faimosul tribun Aristolay nu a putut tolera întârzierile.
Acest caz. Aşa că atunci când cel mai pios episcop John a semnat, la fel şi restul.
Şi când erau cu el, erau cu el.
Au fost detronaţi şi aprobaţi de hirotonisirea celui mai pios şi cu frică de Dumnezeu episcop.
Maximiana: Atunci a fost restabilită comunicarea noastră cu ei. Și acest lucru a fost cerut de ei de către Sfântul Consiliu.
Ephesian. Sfinţia Ta să ştie că cel mai pios şi mai iubitor episcop al lui Dumnezeu
Pavel a fost la început foarte mult pentru excomunicat Palladius, Eupherius, Imerius și Dorotheus.
a solicitat în mod credibil abrogarea deciziilor împotriva lor, dovedind că fără această condiție
Nu există pace între biserici. Dar i-am răspuns că el a fost zăngănit despre imposibil, mai ales
Nu intenţionăm niciodată să fim de acord cu asta. Aşa că au rămas şi acum rămân.
în condiţiile restabilirii păcii Sfintelor Biserici,
Le voi menţiona. Mi-au trimis aceeaşi scrisoare pe care mi-au scris-o mie şi celor temători.
Sixtus către Episcopul Romei Mari şi Maximian către Episcopul Sf.
Biserica Constantinopolului. Şi sfinţenia ta ar fi trebuit să ştie despre asta.
Cel mai perfect mod astfel încât cineva care îi place adesea să vorbească un singur lucru
Ei n'au zăpăcit pe niciunul din fraţi, şi au zis că noi am renunţat la
Ce au scris împotriva blasfemiei lui Nestorius. De asemenea, am trimis copii ale mesajelor de la unul.
I-am scris lui Ioan cel mai pios episcop din Antiohia, şi de la altul, de la el.



El însuşi mi-a trimis despre anatematizarea blasfemiei lui Nestorius şi despre excomunicarea sa,
pentru a face mai ușor pentru sfințenia ta să studieze problema cu precizie, și că
El nu a trimis nici un alt mesaj celor care nu au fost de acord. - Salutări, fraţilor.
Cei care sunt cu voi, ai noştri te salută în Hristos.

Epistola lui Cyril, Episcop de Alexandria, la Maximian, Episcop
Constantinopol

Nu a fost nici o îndoială că rugăciunile sfinţeniei voastre vor fi fructuoase peste tot şi în toate.
Mântuitorul tuturor dintre noi va în curând și de bună voie graba la dorințele celor care Îl iubesc, astfel încât fiecare dintre noi va
De aceea poate zice cu bucurie şi admiraţie: ,,Mi-am auzit glasul din Templul Sfîntului,
Şi strigătul meu înaintea lui va veni în urechile lui (Psalm 17:7). Aşa s-a întâmplat.
Corpul bisericii a fost unit din nou, și nu mai există nimic pentru a semăna disidență și
El a împărţit miniştrii Evangheliei lui Cristos. Din contră, toţi suntem decoraţi cu o singură credinţă.
Ei au alungat din gardul sfânt doar făptuitorul răutăţii, Nestorius, şi au excomunicat păstorul fals.
O turmă faimoasă. Acesta este un lucru minunat care a fost făcut prin rugăciunile voastre. Pe cont propriu, și
Când lumea bisericilor a devenit subiectul celor mai pioşi împăraţi,
Nu încetăm să ne rugăm pentru eradicarea tuturor celor care ne despart şi ne ţin împreună.
Dumnezeu doreşte ca lumea să strălucească ca lumina, şi când cel mai sfânt şi
Sfinţia Sa Ioan Episcopul Bisericii Antiohiei, şi alţii cu el,
Cei mai onorabili episcopi au declarat în scris că ei au considerat Nestorius excomunicat și
Răutatea lui este anatematizată şi am trimis scrisori sociabile despre pioşenia lui.
Şi ceilalţi episcopi. Aşa că am venit împreună, cu ajutorul şi dorinţa de a
Atât pentru sfinţenia ta cât şi pentru ceilalţi care au constituit trupul perfect al Sfântului Consiliu. Şi...
Nu mai există nici o dispută sau ceartă asupra noastră, dar suntem cu toții supuși unui singur scop.
care duce la pace. Dacă cei care au căzut ar fi vrut şi cei care s-au despărţit de noi,
Am putea salva biserica de controverse. Binecuvântat este Mântuitorul nostru,
El a restaurat calmul unanimităţii, rugăciunilor şi
Sfinţia Ta şi toţi ceilalţi care, având credinţă curată şi dreaptă,
Se închină El în spirit şi adevăr.

Acelaşi Cyril cu cel mai pios episcop Valerian, împotriva
dogmatişti

Sfinţia Ta, cred, va avea prudenţa de a fi capabil să
cu curaj să se opună cuvintelor goale ale unora adevărul perfect,
Adevărul este mai puternic decât el însuşi. Căci unii vorbesc zadarnic ca nişte bătrâne, şi
Pervertind totul, ei îşi imaginează că au muncit prea mult pentru a penetra cercetările.
El este Stăpânul oştirilor, însă nu pricepe.
Merg acolo unde nu trebuie şi judecă greşit. Dar ceea ce este mai periculos în acest caz sunt ei,
Cred în mine dorința de a gândi, și cu gândul de o atracție irezistibilă la ea.
Când devin prieteni, la fel ca orice persoană, ei toarnă otrava de impietate netorie în suflete.
O inimă simplă. Astfel de oameni sunt ca medici ai corpurilor umane care îndulci
medicamente neplăcute pentru a elimina sentimentul de amărăciune naturală. Dar...
Noi, potrivit celei mai profunde remarci a înţeleptului Pavel, având mintea lui Cristos (1 Corinteni 2:16), nu
Nu le înţelegem intenţiile (2 Cor 2:11). Dacă cineva ar spune asta



Singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu, care s-a născut misterios şi inexplicabil de la Dumnezeu Tatăl.
Creatorul celor mai multe secole, are începutul existenţei de la Sfânta Fecioară, el nu pare fără scop.
Se spune în general că Cuvântul lui Dumnezeu este în natura sa.
Duhul, aşa cum S-a născut din carne, când Domnul însuşi spune, ?Flesh născut din carne. 
Există (Ioan 3:6)? Și, din moment ce doctrina sacramentului lui Hristos are o cale diferită, fără îndoială, dreptul și
Şi de ce sunt atât de proşti şi atât de proşti încât să nu facă asta?
Înţeleg sau vorbesc despre ei? (1 Tim 1:7) Pentru că afirmăm că
Acelaşi lucru este singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu, care, după cum Dumnezeu este după Scripturi, este spirit (Ioan 4:24).
Salvarea tuturor oamenilor a fost încarnată şi umană, nu astfel încât să formeze un corp pentru sine.
din propria sa natură, sau unite cu ceea ce a avut, sau a suferit o schimbare.
Sau sanctuarul, dar din Sf. Fecioară a primit un trup imaculat înzestrat cu raţiune.
Este sufletul, şi l-a asimilat prin el însuşi, complet de neînţeles, de neînţeles şi inefabil.
Acum este conceput nu ca un corp străin, ci ca al Lui. Deci...
Astfel, singurul născut a intrat în lume ca primul născut, şi a trăit printre mulţi fraţi, distins prin
de la o creatură a unui zeu. De ce este necesar să-l numim născut şi de la soţia lui?
Timpul este implicat: în conformitate cu carnea, ca nu cumva cineva crede că El a primit un început.
existenţa din Sf. Fecioară. Căci, deşi înainte de orice epocă, Cuvântul lui Dumnezeu există veşnic pentru Tatăl.
El este întotdeauna inseparabil de propria sa şi întotdeauna inseparabil de el: totuşi, prin bunăvoinţa aceluiaşi Tată, el a dorit
Pentru a percepe vederea unui sclav, de aceea, naşterea lui de la o femeie conform cărnii a fost în acord cu a noastră.
Deci, ceea ce a venit din carne este carne fără nici o schimbare, și ceea ce vine de la Dumnezeu este Dumnezeu. Prin urmare,
Hristos este făcut din amândoi, ca un singur fiu şi Domn, împreună cu ai lui.
Carne, nu fără suflet, cum am spus, dar un suflet inteligent talentat. Aşa că nu-i lăsa să ne despartă.
Un Fiu, care pune în mod special Cuvântul şi, mai ales, un alt Fiu, acel om, aşa cum se spune.
Ei sunt născuţi din soţie, dar să creadă că Dumnezeu nu este unit cu omul.
Cuvîntul în sine a devenit un om, cum se spune în Scriptură, luând din sămânţa lui Avraam, şi
El era ca toţi fraţii (Evrei 2:17), cu excepţia păcatului unuia. Şi seamănă cu orice.
Necesită în mod natural, și cu avantaj față de alții, nașterea unei soții, care,
Deși a fost realizat în țara noastră, în om și în felul nostru, dar ca nașterea singurului născut, este
deasupra noastră, căci Dumnezeu a fost întrupat. De ce St. John. Fecioara se numeşte Fecioara. Şi dacă
Ei au spus că Dumnezeu şi omul, uniţi împreună, au făcut un singur Cristos şi ipostazia acestui lucru.
Celălalt este nemişcat, dar mintea îl împarte; îl puteţi vedea cu uşurinţă.
Ei nu gândesc sau spun nimic adevărat sau sigur despre această chestiune. Nu pentru Dumnezeu şi
Omul, cum se spune, unit, a făcut un singur Hristos; dar cum am spus,
Deja, Dumnezeu, fiind Cuvântul, ne-a luat aproape în cale carnea şi sângele, astfel încât Dumnezeu să fie conceput.
Fiinţele umane care ne-au luat carnea şi au făcut-o a lor. Ca toţi ceilalţi.
Un om ca noi, compus din suflet şi trup, este conceput ca unul, atât de mult mai mult trebuie el
Să mărturisească că El este Unul, Fiul şi Domnul. Pentru o natura a omului si o fata
Este alcătuit din diferite obiecte și străine. Pentru că este clar că corpul este
ceva diferit de suflet, dar există propriul trup şi împreună cu el este o hipostazie.
O singură persoană. Deşi diferenţa de minte şi de gândire nu este evidentă,
Compusul sau copulaţia, inseparabile, este un animal - om.
Singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu nu s - a manifestat prin percepţia omului.
Omul, dar şi Dumnezeu Tatăl având o naştere inefabilă, a devenit om, după ce S-a creat pe Sine.
Templul de Duhul Sfânt şi Consubstanţial. Prin urmare, se consideră că este una, deși
Corpul lui era de altă natură. Să mărturisim peste tot că (corpul)
El nu era neînsufleţit, ci era înzestrat cu un suflet raţional.

Totuşi, am auzit că unii oameni sunt atât de supăraţi încât nu se tem.



Este ca şi cum Cuvântul lui Dumnezeu ar fi întrupat un fiu născut dintr - o fecioară şi l - ar fi sfinţit. Dar...
Nu este aşa, iubitule; le-aş spune că Cuvântul lui Dumnezeu a fost întrupat şi făcut om.
Că locuieşte numai în om, desigur, acelaşi lucru se poate spune despre unul dintre sfinţi.
Profeţi. Aceasta este o poveste mare pentru noi, așa cum am menționat mai sus.
Ea arată că chiar Cuvântul, născut din Dumnezeu Tatăl, conform Scripturilor, a devenit carne, nu astfel încât
Ar fi suferit unele schimbări naturale, sau o prelungire, așa cum au fost transformate în
carne, dar astfel încât să se asimileze cu el însuşi carne, animată de un suflet raţional, şi a devenit om, nu om.
Omenirea, sau omul, cum se spune. Și să afirme că în
Şi atunci cel în care a locuit, cum se spune, este zeificat, şi noi
Nu există niciun semn de nepăsare totală? Pentru că este în contradicţie directă.
Cuvântul lui Dumnezeu este scris în Scriptură, deoarece Cuvântul lui Dumnezeu este scris.
Dumnezeu este chipul şi asemănarea lui Dumnezeu Tatăl în toate lucrurile, nu admiraţia unei fiinţe nepăsătoare egale cu existenţa.
Dumnezeu, dar El S-a umilit, noi acceptăm vederea unui sclav în asemănarea umanităţii, şi ca om, s-a umilit.
Lui însuşi (Filip 2:6, 7). Și se îndepărtează de la natura obiectelor la orice contrarie și fără lege.
Se spune că adevărul este adevărul omului. Dacă aşa stau lucrurile, întreb cine.
Şi cum s-a depăşit? Spune-mi, a luat forma unui sclav?
O astfel de învăţătură este, evident, introducerea unui om care este crescut din starea noastră umilită.
El este cel care, din slăbiciunea noastră, s-a ridicat la plinătatea lui Dumnezeu.
A devenit un maestru. Chiar nu înţeleg cum sunt.
Singurul Fiu născut al lui Dumnezeu s-a epuizat pe sine însuşi, sau cum a cauzat umilirea.
din natura noastră, dacă nu se spune că El S-a umilit pe sine însuşi prin faptul că El l-a făcut pe om al său.
Gloria ta. Dar dacă cel care îşi dă onoare altuia însuşi suferă o defăimare a onoarei sale, dacă
Cel care slaveşte pe altul, cel care se îndoieşte de ceea ce ar fi
E mai bine să nu împărtăşeşti onoare sau glorie cuiva? Pentru că ar fi rămas.
dacă nu l-ar fi onorat şi glorificat pe omul care
Ei spun: "El S-a învăţat pe El însuşi." Nu vede toată lumea cât de demn de ridiculizat şi de împlinit?
Ce cred că ştiu şi ce spun? Dar...
Cuvântul adevărului nu va declara niciodată umilit ceea ce nu a fost perfect până atunci.
El nu se numește umil ceea ce nu a stat pe înălțimea măreției și a coborât.
El nu va considera că a luat forma unui rob care nu era liber prin natură.
Cel care a devenit bărbat nu va spune că a fost bărbat înainte de a fi bărbat.
A devenit om. De aceea, când Sfânta Scriptură şi cea inspirată cheamă umilinţa şi
Imaginea unui sclav este egală cu umanitatea, iar cel care a primit-o în mod voluntar este numit Cuvântul, care
Dumnezeu Tatăl, atunci de ce pervertesc ei atât de mult sensul înţelepciunii minunate
Este un om care a fost zeificat, astfel încât creștinii nu mai sunt nimic.
Sunt ei mai diferiţi de cei care, uitând de Creator, servesc creaturi (Romani 1:25)? Sunt?
Cei mai sfinţi îngeri au păcătuit cu noi, potrivit mărturiei Sf. Ioan.
Scripturile au fost scrise pentru a se închina primului născut, care a intrat în univers.
1:6)? Şi cum, vă întreb, va fi permis să atribuiţi singurului născut numele originalului,
Dacă Nu a devenit om? Căci dacă este adevărat că el este în mulţi fraţi.
8:29), atunci destul de corect el este considerat a fi primul născut, deoarece el a coborât în mod clar în fraternitate.
El a devenit ca noi în toate, cu excepția păcatului (Evrei 2:17).
Este suficient pentru noi să raţionăm şi să înţelegem că carnea care a devenit carne este tot
Dumnezeu are puterea de a da viaţă şi acţiunea Cuvântului însuşi şi l-a moştenit.
O glorie de nedescris şi de neatins. Cu toate acestea, nu este surprinzător că au
Ei gândesc aşa, şi nu altfel, merg la St. Paul. Scriptura şi alte calomnii, respingând insultele,
Iudeii Ónfăţişaţi Ón faţa singurului născut, Ónsuşi moartea lui, ci carnea, şi Ómpărţind toate aceste lucruri



Era ca un alt fiu de soţie. E bine pentru ei, nu ştiu de ce.
Să umblăm pe o cale care nu este îndreptată spre evlavie, să fim aruncaţi în abisul iadului (Proverbele 9:18) şi până la fund.
16:25, potrivit Scripturilor. Adevărat, Deitatea este cu adevărat lipsită de pasiune și complet
Este intangibil, deoarece este intangibil, și mai presus de toate creație, vizibil și invizibil.
natura este imaterială, perfectă, inaccesibilă şi de neînţeles; dar ca unicul născut
Cuvântul lui Dumnezeu, după ce a primit trupul de la Sf. Fecioară, Fecioară și Percepția, așa cum am spus de multe ori.
După ce şi-a făcut-o deja, mă predau Lui însuşi pentru darul nostru imaculat către Dumnezeu şi Tatăl.
Efeseni 5:2, de aceea spunem că ea însăşi a înţeles toate acestea
S-a întâmplat cu carnea Lui. Căci al cărui trup este scris pe bună dreptate lui şi a tot ce atinge trupul,
cu excepţia unui singur păcat. Deoarece Cuvântul lui Dumnezeu a devenit om, el a rămas în
Natura lui divină este lipsită de pasiune şi necesară doar prin asimilarea a tot ceea ce priveşte
În carnea Lui, se spune că El a îndurat toate lucrurile privitoare la carne, cel puțin conform
Este o natură divină şi nu este supusă nici unei suferinţe. Atât de imaginar.
Adevărul este că ei nu cunosc adevărul, însă nu îl cunosc.
Dumnezeu a fost şi este de la început şi El şi-a atribuit totul Lui însuşi.
El a îndurat pentru noi în carne, fiind prin natura lui Dumnezeu, El a devenit carne.
Un om perfect. Căci cine este acesta, vă întreb, a fost Cel ce a strigat către Tatăl?
Dumnezeu a zis: ,,Nu voia jertfe şi jertfe, ci făcea trupul. 
Nu v'au plăcut arderile de tot şi păcatele, şi apoi am să fac voia voastră.
(10, 5, 6). 7. 39:7, 8? Neparticipat cu trupul ca Dumnezeu, El spune că trupul este pregătit pentru el.
Astfel ca El, după ce ne -a adus -o, să ne vindece pe toţi, după cuvintele proorocului, cu propria lui plagă.
(Isa 53:5). Şi cum a murit cineva pentru toţi, care s-a pus la preţul tuturor?
Este pur şi simplu suferinţa cuiva? Dar dacă a suferit,
naturii umane, astfel încât el însuşi să asimileze suferinţele cărnii sale:
Noi afirmăm şi pe bună dreptate că moartea în carne şi oase este un preţ corect pentru viaţă.
2 Corinteni 5:17-18, nu pentru că era moartea unui om de rând ca noi,
Era ca noi, dar pentru că era Dumnezeu prin natura lui, era încarnat.
A devenit om prin mărturisirea Sfinţilor Părinţi. Dacă unii oameni resping suferinţa,
Singurul născut după trup, pentru că nu este atrăgător pentru El.
El este vrednic şi firesc: atunci să fie respins pe acelaşi pământ şi chiar pe naşterea lui.
Carne de Sf. Fecioară. Căci dacă era nefiresc pentru el să sufere carnea, ce altceva mai făcuse înainte?
Aceasta a fost în mod natural prima suferință anterioară, adică nașterea conform cărnii, sau
Doar pentru a spune, imaginea umanității în sine? Deci, cu această vedere, totul dispare.
Sacramentul este creştin, iar speranţa salvării noastre devine zadarnică.

Dar cum, spui tu, poate El suferă care nu suferă? Serios,
Un cuvânt care este de la Dumnezeu, fără îndoială, după cum am spus deja, în propria sa natură, este destul de
Dar scripturile declară că a suferit de propria sa carne.
Era într-un corp suferind. În acest Petru mărturiseşte, spunând despre El, ale cărui păcate sunt ale noastre.
Ridică-te pe corpul tău de copac (1 Pet 2:24). De ce este Cuvântul considerat Dumnezeu?
natural, lipsit de pasiune; dar prin asimilare bazat pe întrupare, suferință,
Ceea ce se întâmplă cu trupul Lui este considerat al Lui. Altfel, cumva
El este întîiul născut al tuturor făpturilor, prin care au fost create principii şi puteri, tronuri şi stăpâniri.
Şi în care vor avea loc toate lucrurile (Coloseni 1:16-17), el a devenit întâiul născut al morţilor.
1 Corinteni 15:20, dacă Dumnezeu nu ar fi adoptat pentru Sine trupul care s-a născut pentru Sine.
Suferinţa? Şi ca Dumnezeu, născut dintr-o femeie conform cărnii, asimilat cu El însuşi naşterea noastră umană,
El a avut, de asemenea, propria sa naștere de la Tatăl; în același mod a suferit.
În carne și oase și în mod uman, deși El este conceput ca Dumnezeu prin natură.



Nu există nici o suferinţă. Astfel se gândeşte Hristos; aşa că stă cu Tatăl, nu ca
Un om care a primit onoare prin locuirea în el a Dumnezeului Cuvântului, dar în adevăr ca Fiul, chiar şi Fiul.
Când am devenit om. Căci demnitatea stăpînirii a rămas neatinsă în el,
El este cu adevărat un sclav, chiar dacă este un sclav.
De ce, după cum am spus deja, este El parte din natura noastră ca un om, dar în același timp
Mai presus de toate creaturile, ca Dumnezeu.

Am auzit totuşi unul explicând motivul pentru care s-a întors în cer, spunând că el
S-a retras într-un loc protejat de orice pericol şi violenţă, pe care a primit-o.
Demnitatea de a sta cu Tatăl, unde, spune inamicul naturii noastre, nu poate veni la el.
Acţionaţi asupra Lui cu intrigile voastre. De aceea cerurile îi slujesc ca o fortăreaţă, şi îndepărtarea lui din
Cel cu care ne mândrim nu este înălţarea, ci doar zborul? Ie. Se temea, poate.
ca nu cumva acest răufăcător să-l prindă din nou în plasele lui şi dacă nu s-ar fi înălţat, l-ar fi trăit din nou.
Aceeaşi soartă, chiar şi după înviere. Te rog spune-mi cine nu va merge cât mai departe posibil.
Acest tip de impuritate? Cine nu se va sfii să audă prostiile astea nesăbuite?
Cei care îndrăznesc să răspândească asemenea absurdităţi nu vor dori prea mult.
Alo? Departe de mine este un gând criminal și impur, care este mai nesăbuit decât orice.
Putea fi mai mult o discuţie despre copii! Pentru că e ridicol.
Ideea e că nimic nu poate fi mai rău. Isus Hristos, după ce a intrat în condițiile vieții noastre și
El a nimicit pe Satana şi i -a nimicit toată puterea, şi a nimicit regatul morţii, şi a reconstruit unul nou.
Modul în care trăim, înălţându-ne la cer, ca să ne putem arăta înaintea lui Dumnezeu şi a Tatălui, aşa cum spune Scriptura.
(Evrei 9:24) şi stă cu el chiar şi cu carnea, nu ca un om conceput separat, nici ca un om.
Un alt fiu, diferit de Cuvântul Său, și nu ca unul cu care doar Cuvântul locuiește, ci ca
Fiul este unic, chiar şi atunci când a devenit bărbat. Aşa că stă jos.
Asemenea lui Dumnezeu cu Dumnezeu, precum Domnul cu Domnul, şi Fiul cu Tatăl, care posedă aceste lucruri conform naturii.
Mă gândeam la carne. Și ar fi nevoie de un pic de muncă pentru a dezvălui pe deplin.
tot abisul nebuniei lor; dar se va răspândi în negările de prostii, atât de gol și
Este absurd, aproape la fel ca a fi nebun cu cei care răspândesc aceste absurdităţi.
Cu toate acestea, voi adăuga aproape neapărat ceea ce spun ei.
Ei au dreptul să tulbure poporul Domnului (Numeri 22), şi să tragă în ei în taină.
Cei care au o inimă dreaptă sunt cei care duc o viaţă simplă a spiritului şi o tradiţie a credinţei.
Ei construiesc şi păstrează comori în mintea lor şi îi păstrează sfinţenia şi integritatea.
Astfel, aceşti înşelători vicleni şi i-au sedus pe cei lipsiţi de experienţă pentru a evita investigarea adevărului.
inventările lor complicate şi zeloţii altor eretici,
Oferă în mod neînţelept altora ceea ce ei înşişi au o abilitate pentru, acordând puţină atenţie la ceea ce au.
 Şi...
Într-adevăr, apărătorii neprihănirii Arian spun că singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu
Au pus El este Cel ce dă naştere pe locul al doilea şi dovedeşte că El este Cel ce naşte.
El a fost creat şi creat şi El, prin care toate lucrurile şi în care sunt toate (Coloseni 1:15), a fost coborât într-un rând.
Bestii. Apoi, examinând cu neîncredere misterul întrupării Singurului Begotten, ei sunt înşelaţi cu cruzime şi
Ei perturbă puterea adevărului şi, în plus, resping opinia lui Apollinaris, recunosc că Cuvântul
Carnea l - a primit pe Dumnezeu, dar nu a fost înzestrată cu un suflet gânditor; căci Cuvîntul însuşi a înlocuit carnea.
Mintea și sufletul sunt percepute de către trup; și acest lucru le-au permis, așa cum am spus, printr-o înșelăciune crudă.
Pentru că ne temem că numele Domnului nostru, potrivit naturii umane, nu vom
Ei au fost luaţi pentru ceea ce s-a spus despre întrupare şi în toate privinţele decente pentru omenire, după
Când El a devenit om, ei jefuiesc carnea unui suflet raţional şi a cărnii.
Cei vii; ca urmare a acestei înşelăciuni, ei îl îndepărtează pe El şi îl pun sub Tatăl în natură; şi
Fundamentele acestei blasfemii împotriva El este neevlavios adunat din Sfânta Scriptură. Dar aici vom merge.



Acum, zeloţii amărâţi ai nebuniei lor ne atacă, de ce nu permitem celor răi
Nestorius şi credinţa dreaptă şi intactă a asediat, construind tranşee şi
Gânduri goale. Căci, spun ei, binecuvântatul Pavel cu privire la Hristosul tuturor
Salvatorul a spus: El s-a umilit, noi primim vederea unui sclav, în asemănarea unei fiinţe umane, şi în chip
După ce s - a trezit ca om, el s - a umilit, fiind ascultător până la moarte, dar naşii au murit.
Să-L înalţi şi pe Dumnezeul Său şi să-I dai un nume mai mult decât orice nume (Phil 2:7-8).
Dumnezeu face pace cu Sine în Hristos (2 Corinteni 5:19); şi din nou, pentru că în el toţi trăiesc.
Împlinirea puterii lui Dumnezeu (Coloseni 2:9). Şi îşi impun gândurile asupra cuvintelor apostolului Petru:
Isus, care este din Nazaret, pentru că Dumnezeu l-a uns cu Duhul Sfânt și cu putere, așa cum am trecut prin
Prin binefacere și vindecarea tuturor celor care sunt violate de diavol, Dumnezeu este mai mult cu el (Fapte 10:88); și
Din nou, în vara ignoranţei, dispreţuindu - l pe Dumnezeu, acum îi porunceşte omului să se căiască pretutindeni.
El a stabilit o zi şi vrea să judece lumea în adevăr, despre soţul său şi despre prezentarea sa.
El va da credinţă tuturor şi îl va învia din morţi (Fapte 17:30-31). Aducând asta şi multe altele
Ceea ce s-a spus despre omenire, după ce a compus cu pricepere un discurs de gânduri greșite,
Ei întreabă: Cui au dat Dumnezeu şi Tatăl un nume mai mare decât orice nume? Nu e al tău.
Sau Cuvântul? Dar nu va fi un nonsens? Continuă: Întotdeauna a fost Dumnezeu.
născut din El prin natură. Destul de corect, că este numele de mai sus.
orice nume. Căci ce este mai presus de Dumnezeu prin natură? Din nou, pe cine a uns?
Duhul Sfânt? sau cu cine era Dumnezeu? Și cu atât de multe alte lucruri de genul asta,
Minţile oamenilor obişnuiţi sunt confuze şi confuze. Dovezi proprii
Toţi împart (există animale fără spirit) şi un Cristos şi un Fiu.
Domnii sunt împărţiţi în doi fii. Ei pretind a fi mărturisitori ai unui singur Cristos şi ai unui singur Fiu, unul dintre ai Lui.
Dar, din nou, ele distorsionează complet doctrina sacramentului, diferenţiind două ipostaze, una de cealaltă.
altele separate. Căci se spune că Cuvântul femeii, sau vederea sclavului, este separat şi de el însuşi.
El a primit acest nume care este mai presus de orice nume, şi a primit ungerea Duhului Sfânt, şi a avut întotdeauna în
Eşti un zeu. Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, şi ei comunică concepte care vorbesc despre cea mai mare nebunie.
Pentru că fiind răi, potrivit Mântuitorului, ei nu pot vorbi bine. Cel care
S-a născut din Dumnezeu Tatăl invizibil şi inexpresiv, fără îndoială că Dumnezeu şi Domnul au fost şi sunt întotdeauna.
Şi fiind născut în carnea unei femei, deşi într-un mod miraculos, şi depăşind condiţiile noastre.
naștere, adică prin inducerea Duhului Sfânt și umbrirea puterii divine (Luca 1:35), dar încă
Era ca noi şi era ca noi.
Chiar până la moarte și cruce, prin aceasta și așa cum ar fi fost, în funcție de meritele sale, el a dobândit un nume care este mai mare decât el însuși.

Fiecare nume, fiece seminţie a cerurilor, fie ea de pe pământ, fie de pe lumea de jos se înclină înaintea lui.
Fiecare limbă mărturiseşte că Domnul Isus Hristos este spre slava lui Dumnezeu Tatăl (Phil 2:9-10). Nu.
Creatura inteligentă ştia că Cel care a devenit om era Dumnezeu. căci El a fost în ceea ce noi şi
Ca şi noi, el era părtaş la carne şi sânge, dar nu a încetat să fie Dumnezeu şi nici nu a pierdut ceea ce avea.
A fost pentru că a rămas venerat în slava lui Dumnezeu Tatăl. Căci slava să fie a lui să aibă a lui.
El este Fiul lui Dumnezeu, şi El este Fiul lui Dumnezeu.
Întruparea umană.

Când, de aceea, atât îngerii sfinţi cât şi noi dintre locuitorii pământului au crezut că el
Dumnezeu este în carne prin natura și în adevăr, atunci desigur El a primit acest nume care este mai mare.
fiecare nume, după ce l-a moştenit nu în sensul unei adăugări (pentru cum îl poate primi)
Ca şi cel care nu a fost, ce a fost şi ce este şi va fi întotdeauna, dar în sensul că Dumnezeu şi Tatăl
El a luminat mintea tuturor şi a lăsat în ignoranţă faptul că Cuvântul întrupat este Dumnezeu prin natură.
Nimeni nu poate veni la mine decât dacă Tatăl care m-a trimis îl atrage.
6:44). În mod similar, Ungerea lui era în conformitate cu natura umană. Iso
Singurul născut, descendent al Tatălui, fiind la fel de sfânt în natură ca şi Tatăl,



El este numit uns în felul nostru, adică sfinţit de Tatăl, când a apărut ca om.
De ce cel mai înţelept Pavel scrie despre el şi despre noi în felul acesta: atât sfânt cât şi sfinţit de la unul singur (Evreu.
2:11; de aceea, el nu este rușine să-i numească frați, spunând: Voi vesti numele tău fraților mei.
(Psalm). 21:23). Prin urmare, pe de o parte, singurul născut, fiind în natura sa sfânt, sanctifica și
Creatura însăşi, dar, pe de altă parte, care a devenit fratele nostru, este deja numită unsă cu noi.
El nu a dispreţuit natura umană în întruchiparea condiţiilor naturii umane.
Căci aceasta este ceea ce El spune Binecuvântat Ioan Botezătorul: Taco Bo este potrivit pentru noi pentru a îndeplini toate lucrurile.
adevărul (Matei 3:15). Dacă se spune că Dumnezeu este cu el, de ce sunt atât de deştepţi?
Sofiștii nu vor înțelege că Tatăl este întotdeauna natural cu Fiul, când El este și în El.
Are în el însuşi. Sau au uitat că Hristos a zis: ,,Eu sînt numai cu voi de multă vreme, şi nu vă cunosc. "
Philippe; văzând Eu înaintea Tatălui (Ioan 14:9). Az şi Tatăl sunt unul şi acelaşi (10:30); nu credeţi,
Așa cum eu sunt în Tatăl și Tatăl este în mine (Quran 14:10). Şi în altă parte, vorbind cu discipolii, el spune:
Vine ceasul, şi acum vin, ca să se împrăştie în locul lui şi să mă lase în pace.
Unu, căci Tatăl este cu mine (Quran 16:32). Este evident nedrept ceea ce este permis.
Culegători fără sens ai necurăţiei altora, ca şi cum Cuvântul, care era Dumnezeu, ar fi devenit diferit.
fiul altui fiu, fiul altuia, fiul altuia.
Este adevărat că Dumnezeu şi Tatăl erau cu Fiul.
Dumnezeu este Cuvântul întrupat şi umanizat. Căci Tatăl nu poate fi separat de
Fiule.

Dumnezeu va judeca universul în persoana omului El a înviat (Fapte 17:31).
Dar nici unul dintre cei înțelepți cred că Sfânta Scriptură spune că
Singurul născut va judeca universul în persoana unui om înţeles separat de Fiul.
El este fiul unei femei, și suntem mai probabil să accepte că este mai pios să cred acest lucru.
Aşa cum Hristos arată clar în cuvinte: Tatăl nu judecă pe nimeni, dar întreaga curte este Dada Sytvi.
Ei îl onorează pe Fiul aşa cum îl onorează pe Tatăl (Ioan 5:22-23). Cuvântul lui Dumnezeu a devenit om şi a plătit pentru el.
Este de datoria oamenilor să se roage cu noi lui Dumnezeu; totuşi, El va fi Judecător, ca Dumnezeu şi Dumnezeu.
Domnul şi ca un singur Fiu, având în El Dumnezeu Tatăl (14:10). Pentru, așa cum am spus,
Tatăl locuieşte în El şi El însuşi în Tatăl. Şi ca un singur Dumnezeu şi Tată dintre care toţi sunt, aşa unul
Domnul Isus Hristos, prin care toţi sunt (1 Corinteni 8:6). Şi ce se întâmplă cu adevărat.
Acesta este cuprins în cuvintele B. Paula, ei dau un sens nedemn. El a spus, și pe bună dreptate,
Dumnezeu împace lumea în Hristos (2 Corinteni 5:19). Şi ei, un singur Hristos şi Fiul, producând scârbos
Ei împart cuvântul lui Dumnezeu şi spun că este în altul.
Este un Cristos separat imaginabil, astfel încât este mai mult doar că El a locuit în om.
decât ce a primit carnea. Dar contextul discursului nu vă permite să înţelegeţi asta, oameni buni.
Gânditori. Ați amestecat lectură, și puterea de gândire este direcționată către indecent, în timp ce
Conform Scripturii, trebuie să ne captivăm toate minţile în ascultarea de Cristos (2 Corinteni 10:5). Pentru că Dumnezeu a fost în
Pacea fie asupra Sa în Hristos (5:19). Când suntem împăcaţi cu Cristos, suntem împăcaţi cu Dumnezeu şi
Cuvântul lui Dumnezeu, care este născut din Tatăl, nu este zdrobirea unei fiinţe cu El.
El este diferit de El şi deşi a devenit om, el nu a suferit nimic care să devină om.
El este mai mic decât Fiul prin natură; şi în carne El rămâne acelaşi. Ce avem?
Reconciliere în Hristos, deoarece El este lumea noastră (Efeseni 2:14), cine îndrăzneşte să o respingă? Iso
El este ușa (Ioan 10:9) și calea (Quran 14:6), și în El plinătatea lui Dumnezeu a locuit trupește (Col.
2:9).

Dar acest vânător este cenzurat şi priceput în contemplare, ascultând cu atenţie, din nou.
El spune, "Dacă mai este cineva care locuieşte, atunci cum să nu ne împărţim ipostazele şi să le presupunem?" 
Existenţa unuia singur? Unde vei fi în sfârşit, spune-mi una.
Identitate? Pentru că ei îşi imaginează că ei cred doar o persoană. Dar pune două.



Hipostazia, fiecare de la sine şi separat, este exact aceeaşi cu admiterea a două personalităţi. Dar...
Ei se reprezintă în calitate de legiuitori, afirmând în mod decisiv tot ceea ce apare.
Corect faţă de ei. Pentru că împărţim ipostazele, spunem noi, unim personalităţile. Dar este posibil?
Este rezonabil şi posibil? Toată lumea va înțelege cu ușurință, așa cum am spus, subiectul motivului și
Carnea unei alte naturi este cu Cuvântul care este unit cu el. Dar de la St.
Scriptura ne spune despre un Fiu, un Domn şi un Cristos, într-un fel şi nu altul.
Se mai spune şi în tradiţia credinţei că şi noi unim Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl cu unitatea Lui nedivizată.
Pentru carnea înzestrată cu un suflet raţional, mărturisim că Hristos şi Fiul sunt unul. Şi ca un singur fiu, aşa
Şi există o singură persoană, afirmăm noi, care urmează în toate lucrurile predicarea divină şi sfântă a credinţei.
Primii martori ai Cuvântului şi ai robilor Săi. Cei care cred că este cel mai bine să urmeze
Dimpotrivă, şi în scris, silogisme nerezonabile, tindem să mergem acolo unde nu ar trebui.
Noi tăgăduim şi nu vrem să avem relaţii sexuale cu ei, spunând: Umblaţi cu lumina focului vostru şi cu flacăra.
Şi i-a dat foc (Isaia 50:11). Și într-adevăr, sunt mulți, după cum am auzit, nesăbuit,
Cei care spun că învăţăturile false ale lui Nestorius conţin toate lucrurile pioase.
Episcopii estici, crezând că este adevărat şi că numai el trebuie urmărit. Cred
Acest lucru trebuie să fie, de asemenea, declarat; pentru episcopii pios din întregul Est, împreună cu
Domnul meu Ioan, cel mai pios episcop al Bisericii Antiohiei, a scris
Şi astfel au mărturisit tuturor că ei, ca noi, au condamnat şi
Ei au fost anatematizaţi de cuvintele lui Nestorius şi nu l-au urmat niciodată, ci l-au urmat.
dogme evanghelice şi apostolice, şi nu au contrazis niciodată mărturisirea sfinţilor Părinţi.
Căci ei au mărturisit ca noi, că Sfânta Fecioară este Maica lui Dumnezeu, şi nu au recunoscut că ea este.
Cristos mama, sau mama omului, aşa cum spun apărătorii opiniilor nelegiuite şi josnice.
Nestoria. De asemenea, se afirmă clar că un singur Fiu, un singur Domn, un singur Cristos, adică, Dumnezeu Cuvântul,
El s-a născut înainte de veacuri şi într-un mod de nedescris al lui Dumnezeu Tatăl şi acelaşi lucru
nqscut din femeie dupq trup, wi acelaw Dumnezeu este om wi acelaw om perfect.
Dumnezeu este perfect în Dumnezeu şi în omenire. Ei în cele din urmă cred că El are o personalitate, și nici unul.
El nu este împărţit în doi fii, sau doi Cristos, sau doi Domni. Deci, dacă găseşti unul.
Cei care pretind pe nedrept că nu cred, nu cred.
Ca nişte mincinoşi, s'au dus la tatăl lor, diavolul, ca să nu se tulbure.
Cei care vor să urmeze calea cea bună. Dacă ar putea să scrie ei înşişi scrisori şi să le dea drept
Produs de oameni bine-cunoscuţi, trebuie să oprească această îndrăzneală prin toate mijloacele.
Căci dacă au scris odată o mărturisire a credinţei lor, cum este posibil ca
de a scrie deja contrar, exprimând, ca și cum ar fi, regret că ei nu mai doresc dreptul
Crezi? Salutaţi pe fraţii care sunt cu voi; cei care sunt cu mine vă salută.
Îţi doresc numai bine pentru Domnul.

Epistola Papei Sixtus către Cyril din Alexandria, la încheierea păcii
ciril

Episcopul Sixtus din Alexandria.
Ne bucurăm mult din momentul în care am vizitat estul de sus.

1:78). Căci atunci când noi, care nu vrem să pierim, eram în necaz, sfinţenia Ta
Ea a informat prin scrisorile ei că trupul Bisericii s-a întors în fostul său stat şi că membrii săi au
fostele locuri; nimeni nu mai rătăcește în afara Bisericii, și, judecând după
Unitatea credinţei, toţi se odihnesc în ea. Ne bucurăm că am fost scoşi din mijlocul unui om care a făcut
Cel care s-a răzvrătit împotriva Celui ce, aşa cum mărturisim noi, a avut de câştigat acum.
Şi - a dat seama că se rănise singur, fără să creadă ce simţea. Dar să trecem mai departe



El este cel de la care a fost ridicată disputa, după ce a distrus durerea.
Biserica Universului ne-a oferit un timp de bucurie. În sfârşit Hristos, Dumnezeul nostru ne-a arătat cum
Adevărul este că el este vinovat de un astfel de act.
Şi-a dat preoţii consiliului. Apostolii, când s-au adunat împreună, au vorbit adesea despre
Bărbaţii apostolilor s-au adunat şi s-au întâmpinat cu biruinţă. Oh.
Un ordin demn de expeditor, demn de un consiliu! O judecată demnă de bucurie cerească,
ar trebui să aibă astfel de avocați care nu ar rămâne tăcut, așa cum prevede cazul și
cât mai mult spaţiu posibil. Pentru binecuvântatul Apostol Petru, fraternitatea universală se adună. Aici.
O instanţă de judecată demnă de audierea judecătorilor. Și co-episcopii noștri au avut
El este martorul salutărilor sale reciproce faţă de cel pe care îl avem la începutul onoarei. Pentru
Sfanta si onorabila adunare, prin harul Domnului, in ziua mea.
Naşterea, aşa cum trebuie crezut, el însuşi a prezidat; căci este evident că el
A fost prezent aici atât în spirit cât şi în trup. El a fost victorios și nu a lipsit de la argument; el a ajutat.
Pentru dorinţele inimii noastre, căci am văzut că simbolul dat mai întâi de apostoli a fost abolit.
El nu a putut suporta bucuria unui monstru hidos și nu a permis acest lucru pur și
O sursă clară a abisului impur. Fraţii au venit la noi şi i-am spus:
În urmărirea bolii, au adus sănătate sufletelor. Şi nu a cedat exilului tău.
Ioan, fratele nostru cel sfînt, n'a fost înşelat de propovăduirea lui blasfemătoare, căci, după cum arată el,
Rezultatul cazului, a apărat ideile sale, nu le respinge. Și ce altceva ar fi putut fi decis că
pentru a inventa răul în favoarea inventatorului, atunci când preoţii înşişi l-au forţat să
Te simţi vinovat? I.e., el a tras concluzia despre markerul taberei noastre că liderii
Credinţa ar trebui să-l condamne pentru trădare. Nu s-ar fi remarcat niciodată printre noi.
Care s-ar fi putut întoarce. Bucură-te, frate iubit, bucură-te de învingătorul care s-a adunat
Fraţilor! Biserica i-a căutat şi i-a returnat. Căci dacă nu vrem să pierim pentru nimeni şi
Pentru fraţii mai mici, care ar trebui să fie bucuria noastră pentru recuperarea superiorilor? Câte?
Aşa cum spune Scriptura (Luca 15:3-7), ea aduce achiziţionarea unei oi.
Trebuie judecat ce laudă merită să aducă înapoi aceşti păstori. Turmele au
sens și indivizibil; și aici nu este vorba de una, ci de sănătatea multora. Suntem fericiţi să fim aici.
Nu avem nevoie de nimic imatur, și bun venit rodul conceptelor noastre. I-am ajutat.
Fraţilor, încrezători că nu vor aduce spini, ci struguri. Se apropie recolta noastră.
Şi inimile celor care au fost binecuvântaţi cu bucurie. Despre via lui
Profetul David a spus că nu a dormit şi nu a dormit în gardă acasă.
(Psalm 120:4) şi nuiaua stearpă, care nu dă rod, este dată lui Cristos al nostru.
al flăcării (Ioan 15:2, 6). Şi cum, pe de o parte, devine soarta condamnatului,
Pe de altă parte, trebuie să spunem că grădina plantată de Tatăl,
El nu a putut fi dezrădăcinat de diavol (Matei 15:13). Căci partea Lui este focul vecinic, şi partea Lui
Acestea sunt viile domnitorului etern; ne bucurăm cu atât mai mult pentru că sfinţenia Ta acum cheamă
Preotul Bisericii din Antiohia este un om de onoare şi stăpân. Şi pe merit.
El este numit Domn pentru că l-a apărat pe Domnul şi mărturiseşte cu noi.
Misterul catolic al întrupării sale. Frăţia ta ne-a dat frăţia ta.
Tot ce s-a întâmplat dincolo de aceasta, dar nu suntem surprinşi că sunteţi ofensaţi de cei care nu sunt de acord.
Ştim că adevărul este adesea condamnabil, dar nu poate fi niciodată subjugat de falsitate.
Pentru predicatorul credinţei, necazurile sunt întotdeauna inevitabile; pentru aceasta el aşteaptă din abundenţă.
Răsplata din cer este binecuvântată şi li se porunceşte să fie blestemaţi pentru dreptatea lor.
Persecuţie şi tot răul. Ai minţit şi ai făcut o plagă victorioasă.
Acum trebuie să mergem cu îndrăzneală la întâlnirea minciunilor, căci toţi trăiesc după adevăr. Aşa că aşteptăm.
Clerul fratelui nostru Ioan, şi vrem ca ei să vină; ne gândim să-i dăm un răspuns.



Şi despre onoarea ta şi despre munca ta. El însuşi, aşa cum am scris de multe ori.
Fratele nostru Maximian, nu fără dorinţă, deschide uşile celor care se întorc.
Nimeni nu va pieri decât fiul pierzaniei (Ioan 17:12).
Singurul motiv pentru care să plângi este că el singur merită să fie respins. Îţi scrie:
Frăţie sfântă cu mine, aprobarea şi afirmarea muncii tale în toate astea.
Ei nu pot fi însă grele şi nenorociţi, căci sunt împovărători cu El, a cărui povară este uşoară.
Iar jugul este bun (Matei 11:30). - A fost dat în 15 octombrie la consulatul lui Theodosie și Maxim.

Sixtus Episcop către Ioan, Episcopul Antiohiei

Dacă dragostea ta îşi doreşte să judece gloria trupului bisericii şi integritatea ei,
Ne va înţelege pe deplin bucuria. Căci lucrul în sine spune clar că tristeţea noastră este neaşteptată.
Prin vorbirea fratelui nostru sfânt, Cyril a fost transformat în bucurie. Deci suntem mulţumiţi că
Am evitat astfel de probleme, după ce recuperarea ta a cauzat credinţa noastră.
pocăinţa faţă de vinovaţi. Acum se consideră cu adevărat un proscris, un proscris. Pentru el.
Sunt spini în deşert, unde nu se recoltează struguri. Acesta este rodul celor care nu fac
El a vrut să cultive via Domnului cu noi. Cred că dragostea ta a trecut.
Am vrut să - l ajutăm cu îndemnul său. Am avut loc în
Căderea celui care trebuia târât în abis de greutatea blasfemiei. Dacă da.
Dacă este corect să cântărim calitatea cazului, atunci nu va părea nimănui că Nestorius este condamnat.
prematur, astfel încât el nu a putut beneficia de preliminarii corespunzătoare
Avertisment. Acum ne vom bucura de beneficiile reale și nu va rămâne mult mai mult în durere, în
pe care Dumnezeu i-a mângâiat. Fraternitatea universală s-a adunat pentru ziua mea
Născut, auzit, păstrat. Nu este nevoie de ceva nou, pentru că nimic nu poate fi adăugat.
Vechi. Fie ca credinţa clară şi strălucitoare a strămoşilor să nu fie umbrită de niciun amestec de impuritate. Ea este.
Are un soţ, frate şi co-episcop al Maximianului nostru, un preot aprobat de noi.
Biserica Constantinopolului, sfinţită acolo prin judecată divină; şi în loc de boală,
Cel care vine din otrava pe care înşelăciunea le-a dat-o celor adormiţi va mijloci cu dulceaţa simplităţii.
El nu va predica decât ceea ce a auzit adesea într - un singur loc.
Suntem de la predecesorii noştri. - A dat în 15 Kalends în octombrie, la consulat
Theodosie şi Maximus.

Cyril, Arhiepiscop de Alexandria, pe simbolul sfânt

Aleşi şi iubiţi, Atanasie, Alexandra, Martinian, Ioan,
Parigory prezbiterul, Maxim diaconul, şi alţi părinţi ortodocşi printre călugări, şi
Eşti în prezenţa lui Dumnezeu şi eşti în prezenţa lui Dumnezeu.
Toate bune în Domnul.

Chiar şi acum nu pot lăuda grija şi sârguinţa iubirii tale doar mediocre,
Mă consider demn de toate laudele, pentru că iubesc versetele lui Dumnezeu şi mă străduiesc să
Pentru a urma dogme sfinte este demn de surpriză. Dă viaţă nesfârşită şi
Binecuvântată, iar munca făcută pentru asta nu va rămâne fără pedeapsă. Căci aşa zice Domnul nostru.
Isus Hristos către Tatăl ceresc şi către Dumnezeu: aceasta este o viaţă veşnică, ca să te cunoască pe tine unul.
Adevăratul Dumnezeu şi el a fost trimis de Isus Cristos (Ioan 17:3). Dreptul este adevărat şi
Credinţa, care însoţeşte lumina faptelor bune, ne împlineşte cu toată bunătatea.
Cei care o au le dau o mare glorie. Dar lumina faptelor, dacă este străină dogmelor potrivite şi
Credinţa nedistrugetă, sufletul uman, nu cred că va aduce vreun beneficiu. Pentru că



Credinţa fără fapte este moartă (Iacov 2:20), iar contrariul este adevărat. Să strălucească cu sinceritate.
Gloria vieţii şi credinţa neavariată. Căci astfel vom fi perfecţi, după legea înţelepţilor.
Moise spuse: "Fii desăvârşit, ca să te înfăţişezi înaintea Domnului Dumnezeului tău." Şi cei care
Ei nu cred în neprihănire, ci sunt împodobiţi cu fapte bune.
Sunt ca nişte oameni cu feţe nobile şi ochi strâmbi.
Căci aşa a zis Domnul prin proorocul despre Ierusalim, mama cetăţilor.
Nu aceştia sunt ochii tăi, dar inima ta este sub bine (Ieremia 22:17). De asta trebuie.
Tot ce trebuie să faci este să ai o minte sănătoasă şi să-ţi aminteşti cuvintele Sfântului Ioan. Scriptură: Lasă-ţi ochii să vadă corect.
4:25. Viziunea directă a ochilor din interior este de a fi capabil să
Este clar că judecăţile lui Dumnezeu sunt clare şi exacte. Pentru că vedem în oglindă,
(1 Corinteni 13:12); dar oricine deschide abisul din întuneric (Iov 12:22)
El va arunca lumina adevărului asupra celor care vor să formeze o cunoştinţă corectă despre El. Trebuie să fie.
De aceea chem pe Domnul ca şi cum m-aş culca înaintea Lui; luminează-mi ochii şi nu când adorm.
moartea (Ps 12:4); pentru a se îndepărta de dreptatea dogmelor sfinte nu este nimic altceva decât clar
Vom muri şi nu vom muri, dar vom muri.
Suntem fascinaţi fie de prejudecăţi, fie de sârguinţă şi ataşament faţă de cei care conţin credinţă.
Este greşit când începem să îndoim puterea minţii noastre şi să facem rău mai întâi sufletelor noastre.
Prin urmare, este necesar să fim de acord cu cei care au examinat cu atenţie credinţa corectă prin raţiune.
Predici sfinte, care ne-au fost date de Duhul Sfânt, care a văzut mai întâi și
Ei au fost instructori ai cuvântului, pe ale cui paşi chiar şi cei mai sfinţi taţi ai noştri, care
După ce s-au adunat odată în Niceea, ei au format un simbol universal respectabil cu care stătea el.
Isus a zis: ,,Dacq doi sau trei se strknge kn Numele Meu, sknt kn mijlocul lor. " 
(Mat. 18:20. Căci cum poate fi îndoit că Cristos a prezidat sfântul şi
pentru că există o anumită bază și o fundație fermă,
Invincibilul a fost presupus şi chiar extins la întregul univers, adică acest sfânt şi
mărturisire impecabilă. Dacă da, cum ar putea să lipsească Cristos când este?
Potrivit înţeleptului Pavel, nimeni nu poate pune bazele altuia.
Isus Cristos îl mănâncă pe cel culcat (1 Corinteni 3:11). De ce au definit şi defini
Aceia care i-au urmat, sfinţii taţi şi păstorii poporului, şi
Luminile Bisericii şi cei mai pricepuţi constructori ai sacramentelor. Și că nimic nu este lăsat sau lăsat afară
ceea ce este necesar pentru bine, toată lumea poate vedea în mărturisirile taților.
Neprihănirea credinţei şi dreptatea celor drepţi
Refuzul tuturor ereziilor şi blasfemia neevlavioasă, şi întărirea şi afirmarea celor
Cei care au dreptul la credinţă şi cărora le-a venit ziuă şi ziua a strălucit (2 Petr.)
1:19), așa cum spune Scriptura, și de dragul botezului sfânt este dată lumina adevărului.

Şi din moment ce pioşenia ta a scris că unele lucruri din simbol sunt date acolo,
în cazul în care nu ar trebui, sau pentru că nu înțeleg corect puterea cuvintelor simbolului, sau pentru că,
Unele dintre versete au ajuns la o semnificaţie falsă, aşa că este necesar.
Ca şi eu să vă ofer un cuvânt despre aceste lucruri şi să le interpretez clar.
Puterea expoziției (credință): atunci am crezut că este necesar să exprim pe scurt ceea ce a venit la mine acum.
Minte. Apoi trecem la o examinare corectă şi imparţială a ceea ce au spus sfinţii.
Ca taţi, vom păstra întotdeauna ordinea confesiunilor şi opiniilor lor. Pentru Cel Sfânt
Mă refer la consiliu, adunat la Efes prin voia lui Dumnezeu, spunând corect și precis
Procesul lui Nestorius de doctrină falsă a fost condamnat împreună cu el, sub condiţia unei pedepse egale, şi
Alţii care, după el sau înaintea lui, au gândit la fel, au îndrăznit să predea,
sau scrie. Și așa ar trebui să fie: atunci când cineva este condamnat o dată pentru ignoranță
Condamnarea nu trebuie să se refere la un singur lucru, ci la fiecare erezie, ca să spunem aşa.



Sau sanctuarul inovatorilor.
Biserica, onorând doi fii, împărţind inseparabilele şi dând ocazia de a acuza cerul şi

Pământul în serviciul uman, pentru că cu noi şi oştirea sfântă a spiritelor cereşti
Se închină singurului Domn Isus Hristos. Și astfel încât toată lumea știe puterea simbolului, conținutul și
După cum am predicat în toate bisericile sfinte ale lui Dumnezeu, am pus în interpretarea mea chiar opiniile sfinţilor.
Taţii, sau opiniile lor. Cei care aud sau citesc aceste opinii.
Ei vor vedea cum ar trebui să fie înţeleşi în expunerea făcută de Sfinţii Părinţi, sau vor înţelege.
un simbol pur al credinţei corecte. Cred că dragostea ta a dat peste o carte, despre asta vorbim.
Scris. Acum, după cum am spus, voi scrie mai întâi simbolul literal; şi apoi mă voi întoarce.
Pentru o interpretare clară a fiecăreia dintre cuvintele sale, pentru că știu ce all-glorious Petru a scris:
Pregătiţi-vă să răspundeţi la fiecare cuvânt pe care îl întrebaţi despre speranţa voastră (1 Petru 3:15).

Simbolul taţilor Nicenei

Credem într-un singur Dumnezeu, Tatăl Atotputernic, Creatorul tuturor lucrurilor vizibile şi invizibile.
Un singur Domn Isus Hristos, Fiul lui Dumnezeu, singurul născut, născut din Tatăl.
Tatăl, Dumnezeu de la Dumnezeu, lumina din lumină, adevăratul Dumnezeu din adevăratul Dumnezeu, născut, nu născut.
El a fost creat de Tatăl, prin care s-au întâmplat toate lucrurile în cer şi pe pământ.
Pentru noi, oamenii, şi pentru mântuirea celor de jos, întrupati şi încarnaţi,
Cel ce suferă şi se ridică în a treia zi, care urcă la cer şi vine să judece pe cei vii.
din morţi; şi din Duhul Sfânt. Şi cei care spun că a existat o vreme când nu a existat nici un Fiu, că el
nu a existat înainte de naștere și a venit dintr-o altă ființă sau entitate,
Sau cei care spun că îl schimbăm pe Fiul lui Dumnezeu, sau că îi schimbăm.
Biserica Apostolică şi Catolică.

Părinţii spuseră: "Noi credem într-un singur Dumnezeu: acesta este scopul care se află chiar în temelie sau în
ca să nimicească părerile păgânilor, cari spun că sînt înţelepţi, nebuni şi
Am schimbat gloria lui Dumnezeu incoruptibil în imaginea unui om și păsări coruptibile și patru picioare și gunoaie.
A servit creatura trecut Creatorul (Romani 1:22, 25), a servit elementelor lumii, nu a inventat.
Sunt mulţi, dar nenumăraţi zei. Taţii, prin urmare, pentru eradicarea erorii.
Ei îl numesc pe Dumnezeu unul şi nu se abat de la El. Scripturile şi arată clar
Frumuseţea adevărului pentru toţi cei care trăiesc în floarea soarelui. Aşa a făcut înţeleptul Moise şi a fost clar.
El zice: ,,Ascultă pe Israel! " Domnul, Dumnezeul tău, Domnul este unul singur. (Deuteronomul 6:4) Şi vinovatul.
Domnul spune:  Acelaşi lucru.
El proclamă şi prin gura sfinţilor prooroci: Primul este Dumnezeu, iar primul este Dumnezeu.
44:6). Prin urmare, Taţii tuturor, în intenţia de a da o temelie fermă credinţei,
El trebuie să creadă şi să mărturisească că Dumnezeu este unic în natură şi în adevăr.
Ei spuseră: "Noi credem într-un singur Dumnezeu." Ei numesc Dumnezeu Tatăl.
În numele Tatălui, pentru a arăta către Fiul căruia El este Tatăl, Fiul.
coexistent şi co-etern Tatălui; căci Dumnezeu Tatăl nu a devenit Tatăl la timp, ci
A fost întotdeauna ceea ce este. Tată, mai presus de toate creaţia şi înălţimile inaccesibile. Şi...
Că El stăpâneşte totul şi că El este Luminos şi Incomparabil.
Glorie. Chemându-l Creatorul tuturor lucrurilor, în cer şi pe pământ, Părinţii ne dau
El nu este o creatură de orice fel; el nu este o creatură de orice fel.
între Creator şi creatură, între nenăscut şi născut, între nenăscut,
din pământ şi din pământ şi din
Slava şi gloria lui Dumnezeu.

Mai mult, după ce au menţionat pe Fiul, pe taţi, ca să nu pară că ei i-au atribuit un obicei



Numele care ne este dat şi nouă, şi noi suntem numiţi şi fii, este foarte rezonabil.
Ei adaugă că de la care se poate vedea demnitatea inerentă Fiului, naturală pentru el.
Gloria este o demnitate care nu este caracteristică nici unei creaţii. Părinţii spun că Fiul s-a născut şi
El nu este creat, arătând prin cuvântul necreat, că El este, în sinea sa, în afara tuturor.
Sau mai degrabă, pretinzând că El este născut din ființa lui Dumnezeu și Tatăl în afara timpului și timpului.
Căci Cuvântul este la început (Ioan 1:1). Apoi, încercând să explic poate...
Cel mai bun mod de a fi născut (judecând din perspectiva umană, de dragul beneficiului; nu este inutil de spus, de asemenea, despre
Părinţii numiţi Fiul, Dumnezeu născut din Dumnezeu, căci unde naşterea este adevărată,
Acolo, desigur, pentru toate considerațiile noastre, nimic altceva nu poate fi imaginat sau spus.
Nu putem, cu excepția faptului că cel născut nu poate fi diferit, ci ființa de cel care a născut.
că proprietățile speciale, distinctive ale ființei născute trebuie să aparțină și
S-a născut, pentru că s-a născut din creatura sau esenţa celui născut, conform căii,
decentă și adecvată acestei entități. Incorporalul, desigur, dă naştere nu în imagine.
corpul, iar cel mai apropiat este indicat imaginea naturii caracteristice incorporale;
Originea luminii din lumină: lumina turnată de lumina strălucitoare este concepută de noi doar ca
Originea acestuia din urmă este misterioasă şi inefabilă, iar acesta din urmă
Prima este cauza unităţii şi a aceleaşi caracteristici fizice. De aceea vorbim.

Noi suntem Tatăl. Fiul însuşi a spus acest lucru clar unuia dintre discipolii săi, Filip: Nu cred.
Este El în Tatăl şi Tatăl în Mine? Să mă vezi, să-mi vezi tatăl. Az şi Tatăl sunt unul
(Ioan). 14:9, 10.10, 30). Prin urmare, Fiul este "consubstanţial" pentru Tatăl. De aceea el crede
 Este adevărat că naşterea este dobândită de creaturi.
La ceea ce a spus Dumnezeu despre descendenţii carnali ai lui Israel: fii ai tijelor şi ai celor înalţi (Isaia 1:2)
Numele celor nqscuyi dupq porunca harului sknt onorate; wi ale Fiului dupq natura, toate lucrurile se spun kn
El spune adevărul, nu adevărul, ci adevărul. Eu sunt adevărul.
(Ioan 14:6), astfel încât, în legătură cu el va folosi cineva cuvântul "naștere" sau cuvântul "naștere"?
Fiul nu va cădea în minciună, căci El este Adevărul. Ne întăreşte sufletele.
Comandanţi secreti glorioşi, folosind mereu cuvintele: "Tată," "Fiul," "naştere," de asemenea
Spunând că adevăratul Dumnezeu a strălucit de la adevăratul Dumnezeu, lumina din lumină, pentru ca naşterea să poată fi recunoscută.

Noi suntem necuviincioşi şi simpli, venind de la El şi locuind în El.
Tatăl şi Fiul s-au gândit la ei înşişi. Căci Tatăl este Tatăl, nu Fiul; Fiul
El este cel născut, nu Tatăl; şi cu aceeaşi natură, fiecare dintre ei este ceea ce este.

Vorbind despre Tatăl ca Creator al tuturor lucrurilor vizibile şi invizibile, Părinţii spun că toate lucrurile
creat prin Fiul. Ei nu se abat de la gloria Fiului, ca şi cum i-ar atribui numai Lui.
Unii participă la împăcare. Departe de asta. Este posibil să căutăm din ce în ce mai puţin acolo?
Unde este substanţialul? Dar în natura lui Dumnezeu și Tatăl este proprietatea că El nu este nimic altceva.
El produce și cheamă la ființă, ca prin Fiul în Duhul, prin Fiul, ca propria sa putere și
Este scris, prin cuvântul Domnului cerurile sunt stabilite, și prin Duhul gurii sale. 
Toată puterea lor (Psalm 32:6). Wi knyeleptul Ioan a zis: ,,La knceput, Cuvkntul sq fie pentru Dumnezeu,
Şi Dumnezeu să fie Cuvântul, este necesar să adăugaţi: totul a fost de El, şi fără El nu este nimic de a fi (1:1-3).

Arătând că Fiul este consubstanţial, egal şi egal cu Tatăl, taţii sunt foarte convenabili.
După aceea, ei trec la umanitatea lui. Ele dezvăluie misterul economiei sale.
El a înţeles pe deplin că numai prin acest mister tradiţia credinţei devine perfectă.
Ajunge. Nu este suficient ca cei care cred în Fiul să aibă acele sentimente şi gânduri pe care
El aşa cum Dumnezeu este născut din Dumnezeu Tatăl, consubstanţial pentru Tatăl, este imaginea ipostazei Tatălui (Evrei 1:3).
De asemenea, este necesar să știi că pentru mântuirea și viața tuturor, El a coborât la umilire, a luat pe
A devenit bărbat, născut în carnea soţiei sale. De aceea taţii spun:



De dragul nostru, al oamenilor şi al mântuirii noastre a celor mai mici, întrupate, umanizate.
? Observaţi ce aranjament subţire, ce ordine frumoasă în cuvintele părinţilor. Ei
Ei spun, ? Cel mai mic, astfel încât să putem înțelege că acesta este Domnul, toată natura și slava.
A venit la noi în dorinţa lui de a fi ca noi.
Este scris în cartea Psalmilor, Dumnezeu va veni, Dumnezeul nostru, şi nu va veni. 
va rămâne tăcut (49, 2). Pentru oricine care îi place, el poate înțelege, de asemenea, în mod diferit, adică, în sensul
Coborâre din cer, de sus, sau chiar de la Tatăl însuşi. Scriptura este un obicei.
Pentru a exprima dincolo de mintea noastră în cuvintele pe care le folosim. Bine, vorbesc cu
Isus a zis ucenicilor Săi: ,,Scoateţi din Tatăl, şi intraţi în lume, şi lăsaţi paki. "
Pace, şi mă duc la Tatăl (Ioan 16:28), de asemenea: Tu mănânci de jos, eu sunt de sus, şi din nou: Az.
Dumnezeu a expirat şi s-a uscat (8:23:42). Ioan cel Divin spune: "Venind de sus, mai presus de toate." 
acolo (3, 31). Astfel, existând în altitudini înalte, depășind totul în esență.
şi a lui. Tată, chiar încoronat cu aceeaşi natură ca şi Tatăl său,
Dumnezeu nu este la fel ca Dumnezeu, dar El S-a umilit, noi primim vederea unui sclav în asemănarea lui Dumnezeu.
Ca fiinţă umană şi ca fiinţă umană, el s-a umilit (Filip 2:6-8). Deci...
Cuvântul lui Dumnezeu, după ce a primit trupul nostru, a rămas Dumnezeu; de aceea cel mai sacru Pavel spune:
A devenit ca noi bărbaţii, şi în aparenţă a devenit ca omul. - Şi Dumnezeu mă place.
El a zis: ,,Îmbrăcat după chipul nostru, s'a luat pe Sine, nu trupul fără suflet, cum vrea el.
Unii eretici, dar animaţi de un suflet raţional. Astfel, conform Sfintelor Părinţi,
Cuvântul care a pornit din esenţa Tatălui, singurul Fiu născut, adevăratul Dumnezeu al adevăratului Dumnezeu, lumina
Din lumină, El Însuși, prin care totul a primit existența, coborât, încarnat și a devenit om.
El este mulţumit să se nască din soţie şi să apară în forma noastră: aceasta este ceea ce înseamnă.
"să devină om."

Astfel, acelaşi Isus Cristos, singurul Cuvânt născut al Tatălui, a devenit om.
El nu a încetat să fie ceea ce era: El a rămas Dumnezeu în umanitate și sub forma unui sclav.
Doamne, şi în umilinţa noastră cu plinătatea lui Dumnezeu, şi în slăbiciunea cărnii de către Domnul tăriei,
El este o ființă umană cu toate atributele acelui loc El mai presus de orice creaţie. Ce a fost înainte.
Acceptarea cărnii a rămas întotdeauna aceeaşi după primirea cărnii, adică prin Dumnezeu, adevăratul Fiu.
şi numai născut, lumină, viaţă şi putere; şi ceea ce nu fusese înainte de primirea cărnii, a primit peste
Pentru El a asimilat tot ce este al trupului: carnea,
El nu a fost un străin, ci a devenit propria sa carne, de neînţeles şi inefabil.
El a acceptat în unitate cu El însuşi. De aceea, înţeleptul Ioan zice: ,,Cuvîntul este carne (1,
14), fiind carne fără transmutare, transmutare sau modificare în natura cărnii,
fără impuritate sau confuzie sau coexistență declarată de unii
Toate aceste lucruri sunt imposibile, deoarece, potrivit naturii sale, Cuvântul nu este supus niciunuia
transformarea și schimbarea; Este carne, după ce a primit carne, animată de raţiune.
dintr-un trup fecior şi curat, după ce l-ai făcut al tău. În plus,
Uneori este obiceiul Scripturilor inspirate să - l numească pe întregul om numai carne. Bine.
Eu voi turna din Duhul Meu peste orice făptură (Ioel 2:28). Dumnezeu a proclamat întotdeauna că El
El va trimite Duhul Său nu ca să învie un străin în sufletul raţional, ci oamenilor care au suflet şi suflet.
Cadavre. Prin urmare, Cuvântul, care nu încetează să fie ceea ce a fost, a devenit om, și, de asemenea, a apărut în
În imaginea noastră, era acelaşi cuvânt. Să nu fie nici un gând aici că Hristos
Mai întâi a apărut ca om, apoi a ajuns să devină Dumnezeu; nu, Dumnezeu Cuvântul a devenit Dumnezeu.
Omule, ca El să fie Dumnezeu şi om împreună. De aceea cei care îl împart în două
Ei îndrăznesc să spună că Cuvântul lui Dumnezeu a fost unit cu omul, coborât din sămânţă.
David i-a spus acestui om gloria, onoarea şi demnitatea fiului său şi a pregătit
Moartea lui, învierea, înălţarea la cer şi şezând la dreapta.



Tată, fiecare creatură să se închine înaintea lui ca fiind demnă de onorurile lui Dumnezeu.
Primul proclamă doi fii, iar al doilea pervertit ignorant puterea misterului. Pentru că
I-am spus: Cristos nu a devenit Dumnezeul omului, ci Dumnezeu Cuvântul a devenit carne, adică om.
Se mai spune că este umilit pentru că înainte de a fi umilit, este ca Dumnezeu.
El a avut toată plinătatea lui Dumnezeu în propria sa natură; nu din umilinţă s-a înălţat la
Dumnezeu este plin, dar El S-a umilit, coborând din înălţimile divine şi glorie inefabilă. El este.
El nu a fost crescut pentru că a fost glorificat ca un om umil. Şi a luat forma unui sclav,
Liber, nu din sclavie, a trecut în slava libertăţii. În asemănarea omului era sub forma
Dumnezeu este egal cu Tatăl, nu omul, fiind îmbogăţit de darul de a fi imaginea lui Dumnezeu.

Și de ce perverti doctrina economiei și distorsiona adevărul în ciuda tuturor
La scripturile inspirate care, cunoscându-l pe Dumnezeu şi pe Fiul făcut de om, îl cheamă peste tot.
Una? Deci, în cartea creaţiei, Moise a scris că divinul Iacov, traducând
Copii prin râul Iacob și a plecat singur pentru noapte, luptat cu omul chiar și până dimineața și a sunat
Vezi, spune Iacov, Dumnezeu faţă în faţă, şi sufletul meu va fi salvat. oxiază
Dar soarele va trece peste el, ori de câte ori va trece vederea lui Dumnezeu, și el va fi mai șchiop decât cusatura lui (Gen. 32:30-31).
I-a prezis patriarhului că într-o zi Singurul său Cuvânt născut ar fi umanizat, și că
Israel va lupta împotriva Lui şi ceea ce ei fac rău despre El va deveni duşmanul lor.
Este ca şi cum ai şchiopăta spre El, aşa cum spune El mai clar în lira psalmistului:
Un străin este un mincinos, un străin pentru fii este un om bătrân, și un om șchiop de pe cărările sale (Psalm 17:45, 46).
Acest lucru, cred, este dovedit de faptul că Jacob a infirmat cusatura lui. În plus,
Deşi un om s - a luptat cu Iacov, el a spus că l - a văzut pe Dumnezeu faţă în faţă.
Faţa Lui, şi vederea Lui cheamă vederea lui Dumnezeu. Şi Cuvântul lui Dumnezeu, care a devenit un om, a fost în
Timpul în imaginea Tatălui, ca spiritual, spun eu, imaginea Lui şi ca complet de neschimbat. Pentru că
Atunci El, arătându-ne că chiar şi cu carnea în El era imaginea persoanei Tatălui, spuse lui Filip:
Eu, vezi si tata. Când a întâlnit un orb vindecat de la naştere,
El l-a întrebat: Crezi în Fiul lui Dumnezeu? Apoi, la întrebarea celui născut orb:
Cine sunt eu, Doamne, să cred în El? A zis: "Şi tu l-ai văzut, vorbeşte cu tine." 
(John). 9:35-37. Dar orbul care L-a văzut nu l-a văzut El pur sau fără carne, dar în a noastră.
El credea în ceea ce vedea, nu ca Fiul unit cu altul.
Fiul, dar ca unul în natură şi în adevăr, nu fără carne a strălucit până la pământ.
Moise spuse: "Daţi-i lui Levi ceea ce a pogorât." 
Adevărul soţului său, l-am ispitit cu ispită, reproşându-i de apa zbuciumată.
Să zici tatălui tău şi mamei tale: ÑSă nu te vezi, şi fraţii tăi nu ştiu.î Deuteronomul 33:8-9
Dumnezeu i-a dat lui Aaron un podir multicolor 23. Purtarea unui podir a fost decentă.
Și a fost atribuit doar episcopilor de pe podira, unii dintre ei au fost spânzurați pe pieptul episcopului.
Sunt 12 pietre, şi în mijlocul acestor pietre sunt două pietre care poartă numele aspectului şi adevărului.
12 pietre pro-educaţionale erau oştirea sfinţilor apostoli, înconjuraţi de ei înşişi.
Immanuel, care este înfăţişarea şi adevărul, pentru că El ne-a dezvăluit adevărul şi ne-a pus capăt.
veneraţie în umbre şi imagini. Şi care este singurul cuvânt născut al lui Dumnezeu, pe care l-a luat asupra sa?
Omenirea a fost, de asemenea, un episcop, este posibil să ne îndoim de acest lucru atunci când divinul Pavel
A zis: "Aminteşte-ţi mesagerul şi sfântul mărturisirii noastre, Iisus Hristos. 
Care este creaţia Sa (Evrei 3:1, 2)? Şi demnitatea preoţiei, după cum este clar, nu este indecentă.
ceea ce este în măsura omului. Să fie sub natura şi gloria lui Dumnezeu Cuvântul, dar nu
Nu este în conformitate cu economia Sa în carne și oase. De aceea Moise spune, "Dă-mi."
Levi, care este, preotul, revelat și adevărul. Care Levi, sau preotul, a făcut asta?
El a zis: ,,Voi venera pe un om, pentrucă Domnul nostru Isus Hristos n'a păcătuit. " 
Aşa scrie Pavel despre el: acesta este rangul unui ierarh, al călugărului, neîntinat,



El este pângărit, un păcătos este excomunicat şi mai înalt decât cerul (Evrei 7:26). - Temperamentul lui.
El a fost ispitit şi ocărît de apa zornăitului (Deuteronomul 33:8). Oh, lucru uimitor!
Moise l - a numit imediat Dumnezeu, pe care l - a ispitit şi l - a pângărit.
Israel este kn pustie wi lkngq apele strkngqrii, cum va fi knvqyat orice cuvknt al psalmistului.
o piatră în pustie, şi beau ca şi cum ar fi în abisul unei mulţimi; şi voi cunoaşte apa pietrei şi adâncimile rîului.
ape. Ce urmează? Ea a ispitit pe Dumnezeu în inimile ei, a calomniat pe Dumnezeu, şi a hotărît:
Cum poate Dumnezeu să pregătească o masă în sălbăticie? dărâmă pietrele şi apa.
Trebuie să li se dea hrană şi pâine, sau le pregătesc ei ceva de mâncare pentru poporul lor? (Ps.
77:15, 16. 18-20). Deci vedeţi cum evreii l-au ispitit pe miraculosul Dumnezeu.
pe care Moise l-a numit bărbat. În acelaşi sens, divinul Pavel scrie: Piyahu bo de la
Următoarea piatră spirituală: piatra să fie Hristos (1 Corinteni 10:4). Prin urmare, soțul,
El a fost cel pe care israeliţii îl încercaseră înainte. Cum rămâne cu Fiul?
Întruparea nu a fost diferită de Fiul, care a pornit de la sămânţa lui David, contrar opiniei
Erau la fel, dar erau la fel înainte de Cuvânt.
pură, şi la naştere din Sfânta Fecioară - întrupată şi încarnată, aşa cum este scris
Părinţii sfinţi şi divini, aşa cum a arătat şi Moise prin semnul special al soţului călugărului.
Era ca şi cum cineva ar fi vrut să fie instruit şi întrebat pe Moise ce fel de soţ avea.
El a fost cel ispitit şi insultat de israeliţi. Și Moise, cum ar fi,
Cu mîna Lui, întinde -o, El arată spre Isus, zicînd: ,,Vorbeşte cu tatăl şi cu mama ta. "
Nu te văd şi nu-ţi cunoşti fraţii (Deuteronomul 33:9). Aminteşte-ţi ce a scris unul dintre ei.
Sfinţi evanghelici. Când, odată, Cristos i-a învăţat şi i-a îndrumat în secret pe unii, şi pe mama
El şi fraţii săi stăteau afară, şi când unul dintre discipoli a venit la El şi a spus: Mathie este a ta şi
Frayii tqi sq stea afarq, ca sq te vqdq mai de bună voie; cqci El, cu mkna Lui, a arqtat kmpotriva ucenicilor,
El a zis celor ce L-au auzit: ,,Mama Mea şi fraţii Mei sînt aceia cari ascultă Cuvîntul lui Dumnezeu şi fac lucruri. "
(Luca 8:16-21). Dacă face voia Tatălui Meu care este în ceruri, fratele acela al meu,
Și sora și mama sunt (Matei 12:46-49). Cred că asta înseamnă cuvintele lui Moise: vorbeşte cu tatăl tău.
Nu te văd, şi fraţii tăi nu sunt cunoscuţi. Şi totuşi, înţeleptul Daniel spune că
Am văzut singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu în această imagine. A văzut, dar a spus, vechiul Denmi.
În timp ce şedea pe tron, el a văzut întunericul celor care veneau la el şi mii de servitori.
Apoi, vorbind despre alte obiecte ale viziunii sale, Daniel adaugă:
Într-un vis, o noapte, şi în norii cerului, ca fiul omului merge mai departe, şi chiar la vechiul Denmi.
Voi veni, şi voi fi adus înaintea Lui, şi lui i se va da cinste şi împărăţie, şi tuturor neamurilor şi păgânilor lui.
Ei vor lucra (Dan 7:9, 10:13, 14). Este evident că Daniel a văzut Emmanuel,
Urcând la Tatăl ceresc şi la Dumnezeu. Norul cerului l-a ridicat (Fapte 1:9). Şi îi spune
Daniel nu era un om, ci un fiu al omului, deoarece Cuvântul lui Dumnezeu era în formă.
Ca al nostru. În acelaşi fel, înţeleptul Pavel spune că Cuvântul lui Dumnezeu era în
Asemănarea omului şi asemănarea omului au fost găsite (Filip 2:7), iar pământenii au văzut
El este ca carnea păcatului (Romani 8:3). Dacă ar fi un om demn de harul lui Dumnezeu,
Profetul ar fi spus că l-a văzut pe Dumnezeu.
Fiul lui Dumnezeu umblă pe nori; dar proorocul nu a spus aşa, ci spune că a văzut ca un fiu.
El l-a văzut pe Fiul ca Dumnezeu şi ca om, adică ca fiind întrupat.
Ca o fiinţă umană, conform lui Paul. Dar profetul l-a văzut în carne ca pe un fiu.
El este o ființă umană, dar El chiar a ajuns la vechiul Denmi, care este, El a urcat din nou la tron.
Tatăl etern. Şi îi voi da onoare şi împărăţie, şi toate triburile şi păgânii vor lucra pentru el. De asemenea.
Iisus a zis: "Tată, glorifică-mă cu slava Ta." 
Lumea nu era înainte (Ioan 17:5). Cuvântul lui Dumnezeu este întrupat şi
chiar şi cu carnea, Dumnezeu şi Tatăl, care au rămas unul şi acelaşi Fiu şi în formă umană,



Acest lucru este clar demonstrat de înţeleptul Pavel când scrie: Acesta este Imamul Marelui Preot.
Aşezat la tronul cel drept al măreţiei în cer (Evrei 8:1). Domnul nostru Isus Hristos Însuşi
La întrebarea evreilor: Este el adevărul lui Hristos? spune, Dacă ai un râu, nu ai credinţă.
De acum înainte, Fiul Omului va fi semănat la dreapta puterii lui Dumnezeu.
(Ceapa). 22:66-69). Aşadar, chiar şi oştirea sfinţilor profeţi l - a văzut pe Fiul întrupat pe
Pentru tronurile lui Dumnezeu. Acum uită-te la predicatorii noului legământ, universalii.
Isus a zis: ,,Nu vei vorbi, ci Duhul Tatălui Tău. " 
Vorbeşte în tine (Matei 10:20). Şi aici îl întâlnim pe baptistul divin care spune:
Căci Eu veneam înaintea Mea, căci eram deasupra Mea (Ioan 1:15). Cum merge?
Era înainte de Baptist? Nu toată lumea ştie că timpul carnal
Se naşte Ioan înaintea lui Cristos? Cum rezolvăm asta? Întrebarea este rezolvată de la sine.
Mîntuitorul, care a zis Iudeilor: ,,Amin, amin, ţi-am vorbit, înainte ca Avraam să n'o facă. "
Eu sunt, eu sunt (Ioan 8:58). Este clar că înainte de Avraam el a fost un zeu.
El a apărut omenirii după Avraam. Atunci, deşi Dumnezeu şi Tatăl mi-au vestit slava,
Nu voi da nimănui altcuiva (Isaia 42:8), pentru că nu există alt Dumnezeu în afară de El (45:5).
noi: Fiul omului va veni în lacrima Tatălui său cu îngerii sfinţi (Marcu 8:38). Ce?
Venirea Fiului omului din cer este de aşteptat, aşa cum scrie înţeleptul Pavel:
Dumnezeu izbăveşte pe toţi oamenii, ne pedepseşte, ca să respingă răutatea.
Vom trăi în pace, dreptate şi dreptate în această lume.
Speranţa şi înfăţişarea binecuvântată a gloriei marelui Dumnezeu şi Mântuitorului nostru Isus Cristos (Tit 2:11).
- 13. Şi în alt loc, vorbind despre descendenţii carnali ai lui Israel, Pavel a spus: Legămintele lor şi
Legi şi promisiuni, şi de la ele Hristos conform cărnii, binecuvântat fie Dumnezeu peste toţi.
pentru totdeauna, amin (Romani 9:4, 5).

Continuând constant pe urmele mărturisirii taţilor, spunem că
Fiul unic născut din Dumnezeu Tatăl, sau chiar Cuvântul lui Dumnezeu a fost întrupat şi făcut om.
A murit, a murit şi a înviat din morţi în a treia zi. Fără îndoială, Cuvântul lui Dumnezeu,
Natura lui e inaccesibilă suferinţei. Nimeni, desigur, nu va fi aşa.
Este lipsit de sens să admitem că o natură mai mare decât orice poate fi capabilă de
Suferinta. Dar de când a devenit om, asimilând carnea Sfintei Fecioare,
În conformitate cu doctrina economiei, afirmăm că în propria noastră carne,
Omenirea suferă care este ca Dumnezeu mai presus de orice suferinţă. Căci dacă Dumnezeu a fost făcut
El este un om care nu a încetat să fie Dumnezeu; dacă el a devenit o parte a creaţiei, el rămâne mai presus de orice altceva.
Dacă cel care dă legea era sub lege în demnitate divină, totuşi
Dacă lui i se dă dreptatea celui care dă legea, atunci Domnul îi este dat.
imaginea unui sclav, care a păstrat invariabil demnitatea stăpânirii sale; dacă singurul născut
Primii născuţi în mulţi fraţi (Romani 8:29), rămaşi doar născuţi; ceea ce este ciudat în aceasta,
că omul îndurerat a rămas şi mărturiseşte că nu poate suferi.
Dumnezeu? De asemenea, înţeleptul Pavel spune că acelaşi Cuvânt este chipul lui Dumnezeu Tatăl.
El a fost ascultător până la moarte, dar cruciații au fost ascultători (Filip 2:6-8). El este.
Şi în cealaltă epistolă vorbeşte despre singurul Fiu născut: Căci chipul lui Dumnezeu este invizibil,
El este întîiul născut al tuturor făpturilor, căci fiecare făptură a fost creată în cer şi pe pămînt. Şi...
El este înaintea tuturor şi toate vor avea loc în El. El este capul corpului Bisericii,
El este întâiul născut din morţi (Coloseni 1:15-18). Dar cuvântul lui Dumnezeu Tatăl este viaţa şi
El este creatorul vieţii ca născut din viaţă, adică din Tatăl său: cum s-a născut prima dată?
din morţi şi din morţi? Acesta este modul în care: a asimilat o carne capabilă de acceptare.
Aşa cum spune înţeleptul Pavel, prin harul lui Dumnezeu pentru toţi cei care au gustat moartea.
2:9), a gustat carnea capabilă să moară fără a înceta să fie viața în sine.



Cel care mărturisește că El a suferit carnea nu va permite suferința Lui.
la natura divină, dar, așa cum am spus, acceptă suferința propriului său trup,
capabil să accepte suferinţa. Profetul Isaia ştia că Dumnezeu avea
El va fi făcut om, va fi făcut trup, a zis despre el: ÑCa o oaie la măcel şi ca un miel.î
El este tăcut înainte de tunsor, taco nu deschide gura. Cu umilinţă i-a fost luată judecata:
Dar cine îşi va mărturisi generaţia? căci viaţa lui va fi luată de pe pământ (Quran 53:7:8). Serios, şoferi.
Se spune: ? Lasa pe cineva sa devina barbat, lasa-l sa fie barbat. 
Fiul lui Dumnezeu, care este în comuniune cu Dumnezeu, există un om simplu care nu este
Poţi să-mi spui ceva despre familia lui? Fiul era din sămânţa lui Isai şi a lui David. Dar ideea este
Cine poate explica naşterea, sau mai bine, modul de naştere a Cuvântului lui Dumnezeu?
Burta lui va ateriza de pe pământ, adică prezenţa Sa vizibilă. Profetule, în schimb...
"Prezenta vizibila, "Pune stomacul, sau viata: (Cuvantul) se ridica la inaltime,
El este Puternic, Puternic şi Puternic.
Este dincolo de gândirea umană. Apoi, la ceea ce am spus, voi adăuga acest lucru:
Există un singur Domn, o singură credinţă, un singur botez (Efeseni 4:5), aşa cum spune cel mai sfânt Pavel. Dacă
Există un singur Domn, o singură credinţă, un singur botez, care este Domnul acesta şi în care am crezut.
Botezată? Toată lumea va spune că în cel mai înalt grad, și în același grad,
Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl se potriveşte, şi domnia, şi credinţa noastră, şi că botezul mântuirii să fie
El a fost făcut, pentru că El însuşi a poruncit sfinţilor apostoli astfel, spunându-le:
Atunci învaţă toate limbile, botezându-le în numele Tatălui, al Fiului şi al Sfântului Duh (Matei 28:19). Da.
Divinul Pavel ne prezintă în lumină gloria stăpânirii, mărturisirea credinţei şi puterea
Când el spune: "Nu vorbiţi în inimile voastre, cine se va înălţa la cer?" 
Adu-l pe Hristos jos. Sau cine va coborî în abis? să-l ţină pe Hristos departe de morţi. Dar ce?
Verbs Scriptura? Ai un verb în gură şi în inimă. Aşa cum ar trebui.
Gura Ta este Domnul Isus, şi crede în inima Ta, căci Dumnezeu Învie din morţi.
A fost salvat (Romani 10:6-9). Sau nu înţelegi, ca copacii din Hristos Isus.
Eşti crucificat la moartea lui (6:3)? Prin urmare, este evident că mărturisirea
Credinţa şi suveranitatea, precum şi harul botezului sfânt, apostolul se referă cu înţelepciune la
A murit şi a fost înviat din morţi. Credem în doi fii? ouly
Noi, după ce am neglijat Cuvântul care a strălucit de la Dumnezeu Tatăl, îl vom atribui altuia, de la El.
El este Fiul lui Dumnezeu, Fiul lui Dumnezeu şi Fiul lui Dumnezeu.
Credinţa şi botezul ceresc? Nu este o prostie, și mai mult decât atât, nu este nedemn să cred așa, sau
Vorbeşti? Ce ar trebui să spunem? Adevărul este că există un singur Dumnezeu, o singură credinţă, unul
Botezul: căci Fiul şi Domnul nu sînt una, pentrucă Cuvîntul a primit pe om,
L-a făcut pe acest om părtaş.
Fiul şi stăpânirea lui, cum se spune şi chiar se scrie.
Unii sunt nebuni, dar pentru că foarte Cuvântul lui Dumnezeu, ca lumina din lumină, a devenit om.
Încarnat. Am fost botezaţi în moartea Cuvântului, care a suferit, potrivit omului, pe al său.
Carnea Lui, potrivit lui Dumnezeu, este inaccesibilă suferinţei şi vieţii veşnice, pentru că El este
Viaţa de la viaţă, adică de la Dumnezeu şi Tatăl. În acest fel, prejudiciul nostru este reparat, și
Stăpânirea morţii asupra noastră este slăbită. De aceea a spus Hristos: Amin, Amin.
Vă spun că, dacă nu nimiciţi carnea Fiului omului, sau nu beţi sângele lui, nu veţi avea viaţă în el.
Ioan 6:53. Prin urmare, trupul sfânt şi sângele sfânt al lui Cristos dau viaţă. Şi trupul lui nu este,
După cum am spus, trupul unui alt om, primit de el, trăiesc în uniune cu
El este Însuşi, dar trupul Lui însuşi, al vieţii este trupul singurului născut. La fel cu
Ne gândim la gazda iubitoare a Sfinţilor Părinţi, precum şi la cea mai sfântă şi mai sfântă.
Fratele nostru şi co-episcopul Proclus, care acum împodobeşte tronul Sfântului Constantinopol.



biserici. Iată ce le-a scris episcopilor orientali iubitori de Dumnezeu: "Un străin de toate felurile,
El este întrupat fără nici o schimbare; el este născut după carne fără început; el este perfect.
Natura este uimită de vârstă (Luca 2:52) în corp; cel mai mare suferă.
suferință, care suferă nu în forma ei pură, ci acceptarea suferinței corpului în
imaginea pe care a perceput-o. Aşa că cei care gândesc diferit şi cei care scriu diferit sunt expuşi ca atare.
în trădarea lor, care pretutindeni provine din ignoranţă, şi, prin urmare, nu este de acord cu
dogme ale adevărului.

După ce au terminat de vorbit despre Hristos, taţii binecuvântaţi menţionează Duhul Sfânt. Ei au spus că
Ei cred în Duhul Sfânt, așa cum cred în Tatăl și Fiul, pentru că El este unul cu ei.
Ea este turnată, adică provine de la sursa sa, de la Dumnezeu Tatăl, iar creaturile sunt comunicate prin Fiul.
Astfel, Fiul a suflat Duhul Sfânt în sfinţii apostoli, spunând: "Recepţionează Duhul Sfânt" (Ioan 20:21).
- 23. Deci Duhul este de la Dumnezeu şi este Dumnezeu; nu este diferit de o Fiinţă care depăşeşte toate lucrurile, ci de El.
Îi aparţine lui şi lui.

Aceasta este dreptatea credinţei, sau dreptatea credinţei.
Mărturisirea credinţei sfinţilor taţi! Pavel a zis: ,,Dumnezeul veacului acesta a orbit minţile necredincioşilor. "
Nu le da lumina Evangheliei gloriei lui Hristos (2 Corinteni 4:4). Pentru că
Unii, după ce au părăsit calea dreaptă a adevărului, sunt zdrobiţi de stânci, nici de înţelegere, nici de înţelegere.
Ei vorbesc şi nu sunt afirmaţi (1 Tim 1:7). Gloria filiaţiei se referă doar la Cuvânt,
Pentru cei născuţi din Dumnezeu Tatăl, ei spun că un alt fiu al seminţei a fost unit cu El.
David şi Jesse au devenit părtaşi în filiaţia Sa şi în onoarea Sa divină.
Lăcaşul şi a primit totul de la El nu are nimic de la el. Oamenilor le place asta, cred.
Este scris de discipolii Mântuitorului: Învățarea anumitor oameni, înainte de preambulul acestuia. 
Dumnezeul nostru este Domnul lumii, Domnul lumii, Domnul lumilor.
Şi Domnul nostru Isus Hristos a aruncat deoparte (Iuda 1:4). Nu, Isus Hristos este adevărat.
Este numit Cuvântul care a apărut în imaginea omului. Oamenii care nu sunt de acord cu opinia că
Nu le era frică să gândească şi să vorbească la fel cu Nestorius şi Theodore.
Ei spun celor ce cer: Tu nu-L recunoşti pe Dumnezeu şi pe adevăratul Fiu al lui Dumnezeu şi Tatăl.
Născută din Sfânta Fecioară, numai cu el atribuind suferinţă şi separându-l de Dumnezeul Cuvântului,
Să nu-l numim pe Dumnezeu suferind. Acestea sunt minciunile geloziei lor.
Asta cred ei. Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl nu trebuie să fie numit Hristos.
În sensul literal? Cum suferinţa nu este a Lui când se gândeşte afară
Ungerea este deci neobişnuită şi străină Lui. Isus din Nazaret, ungerea lui Dumnezeu
Prin Duhul Sfânt (Fapte 10:38); și Cuvântul lui Dumnezeu este perfect și nu are nevoie de
Uns de Duhul Sfânt. Deci respingi salvarea.
Tu iei de la singura iubire născută a lumii, doar pentru a nu-L numi Hristos. Chiar aşa?
A fost El merită să apară în măsura naturii noastre? Şi din moment ce este nedemn de El, nimeni nu ar fi
Nu trebuie să mărturisească că a devenit bărbat. Cristos îţi va spune: Eşti înşelat, nu.
călăuzirea Scripturii, nici puterea lui Dumnezeu (Matei 20:29). Recunoscând, prin urmare, dușmanii adevărului, cei care
Vom incepe sa sugeram ceva de genul asta, vom evita inovatiile lor dezastruoase, vom
Este mai bine să respectăm învăţăturile sfinţilor taţi şi tradiţiile sfinţilor apostoli şi evanghelişti; căci
Prin ei a vorbit Cuvântul auto-manifestiat, prin care și cu care Dumnezeu și Tatăl onorează,
glorie, putere, împreună cu Duhul Sfânt, acum și întotdeauna, și pentru totdeauna și pentru totdeauna. Amin.

Epistola aceluiaşi Cyril, episcop de Alexandria, către Ioan, Episcop
din Antiohia şi din Sinod adunat la Antiohia.

Dragonul, apostatul, bestia, cu adevărat cel mai încăpăţânat şi ostil, nu s-a calmat încă.



El nu s - a despărţit încă de răutatea care locuieşte în el; el îşi revarsă în permanenţă ura faţă de sfinţi.
La biserici, el, în îndrăzneala sa, se întoarce împotriva dogmelor adevărului limbile neînfrânate ale oamenilor.
Cei răi şi cei ignoranţi care au o conştiinţă arzătoare (1 Timotei 4:2). Dar e peste tot.
capturat și învins cu ajutorul Mântuitorului nostru comun Hristos, care îl debilitează
brutalitatea şi ferocitatea atacurilor sale. Chiar şi înaintea noastră, mulţi dintre noi am fost
Lupta cu sfinţii noştri taţi, au ridicat armele buzelor lor îndrăzneţe împotriva celor inefabili.
de glorie, dar ei au fost mustrați ca nebuni și oameni ignoranți care s-au predat
Cei care nu cunosc Adevărul şi nu înţeleg Adevărul.
Nu e vorba de reproşuri. Dar de când inventatorul şi învăţătorul tuturor răutăţilor,
Cu excepţia celor menţionate, a ridicat o voce nouă împotriva noastră.
Dumnezeu harul şi înţelegerea dată nouă de Dumnezeu, suntem cu toţii
Noi anatematizăm în unanimitate apostatul, imitând zelul glorios al taţilor noştri, depositând
Duşmanii crucii lui Cristos, onorând adevărata credinţă şi predicând în biserici că
Ei trebuie să se alăture în răutatea celor care spun că există doi Cristos şi doi fii.
Adevarat ca Cuvântul lui Dumnezeu Tatăl, şi celălalt al seminţei lui David, după adopţie,
Prin har. Credinţa Tatălui este pură şi impecabilă.
De la strămoşii noştri, mărturisim că Fiul şi Domnul Isus Hristos sunt una, adică, că Cuvântul însuşi este
Dumnezeu Tatăl a fost făcut om și întrupat, astfel încât același lucru este și este mărturisit.
din Dumnezeu Tatăl este divin, de esenţa Sa naturală ca Cuvântul Său şi a Tatălui Său
Sămânţa lui David după trup, adică, de la sfânta şi Fecioara Maria. care s-au văzut prima dată şi
Servitorii fostelor Iubitoare (Luca 1:2) nu ne-au învăţat despre doi fii diferiţi, ci despre unul.
Dumnezeu şi omul împreună, singurul născut şi primul născut, singurul născut după Dumnezeu.
întâiul născut al omenirii; căci a coborât la asemănare cu noi, El a venit.
Primii născuţi în mulţi fraţi (Romani 8:29), nu uniţi cu o altă persoană, cum vreţi voi.
Unii au învățat, dar au devenit cu adevărat un om, fără a înceta să fie unul.
Ce era? A fi Dumnezeu prin natura şi peste suferinţă, El a suferit din voinţă.
propria ta carne. Corpul nu este dat pentru noi de nici o altă persoană, ci de la sine.
Singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu, care a devenit om, S-a oferit ca jertfă pură lui Dumnezeu.
Tată. Prin urmare, din cauza circumstanțelor explicate, a fost necesar să se stabilească o lumină
Când am alungat de la noi răutatea istoriei și toate celelalte voci care vorbeau
Ceva similar cu iluziile lui. Această sărbătoare a fost făcută în ruşine de noi.
Toţi cei care gândesc sau gândesc la fel cu Nestorius. Aici suntem și a ta.
Preoţii au declarat cu fermitate că îi anatematizăm pe cei cărora le predăm doi fii şi doi.
Căci, aşa cum am spus, noi şi voi propovăduiţi pe singurul Hristos, Fiul şi Domnul,
Singurul Cuvânt născut al lui Dumnezeu, care, potrivit înţeleptului Pavel, a apărut în asemănare.
Omul se găsește ca ființă umană și ca ființă umană (Filip 2:7). Ce, în mărturisirea noastră,
Carnea Domnului este animată de un suflet raţional, aşa cum s-a dovedit în repetate rânduri.
În epistola sa către armeni, el a declarat cel mai clar dreptul de a explica predarea adevărului, cel mai reverend și
Cel mai pios frate al nostru şi co-episcop, Proclus, este un om pios şi priceput în lupta împotriva
Cei drepţi sunt cei drepţi şi cei drepţi sunt cei drepţi.
Ca de obicei. Ne rugăm ca nimeni să nu îndrăznească la taţii noştri sfinţi şi ortodocşi: Atanasie,
Basil, Gregory, Teofil și alții, la opinii absurde adecvate, am înțeles, Diodorus și alții.
Theodore şi alţii care nu merită nimic mai mult,
- cel putin lauda ca au fugit ca si cum pe toate velele impotriva faimei
Cristos: în caz contrar, este ușor să dai un motiv pentru tentație celor în care gândul ar fi format, care este același cu
Primii care au crezut şi au predat ultimii au fost zeloţii dreptăţii, care au lăsat în urmă.
cărţi în respingerea învăţăturii false nu numai Nestorius, ci şi alţii, chiar înaintea lui Nestorius



Cei care au crezut şi au scris acelaşi lucru. Îi rugăm pe toţi să-şi facă treaba.
Nimeni din biserici nu a provocat confuzie, care, prin harul lui Dumnezeu, a fost vigilent.
Străinii sunt deja subjugaţi peste tot, şi nimeni nu ar trebui să sape pentru el în acest fel.
Probleme speciale. Dar dacă vreunul dintre adepţii lui Nestorius, el s-a întors sincer şi
Dacă şi-a abandonat absurdităţile, îşi va exprima dorinţa de a accepta credinţa pură: atunci aşa ar trebui să fie.
Ei nu trebuie să fie învinuiţi pentru trecutul lor, astfel încât să nu - i slujească pe alţii.
Acesta este motivul încetinirii pe calea cea bună. Suntem obsedaţi de bolile corporale.
Dorind însănătoşire şi bucurie în caz de recuperare: nu este aceasta mai mult decât oricine altcineva?
El trebuie să se bucure de convertirea celor nedrepţi, a celor activi cu conştiinţa curată.
Pentru a căuta lumina adevărului? Chiar şi îngerii au obiceiul de a sărbători uneori.
(Luca 15:7): Acest lucru este cunoscut de reverendul tău, care predă astfel,
El predică în toate bisericile, cunoscând cuvintele Mântuitorului nostru. - Pentru asta, vă implorăm.
Fraţilor şi fraţilor învăţători, porunciţi clerului să nu vorbească despre nimic altceva, mai ales în biserici.
De îndată ce dreptul este aprobat și recunoscut ca demn de depozitare,
să dețină profesia de credință corectă și să fie strict circumspect în raționamente despre
articole de credinţă. Dacă este necesar să instruim pe cineva în secretele credinţei, sub nicio formă.
Ei nu trebuie să - şi permită să intre în doctrina credinţei.
care se îndepărtează de credinţa corectă. Cauzele confuziei trebuie oprite.
Ţi-am spus ce credem că e bine pentru tine.
în acest sens. Deci, dacă oricare dintre clerici, în ciuda comuniunii cu Biserica, au fost cu
El este suspectat de a fi în acord cu Nestorius nelegiuit: acest tip de cler sau
Călugării şi voi, conducătorii bisericilor, ar trebui să aparţineţi doar ascultătorilor.
Atunci trebuie să fii foarte atent la cuvintele lor. Poate fi uşor pentru cei care doresc să
Ei îi vor acuza de cuvintele lor, care sunt scandaloase pentru orice intoleranţă; ei se vor întoarce la cele exterioare.
Instanţe. Este cel mai bine și cel mai mult doar pentru a ridica întrebări bisericești și
pentru a permite în biserici decât în fața altora, cărora judecata nu este deloc ciudat. -
Salutaţi-vă fraternitatea; fraternitatea noastră vă întâmpină în Domnul.

Lista legislaţiei imperiale împotriva lui Nestorius

Respectul pe care trebuie să-l avem pentru cea mai sacră religie (θρησκία) cere ca
Au fost pedepsiţi pentru păcatele lor şi au fost pedepsiţi.
Ei au un nume pentru răutatea lor, astfel încât ei vor fi rușine.
Ei au fost chinuiţi pentru totdeauna şi au fost chinuiţi pentru totdeauna.
Ei sunt vinovaţi de păcatele lor. Astfel, potrivit condamnării lui Nestorius, ca cap
Este o învăţătură monstruoasă şi urâtă care rămâne să fie impusă asociaţilor şi complicilor săi.
numele celor răi, pentru a preveni abuzul numelui
Creştinii, care nu sunt împodobiţi cu acest nume, sunt cei care, prin răutate, au respins dogma creştină.
În consecinţă, legitimăm faptul că oamenii de rând ai incomodului Nestorian predau peste tot
Ei au fost numiţi Simonieni, pentru că doar cei care întorc spatele lui Dumnezeu
Ei imită răutatea lui Simon, ei primesc numele său în soarta lor. În acelaşi fel, conform legii
În memoria binecuvântată a lui Constantin, arienii sunt numiţi Porfirieni, după asemănarea Arianului.
Răul din Porfir, care, prin puterea cuvântului său, îşi întăreşte religia,
A lăsat în urmă cărţi, monumente ale învăţăturii sale false, nu ale învăţării sale.

Nimeni să nu îndrăznească să aibă în sine, sau să citească, sau să rescrie cărţi lipsite de pietate.
Nestoria împotriva religiei sfinte a ortodocşilor şi împotriva
Sfântului Sinod al Episcopilor din Efes. Aceste cărţi sunt pline de tot felul de îngrijiri.



trebuie ars public. Şi când toată răutatea va fi distrusă,
Oamenii nu vor putea găsi sămânţa greşelii nicăieri.
Şi adepţii lui Nestorius, devotaţi pieirii, trebuie să fie în dispute religioase,
Nu cu alt nume, ci cu Simonian. Nici n-ar trebui.
să le dea, în secret sau explicit, pentru congregaţiile lor, nici o clădire în sate sau în suburbii.
Orașul, în general, nicăieri; pentru că decretăm că acestea sunt lipsite de toate dreptul de a
Întâlniri. Să ştie toată lumea că un criminal al prezentei legi este ca un adept al lui Nestorius,
Acesta va fi pedepsit de privarea de toate proprietăţile. Ca autoritate mare și faimos, aveți
pentru ca această lege a noastră, conform obiceiului de a promova legile, să fie făcută
rezidenţi bine cunoscuţi din toate regiunile. Şi că este clar şi accesibil tuturor, noi
A fost scris în latină şi greacă.

Edictul prefectilor ca cineva sa nu citeasca cartile lui Nestorius

prefectii Flavius Anthemius Isidor, Flavius Bass si Flavius Simplicsky Rigin;
Anunţă.

Imparatii nostri sunt foarte bucurosi sa aiba grija de mila. E adevărat. Dacă ei,
Ca să spunem aşa, ei nu se tem în mod constant, în fiecare zi, cu grijă de a se răsfăţa în stat.
În plus faţă de priveghiurile de zi şi de noapte: cum să nu recunoască că acelaşi lucru s-a întâmplat?
Ar trebui ei să observe cu zel cu privire la pietate şi religie?
Prin urmare, dacă orice mărturisire, absurd, plin de nebunie și îndrăzneală, este încercat.
să se exprime, și chiar mai mult dacă o astfel de mărturisire a declarat deja un fel de
împăraţii noştri, cu discernământul lor, fără nici unul
jena, cu liniste completa, care le apartine intotdeauna lor si in toate
Şi vor fi pedepsiţi pentru păcat.
Pedeapsa pentru păcate este pedeapsa pentru păcate şi pedeapsa pentru păcate.
Nu trebuie pedepsiţi, ci avertizaţi.
Nu numai că nu au pierdut nimic din averea lor, dar au pierdut şi nimic.
Ei s-au pocăit de păcatele lor şi s-au căit.
Perfect și, cel mai important, etern, care rămâne cu noi chiar și după moarte. Dar din moment ce oamenii,
cei care sunt duşi de iluzii, când sunt legaţi în pânze de vorbe înşelătoare şi de speculaţii rele,
Nu numai că se tem de pedeapsă, dar şi de pedeapsă.
Împăratul nostru comandă ca perverşii dogmelor credinţei să trăiască
Înainte în linişte, schimbându-se în bine, ei înşişi nu s-au întâlnit nicăieri şi nu au arătat altora cum pot face asta.
O listă a nelegiuirii, fie într-o cetate, aproape sau departe,
Pe scurt, nu ar trebui să existe astfel de adunări oriunde pe pământ, ci pe cele care i-au fost adăugate.
Nestorius şi cărţile sale susţin iluziile lor.
Ei declară, într-un spirit de milă şi nu de pedeapsă, că aceste cărţi trebuie să ardă şi să distrugă.
Pentru ca ei, ca monumente ale unor astfel de erori exagerate, să nu devină blocuri de poticnire.
Ar fi mai bine să nu le rescriem de la bun început.
Citeşte-le şi nu le citi şi nu le asculta deloc, căci răul lor este nimicirea tuturor. În
Ce este mai important decât credinţa şi sufletul? Citirea cărţilor istoriilor dăunează sufletului şi credinţei.
Cel mai bun în suflet, duce la cel mai rău și sufletul și credința. Astfel încât nu există nici un secret care
Aceştia sunt adepţii lui Nestorius, că numele lor ar trebui să le amintească tuturor de partea lor vinovată.
Este mai bine să uităm că este mai bine să uităm.
să-i numim Simonieni, cu o asemenea sugestie că vor fi supuşi celor mai aprigi
pedeapsa în caz de încălcare a legii. În cele din urmă, ca să cunoşti spiritul blând şi pios.



de lege, având grijă de toate subiectele, grija de împăraţii noştri, care
Ele oferă doar Dumnezeu prin credinţă o răsplată demnă de bunătate vărsată asupra lor şi asupra tuturor lucrurilor.
Universul: apoi noi, conform obiceiului stabilit, prin acest edict al nostru prefigurează legea,
plină de lumină divină. Dacă te supui legii, vei fi departe de pedeapsă.
Vei fi binecuvântat cu viaţa veşnică. Aşa vei fi onorat.
Este la fel ca cel care dă legea, deoarece este răsplata lui Dumnezeu.
Cititorii lui pioşi.

Lista legalizării celui mai pios împărat Teodosie împotriva
Porfiria, Nestorian şi Episcopul Tyrian Irenaeus

Credem că e potrivit ca Majestatea Sa Imperială să ne dea supuşii.
Noi credem că binecuvântările lui Dumnezeu sunt cele mai mari.
Mântuitorul nostru Isus Hristos poate fi meritat când noi înşine suntem
Sid, te rog el și subiectele noastre, de asemenea, dispune de. Aşa că legitimăm asta.
Toate scrierile, oriunde şi în cine vor fi găsiţi, scrise de Porfir,
Propria lui nebunie, împotriva religiei creştine pioase, a fost pusă pe foc.
Căci noi dorim să nu existe scrieri care să-L facă pe Dumnezeu să se mânie şi să provoace
Oamenii nu au auzit nimic. De asemenea, confirmăm că gelos
a opiniilor nelegiuite ale lui Nestorius, sau ale adepţilor doctrinei sale fără lege, episcopilor şi
Clericii au fost excomunicaţi din bisericile sfinte, iar laiciul a fost anatematizat, aşa cum fusese deja.
Domnul nostru este Cel ce este Cel ce este Cel ce este Cel ce este Cel ce este Unul.
Instrucţiunile noastre pioase pot, dacă doriţi, să anunţe public adepţii
Nestoria şi expune-le. În plus, pentru că înainte de auzul nostru pios și sacru
S-a dovedit că unii au compilat şi prezentat unele învăţături ambigue, nu chiar
În concordanţă cu credinţa ortodoxă prezentată de Sfintele Consilii ale Sfinţilor Părinţi la Niceea şi Efes
şi binecuvântată amintire despre Cyril, fostul episcop al marelui oraş Alexandria.
Noi poruncim ca toate aceste scrieri, fie înainte de ziua de azi, fie în ziua de azi,
Timpul în care au fost scrise a fost ars şi distrus complet, astfel încât nimeni nu a putut
Cei care citesc şi citesc aceste lucrări sau cărţi trebuie să le citească.
Pedeapsa cu moartea (сσχατην τιμωρίαν). În general, dorim ca nimeni să nu se permită.
ca să mărturisească sau să spună nimic altceva decât credinţa a afirmat, aşa cum am spus, în Niceea şi în
Efes. Oricine încalcă această lege sacră a noastră va fi cu siguranţă supus
Pedeapsa prescrisă de lege împotriva credinţei nelegiuite. Şi hai să experimentăm cu toţii.
Ştim că suntem indignaţi în măreţia noastră de către zeloţii poveştilor nelegiuite.
Noi spunem, Irenaeus, din acest motiv, odată a adus asupra lui mânia noastră. 
Nu știm cum, după o a doua căsătorie, așa cum am învățat, o căsătorie făcută în ciuda apostolică
după episcopul cetăţii Tirului, să izgonească din Biserica Sfântului Tir şi, după ce şi-a scos hainele,
şi numele preotului, ca să-l lase să trăiască în tăcere, numai în ţara lui natală. - Înălţime.
Sanctitatea, având în vedere scopul pietăţii noastre, nu ne va lăsa să ne ocupăm de asta.
şi să-l punem capăt.

Edict propus de prefecti, conform legalizarii imperiale impotriva
Porfiria, Nestoria și Irenea

Cel mai pios autocrat al nostru, după ce a considerat că credinţa ortodoxă dă fermitate



Prin legea lui a distrus fiecare sămânţă a răutăţii.
Ei vor fi pedepsiţi pentru păcatele lor şi vor fi pedepsiţi pentru păcatele lor.
Viaţă bună. decretele sale privind cărţile scrise de Porphyry împotriva sacrului
Religia creştină, referitoare la cei care au trădat doctrina nelegiuită a lui Nestorius,
excluderea de la religie a oricărei dogme care nu este de acord cu dogmele stabilite pe
Consiliile celor mai pioşi episcopi, mai întâi la Niceea, apoi împreună cu episcopul celor binecuvântaţi
în memoria lui Chiril la Efes, şi în legătură cu depoziţia fostului episcop tirian Irenaeus, toţi
Veţi învăţa acest lucru din versetele greceşti de mai sus.
Nimeni nu ar trebui să fie ignorant de conținutul său. Deci, toată lumea, totul.
Îngrijirea, trebuie să îndeplinească prevederile acestei legislaţii, având în faţa ochilor săi
Ameninţarea pe care o reprezintă.

Citiți acest lucru de călugării deșert în biserică, 23 de ore din luna Farmuth (adică 18 aprilie),
Indicator al primilor 164 de ani, diocleţieni.

Note



1

Nota editorilor romani. În cărţile Vaticanului şi ale altora sunt doar acestea.
șase reguli; în unele aderă sub numele celei de a șaptea reguli definiția
al Sfântului Sinod, publicat după raportul lui Charisius Prezbiterul, care se află în
(a se vedea Faptele V. T. I. p. 763), și în loc de a opta regulă, o altă definiție a Consiliului
Episcopilor din Cipru, după cum se arată mai sus, după petiţia lor (vezi şi următoarele:
Actul 8). Biletul lui Labbe. În colecţiile lui John Zonara şi Theodore Valsamon, precum şi în
Codul regulilor Bisericii Universale emis de John Tilius şi Christoph Justell,
Există 8 reguli ale Consiliului din Efes, adică 6, care sunt incluse în scrisoarea precedentă şi două.
Alţii care au fost plasaţi puţin mai devreme în locurile specificate. Dar este uimitor că codul
Regulile Bisericii Romane au fost omise de Dionysius cel Mic. Motivul pentru aceasta a fost, se pare,
în faptul că au fost prezentate latinilor nu de către Biserica universală, ci de reguli,
rânduit de efesieni Taţii doar ocazional, pentru un motiv special în
Şi lui Nestorius şi adepţilor lui.


